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هفته دولت گرامی باد

قضات در صدور قرارهایی که برای افراد هر نوع 
محدودیتی به وجود می آورد به تشخیص خود تصمیم 

بگیرند نه ضابطین

نمایندگان مجلس غیر از جایگاه نظارتی به عنوان مشاوران 
امین برای دولتمردان خواهند بود

اتمام واکسیناسیون کارکنان سایت مرکزی ایران خودرو

انتصاب محسن رضایی به سمت معاون اقتصادی رئیس جمهور

در گروه خودرو سازی سایپا میزان تحویل خودرو ۲۵ 
درصد و تولید ۴ درصد  رشد داشته است

مدیر عامل فولاد مبارکه:ضرورت عرضه کالا و محصولات 
باکیفیت ایرانی

 فولاد مبارکه اکسیژن رایگان اهدا کرد؛ عده ای هم 
با اکسیژن سوداگری کردند!

رای اعتماد به 18 وزیر پیشنهادی دولت سیزدهم

 بیمارستان تخصصی فولاد مبارکه احداث می شود
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عناوینخبرها

پشتیبان رزمندگان 
جبهه صنعت هستیم 

نشان فداکاری به خلبانان شهید، بابایی، دوران، لشکری، نوژه و 
ذوالفقاری اهدا شد

تزریق واکسن را جدی بگیریم ، ضمن رعایت فاصله اجتماعي، 
ماسک زدن، عدم سفرها ی تفریحی ، شستشوي مرتب دستها، 
به کادر درماني و خودمان خدمت کنیم. هفته دولت و تجلیل 
از شهداي گرانقدري چون رجایي و باهنر که هر ساله  دوم لغایت 
هشــتم شــهریورماه برگزار مي گردید. امسال با توجه به شیوع  
ویــروس کوویــد 19  که در جهان همچنان مي تازد ،  افتتاحیه 
هاي  هفته دولت  به صورت ویدئو کنفرانسي )مجازي ( بر گزار 

خواهد  شود .
ره آورد هر ساله از بیانات رهبري در گزینش شعار سال که 
دولت و دگر مراکز اقتصادي را ملزم به اجراي فرامین مي کند 
، ایشان امسال را سال  » تولید  ، پشتیبانی ها و   مانع زدایی ها  
«  نامید ، امید است این فرامین بیش از پیش به مرحله اجرایي 

برسد .
در آغازین هفته دولت ،  روز تجلیل از شــهداي گرانقدري 
چون رجائي و باهنر نامگذاري شده است . شهیدان والامقامي 
که در آتش خشم و کینة منافقان کور دل سوختند و با شهادت 
خود، نهال اتقاب اســامي را پیش از پیش آبیاري نمودند. در 
طول برگزاري هفته دولت که همه ســاله از دوم لغایت هشــتم 
شــهریور برگزار مي گردد، با توجه به تاش دشــمنان انقاب 
اسامي براي ایجاد یأس در مردم ، فرصت مناسبي است تا آحاد 
ملت ضمن آگاهي از پیشــرفت هاي نظام ، با عظمت کاري که 
دولت در زمینه امور فرهنگي ، اقتصادي ، اجتماعي وسیاســي 
انجام داده اســت آشــنا شــوند . و این در حالي اســت که شعار 
محوري هفته دولت ، امســال » تولید  ، پشــتیبانی ها و   مانع 
زدایی ها  «  اعام شــده اســت .درطرح ها عمدتا در زمینه هاي 
صنعتي ، آموزشي ، بهداشتي ، آبرساني ، راهسازي ، گازرساني 
، برق رساني ، معادن و مخابرات و.... که در بخش هاي محروم 
کشور به مرحله اجراء و به بهره برداری خواهد رسید  و در کنار 
دســتگاههاي مختلف اجرائي و به صورت ویدئو کنفرانســي 
)مجازي ( با بر پائي نمایشگاههاي مختلف دستاوردهاي دولت 
و انقاب اسامي را به معرض نمایش عموم خواهند گذاشت  و 
مردم گوشه هایي از خدمات ارزشمند دولت خدمتگزارشان در 
گوشه و کنار کشور انقابي آشنا شوند.        ادامه در صفحه4 

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

 اقتصاد دولتي ، تعاوني و خصوصي
سرمقاله

 طی مراسمی با حضور فرمانده کل ارتش، نشان فداکاری 
به خانواده معظم شــهیدان سرلشکر خلبان عباس بابایی، 
سرلشــکر خلبان عباس دوران، سرلشــکر خلبان حسین 
لشــگری، سرلشــکر خلبان فریدون ذوالفقاری و سرلشکر 

خلبان محمد نوژه اهدا شد.
خبرگــزاری میــزان -  بنا بر اعام روابط عمومی ارتش، 
امیرسرلشــکر سید عبدالرحیم موسوی فرمانده کل ارتش 
جمهوری اسامی ایران در آئین اهدای نشان فداکاری به 
خانواده معظم این شــهیدان والامقام ضمن عرض تسلیت 
ایام ســوگواری حضرت اباعبدالله الحسین )ع( گفت: برای 
هرکس توفیق است که در محضر خانواده شهدای بزرگی 
همچون شــهیدان؛ بابایی، لشــگری، دوران، ذوالفقاری و 
نوژه باشــد. وی با بیان اینکه متاســفانه بنده فقط محضر 
شــهید لشــگری را درک کرده ام و توفیق دیدار ۴ شــهید 
بزرگوار دیگری را نداشــته ام، افزود: شهید لشگری انسان 
کم نظیر و بی بدیلی بود، هیچکس نمی تواند درک درستی 
از این کار بزرگی که ایشان انجام داد )1۸ سال اسارت که 
9 ســال آن در انفرادی بوده اســت( داشته باشد. نام شهید 
لشگری به تنهایی نمودار استقامت و ایستادگی ملت ایران 
درمقابل دشمن بود؛ دیگر شهدای بزرگ هم ازهمین مقام 
و منزلت برخوردار بودند. امیر سرلشکر موسوی اضافه کرد: 
نشان فداکاری از این بابت که عطیه فرماندهی معظم کل 
قوا است حتما ارزشمند است، اما واقعیتی که به نظر ضروری 
می رســد، این اســت که باید در ارتش و نیروی هوایی برای 
کار های فاخر و ارزشــمند نشــان و جایزه ای به نام شــهدا 

بدهیم مثل نشان شهید بابایی، شهید دوران و ...
وی ادامه داد: جلســات با خانواده معظم شهدا دوجنبه 
دارد؛ یــک جنبــه آن ادای احتــرام به شــهدا و خانواده 
شهداســت، اما جنبه دیگری که اهمیت زیادی هم دارد، 
یادآوری به خود ماســت که بدانیم امانت دار چه امانت های 
گرانبهایی هســتم و یادمان باشــد که چــه خانواده هایی 
عزیزان خود را تقدیم کردند تا این امانت به دست ما برسد.
فرمانــده کل ارتــش در پایان گفت: کار های بزرگی در 
راستای گرامیداشت شهدا انجام شده، ولی شهدا به قدری 
بزرگ و با عظمت هســتند که این کار های انجام شــده در 

مقابل این عظمت به چشم نمی آید.
در این مراسم خانواده معظم شهیدان سرلشکر خلبان 

عباس بابایی، سرلشــکر خلبان عباس دوران، سرلشــکر 
خلبان حسین لشگری، سرلشکر خلبان فریدون ذوالفقاری 
و سرلشکر خلبان محمد نوژه به بیان دیدگاه ها و خاطراتی 

از شهدای خود پرداختند.
در ابتدای این مراسم، امیر سرتیپ دوم فولادی، رئیس 
ســازمان حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس ارتش 
طی گزارش از روند اهدای نشــان فداکاری به شــهیدان، 
ایثارگــران و جانبــازان گفت: ارتش ســرافراز جمهوری 
اسامی ایران همواره به عنوان مجموعه ای از کارکنان جان 
برکــف و گــوش به فرمان فرمانــده معظم کل قوا )مدظله 
العالی( در همه برهه ها حضور داشته است؛ از نقش آفرینی 
در پیــروزی، تثبیــت و تحکیم انقاب اســامی، روز های 
آغازیــن دفاع مقدس و مقاومت جانانه در مقابل دشــمن 
متجــاوز، دفاع از حریم اهــل بیت تا حضور درعرصه های 
مختلف خدمت رسانی به ملت بزرگوار ایران اعم از سیل، 
زلزله، کرونا، آبرسانی و... که شاهد این ادعا نیز تقدیم بیش 
از ۴۸ هزار شــهید، بیش از ۲11 هزار جانبار و بیش از ۲۶ 
هزار آزاده اســت. وی خاطرنشــان کرد: به پاس ارج نهادن 
به فداکاری ها و دلاورمردی های ارتشیان نجیب و خدوم در 
تمام ۴۳ سال گذشته، الگو قراردادن اسطوره های پیشین 
و ایجاد روحیه رزمندگی و سلحشوری، ارتقای روحیه ملی 
و تــوان دفاعی بــرای آحاد کارکنان در گام دوم انقاب به 
ویــژه برای جوانــان امروز ارتش و به منظور بهره مندی از 
پشتیبانی معنوی خانواده های معظم شهیدان، پیشکسوتان 
و جانبازان، نشان فداکاری که مورد تصویب فرماندهی کل 
قواســت به خانواده معظم شــهدا و ایثارگران و جانبازان 
تقدیم می شود. در این مراسم، نماهنگ "نشان فداکاری" 
تولیــدی نیــروی هوایی ارتش، با شــعر مهدی خادمیان، 
آهنگســازی علی اصغر شــمس آبادی، خوانندگی محمد 

براتلو و تدوین علیرضا سعدی نیز رونمایی شد.
شهید سرلشکر خلبان عباس بابایی:

عباس بابایی در 1۴ آذر 1۳۲9 در شهرســتان قزوین 
دیده به جهان گشــود. وی دوره ابتدایی را در دبســتان 
»دهخدا« و دوره متوســطه را در دبیرســتان »نظام وفا« 
گذراند. پس از گرفتن دیپلم، در ســال 1۳۴۸ در رشــته" 
پزشکی پذیرفته شد، اما به دلیل عاقه به خلبانی، داوطلب 
تحصیــل در رشــته خلبانــی نیروی هوایی شــد و پس از 

گذراندن دوره مقدماتی برای تکمیل تحصیاتش در سال 
1۳۴9 به آمریکا اعزام شد. وی پس از بازگشت از آمریکا، 
با ورود هواپیما های پیشــرفته اف - 1۴ به نیروی هوایی، 
وی کــه خلبــان ماهر شــکاری اف - ۵ بــود، برای پرواز با 
هواپیمــای اف - 1۴ انتخــاب و بــه پایگاه هوایی اصفهان 
منتقل شد. شهید بایایی که از سال 1۳۶۶ معاونت عملیات 
نیــروی هوایــی ارتش را عهده دار بود، پس از ۶۰ مأموریت 
جنگی موفق، در صبح روز 1۵ مرداد سال 1۳۶۶، مصادف 
با روز عید قربان، به هنگام بازگشت از انجام مأموریت، در 
منطقه عملیاتی سردشــت مورد هــدف قرار گرفتند و به 

شهادت نایل آمد.
شهید سرلشکر خلبان عباس دوران:

عباس دوران در سال 1۳۲9 در شهر شیراز به دنیا آمد. 
دوران کودکی، نوجوانی و جوانی را در شیراز گذراند و پس 
از اخذ مدرک دیپلم در ســال 1۳۴9 به خدمت ســربازی 
رفت. پس از پایان دوره وظیفه، به دلیل عاقه به یادگیری 
فن خلبانی در ســال 1۳۵1 وارد دانشــکده  خلبانی نیروی 
هوایی شد و پس از طی دوره مقدماتی پرواز در ایران، برای 
ادامه   تحصیل و فراگیری دوره تکمیلی خلبانی به آمریکا 
اعزام شد. وی با اخذ نشان و گواهی نامه خلبانی از دانشکده 
خلبانی پایگاه نیروی هوایی کلمبوس به ایران بازگشت و 
با درجه ســتوان دومی در پایگاه هوایی همدان مشغول به 

خدمت شد.
با شروع جنگ ایران و عراق، وی در پست افسر خلبان 
شــکاری و معاونت عملیات فرماندهی پایگاه سوم شکاری 
)که در آغاز جنگ به پایگاه هوایی شهید نوژه نامیده شده 
بــود( مشــغول خدمت بــود و پس از مدتــی، برای ادامه 
پرواز های جنگی به پایگاه ششــم شــکاری بوشهر منتقل 
شد. شهید دوران در ۷ آذر 1۳۵9 و در جریان جنگ ایران 
و عراق و در طی عملیات مروارید، اسکله الامیه و البکر را 
غرق کرد. از آنجایی که بخش مهمی از صادرات نفت عراق 
از طریق این دو سکوی عظیم نفتی واقع در مصب اروندرود 
عملی می شــد، با انهدام این سکو های نفتی عماً صادرات 
نفــت عــراق از طریق دریا قطــع گردید. وی همچنین در 
عملیات فتح المبین بســیار موفق عمل کرد، اما شــاهکار 
شــهید عبــاس دوران عملیات بغداد بــود که موجب لغو 
کنفراس غیر متعهد ها در بغداد شد. پیکر مطهر این شهید 

والامقام پس از بیست سال، در سال 1۳۸1 بازگشت و در 
شیراز به خاک سپرده شد.

شهید سرلشکر خلبان حسین لشگری:
حســین لشگری روز ۲۰ اســفند سال 1۳۳1 در شهر 
ضیاءآباد از توابع شهرستان تاکستان واقع در استان قزوین 
متولد شد. بعد از دریافت دیپلم در قزوین، در سال 1۳۵۰ 
برای انجام خدمت سربازی وارد لشکر ۷۷ خراسان ارتش 
شــد. در ســال 1۳۵1 به نیروی هوایی وارد شــد و در سال 
1۳۵۶ از دانشــگاه خلبانــی بــا درجــه" ســتوان دومی 
فارغ التحصیل شــد. وی با شــروع جنگ ایران و عراق پس 
از انجام 1۲ مأموریت، سرانجام مجبور به ترک هواپیمایش 
که مورد اصابت موشــک قرار گرفته بود، شــد و در خاک 
عراق، به اســارت درآمد. دولت عراق مدعی بود هواپیمای 
وی 19 شــهریور ۵9 و قبل از حمله عراق به خاک ایران 
ســاقط شده اســت؛ لذا وی را بعنوان سند برجسته ای که 
نشــانگر آغاز جنگ توسط ایران بود حتی پس از قطعنامه 
نگه داشت. شهید لشکری از آغاز جنگ تا زمستان ۵9 در 
ســلول انفرادی بود و پس از آن در مدت ۸ ســال با حدود 
۶۰ نفــر دیگــر از همرزمان در یک ســالن عمومی و دور از 
چشــم صلیب ســرخ جهانی نگهداری شد. پس از پذیرش 
قطعنامه وی را از ســایر اســراء جدا کردند و قســمت دوم 
دوران اســارت 1۰ ســال به طول انجامید. وی پس از 1۶ 
سال اسارت به نیرو های صلیب سرخ معرفی شد و دو سال 
بعد در 1۷ فروردین 1۳۷۷ به ایران بازگشــت. با موافقت 
فرمانــده معظم کل قوا در تاریخ ۲۷ بهمن 1۳۷۸ درجه" 
نظامی وی به سرلشکری ارتقاء یافت و به عنوان سدالاسرای 
ایران مفتخر شــد. شــهید لشکری سرانجام در بامداد روز 
دوشنبه 19 مرداد 1۳۸۸ به علت جراحات ناشی از دوران 

اسارت به شهادت رسید.
شهید سرلشکر خلبان محمد نوژه:

محمــد نــوژه ۸ فروردین 1۳۲۴ در تهران به دنیا آمد. او 
پس از اخذ دیپلم ریاضی وارد دانشگاه افسری و سپس به 
به عنوان ســهمیه نیروی هوایی به دانشــکده خلبانی این 
نیرو منتقل شد. با درجه ستوان دومی به آمریکا اعزام شد 
و پــس از طــی دوره های تکمیلی پــرواز و گذراندن دوره 
سامانه کنترل اسلحه و پرواز با هواپیما های مختلف مفتخر 

به دریافت نشان خلبانی شد.ادامه در صفحه 

نشان فداکاری به خلبانان شهید، بابایی، دوران، لشکری، نوژه و ذوالفقاری اهدا شد

زیرساخت های مهمّی در این سی سال به وجود آمده که اینها در کشور نبود: سدها، نیروگاه ها، 
مسیرهای حمل و نقل ریلی، مسیرهای حمل و نقل جادّه ای و فراوان امثال اینها که زیرساخت های 
زیادی به وجود آمده. خب یک کشوری با این خصوصیّات، با این همه ظرفیّت، اگر یک برنامه ریزی 
درست اقتصادی داشته باشد و یک مدیریتّ قوی هم بالاسرش باشد که این مدیریتّ ،  البتّه باید 
قوی و قادر بر حلّ مســائل باشــد، مردمی باید باشــد، ضدّفســاد باید باشد میتواند به یک کشور 
پیشرفته ی اقتصادی تبدیل بشود و دیگر هیچ گونه ابزار تحریم در او اثر نکند. نه اینکه تحریمها 
برداشــته بشــود؛ میخواهد برداشــته بشــود، میخواهد نشــود؛ وقتی که یک اقتصاد شکوفای 
پیش رونده ای وجود داشت، دیگران اصاً احساس احتیاج میکنند و تحریم معنا پیدا نمی کند.
 )بیانات رهبر معظم انقلاب اسلامی / 1400/1/1

با آرزوی توفیق برای آیت اا...  دکتر سید ابراهیم رئیسی ، ریاست معزز و مقتدر جمهوری اسلامی ایران ، معاونین و رؤسای منصوب شده و کابینه 18 نفره 
ایشان که توانستند با رأی قاطع ، اعتماد نمایندگان مجلس شورای اسلامی را کسب کرده است.

 دولت مردمی سیزدهم راه سختی در پیش دارند  اما با برنامه ریزی ، اختصاص وقت شبانه روزی و توکل بر خداوند متعال ، انشاء اا...خیلی زود بر 
مشکلات فائق و ملت سر افراز ایران اسلامی روزهای بدور از بیماری کرونا ، گرانی ، تورم را مشاهده فرمایند. 

مهدی میر حیدری مدیر و سر دبیر نشریات اقتصادی اعتبار، شهریران و شهرتاش
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حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی درگذشت عالم و متفکّر برجسته جناب آقای محمدرضا حکیمی را تسلیت گفتند. متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
با تأسف و تأثر خبر درگذشت عالم و متفکّر برجسته جناب آقای محمدرضا حکیمی قدّس الله نفسه را دریافت کردم. ایشان دانشمندی جامع، و ادیبی چیره دست، 
و اندیشه ورزی نوآور، و اسلام شناسی عدالتخواه بودند. ایشان عمر را فارغ از آرایه ها و پیرایه های مادی، در خدمت معارف والای قرآن و سنّت گذرانده و آثاری 
ارزشمند از خود به جا نهادند. بهره گیری از محضر پر فیض و نفس گرمِ استادان معرفت و معنویت در مشهد مقدس، ذخیره ئی از توکل و تعبّد و غنای نفس در 
دل و جان این شخصیت عزیز به جا نهاده بود که تا آخر عمر با برکتش وی را استوار میداشت. این جانب فقدان اندوهبار این رفیق دیرین را به خاندان مکرّم حکیمی 
و بازماندگان بویژه برادر بزرگوار ایشان و نیز به همه ی دوستان و علاقمندان آن مرحوم تسلیت عرض میکنم و رحمت و مغفرت الهی را برای وی مسألت مینمایم.
سیّدعلی خامنه ای / ۱ شهریور ۱۴۰۰

دانشمندیجامع،
ادیبیچیرهدست،
اندیشهورزینوآورو
اسلامشناسی
عدالتخواه

رئیس جمهور در پاسخ به سوالات نمایندگان در صحن:

نمایندگان مجلس غیر از جایگاه نظارتی به عنوان مشاوران امین 
برای دولتمردان خواهند بود

رئیس جمهور کشورمان ضمن تأکید بر اینکه  آسیب 
به اعتماد عمومی یکی از مسائل مهم کشور است، گفت: 
من به عنوان یک خدمتگزار و دولت هدفم آن است که 
به وعده ها عمل کنم و مجلس شــورای اســامی نیز 
مساعدت کند و در رسانه ها، صحن و کمیسیون ها نقطه 
نظرات ارزشــمند خود را بیان کنند تا دولت موفق به 

عمل  به وعده های خود شود.
 بــه گــزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، حجت 
الاســام سید ابراهیم رئیســی در نشست علنی نوبت 
دوم امروز )شنبه، ۳۰ مردادماه( مجلس شورای اسامی 
در بخش دوم بررســی برنامه های کان دولت و وزرای 
پیشنهادی خود در پاسخ به سوالات و برخی انتقادات 
ابتدا ضمن تشــکر از تمامی نمایندگان، رئیس مجلس 
شــورای اســامی و همه موافقان و مخالفان، چه آنانی 
که فرمایشات خود را مطرح و چه آنانی که در جلسات 
بعــدی نقطه نظرات خود را مطرح خواهند کرد، گفت: 
یکی از مشــکات کشــور غیر از بحث معیشت و کسب 
و کار که بسیار آسیب دیده، موضوع مهم اعتماد است.

رئیــس جمهور کشــورمان خطاب بــه نمایندگان 
مجلس ادامه داد: این اعتماد باید بازگردد و بازســازی 
شود، برگشت این اعتماد در گرو عمل به وعده ها است. 
من به عنوان یک خدمتگزار و دولت هدفم آن است که 
به وعده ها عمل کنم و مجلس شــورای اســامی نیز 
مساعدت کند و در رسانه ها، صحن و کمیسیون ها نقطه 
نظرات ارزشــمند خود را بیان کنند تا دولت موفق به 

عمل  به وعده های خود شود.
وی تأکید کرد: آن جلوه از صداقت را که مردم شاهد 
آن هســتند و آنچه گفته می شود باید عملیاتی شود تا 
بار دیگر اعتماد بازســازی شــود. بدانید چه در دوره 
انتخابــات و چه در جلســات بعد از انتخابات بنای من 
عمل به وعده ها بوده است. این موضوع هم با یک ادعا 
نمی شود، اثبات کرد، جز اینکه مردم عزیز در هر کوی 
و برزنی عمل به وعده ها را توســط مســئولان و دولت 
ببینند. بر این اســاس از خداوند متعال برای عمل به 

وعده ها مدد می جوییم.

وعده های من انتخاباتی نبوده است،باید این 
برنامه ها باور و عمل شود

رئیسی اظهار کرد: این موضوع که کسی تصور کند 
که این وعده تنها برای دوره انتخابات و به منظور ایجاد 
هیجاناتی بوده اســت، درســت نیســت، ما در محضر 
خداوند متعال و ارواح مطهر شهدا قرار داریم و سخنی 

که می گوییم باید با باور و بنا بر عمل باشد.
رئیس قوه مجریه در پاسخ به برخی انتقادات نسبت 
به برنامه دولت به ویژه از سوی حجت الاسام بحرینی 
گفت: آنچه تقدیم مجلس کردم بر اســاس اعامی که 
بــه مــن مبنی بر ارائه برنامه دولت به صورت خاصه و 
ارســال برنامه کان به مجلــس در آینده نزدیک بود، 
انجام شد بنابراین تنها برنامه دولت را در ۵ الی ۶ صفحه 
تقدیم مجلس کردم و تمامی برنامه دولت در این تعداد 

صفحات کم گنجانده نمی شد.
رئیس جمهور کشــورمان تأکید کرد: تمامی برنامه 
دولت ســیزدهم در این چند صفحه خاصه نمی شد و 
در ایــن ۶ صفحه تنها بــه صورت اجمالی رویکردهای 
دولت گنجانده شــده بود و خاصه آن را برای شــما 
نمایندگان قرائت کردم. دولت دارای یک برنامه کوتاه 
مدت شامل حدود ۶۰ تا ۶۵ است که این برنامه آنی و 
کوتاه مدت و با محوریت برنامه پیش روی دولت مانند 
موضوع کرونا، بازار ســرمایه، کســری بودجه و .... است 
کــه ایــن برنامه را در محضر رهبر معظم انقاب عرض 
کردم. وی ادامه داد: برنامه دولت سیزدهم با ۳۰ مسئله 
کشور که برخی از این موضوعات مربوط به دستگاه ها 
نیســت و فراوزارتخانه ای و بخشی است. در این برنامه 
هم نســبت به مسئله خوب پرداخته شده و هم مشکل 
و راهکارهــای بــرون رفــت از آن به خوبی مد نظر قرار 

گرفته و احصاء شده است.
رئیســی گفت: مســئولیت هر وزارتخانه و هر وزیر 
مشــخص است، لذا زمان بندی برای انجام همه برنامه 
ها نیز تبیین شده است؛ برنامه تحولی دولت سیزدهم 
تــا چند روز آینده تقدیم نمایندگان و نخبگان خواهد 
شــد تا پیش نویس آن پس از کســب نظرات منتخبان 

ملت و نخبگان نهایی شود.
وی ادامه داد: مســئله مسئولیت هر کدام از اعضای 
دولت به صورت عام و به صورت خاص مشــخص شده، 
لذا همه باید پاسخگو باشند و نمی توانند رفع مسئولیت 
کنند. در حوزه اقتصاد، وزیر، بانک مرکزی، ســازمان 
برنامه و بودجه، وزارت صمت، وزارت جهاد کشاورزی 
و... همگــی در برابــر خداوند، قانــون، مردم و مجلس 
پاســخگو هستند. البته این جمع برای تحقق اهدافش 

نیــاز بــه هماهنگی دارد که بنــده و معاون اول در این 
راستا انجام وظیفه خواهیم کرد.

رئیــس جمهوری تصریح کــرد: در واقع برای ایجاد 
هماهنگــی در میان اعضای تیم اقتصادی و جلوگیری 
از چند آهنگی که در گذشــته نیز به نســبت به دولت 
های قبل مورد ایراد قرار می گرفت، تیم مشــخصی را 

ایجاد کرده تا همکاری و هم افزایی تحقق یابد.
وی اظهار داشت: اصاح نظام بانکی همواره از برنامه 
های دولت های مختلف بوده، زیرا مهم و محوری است؛ 
ایــن دغدغه باید حل شــود، لذا برای این امر خصوصاً 
بانک های خصوصی راهکارهایی احصا شــده که لازم 
اســت دیــدگاه وزیر، بانک مرکــزی و تیم اقتصادی با 
کمیســیون های تخصصی مجلس به اشتراک گذاشته 
شود تا نهایتاً اقدام و عمل صورت گیرد.  به عبارتی نظام 
بانکــی با همکاری مجلــس و صاحب نظران اقتصادی 
باید اصاح شود. بانک مرکزی نیز باید از حالت توصیه 
دادن خارج شــود و به وظیفه نظارتی خود به صورت 

جدی بپردازد.
رئیسی بیان کرد: در حوزه صندوق های بازنشستگی 
که نمایندگان مجلس نســبت بــه آن دغدغه هایی را 
مطــرح کردند، همگی خوب مــی دانیم چه وضعیتی 
دارند و اگر بودجه ای که برای آنها اختصاص می یابد، 
کم باشــد یا نباشــد، چه اتفاقی رخ می دهد. بنابراین 
برای رفع این موضوع نیاز به همکاری دولت و مجلس 

و برنامه ریزی وجود دارد.
بالاترین مقام قوه مجریه کشور گفت: شاخص های 
اقتصــادی بعضا مورد ابهــام و تردید قرار دارد که باید 
مورد بازنگری قرار بگیرند. این شــاخص ها باید اصاح 
و مــورد راســتی آزمایی قرار بگیرند، تــا نهایتاً دولت، 
 مجلــس و نخبــگان و دانشــگاهیان بتواننــد از آن 

استفاده کنند.

دولت به استفاده از ظرفیت ارزشمند بانوان 
توجه خواهد کرد

وی ادامــه داد: در رابطــه با مســئله حضور بانوان و 
اســتفاده از این ظرفیت ارزشمند در کشور باید اذعان 
کــرد کــه حتما دولت به آن توجه خواهد داشــت. این 
ظرفیت بزرگ در عرصه های مختلف سیاسی، اجتماعی 
و تولید می تواند نقش آفرین باشــد، لذا نســبت به بهره 
گیــری از این مهم در دولت غفلت نخواهیم کرد؛ البته 
استفاده از بانوان صرفاً به کابینه و وزرا خاصه نخواهد 
شــد، بلکه در جای جای کشــور به آن توجه می شود، 

زیرا ظرفیت اثرگذار و فرهیختگی است.
ظرفیت ارزشمندی در میان اهل سنت وجود دارد

رئیس جمهوری تصریح کرد: نسبت به استفاده اقوام، 
قومیت ها و گروه های مختلف همواره اعام شــده که 
باید از ظرفیت آنها در سراســر کشــور مورد توجه قرار 
گیرد. ظرفیت ارزشــمندی در میان اهل ســنت وجود 
دارد و همــه مــا در برابر جوانــان تحصیلکرده و نخبه 
خانواده های اهل ســنت و... مســئولیت داریم. در واقع 
هیــچ فرقی میــان جوانان برومنــد کارآمد با مدرک 
تحصیلی فوق لیسانس و دکتری در کشور در یک قوم 

با یک گویش با قوم و گویش دیگر وجود ندارد.
رئیس دولت ســیزدهم اظهار داشت: دولت مربوط 
به جمهور است و جمهور هم ۸۰ میلیون نفر جمعیت 
با گویش های مختلف و اقوام شــیعه و ســنی، ترک، 
فارس، ترکمن و عرب و عجم است. همه آحاد این ملت 
هســتند و ما نیز نســبت به آنها مســئولیت داریم، چه 
کســانی که به این دولت رأی داده اند و چه کســانی که 

رأی نداده اند.
رئیسی با اشاره به اینکه دولت نسبت به حقوق همه 
مردم مسئولیت دارد چه کسانی که به این دولت رأی 
داده اند و چه کســانی که رأی نداده اند باید به حقوق 

همه توجه شــود، ادامه داد: ایرانیان خارج از کشــور از 
حقوقی برخوردار هستند، نسبت به آن ها تکلیف داریم 
و ایــن هــا از هموطنان ما هســتند کــه در حوزه های 
فرهنگی و اقتصادی به کشور تعلق دارند بهترین جایی 
که ایرانیان می توانند در آن سرمایه گذاری کنند خاک 

اجدادی آن ها است.
وی بــا تاکید بر اینکه زمینه برای ســرمایه گذاری 
ایرانیان خارج از کشــور فراهم می شــود، عنوان کرد: 
نسبت به مسائل ایرانیان خارج از کشور از جمله امنیت، 
حقوق اساســی و احوال شخصی مانند ایرانیانی که در 
داخل کشور زندگی می کنند مسئولیت داریم. وزارت 
امور خارجه و شورای عالی ایرانیان باید ساز و کاری را 
دنبال کنند تا ایرانیان خارج از کشــور متوجه شــوند 
بهترین محل برای سرمایه گذاری آن ها در داخل کشور 
است. وی با اشاره به اینکه استفاده از ظرفیت نیروهای 
جوان و کارآمد کشــور موردتوجه اســت و باید همه از 
وجود آن ها اســتفاده کنیم، افزود: در ســامانه ای که 
فعال کرده بودیم بســیاری از اســامی برای حضور در 
کابینه تکرار شــده بودند، مردم نسبت به دو وزارتخانه 
دفاع و اطاعات آشنایی کمتری دارند اما در خصوص 
سایر افراد اسامی ۵۰ الی ۶۰ بار تکرار شده بود، برخی 
از اســامی مانند آقایان زلفی گل و عبدالملکی بیش از 
۵۰ بار تکرار شــده بود، برای حضور در مدیریت های 

مختلف پیشنهاداتی شده بود.
رئیس قوه مجریه با بیان اینکه برخی از افراد معرفی 
شده برای حضور در کابینه دارای سابقه ایثارگری و از 
خانواده شهدا هستند اما تمایلی برای اعام این موضوع 
ندارند، تصریح کرد: بیش از ۵۰ بار نام آقای عین اللهی 
در ســامانه تکرار شــده و جامعه پزشکی از شخصیت 
علمــی، اجرایی و انقابــی وی نام برده اند و مورد نظر 

جامعه پزشکی و پرستاری است.
رئیســی با تاکید بر اینکه برنامه ها کیفی اســت و از 
نظر کمی قابلیت پایش و اندازه گیری دارد زیرا در این 
برنامه مســئول، زمان و همکاران مشــخص شده اند، 
عنوان کرد: برنامه ای که ارســال می شــود از ســوی 
نمایندگان و فرهیختگان قابلیت مطالبه گری دارد در 

این دوره نباید آزمون و خطا داشته باشیم.
وی افزود: با اســتفاده از تجربیات، نتایج دنبال می 
شود، در برنامه متولی و زمانبندی مشخص است مانند 
آنچه که در قوه قضائیه اجرا شد و به عنوان برنامه تحولی 
مــورد توجــه مقام معظم رهبــری و فرهیختگان قرار 
گرفت. مســائل ملی و فرابخشــی در برنامه مورد توجه 

قرار گرفته شده است.
رئیــس قــوه مجریه با بیــان اینکه در زمینه اموال و 
دارایی مســئولین قانونی تصویب شده اما اجرایی نشد 
در قــوه قضائیــه آئین نامه این قانون را تصویب کردیم، 
گفت: اعام شد که برخی مواد قانون مذکور ابهام دارد 
اما ابهام قانون نباید منجر به عدم اجرای قانون شــود، 
قانــون را اجــرا می کنیم و بــه رئیس مجلس نامه می 

نویسم که رفع ابهام کنند و این اقدام را انجام دادیم.
وی با اشــاره به اینکه ســامانه ای راه اندازی شــد و 
بسیاری از مسئولین اموال خود را در آن اعام کردند، 
افزود: آقای قالیباف نیز ان شاءالله به زودی دستور می 
دهند ابهام قانون مذکور برطرف شود. اعتقاد ندارم که 
اگر قانون ابهام داشته باشد نباید آن را اجرا کنیم مگر 
اینکه ابهام به خصوصی باشد که نشود آن را اجرا کرد، 

با تعامل مجلس بسیاری از ابهامات رفع می شود.
رئیسی با بیان اینکه در انتخابات دارایی خود را اعام 
کــردم و این ســئوال مکررا از مــن در محافل مختلف 
پرســیده شــد، گفت: زمان اجرای قانون دارایی خود را 
به مقام معظم رهبری اعام کردم زیرا براساس یکی از 
مواد این قانون باید مســئولین دارایی خود را به رئیس 

قوه قضائیه و وی به مقام معظم رهبری اعام نمایم.

رئیس قوه مجریه با تاکید بر اینکه دولت هوشــمند 
و شفاف سازی جزو برنامه های دولت است، عنوان کرد: 
بخش هایی مانند حوزه امنیت قابل اعام نیســتند اما 
در حــوزه اقتصادی بســیاری از مــوارد باید ثبت و در 
ویترین قرار بگیرند. این اقدام به سامت دولت و نظارت 

نمایندگان کمک می کند.
وی افزود: از جمله مواردی که می تواند به شــفاف 
ســازی کمک کند ایجاد ســامانه ای جامع بین بنادر، 
گمرکات، وزارت اقتصاد، سازمان امور مالیاتی و سیستم 
بانکی است، با فعالیت این سامانه از بسیاری از کاستی 
ها پیشگیری می شود و این شفافیت برای مردم، سرمایه 
گــذاران، واردکننــدگان، کارآفرینان و ناظرین کمک 
کننده اســت، بهتریــن ناظرین، نماینــدگان، دیوان 

محاسبات و سازمان بازرسی هستند.
رئیســی به موضوع منابع طبیعی و اراضی اشــاره و 
عنوان کرد: با بضاعتی که ما در دستگاه قضایی داشتیم 
مشــاهده شــد که چطور در این حوزه اقداماتی صورت 
گرفت. امروز نیز قطعاً برای حفظ محیط زیست و منابع 
طبیعــی با مســئولیت بیشــتر هــم در وزارت جهاد 
کشــاورزی و هم در ســازمان حفاظت از محیط زیست 

این موضوع مورد توجه قرار خواهد گرفت.
رئیس قوه مجریه به موضوع تولید واکسن در داخل 
کشور اشاره و یادآوری کرد: امروز نیز عنوان کردم که 
اولین اولویت دولت مســئله ســامت و مبارزه با کرونا 
اســت. تولید واکســن داخلی اولویت اول ما بوده اما 
همزمان با افزایش تولید واکسن داخلی واردات واکسن 

از خارج را انجام خواهیم داد.

واکسیناسیون عموم مردم تا رسیدن فصل 
سرما کاملا عملیاتی و اجرایی خواهد شد

رئیس جمهور با تأکید بر اینکه واکسیناسیون عموم 
مــردم باید ظــرف کوتاه ترین مدت انجام گیرد، عنوان 
کرد: برنامه داریم با پیگیری های صورت گرفته از طریق 
وزارت خارجه و هال احمر تا پیش از فرا رسیدن فصل 
سرما واکسیناسیون در کشور کاما عملیاتی و اجرایی 
شــود.وی به موضوع توجه به مناطق محروم که مورد 
تأکید نمایندگان مردم بود اشــاره و اضافه کرد: توجه 
به مناطق محروم در برنامه ششم توسعه آمده و حتماً 
در برنامه هفتم توسعه نیز باید بیش از پیش مورد توجه 
قرار گیرد. مسئله مناطق محروم در اولویت دولت قرار 
دارد.رئیســی با انتقاد از وجود ســاختارهای موازی در 
تشــکیات اداری کشــور که منجر بــه صرف هزینه 
بیت المال می شــود، گفت: متأسفانه وضعیت پیچیده 
بروکرواسی در کشور اجازه نمی دهد ما آنچنان که باید 
به اهدافمان دســت یابیم. به عنوان نمونه می بینیم که 
امروز در یک اتاق کارمندان با انواع و اقســام قراردادها 
حضــور دارند، از خریــد خدمتی، پیمانی، قراردادی تا 
رســمی همــه با حقوق های متفــاوت یک کار را انجام 
می دهنــد در حالی که ســاماندهی نظــام هماهنگ 
پرداخت و کارکنان دولت باید از اولویت های ما باشــد. 
متأسفانه بعضاً به نظام هماهنگ پرداخت با طعنه نظام 

ناهماهنگ پرداخت گفته می شد.
رئیس قوه مجریه با تأکید بر اینکه عدالت در پرداخت 
برای ما بســیار اهمیت دارد، تصریح کرد: مردم از ما و 
شــما توقع دارند که در چارچوب عدالت رفتار کنیم. 
بارها تأکید کرده ام که متناسب ســازی پرداخت ها به 
میزان تورم باید برای همه دستگاه ها صورت گیرد، این 

مسئله یکی از جلوه های عدالت است.
رئیس جمهور ادامه داد: امروز وقت خوبی است که 
برای اصاح بســیاری از مسائل می توان از آن استفاده 
کرد. متأسفانه همین مسائل ذهن شما و مردم را مشغول 
کرده در حالی که می توان با یک کار هم افزا و کارشناسی 
شــده با همکاری مجلس و نخبگان در راستای اجرای 

عدالت گام برداشت.
وی با بیان اینکه قطعا اجرای عدالت برای ما مشکاتی 
ایجاد خواهد کرد، تصریح کرد: ما از اجرای عدالت هیچ 
باکی نداریم و این مســئله در ســخن بزرگان دین نیز 
آمــده اســت. ما آماده ایم که خودمــان را برای اجرای 
عدالــت هزینــه کنیم. تحول در دولت با اجرای عدالت 
محقق می شــود. رئیســی با بیان اینکه اجرای عدالت 
موجب رضایت اقشــار مختلف مردم از جمله شــیعه، 
ســنی، روســتایی و شهری خواهد شد، گفت: با اجرای 
عدالــت عموم مردم رضایت خواهند داشــت و همین 
مسئله برای ما اهمیت دارد. رئیس قوه مجریه به مسئله 
تمرکززدایی اشــاره و اضافه کرد: موافقیم که می توان 
اختیارات را با تفویض برخی اختیارات به اســتانداران 
واگذاران کرد. حتماً می توانیم از این فرصت بهره ببریم 
تا در ستاد کارهای ستادی انجام و مسائل به استان ها 
و شهرها واگذار شود.                   ادامه در صفحه 15

با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی انجام شد؛
انتصاب تولیت آستان مقدس حضرت 

احمد بن موسی علیهماالسلام

حضرت آیت الله خامنه ای در حکمی حجت الاســام 
ابراهیم کانتری را به تولیت آســتان مقدس حضرت 

احمد بن موسی علیهماالسام منصوب کردند.
متن حکم رهبر انقاب اسامی به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
جناب حجت الاســام آقای ابراهیم کانتری دامت 

افاضاته
ضمن قدردانی از جناب حجت الاســام آقای دژکام 
در تمشیت امور حرم مطهر و نورانی حضرت احمد بن 
موســی علیهما السام، جنابعالی را که بحمدالله مزینّ 
به علم و اخاق و دارای سوابق ارزشمند علمی و فرهنگی 
و اجرایی می باشید، به تولیت آن بارگاه بلند آستان که 
سوّمین حرم اهل بیت علیهم السام در کشور عزیزمان 

است، منصوب می کنم.
امید اســت از ظرفیت های فراوان این پایگاه معنوی 
و روحانی برای خدمت هر چه بهتر به زائران و مجاوران 
و عاقمندان مشتاق و تشنگان معارف نورانی اهل بیت 

علیهم السام، بیشترین بهره گیری به عمل آید.
از خداونــد متعال توفیقات روزافزون برای جنابعالی 

و دیگر دست اندرکاران آن بارگاه مقدّس را خواهانم.
سیّدعلی خامنه ای

ارتقای کیفیت معماری مدارس مطالبه 
امروز جامعه است

 رییس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور 
گفت: امروز موضوع ارتقای کیفیت معماری مدارس مطالبه 

جامعه است.
به گزارش  پایگاه اطاع رسانی سازمان نوسازی، توسعه 
و تجهیز مدارس کشور، این مطلب را مهراله رخشانی مهر 
در دیدار با مؤسســان و دســت اندرکاران نهادهای خیریه 
»دست یاری به دشت یاری« و »برین شمیرانات« عنوان 
کرد. وی در دیدار با خانواده مرحوم »حسین علیمرادی« 
بنیانگذار و مدیر فقید موسســه خیریه »دســت  یاری به 
دشت یاری« که در امر مدرسه سازی سیستان و بلوچستان 
فعالیت های ارزشمندی به انجام رساند، با گرامیداشت یاد 
و خاطره زنده یاد علیمرادی، وی را نمونه یک جوان جهادگر، 
دغدغه مند و پرتاش دانســت که در مدت کوتاه زندگی 
خود توانســت منشــاء خدمات و اثرات ماندگار در انجام 
کارهای خیر باشد و جان خود را نیز در این مسیر فدا کرد.
او  با اشاره به وجه مطالبه گرانه و نقادانه مرحوم علیمرادی 
که در بسیاری از گروه های جهادی نیز وجود دارد، افزود: 
این روحیه و پشتکار مثال زدنی با انگیزه خدمت به مردم 
و پیگیری حل مشــکات می تواند به رفع نواقص و اصاح 

سیستم نیز بینجامد.
وی بــا بیان اینکه زنده یاد »حســین علیمرادی« عمر 
کوتاه، اما بســیار با کیفیتی داشــت، تصریح کرد: معرفی و 
بازشناسی شخصیت و تاش خیرخواهانه وی وظیفه همه 
ماست تا مروج و ادامه دهنده مسیری باشیم که او آغاز کرد.  
با توجه به تاش های انجام شده در بخش مدرسه سازی، 
ایــن موضــوع فراگیر و دغدغه بســیاری از مردم از جمله 
مراجع و بزرگان دینی نیز شده و ارتقای کیفیت معماری 

و طراحی فضاها امروز مطالبه جامعه است.
او  همچنیــن در دیــدار با »امیر بنی آدم« رئیس هیأت 
مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز شهر تهران و مدیر بنیاد 
خیریه »برین شمیرانات«، با تقدیر از فعالیت های خیّرین، 
گفت: فعالیت در حوزه مدرسه سازی موجب برکت در همه 

شئون زندگی بوده و ثمرات ارزشمندی دارد.
وی  با بیان اینکه در هر فردی ظرفیت و پتانسیلی وجود 
دارد که بر آن اساس اهداف و اعمال خود را انجام می دهد، 
تصریح کرد: کار صادقانه و خالصانه برای مردم، به عنوان 
ثوابی دنیوی و اخُروی ذخیره می شــود و ثمره آن در گذر 
زمان و مقاطع مختلف زندگی نمایان و نزد خداوند متعال 
محفوظ خواهد بود.  حوزه مدرسه سازی با توجه به ماهیّت 
و اهمیّت آن برای مردم و خیّرین جذابیت خاصی دارد. در 
راستای معرفی بیشتر  اقدامات خیّرین به جامعه و با هدف 
توســعه فرهنگ مشارکت در مدرسه سازی طرح »آجر به 
آجر«  راه اندازی شد که مورد استقبال مردم نیک اندیش 
قرار گرفته اســت. حضور در مجموعه نوســازی مدارس 
موهبتی است که از محضر خیّرین عزیز بیاموزیم؛ زیرا از 
دل بزرگ و روح بلند آنها آموزه هایی را به دست می آوریم 

که در زندگی کاری و شخصی مفید و موثر است

انتصاب

خبر
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حمید رضا عظیمیانمدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با صدور پیامی، هفته دولت و یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر را گرامیداشت. به گزارش ایراسین و به 
نقل از روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با صدور پیامی، هفته دولت و یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر را گرامیداشت. 
در این پیام آمده است: سالروز عروج شهدای والامقام دولت به ویژه شهیدان رجایی و باهنر، به شایستگی به عنوان هفته دولت نامگذاری شده و این روز نمادی 
از حماسه آفرینی مردان و زنانی است که منافع ملی، تعالی، سربلندی و عزت ایران اسلامی و خدمت به مردم شریف این مرز و بوم را سرلوحه کار خود دانسته 
و فداکاری ها و تلاش های جهادگونه این خدمت گزاران است که زمینه های تامین استقلال، آٖزادی، امنیت و رشد و تعالی ایران اسلامی را فراهم می سازد. اینجانب 
ضمن گرامیداشت هفته دولت و آرزوی توفیق برای دولت محترم که در آستانه عرصه خدمت به مردم شریف کشور قرار دارد و نیز  کلیه مسئولان، کارکنان 
و کارگران خدوم بخش های مختلف دولت، آرزومندم با الگو قراردادن مشیِ شهیدان والامقام دولت و نظام اسلامی و دنباله روی از اسناد بالادستی و سیاست های 

راهبردی نظام و اطاعت از فرمایشات رهبر فرزانه انقلاب اسلامی، شاهد توفیق،  سربلندی و عزت مندی ایران اسلامی در عرصه های مختلف باشیم. 
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هفته نامه اقتصادی ایران

علیرضا کاظمی سرپرست وزارت آموزش و پرورش شدمحسن رضایی به سمت معاون اقتصادی رئیس جمهور منصوب شد
  رئیس جمهوری در حکمی علیرضا کاظمی را به سرپرستی وزارت آموزش و پرورش منصوب کرد.  آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس 
جمهوری اسامی ایران، طی حکمی علیرضا کاظمی معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش را به سمت سرپرست این وزارتخانه 
منصوب کرد.کاظمی تحصیلکرده حوزه و دانشگاه و عضو هیئت علمی دانشگاه فرهنگیان است و پیش از سمت معاونت پرورشی و فرهنگی 
وزارتخانه، مدیرکل آموزش و پرورش اســتان خراســان رضوی بوده اســت. نمایندگان مجلس شــورای اسامی عصر چهارشنبه پس از دو 
هفته بررسی صاحیت وزیران پیشنهادی در کمیسیون های تخصصی و صحن علنی مجلس شورای اسامی، صاحیت و برنامه های 1۸ 

وزیر پیشنهادی را تایید کردند و به 1۸ وزیر پیشنهادی جز وزیر آموزش و پرورش برای تصدی وزارت خانه ها اعتماد کردن

قضات در صدور قرارهایی که برای افراد هر نوع محدودیتی 
به وجود می آورد به تشخیص خود تصمیم بگیرند نه ضابطین

رئیس قوه قضاییه به قضات و همکاران دســتگاه قضا 
متذکر شــد که در صدور احکامی چون ممنوع الخروجی، 
ممنوع المعامله شدن، مسدود الحسابی، رأی توقیف اموال 
و امــاک و هــر نوع قراری که محدودیتی برای افراد ایجاد 

می کند بر اساس تشخیص خود عمل کنند نه ضابطین.
خبرگزاری میزان - به گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، 
حجت الاسام والمسلمین محسنی اژه ای در اولین نشست 
شــورای عالی قوه قضاییه با شــورای قضایی استان ها در 
دوره جدید مدیریت دستکاه قضا که صبح امروز پنجشنبه 
)چهارم شهریور ماه( از طریق ویدئو کنفرانس برگزار شد، 
به بیان توصیه هایی مهم و کاربردی به رؤسای دادگستری ها 
و دادستان های سراسر کشور برای تحقق دادرسی عادلانه 

پرداخت.
رئیــس قوه قضاییه با تبریک رأی اعتماد قاطع مجلس 
بــه وزرای پیشــنهادی دولت مردمــی و آغاز به کار دولت 
سیزدهم همزمان با هفته دولت، همراهی و همیاری برای 
پیشبرد اهداف و برنامه های دولت جدید به ویژه رفع موانع 
تولید و حمایت از تولید ملی را از وظایف قوه قضاییه عنوان 
کرد. هر چه قدر تولید در کشور توسعه یابد، اشتغال افزایش 
پیدا می کند، بســیاری از گرفتاری ها و مشــکات مردم 
برطرف می شود و مردم می توانند امور زندگی را بهتر اداره 

کنند.

کمک دستگاه قضا به دولت برای مبارزه با 
فساد و مفسدان و سودجویان

رئیس قوه قضاییه، کمک به دولت برای مبارزه با فساد 
و مفســدان و سودجویان را از دیگر مأموریت های دستگاه 
قضا عنوان کرد و گفت: قوه قضاییه مصمم اســت دولت را 
در مقابله با کســانی که در این شــرایط دشــوار، کالا های 
اساسی مورد نیاز مردم را به خاطر سودجویی بیشتر احتکار 
کرده، کالا های تقلبی می فروشند و یا در نظام بازار اختال 

ایجاد می کنند، یاری دهد.
حجت الاسام والمســلمین محسنی اژه ای از همکاری 
قوه قضاییه با دولت برای رفع بســتر های فســاد نیز سخن 
گفــت و افزود: دســتگاه قضایــی در دوره تحول و تعالی 
گلوگاه های فساد در دستگاه های اجرایی را شناسایی کرده 
و به دولت اعام می کند. پیشتر نیز این بستر های فسادزا 
به قوه مجریه اعام شده بود، دولت نیز امروز مصمم است 
بستر های فساد را از بین ببرد و ما خود را موظف می دانیم 

دولت را در این کار خطیر یاری دهیم.

 مسئولان قضایی استان ها برای حل مشکلات 
خاص مردم در هر استان با مدیران اجرایی هم 

اندیشی و همکاری کنند
وی با اشــاره به مشکات مردم در استان های مختلف، 
به رؤسای کل دادگستری ها و دادستان های سراسر کشور 
مأموریت داد با برگزاری نشســت های مشــترک با دیگر 
مسئولان، مشکات خاص هر استان را احصاء و برای حل 

آن ها هم اندیشی و همکاری داشته باشند.
 مســئولان قضایی اســتان ها باید با احساس مسئولیت 
برای رفع مشــکات مردم پیشــقدم شوند و با همفکری و 
همراهی مسئولان اجرایی مسائل و مشکاتی که احتمال 
دارد در نیمه دوم ســال و در فصل ســرما به وجود آید را 
مورد بررســی قرار دهند و از همین الآن برای حل آن ها 
راهــکار بدهند. او در بخش دیگری از ســخنانش به بیان 
توصیه هایی به همکاران قضایی سراسر کشور در راستای 
توســعه دادرســی عادلانه و کاهش اطاله دادرسی و رفع 
مشــکات قضایی مردم پرداخت و گفت: اگر می خواهیم 
دادرســی عادلانه، منطبق با ضوابط و به نفع نظام و مردم 
داشــته باشیم باید به تکالیف قانونی خود در رسیدگی هر 

چه بهتر به کار مردم عمل کنیم.

لزوم نظارت مستمر و دقیق رؤسای کل 

دادگستری ها و مدیران بر زیرمجموعه شان
وی بــر لــزوم نظــارت مســتمر و دقیق رؤســای کل 
دادگســتری ها و مدیران بر زیرمجموعه شان تأکید کرد و 
افزود: تجربه نشان داده اگر مدیران بر فعالیت ها و عملکرد 
کارکنان یک ســازمان نظارت مســتمر و به موقع داشــته 
باشند، بهره وری بالا رفته و خطا ها کاهش می یابد. او این 
نکته را هم متذکر شــد که مدیران می توانند با نظارت بر 
کار کارکنان و قضات، هر جا که دیدند آن ها با مشکلی در 
انجام مأموریت شان یا فرایند دادرسی مواجه شدند، آن ها 
را در حل مشکل و پیشبرد کارهایشان یاری دهند. وی با 
تأکید بر اجرای دســتورالعمل حفظ کرامت در دســتگاه 
قضایی اظهار داشــت: حُســن خلق در برخورد با مردم از 
تأکیدات دین مبین اسام است و نباید فقط به عنوان یک 

دستور اداری به آن نگاه کرد.

گاهی اثر روانی یک برخورد درست قاضی از 
حکم او بیشتر است

او با بیان این که برخورد شایســته یک مدیر قضایی با 
همکاران و مراجعانش موجب افزایش رضایتمندی عمومی 
از مجموعه دستگاه قضا می شود، تصریح کرد: درست است 
که حکم قاضی فصل الخطاب اســت، اما گاهی اثر روانی 
یک برخورد درســت قاضی از حکم او بیشــتر اســت. اگر 
پرونده ای در دادگستری تشکیل می شود، همان ابتدا باید 
صاحیت مرجع رســیدگی به آن مشــخص شود تا بعد از 
چند ماه، شعبه ای که پرونده به آن ارجاع شده اعام عدم 

صاحیت نکند.
وی با بیان این که هر پرونده مطابق قانون آئین دادرسی 
مورد رسیدگی قرار می گیرد، اما در اجرای قانون می توان 
تدبیر داشــت تا پرونده بهتر، دقیق تر و در کمترین زمان 
ممکن مورد رسیدگی قرار گیرد، به عنوان نمونه به موضوع 
پرونده های کثیرالشــاکی اشاره کرد و متذکر شد می توان 
با یک تدبیر درســت، اجازه نداد تعداد شــکات در این نوع 
پرونده ها افزایش یابد. گاهی یک پرونده مالی چند شاکی 
محــدود دارد، اما بازپــرس یا قاضی به جای آن که همان 
ابتــدا شــرایطی را فراهم کنند کــه متهم بتواند با نظارت 
مرجــع قضایی حقوق افــراد را عودت دهد و مردم هم در 
جریان قرار گیرند تا درگیر چنین مسائلی نشوند، با صدور 

قرار بازداشت باعث می شوند تعداد شکات افزایش یابد.
 

 لزوم فعال تر شدن مرکز توسعه شورا های
 حل اختلاف

او بر لزوم فعال تر شــدن مرکز توســعه شــورا های حل 
اختاف و اســتفاده از ظرفیت های مردمی و سازمان های 
مردم نهاد برای حل اختافات حقوقی در کاهش پرونده های 
قضایــی از طریــق داوری و میانجیگــری تاکید کرد.  در 
شرایطی که کشور درگیر کرونا شده طبعاً نمی توان انتظار 
داشت با این حجم پرونده های موجود در دادگستری ها، 
کار ها ســریع پیش رود و در این شــرایط دقت و اتقان آرا 
نیز کم می شود که باید تاش کرد تا حد امکان مسائل از 

طریق شورا های حل اختاف حل و فصل شود.

با کسانی که امنیت و آسایش مردم را به هم 
می زنند نباید به هیچ وجه با اغماض برخورد 

 کرد؛ رحم به این افراد ظلم به مردم و 
نظام است

وی  با اشاره به تنوع کیفیت و موضوع پرونده های قضایی 
اظهار داشت: برخی پرونده ها به امنیت جامعه ارتباط دارد 
که افرادی از طریق شرارت، سرقت، اخال در بازار، فساد 
اقتصادی و کاهبرداری های باندی یا جعل عنوان و انتساب 
خــود بــه افراد و دســتگاه ها و اقدامات ضد امنیتی تاش 
می کنند آسایش مردم را برهم زنند که باید با آن ها سریع 
و قاطع برخورد شــود. او  در ادامه خطاب به دادســتان ها و 
روسای کل دادگستری ها تاکید کرد: با کسانی که امنیت 

و آسایش مردم را به هم می زنند و زندگی مردم را به بازی 
می گیرند نباید به هیچ وجه با اغماض برخورد شود و اگر 
به این ها رحم کنید به مردم و نظام ظلم کرده اید. وی بر 
لزوم اطاع رســانی درســت و آگاهی بخشی به مردم نیز 
تأکید کرد و گفت: اطاع رسانی نباید منحصر به خبررسانی 
باشد؛ بلکه باید شگرد ها و شیوه های جاعلین و کاهبرداران 
و سارقان را برای مردم تبیین کنیم تا در دام آن ها نیفتند.

تاکید نسبت به نظارت دقیق بر روند صدور 
قرارها و جلوگیری از صدور قرار های 

غیرمناسب
او بــا بیان ایــن که در برخی پرونده ها ضرورتی برای 
بازداشت موقت متهم وجود ندارد تاکید کرد: اگر فردی 
بر اســاس ضرورت نیز به طور موقت بازداشــت شــد به 
محض تامین وثیقه لازم می توان قرار وی را تبدیل کرد.

وی بر همین اســاس به دادســتان ها و مســئولان 
دادسرای انتظامی قضات تاکید کرد که با نظارت دقیق 
بــر رونــد صدور قرارها، از صدور قرار های غیرمناســب 
جلوگیری کنند. رئیس قوه قضاییه به قرار هایی نیز اشاره 
کــرد که برای افراد محدودیت ایجاد می کنند و تصریح 
کرد: اگر ضابطی خواســتار ممنوع الخروجی یا ممنوع 
المعامله شــدن یا مســدود الحســابی یا توقیف اموال و 
اماک یا هر نوع محدودیتی برای افراد شد، قاضی باید 
ضرورت موضوع را بررســی کرده و بر اســاس تشخیص 
خــود تصمیــم بگیرد نه ضابط.او  این نکته را هم متذکر 
شد که اگر قاضی بر اساس ضرورت حکم به اعِمال یکی 
از محدودیت هــای قانونــی داد، موضوع را رها نکند و به 
محض آن که مســئله حل شــد، بافاصله حکم به رفع 
محدودیت بدهد. وی با اشــاره به تعدد مراجعی که در 
کشور دستور ممنوع الخروجی صادر می کنند، از دولت 
خواست که برای این موضوع نیز تدبیری بیندیشد تا از 
مشــکات مردم کاســته شود. اگر کسی ممنوع الخروج 
شــده باید به او اعام شــود نه این که در فرودگاه همراه 
خانواده اش متوجه شــود نمی تواند از کشور خارج شود 
او برای نمونه به اختیارات بانک ها و سازمان امور مالیاتی 
برای ممنوع الخروج کردن افراد اشــاره کرد و گفت که 
گاهــی حتی به فرد اطاع نمی دهند که ممنوع الخروج 
است و آن فرد همراه خانواده یا شرکای کاری خود قصد 
انجام ســفر دارد، اما در فرودگاه از خروجش جلوگیری 
می شود که این کار موجب اخال در برنامه زندگی افراد 

می شود.

اگر قاضی بر اساس ضرورت، حکم به اِعمال 
یکی از محدودیت های قانونی داد، موضوع را 
رها نکند و به محض آن که مسئله حل شد، 

بلافاصله حکم به رفع محدودیت بدهد
وی با اشاره به نادر بودن مواردی که نباید به افراد ممنوع 
الخروجی شــان اطاع داده شــود، تصریح کرد: گاهی یک 
شرکت مسئله مالیاتی دارد و سازمان امور مالیاتی مدیران 
سابق یا فعلی شرکت را ممنوع الخروج می کند که هم باید 
به آن ها اطاع داده شود و هم آن که به محض حل مسئله 
از طریق قانونی باید این محدودیت برطرف شود. او بر لزوم 
شفاف بودن ماموریت های تفویضی قضات به ضابطان نیز 
تاکید کرد و گفت: وقتی قاضی دستوری به ضابط می دهد، 
باید شفاف و روشن باشد و بر اجرای کار هم نظارت داشته 
باشد تا دقیق انجام شود. صدور دستور مبهم و مجمل فضا 

را ایجاد میکند که ضابط دچار اشتباه و خطا شود.

اگر قرار است ضابط از متهم تحقیق کند یا قرار 
بازداشتی صادر شود، مسئولیت کار با قاضی 
است و اگر در این میان مشکلی پیش آمد، 

قاضی باید پاسخگو باشد
اگر قرار است ضابط از متهم تحقیق کند یا قرار بازداشتی 
صادر شود، مسئولیت کار با قاضی است و اگر در این میان 
مشکلی پیش آمد و رفتار نامناسبی صورت گرفت، قاضی 
باید پاســخگو باشــد. وی همچنین متذکر شد که اگر قرار 
است ضابطان با ورود به منزل و محل کار متهمان وسایل 
شخصی آن ها را برای بررسی ضبط نمایند، حتی الامکان 
نماینده دادســتان نیز آن ها راهمراهی کند. اگر قرار است 
وسیله ای ضبط شود، در درجه اول باید ضرورت آن احصا 
شــود و در گام دوم باید مشــخص باشد کدام وسایل باید 
مورد بررســی قرار گیرند و از همه مهم تر آن اســت که در 
بررســی وسایل شخصی افراد حریم خصوصی آن ها حفظ 

شود و پس از بررسی نیز به موقع به فرد برگردانده شود.

همه باید مراقب باشند که حریم خصوصی 
افراد خدشه دار نشود

همه باید مراقب باشند که حریم خصوصی افراد خدشه 
دار نشود که در قیامت به فردی که فکر می کردیم مجرم 
و متهم اســت و می خواهیم عدالت را درباره او اجرا کنیم 
بدهکار شــویم؛ چرا که دســت و دلبازی در ورود به حریم 
شخصی افراد عقوبت اخروی دارد. او  در بخش دیگری از 
ســخنانش به مسئله کارشناسی ها نیز گریزی زد و گفت: 
اطاله دادرســی در رسیدگی به بسیاری از پرونده ها ناشی 
از کارشناســی هاست که در نشستی که با اعضای شورای 
عالی کارشناســان داشــتیم قرار شد مشکات این حوزه 

برطرف شود. 

روسای کل دادگستری ها در صورت مشاهده 
اختلافات فاحش در کارشناسی ها، موضوع را 
به مراجع ذیربط گزارش کنند و از کارشناسان 

توضیح بخواهند
قاضی باید در صدور دســتور کارشناسی ضرورت آن را 
تشــخیص دهد و در صورت ضروری بودن انجام این کار، 
دقیق و شفاف بگوید که چه موضوعی باید مورد کارشناسی 
قــرار گیــرد و بــرای این کار نیز زمان تعیین کند و نظارت 
داشته باشد تا کار در موعد مقرر و به درستی انجام شود. 
گاهی کارشناس یک پرونده می گوید مدارک و مستندات 
لازم بــه انــدازه کافی در پرونده وجود ندارد و همین باعث 
می شود کار به کندی پیش برود که قاضی باید از طرفین 
دعوا بخواهد مدارک را در همان شعبه بازرسی و یا ظرف 
مدتی مشــخص در اختیار کارشــناس قرار دهند و تأکید 
کند مسئولیت عواقب نقص پرونده بر عهده خودشان است. 
وی  با اشاره به اختافات فاحشی که در برخی کارشناسی ها 
وجود دارد، از اقدامات کانون کارشناسان دادگستری برای 
حل این معضل قدردانی کرد و در عین حال به روســای 
کل دادگســتری ها گفت که در صورت مشــاهده این نوع 
اختافات، موضوع را به مراجع ذیربط و کانون کارشناسان 
اعام کنند و خودشان نیز از کارشناسان توضیح بخواهند.

 
لزوم صیانت از مجموعه قضایی برای ارتقاء 

سلامت نظام قضایی
او  در بخــش دیگری از ســخنانش بــر لزوم صیانت از 
مجموعه قضایی برای ارتقاء ســامت نظام قضایی تاکید 
کرد و گفت: همه باید مراقبت کنند تا دستگاه قضا از رخنه 
شــیطان و شــیطان صفتان و فساد و تخلف مصون بماند. 
مســئولان آموزشــی و فرهنگی باید با احساس مسئولیت 
مضاعــف تــاش کنند تا مجموعــه قضایی از همه جهات 
صیانت شود و با اجرای برنامه های فرهنگی و معنوی و امر 
به معروف و نهی از منکر، زحمت دادسرای انتظامی و مرکز 

حفاظت و اطاعات کم شود.
باید به امر به معروف و نهی از منکر اهتمام داشــت و و 
آن را توســعه و تعمیق بخشــید و با ســتاد امر به معروف و 
نهــی از منکر نیــز همکاری کنیم و از عامران به معروف و 

ناهیان از منکر نیز حمایت و به آن ها کمک کنیم.

از هر اقدامی که ممکن است دستگاه قضایی 
در مظان اتهام قرار گیرد باید پرهیز شود

وی با بیان این که از هر اقدامی که ممکن است دستگاه 
قضایی در مظان اتهام قرار گیرد باید پرهیز شــود تصریح 
کرد: باید نسبت به رفت و آمد با برخی افراد و یا باز شدن 
پای آن ها به قوه قضائیه و دادگستری ها حساس باشیم و 
اجازه ندهیم افراد ناباب و شــیطان صفت همکارانمان را 
آلــوده کننــد؛ چرا که خطای یک نفر اعتبار یک مجموعه 

را مخدوش می کند و باید مراقب این موضوع بود.
او با اشــاره به شــیوع ویروس کرونا در دنیا، صیانت از 
ســامت مردم در برابر این بیماری را اولویت دستگاه قضا 
دانست و تأکید کرد: همه بخش های قضایی باید با اتخاذ 
تدابیر مناسب، به حفظ سامت کارکنان و مراجعین مراکز 

قضایی اهتمام ویژه داشته باشند.

تاکید بر اصلاح فرایند گزینش و جذب کارمند 
و قاضی برای تسریع در رفع مشکلات

وی با تقدیر از همه همکاران دستگاه قضا و سازمان های 
وابســته در سراســر کشور، در همه مقاطع به خصوص در 
ایام شیوع ویروس کرونا در یک سال و نیم اخیر با احساس 

مسئولیت و تاش مضاعف به مردم خدمت رسانی کردند، 
بــر اصاح فرایند گزینش و جــذب کارمند و قاضی برای 

تسریع در رفع مشکات تأکید کرد.
او  بــرای کاهش نفوذ و تبعــات رفتار های غیرمتعارف 
عناصر مرتبط با دستگاه قضا همچون وکا، بر لزوم اجرای 
کامل دســتورالعمل های صادره در این زمینه از ســوی 
رؤسای کل دادگستری ها و آگاهی بخشی مناسب به مردم 

تأکید کرد.

لزوم تداوم اقدامات نظارتی مرکز حفاظت و 
اطلاعات قوه قضاییه

وی لزوم تداوم اقدامات نظارتی مرکز حفاظت و اطاعات 
قوه قضاییه در شناسایی و برخورد با شبکه ها و افراد نفوذی 
در سیستم قضایی را مورد تأکید قرار داد و متذکر شد این 
مرکز در صورت نیاز به تقویت نظارت ها طرحی را در این 

زمینه تهیه و ارائه کند.
او  در بخــش دیگری از ســخنانش درباره نحوه اعِمال 
ماده ۴۷۷ که مورد ابهام برخی رؤســای کل دادگســتری 
قرار داشت، گفت: قانون هیچ ابهامی ندارد و تصریح دارد 
بعد از قطعی شدن رأی اگر درخواستی مبنی بر تجدیدنظر 
و اعاده دادرسی مطرح می شود باید آن حکم خاف شرع 

بیَّن باشد.

 اگر رأی قطعی بعد از طی همه مراحل قانونی 
همچنان ایراد دارد باید مسیری که طی کرده 

اصلاح شود
 اگر یک رأی کیفری که دادســرا، دادستان می بیند 
و کیفرخواســت صادر می شــود و دادگاه بدوی حکم 
می دهد و بعد به تجدیدنظر می رود و احیاناً دیوان عالی 
کشور هم نظر می دهد و آن را تأیید می کند، همچنان 
دارای اشــکال بود باید روندی که در این بخش ها طی 

می شود اصاح شود.

معاونت قضایی ظرف یک ماه با بررسی 
پرونده های ماده ۴۷۷ سازوکاری برای نحوه 
پذیرش درخواست ها و روش رسیدگی به 

آن ها طراحی کند
رئیس دستگاه قضا در ادامه به معاون قضایی قوه قضاییه 
دستور داد با توجه به پرونده های موجود بررسی کند چه 
تعداد درخواســت اعِمال ماده ۴۷۷ ارائه شــده و چه تعداد 
از این درخواست ها در معاونت قضایی و استان ها رد شده 
و چه تعداد از آن ها از سوی رئیس قوه پذیرفته و به دیوان 
عالی ارجاع و در آنجا رد شــده و چند درصد درخواســت ها 

باقی مانده است.
وی همچنین از معاون قضایی خواســت که ظرف یک 
ماه با کمک رئیس دیوان عالی کشور، دادستان کل کشور، 
رئیس ســازمان قضایی نیرو های مسلح و مسئولان استان 
ها، ســازوکاری برای نحوه احراز خاف شــرع بودن احکام 
و شــیوه رد و پذیرش و بررســی آن ها پیشــنهاد دهد تا در 

صورت نیاز در قالب یک بخشنامه اباغ شود.

لزوم توسعه فناوری های نوین در همه 
شهرستان ها

او همچنین بر لزوم توسعه فناوری های نوین در همه 
شهرســتان ها برای تسهیل و تســریع در ارائه خدمات 
قضایی تأکید کرد. وی در بخش دیگری از ســخنانش 
اطاع رسانی در خصوص پرونده های مربوط به مفاسد 
اقتصــادی را برای ایجاد بازدارندگی در جامعه ضروری 
دانست و گفت: مرکز رسانه و سخنگوی قوه قضاییه باید 
به گونه ای درباره پرونده های فســاد اطاع رسانی کنند 
کــه با آگاهی بخشــی به مــردم از بروز موارد مشــابه 

پیشگیری شود.
او  درباره نحوه رسیدگی به نامه ها و مطالبات مردمی 
در سفر های استانی نیز از مسئولان مرکز ارتباط مردمی 
قوه قضاییه خواســت ضمن توســعه ارتباطات مردمی و 
تســریع در پاســخگویی به مطالبات آنها، در عین حال 
برای مردم تبیین کنند که چه مسائلی را باید از دستگاه 
قضایی مطالبه کنند و چه وظایفی در حیطه اختیارات 
این دستگاه نیست.  بسیاری از درخواست های مردمی 
مربوط به اعِمال ۴۷۷ می شود که باید برای آن ها توضیح 
داده شود که چه مواردی مشمول این قانون می شود و 
نحوه اجرای آن چگونه است و از چه طریقی باید پیگیری 

کنند./ میزان

آیت الله دکتر سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور، با صدور حکمی دکتر محسن رضایی میرقائد را به سمت 
معاون اقتصادی رئیس جمهور، دبیر شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا و دبیر ستاد اقتصادی دولت 

منصوب کرد.
 محســن رضائی میرقائد متولد ســال 1۳۳۳ مســجد ســلیمان و دانش آموخته مقطع دکترای اقتصاد از 
دانشگاه تهران است که فرماندهی سپاه پاسداران انقاب اسامی به مدت 1۶ سال)1۳۶۰ تا 1۳۷۶( و دبیری 

مجمع تشخیص مصلحت نظام از سال ۷۶ تاکنون را در سوابق اجرایی و مدیریتی خود دارد.



اتمام واکسیناسیون کارکنان سایت مرکزی ایران خودرو
بــا اتمــام واکسیناســیون کارکنــان 
ایران خــودرو، اجرای طرح در شــرکت های 
زیرمجموعه این گروه صنعتی و قطعه سازان 

همچنان با جدیت ادامه دارد.
 ایکوپرس-مدیرعامــل گــروه صنعتی 
ایران خودرو، در آخرین روز تزریق واکسن به 
کارکنان سایت مرکزی، در محل اجرای طرح 
حاضر شــد و ضمن دریافت واکسن همراه با 
آخرین گروه، در جریان ادامه اجرای طرح در 
شرکت های تابعه و قطعه سازان قرار گرفت. 
مقیمــی: جهــش در تامین و تولید ایران 

خودرو محقق می شود
فرشاد مقیمی در این بازدید ضمن قدردانی 
از زحمات همکاران گروه صنعتی ایران خودرو 
و مســاعدت وزارت بهداشت در ایجاد امکان 
واکسیناســیون کارکنان گروه صنعتی ایران 
خودرو گفت: از هفته گذشته بالغ بر ۲۵ هزار 

نفــر از کارکنان گــروه صنعتی ایران خودرو 
واکسینه شده اند و با توافقات صورت گرفته از 
ســوی وزارت بهداشت و ظرفیت سازی های 
انجام شــده، این روند با ســرعت بیشتری در 
شــرکت های گروه صنعتی ایــران خودرو و 
زنجیره تامین قطعه ســازی کشــور دنبال 

می شود.
وی اظهــار امیدواری کــرد، ظرف مدت 
یک ماه تمامی شرکت های گروه صنعتی ایران 
خودرو و شــبکه تامین، دوز اول واکســن را 
دریافــت کنند که این امر در افزایش ایمنی 
جمعی و پیشــگیری از ابتــای همکاران و 

خانواده های آنها تاثیرگذارخواهد بود.
مقیمی با اشاره به اجرای طرح واکسیناسیون 
و تاثیــر آن در روند فزاینده تولید محصولات 
گــروه صنعتــی ایران خــودرو گفت: قطعا 
گسترش واکسیناسیون باعث افزایش حضور 
همکارانمان در محل کار و ایجاد فضای کاری 
امن و پیشــگیری از فراگیری این ویروس در 
ســطح سازمان، گروه صنعتی ایران خودرو و 
جامعه شــده و ضامن تحقق برنامه های سال 
1۴۰۰ و شــعار ســال تولید، پشتیبانی ها و 
مانع زدایی ها خواهد بود و همچنان که تاکنون 
با همت تمامی همکارانمان در گروه صنعتی 
ایران خودرو، آهنگ تولید شــیب افزایشــی 
داشــته، با ادامه روند واکسیناسیون و توسعه 
این طرح در زنجیره تامین و قطعه ســازان، 
شــاهد جهش بسیار خوب تولید و تامین در 

نیمه دوم سال خواهیم بود.

اعلامآمادگی
دستگاهقضابرای
تکمیلحلقه
همگراییقوادر
دورهتحول

سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت خودرو  
بزرگ ترین مرکز هزینه خودروسازان پرداخت سودهای 
بانکی است و متاسفانه مشکل نقدینگی نیز دیگر معضات 
را به سمت این صنعت سوق می دهد. زنجیره تامین قطعات 
و خودروســازان در جذب ســرمایه از طریق بورس موفق 
نبوده اند. البته باتوجه به نوسانات بازار سرمایه کمتر کسی 
حاضــر به ســرمایه گذاری در آن و گــروه خودرویی بورس 
می شــود. زیرا تضمینی برای ســودآوری در صنعت خودرو 
وجود ندارد. زیرا وقتی افزایش ســرمایه واقعی وجود ندارد 
و افزایش سرمایه تنها روی کاغذ و از محل تجدید ارزیابی 
دارایی ها و برای کاهش زیان انباشته روی کاغذ است، توسعه 
محصول، افزایش تولید و بهبود کیفیت نیز ممکن نیســت. 
عاوه بــر همه معضات صنعت خــودرو، کمبود نقدینگی 
کاهش تولید را به دنبال دارد، چراکه سفارش گذاری ها برای 
محصولات قطعه ســازان داخلی، فروشــندگان مواد اولیه و 
تامین کنندگان خارجی به صورت محدودتر انجام می شود.

در وضــع موجــود مدیران خودروســازی بــرای بقای 
فعالیتهای خود و جبران کمبود نقدینگی به تسهیات بانکی 
روی میآورند و درواقع بخش زیادی از هزینههای تولید به 
پرداخت سودهای این وامهای بانکی اختصاص پیدا میکند. 
متاسفانه همانطور که شاهد هستیم، مجلس در طرح تحول 
صنعــت خودرو، منافع خودروســازان را ندید و حتی برای 
ســود کشفنشــده از مســیر فروش خودرو در بورس نیز 
برنامهای غیر از حمایت خودروســازان دارد. در ســال 9۴ 
حدود 1۳درصد درآمد فروش خودرو به جیب بانکها رفت. 
این درصد درحالحاضر رشــد قابلتوجهی داشــته است و باز 
هم بیشتر خواهد شد، چراکه تولید کاهش یافته و هزینههای 
آن بالا رفته، این است که از همین درآمد همراه با زیان هم 

بانکها سهمی در حدود 1۸درصد دارند.
بانک های کشور در هر صورت سرمایه خود را در سمت 
برنده معامله قرار می دهند. تنها یک درصد از فروش خودرو 
در دنیــا بــه جیب بانک هــای تســهیات دهنده می رود. 
خودروساز این ضرر را به قیمت تمام شده اضافه می کند که 
در نتیجه قیمت تمامشده بالا می رود. دولت نیز در اینجا با 
اعمال فشــار برای فروش تکلیفی، نرخ تعیین می کند. تنها 
راهکار دولت در مواجهه با چنین شرایطی این است که به 
شــیوه های مدیریتی هیات مدیره خودروسازان هجمه وارد 
می کند و در نهایت این صنعت را از لحاظ نیروی انســانی 

مازاد و نرخ بهره وری پایین مورد نقد قرار می دهد.

خودرو- حمل و نقل 4
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هفته نامه اقتصادی ایران
 رئیس قوه قضاییه طی پیامی خطاب به سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور، ضمن تبریک اعطای بالاترین رأی اعتماد به بیشترین وزرای پیشنهادی دولت سیزدهم، برای تکمیل 
حلقه همگرایی قوا در دوره تحول و همکاری کامل با دولت، اعلام آمادگی کرد حجت الاســلام و المسلمین محسنی اژه ای رئیس قوه قضاییه طی پیامی خطاب به سید ابراهیم 
رئیسی، رئیس جمهور، ضمن تبریک اعطای بالاترین رأی اعتماد به بیشترین وزرای پیشنهادی دولت سیزدهم، برای تکمیل حلقه همگرایی قوا در دوره تحول و همکاری کامل با 

دولت ، اعلام آمادگی کرد.   متن پیام رئیس قوه قضاییه به شرح ذیل است: 
جناب آقای رئیسی، رئیس جمهوری اسلامی ایران، سلام علیکم بما صبرتم، همگرایی نمایندگان ملت سرافراز با دولت مردمی جنابعالی در اعطای رای اعتماد به وزیران پیشنهادی، 
نمادی بارز از تعامل قوا با انگیزه ایجاد تحول مورد انتظار مردم در دستگاه اجرایی و نهاد های دولتی است. اینجانب ضمن اعلام آمادگی دستگاه قضایی برای تکمیل حلقه همگرایی 
قوا در دوره تحول و همکاری کامل با دولت ســیزدهم، اعطای بالاترین رای اعتماد به وزرای پیشنهادی جنابعالی را تبریک گفته و این رخداد مبارک را به عنوان طلیعه تحول در 

بهبود شرایط معیشت، سلامت مردم و مبارزه جدی با بستر ها و گلوگاه های فساد، به فال نیک میگیرم.  / میزان 

مدیرعامل گروه خودروســازي سایپا گفت: از ابتداي 
سال جاري گروه خودروسازي سایپا به سمت صفر شدن 
معوقات خودروهاي خود حرکت کرده و در تاش است 
که با افزایش تولید خودروي شاهین و ورود محصولات 
جدید از نیمه دوم سال جاري، صنعت خودرو را متحول 

کند.
به گزارش سایپانیوز، سید جواد سلیماني در حاشیه 
آغاز به کار مرکز جدید واکسیناسیون صنعت قطعه سازي 
درخصوص آخرین میزان معوقات گروه خودروســازي 
ســایپا و اینکه چه زماني معوقات این مجموعه به صفر 
نزدیک مي شود، اظهار کرد: در حال حاضر حدود ۶ هزار 
دستگاه خودرو معوق داریم که امیدوارم با برنامه جامع 
و دقیقي که در این بخش دیده شــده از 1۰شــهریورماه 
ایــن معوقــات به صفر برســد و خودروها به روز تحویل 
مشــتریان شــود. وي با پیش بیني اینکه با ادامه روند 
افزایشي تولید خودرو دیگر شاهد تعهد معوق نخواهیم 
بود، تصریح کرد: بیش از دو سال طول کشید تا مجموعه 

سایپا بتواند ۳۰۰ هزار دستگاه خودرویی که در مدیریت 
هاي گذشته معوق شده بود را تحویل دهد. صفر شدن 
معوقات خودرویي از هفته آینده، اقدام مهمی است که 
با تاش و همت مهندسان و کارگران خط تولید سایپا و 
قطعه ســازان به دست مي آید. سلیماني درباره افزایش 
قیمت خودرو در بازار و اینکه عنوان مي شــود کاهش 
عرضه شرکت هاي خودروسازي منجر به رشد صعودي 
قیمت ها شده است، خاطرنشان کرد: بیان کاهش عرضه 
خودرو توسط شرکت هاي  خودروسازي مساله انحرافي 
است؛ بحث افزایش نرخ ارز، رشد قیمت نهاده هاي تولید 
و ســایر مســایل جانبي باعث شده که قیمت خودرو در 
بازار تحت الشــعاع قرار گیرد و به سمت افزایش حرکت 
کند و این امر تنها در مورد خودرو اتفاق نیفتاده اســت. 
وي ادامه داد: تمام تاش ما این است که عرضه خودرو 
در بازار افزایش پیدا کند تا عرضه و تقاضا به تناسب برسد 
و دســت دلالان از بازار خودرو کوتاه شــود؛ بر این اساس 
از ابتداي ســال جاري تاکنون 1۷۰ هزار خودرو تحویل 
مشــتریان شــده که نســبت به مدت مشابه سال پیش 
افزایــش ۲۵درصدي داشــته اســت. مدیرعامل گروه 
خودروسازي سایپا درباره قیمت گذاري خودرو در شواري 
رقابت و اینکه این امر تا چه حد باعث ضرر و زیان شرکت 
هاي خودروسازي مي شود، تصریح کرد: قیمت خودرو 
بر اساس نرخ تورم تعیین مي شود اما مشکل این است 
کــه پــس از افزایش نرخ تورم و فشــارهایی که بعضي از 
مولفه هاي اقتصادي وارد مي کند، نسبت به قیمت خودرو 
تجدید نظر مي شود، این در حالي است که باید در همان 

زمان که نرخ تورم افزایشــي مي شــود، قیمت خودرو 
بازنگري شود تا شرکت هاي خودروساي با ضرر و زیان 
روبرو نشوند. وي در خصوص رشد تولید در سال جاري 
نیز اظهار داشت: بر اساس برنامه ریزي که در زمینه تولید 
صورت گرفت از ابتداي سال جاري حدود ۴درصد بیشتر 
از برنامه اباغ شده تولید خودرو صورت گرفته و از نظر 
تحویل خودرو هم افزایش ۲۵ درصدي و بیشتر از برنامه 
مصوب، ثبت شده است. سلیماني درباره تحویل خودروي 
شاهین و روندي که این بخش وجود دارد، گفت: از روز 
شنبه هفته جاري تولید خودروي شاهین به 1۵۰ دستگاه 
در روز رســیده اســت و این در حالي است که هفته هاي 
گذشته میزان تولید این خودرو کمتر از 1۰۰دستگاه در 
روز بود؛ این امر نوید بخش آن است که مشکلي در تامین 
و تدارک قطعات مورد نیاز خودروي شــاهین نداریم و 
تحویل این خودرو به مشــتریان نیز با ســرعت بیشتري 
دنبال خواهد شد. وي با بیان اینکه تحریم و فضاي اقتصاد 
باعث شد که روند تامین قطعات خودرو با چالش هایی 
مواجه شــود، افزود: با همکاري و همدلي تمام بخش ها 
روند تامین قطعات بهبود یافته اســت و با افزایش تولید 
محصولات و ورود محصولات جدید به خط تولید سایپا، 
محصولات قدیمي کنار گذاشته خواهند شد. سلیمانی 
گفت: این امر کمک مي کند تا ضمن تامین خواســته 
هاي مردم، بازار خودرو متحول شــود؛ بر این اســاس 
امیدوارم که در ۶ ماهه دوم سال جاري، محصولات جدید 
سایپا شامل شاهین اتومات، آریا و اطلس، تجاري سازي 

و به بازار عرضه شود.

مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا : شاهین اتومات، اطلس و آریا نیمه دوم سال جاري وارد بازار مي شود   

 میزان تحویل خودرو ۲۵ درصد و تولید ۴ درصد رشد داشته است

 زیان هایی که قیمت تمام شده خودرو را 
در ایران بالا برده است

گفتگو-1

پیشرفت و حرکت روبه توسعه پایدار، تلفیقی از علم ،هنر مدیریت 
و تجربه وزین در میدان و عرصه اســت.

یــک کارآفریــن موفق کوله باری از تجربــه میدانی در عرصه های 
سخت ، مشکات و دست و پنجه نرم کردن با تمامی نا مایمات و از 
سنگ اندازیهای روتین در اقصی نقاط جهان است اما شدت و مایمت 

آن به طور نســبی فرق دارد.
آموختن دانش و کســب تخصص بســیار ، بسیار مهم است و اکسیر 
پیشــرفت اســت اما در جاهایی شاید فقط یک صفحه مدرک باشد که 
بسته به نوع ارزشیابی و جایگاه افرار صرفا  به مزایا و در آمد باشد که 
کســی نافی آن نیســت اما لذت دارا بودن دانش زمانی مانا بوده که 
ایجــاد انگیــزه مضاعف نموده و در عرصه کاربردی و به نتیجه گرفتن 

نســج گرفته و به بار نشســته و خروجی داده باشد.
اگر نگاهی کوتاه به زندگی کارآفرینان ، مخترعین ، مکتشــفین و 
افراد اثر گذار و موفق در قدیم و دوران معاصر بیاندازیم شعار بسیاری 
از آنان مانند انیشــتن ، ادیســون ، مادام کوری ، هلن کلر ، بیل گیتس 
، استیو جایز و فاقد حتی پایان تحصیل مقدماتی و عدم کسب دیپلما 
بوده اند اما هم موفق ، بی نظیر ، کارآفرین و ثروتمند بوده اند و جالب 
اینکه در کشــورهای پیشــرفته حتی کسی که مدرک تحصیلی پایه ، 
کاسیک و مقدماتی نداشته اما مخترع و کارآفرین موفقی بوده برای 
تدریس و  انتقال رمز و راز یافته های تجربی خود دارای کرسی تدریس 
در دانشــگاه بــوده و صدهــا دکتر ، مهندس و پروفســور را به جامعه 

تحویل می دهد که باید نقطه عطفی برای باورهایمان تلقی شــود .
پرچم کارآفرینان ســربلند از جفای روزگار و غلبه نمودن آنان بر 
مشــکات و در مســیر رشــد و توسعه هر کشــوری بر راستای به بار 
نشستن تایج در اهتزاز است و صرف دارا بودن بالاترین مدارج تحصیلی 
عالــی و نهایــت تکیه دادن بر صندلی و میز ادارات نمی تواند متضمن 
گره گشــایی از انفعال و نیل به اهداف پیشــرفت و توســعه باشد ، کار 
آفرینان موفق در گســتره صنعت و معدن و ارائه خدمات نیاز به دیده 

شدن ، معرفی بیشتر و دعوت به اتاق فکرهای تصمیم گیری راهبردی 
دارند و در تمامی رسانه ها به رموز موفقیت آنان باید بیشتر از گذشته 
پرداخت تا الگوی ،  لگو و برند آنان افتخار کشــور محســوب شــده و 
موجب پیشــرفت کشــور با تلفیقی از دیدگاه اندیشمندان و صاحبان 

علوم و کاربردی تام الاثر شــوند . 

این کارآفرینمان موفق ســرمایه منابع انســانی کشور هستند که از 
منابــع ، معــادن و ثــروت طبیعی مهمتر بــوده و معدن طای ناب هر 
کشــوری با اعیار بالا به شــمار می آیند و جود ارزشــمند آنان را پاس 
داشــته و در راه اســتمرار ، پویایی و توســعه کشور در تمامی زمینه ها 

از وجودشــان بهره مند باشیم .

گزارشی از گروه اقتصادی اعتبار

فولاد مبارکه در مسیر توسعه

نشان فداکاری به خلبانان شهید، بابایی، 
دوران، لشکری، نوژه و ذوالفقاری اهدا شد  

جلوگیری  ازاطاله دادرسی

شــهید نوژه در تاریخ ۲۰/ ۵/ 1۳۵1 به ایران بازگشــت و 
همزمان به عنوان خلبان اف-۴ مشــغول خدمت شــد. او 
همچنین مســئولیت هایی نظیر افســر سامانه های کنترل 
اسلحه گردان 1۰1 شکاری، رئیس شعبه عملیات مشترک، 
معاونت عملیات پایگاه ششــم و در آخر فرماندهی گردان 

۳1 شکاری پایگاه سوم را بر عهده داشته است.
این شهید والامقام در ۲۵ مرداد 1۳۵۸ برای پشتیبانی 
از بالگرد های نیروی زمینی ارتش و ستون اعزامی کرمانشاه 
عازم پاوه در اســتان کرمانشــاه شــد که پس از پایان موفق 
عملیات، در حین انجام گشــت زنی هوایی در ارتفاع پائین، 
جنگنده وی مورد اصابت آتش بار مهاجمان مسلّح طرفدار 
حزب دموکرات کردســتان و کومله قرار گرفت و از کنترل 
خارج شد. درحالی که دست راست نوژه در اثر اصابت گلوله 
به درون کابین قطع شده بود، متأسفانه فرصت اجکت پیدا 
نکــرد و بــا برخورد هواپیما به کوه در منطقه قشــاق )بین 

پاوه و روانسر( با زبان روزه به شهادت رسید.
شهید سرلشکر خلبان فریدون ذوالفقاری:

فریدون ذوالفقاری روز اول فروردین ماه 1۳۲۴ در تهران 
به دنیا آمد پس از طی دوران طفولیت در سن ۶ سالگی به 
مدرســه ابتدایی )ســن لویی فرانسویان( در تهران رفت و با 
توجــه به کســب رتبــه اول محصلین آن دبســتان دوره 
دبیرســتان را در )کالج البرز( ســپری کرد و دیپلم ریاضی 
گرفت. او در سال 1۳۴۶ وارد دانشکده خلبانی نیروی هوایی 
ارتش شد و پس از فراگیری دوره مقدماتی پرواز به امریکا 
اعزام شــد و با پایان یافتن دوره خلبانی به میهن بازگشــت 
و به عنوان خلبان شکاری و شناسایی مشغول به کار شد.

بــا آغــاز جنگ تحمیلی با توجه به وظیفه دینی، میهن و 
شــغلی خود، با تمام وجود به فعالیت مضاعفی در راســتای 

انجام ماموریت های محوله مبادرت کرد.
بــا توجــه به تخصص ویژه وی در شناســایی تاکتیکی و 
عکس برداری هوایی با جنگنده غیر مســلح خود به عمق 
خــاک عــراق می رفت و ماموریت های فوق العاده حیاتی را با 
هدف کسب اطاعات نظامی دشمن انجام می داد. وی بالغ 
بر ۷۰ سورتی پرواز شناسایی- تاکتیکی انجام داد. سرانجام 
این عقاب تیزپرواز نیروی هوایی ارتش در تاریخ ۲۰ خرداد 
ســال 1۳۶۵ پس از انجام یک پرواز بســیار حساس در حال 
برگشــت از ماموریــت در نوار مــرزی منطقه مجنون مورد 

اصابت ۲ موشک دشمن قرار گرفت و به شهادت رسید.

اقتصاد دولتي ، تعاوني و خصوصي
بنا بر نظر شــوراي نگهبان ، مجلس نمي تواند دولت را 
ملــزم بــه فروش ســهم ۲۰ درصدي خود در شــرکتهاي 
خودروسازي کند، اما خصوصي سازي صنعت خودرو با بازار 
دولتي معنا ندارد.  و با آغاز سیاست هاي تعدیل اقتصادي 
که در واقع انجام نوعي اصاحات در نظام اقتصادي کشــور 
، حرکتــي در جهــت کاهش مداخله دولت در فعالیت هاي 
اقتصــادي صورت گرفــت . اما این حرکت با مخالفت  عدة 
بسیاري همراه بود ، آنها که به واسطة برخورداري از حمایت 

هاي دولتي ، منافعي را کسب کرده بودند. 
با این تفاسیر به نظر مي رسد تعیین نقشي مناسب براي 
دولت ضروري است و تنها در این صورت است که مي توان 
بــه آیندة بخش هاي مختلف اقتصادي امیدوار بود. نظارت 
دولت بر اقتصاد باید به گونه اي باشــد که نه مانع فعالیت 
سایر بخش ها گردد) منظور بخش دولتي و تعاوني است ( 
و نه آنها را در اجراي هر عملي آزاد گذارد . در واقع بکارگیري 
سیاســتهاي مناســب اقتصادي به عنوان ابزاري در دست 
دولت ، او را در اجراي سیاستها و دستیابي به هدف کمک 
مي نماید ، اما این کافي نیســت . شــرط کافي براي رسیدن 
به دخالت مطلوب دولت ودستیابي به اهداف کان اقتصادي 
و تعادل بهینه ، مکانیســم هاي اقتصادي هســتند . همان 
مکانیسم هایي که بکارگیري نا صحیح آنها ، شرایط موجود 
را رقم زدند . در واقع وظیفة مســئولین این اســت که به 
شناخت مکانیسم ها پرداخته و آنها را در نقاط و مکان هاي 

مناسب بکار گیرند.   

»یدالله موحد« رئیس کل دادگستری کرمان با اشاره 
به نشست روز گذشته رئیس قوه قضاییه با شورای عالی 
کارشناســان رسمی دادگســتری گفت: برگزاری این 
نشســت تخصصــی هــم می تواند از اطاله دادرســی 
جلوگیری کند و هم در اتقان آرا منشا آثار بسیار خوبی 
باشــد. وی توجــه بــه بحــث صاحیــت جغرافیایی 
کارشناســان در انتخاب آن ها از ســوی قضات را امری 
ضروری دانســت و در عین حال این نکته را هم متذکر 
شــد که گاهی اوقات مشغله های متفاوت کارشناسان 
موجب می شــود که هم نظریات کارشناســی با تاخیر 
 انجــام شــود و هــم از کیفیــت نظــر کارشناســی

 کاسته شود. / میزان
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تقدیرازپزشکان

صنعتنفتدرشرکت
پالایشنفتاصفهان

هفته نامه اقتصادی ایران
اول شهریور ماه سالروز تولد حکیم بزرگوار شیخ الرئیس ابوعلی سینا ملقب به پدر طب ایران  و روز پزشک،  مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان و هیئت همراه با حضور در 
مرکز بهداشتی درمانی شرکت از پزشکان فعال این مرکز تقدیر کردند. مرتضی ابراهیمی مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان  روز  پزشک را  فرصتی برای تجلیل از سپید 
جامگانی که با علم و دانش و در اوج فروتنی، درد و رنج بیماری را از جان انسانها، دور می کنند،  توصیف کرد.  وی افزود:  طی ۲ سال گذشته شما پزشکان ایرانی  با جان فشانی و فداکاری، 
تصاویری در ذهن ملت ایران خلق کرده اید که هرگز نمی توان آن ها را از خاطر برد. تلاشگران صنعت  نفت همیشه بیدار نیز خاطره زحمات طلایه داران عرصه سلامت را برای 
همیشه در قلب خود حفظ کرده و قدردان آنها خواهند بود. ابراهیمی  با  گرامیداشت این مناسبت ارزشمند، فعالیت خالصانه  تمامی کسانی  را که در کسوت پر افتخار پزشکی به 
خدمت رسانی به مردم عزیز ایران اسلامی پرداخته، به ویژه پزشکان شاغل و معتمد این شرکت که با سعه صدر، حس نوع دوستی، دقت نظر  وامانت داری برای  تأمین سلامت 

هموطنان وکارکنان این شرکت تلاش می کنند،  ارج نهاد. در این روز همچنین از پزشکان مرکز بهداشتی درمانی شماره ۳ پلی کلینیک شهرک شهید منتظری تقدیر شد. 

بهرام ســبحانی رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد 
ایران اظهار داشت: هدف از برگزاری سمینار تخصصی 
»چالش برق در زنجیره فولاد«، آگاه سازی فعالان صنایع 
فولادی و معدنی نســبت به ســرمایه گذاری در صنعت 
برق و تبیین چشم انداز، چالش ها و راهکارهای تامین 
پایدار برق برای تولید شــرکت های زنجیره فولاد است. 
به گزارش ایراسین به نقل از روابط عمومی انجمن فولاد، 
رئیــس انجمــن تولیدکنندگان فولاد ایــران در مورد 
موضوع اصلی سمینار تخصصی »چالش برق در زنجیره 
فولاد« گفت: در این سمینار ابعاد مختلف تأمین پایدار 
برق تولیدکنندگان زنجیره فولاد و برون رفت از وضعیت 
فعلی بررســی می شود و حضور معاونین وزارت صمت 
و نیرو و مدیران شــرکت های فولادی و معدنی در کنار 
انجمن ها و ســندیکاهای تخصصی حوزه برق و انرژی، 
کمــک می کند تا راهکارهــای اجرایی جهت مدیریت 
بحران های آتی در تأمین برق صنایع فولادی و معدنی 
تدوین و به دولت ســیزدهم ارائه شــود. گفتنی است در 
این ســمینار تخصصی که در روز 1۴ شــهریور 1۴۰۰ 
برگزار می شــود، نمایندگانــی از وزارت صمت، وزارت 
نیرو، ایمیدرو، توانیر، انجمن فولاد، ســندیکای صنعت 
برق، ســندیکای شرکت های تولیدکننده برق، انجمن 
شرکت های خدمات انرژی و  شرکت های زنجیره فولاد 

حضور دارند

لزوم توجه وزیر جدید صمت به 
مشکل انرژی صنایع، حمایت از طرح 
های نیمه تمام و گسترش صادرات؛ 
راهکاری برای توسعه صنعت است

 احسان دشتیانه در گفت وگو با ایراسین درخصوص 
اقداماتی که می تواند در دســتور کار وزیر جدید صمت 
قرار گیرد اظهار کرد: حمایت از طرح های توسعه ای و 
توســعه صادرات به عنوان اصلی ترین عامل و محرک 
توسعه صنعت به شمار می آیند؛ درواقع تقویت شرکت 
هــا برای حضور در بازارهای بین المللی از طریق ایجاد 
نظام کارآمد متشــکل از قوانین تســهیل کننده برای 
آســانتر شــدن صادرات، یکی از اقداماتی است که وزیر 

صمت می تواند آن را به مرحله اجرا نزدیک کند.
به عقیده وی، یکی از مهمترین راهکارهای توســعه 
صنعت فولاد این اســت که صادرات را گسترش دهیم. 
در زمینه تولید نیز حذف موانع تولید یکی از مهمترین 
نیازهای صنعت است و اکنون بزرگترین مانع برای این 
بخش مشــکاتی اســت که در تامین انرژی صنایع رخ 
داده است. البته انتظار میرود که برای پروژه های نیمه 
تمام نیز اهتمام کافی جهت تکمیلشــان گذاشته شود. 
در واقع تکمیل پروژه های نیمه تمام از شــروع پروژه 
های جدید در صنعت مهم تر است و اگر تمام توان برای 
به ســرانجام رساندن پروژه های ناتمام صنعت گذاشته 
شــود، در نهایت منابعی که تا به امروز بدون اســتفاده 

باقی مانده اند را می توان به چرخه تولید وارد کرد.
عضو هیئت مدیره شــرکت ذوب آهن اصفهان ادامه 
داد: در حوزه معدن نیز باید به ســمت اکتشاف حرکت 
کــرده و منابــع جدید معدنی را به ذخایر موجود اضافه 
کنیم؛ چراکه ذخایر معدنی کشــور روبه اتمام اســت و 
اگر اکتشــافات جدید انجام نشــود در ۲ دهه آینده با 
مشــکات جدی مواجه خواهیم شــد. البته برای انجام 
اکتشــافات جدیــد نیاز اســت از طــرف متولیان امر 
سیاســت های تشــویقی در نظــر گرفتــه شــود تــا 
ســرمایه گذاران بخش خصوصی نیز به این بخش ورود 

کنند.
اعتمــاد به بــورس کالا بهترین راه برای تنظیم بازار 
است. درواقع استفاده از ابزارهای قانونی و رقابت شفاف 
در بورس بهترین مدل برای تنظیم و کنترل بازار است.

از دو وزیــر صنعــت و اقتصاد انتظار داریم هماهنگی 
لازم بیــن ایــن دو وزارتخانه مهم و تاثیرگذار بر صنعت 
را مــد نظــر قرار دهند؛ زیرا اگر ۲ صدای مختلف از این 
۲ وزارتخانه داشــته باشــیم به نفع صنعت نخواهد بود؛ 
بنابراین سیاســت های آنها زمانی که با یکدیگر تنظیم 
شوند راهی برای نجات صنعت در شرایط بحرانی فعلی 
خواهد بود. با توجه به ســوابق خوبی که آقای فاطمی 
امین در حوزه صنعت، معدن و تجارت دارند امیدواریم 
شــاهد اتفاقات مثبت در وزارت صمت باشــیم. داشتن 
اســتراتژی های مناســب از ســوی وزیر جدید صمت 
میتواند منجر به بهبود شرایط در حوزه صنعت به ویژه 

صنعت فولاد شود.

انتصاب سرپرست حراست شرکت 
فولاد مبارکه

آیین تکریم مدیر حراست و معارفه سرپرست جدید حراست 
شــرکت فولاد مبارکه با حضور مدیرعامل، معاونین و مدیران 

این شرکت برگزار شد.
به گزارش ایراسین و به نقل از روابط عمومی شرکت فولاد 
مبارکه، حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 
در این آیین ضمن تسلیت به مناسبت ایام سوگواری حضرت 
اباعبدالله الحسین)ع( اظهارکرد: تصمیم بر آن شد تا آقای نصراله  
صالحی قائم مقام فعلی حراست شرکت فولاد مبارکه را از داخل 
خانواده این شرکت به عنوان سرپرست حراست انتخاب کنم. 
وی با بیان این که شرکت فولاد مبارکه طی ۲.۵ سال گذشت 
افتخار استفاده از خدمات آقای فخارزاده را به عنوان مدیر حراست 
این شرکت داشته است، افزود: ایشان سابقه و تجربیات بسیار 
خوبی در حوزه حراست داشتند. مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 
در ادامه گفت: قطعاً از خدمات آقای فخارزاده در حوزه های دیگر 
شــرکت استفاده خواهیم کرد چراکه ایشان با توجه به سوابق 
مدیریتــی موفــق می توانند خدمات ارزشــمندی را در دیگر 
بخش های شــرکت فولاد مبارکه نیز ارائه دهند. وی در پایان 
ضمن قدردانی از زحمات مدیر ســابق حراســت شرکت فولاد 
مبارکه خاطرنشــان کرد: برای آقای صالحی که قبول زحمت 
کردند و مسئولیت سرپرستی حراست این شرکت را پذیرفتند 
نیز آرزوی موفقیت دارم. کریم فخارزاده مدیر ســابق حراست 
شــرکت فولاد مبارکه نیز در این جلســه تصریح کرد: یکی از 
اولویت های کاری ما طی ۲.۵ ســال گذشــته در این مجموعه 
انجام اقدامات پیشگیرانه بوده است تا در صورت بروز کوچک ترین 
مشکل، سریعاً برای رفع آن ورود پیدا کنیم. وی با بیان این که 
ما سرباز نظام و انقاب اسامی هستیم، ادامه داد: ما به کمک 
همکاران خوبی که داشتیم، وظیفه خود را به بهترین نحو انجام 
داده ایم و اگر امروز دشــمنان نظام جمهوری اسامی درصدد 
وارد کردن ضرباتی به شــرکت فولاد مبارکه بوده اند که موفق 
نشده و شکست خورده اند؛ ما هر کاری که مورد رضایت خداوند 
به نفع نظام جمهوری اســامی بوده را انجام داده ایم. نصراله  
صالحی سرپرست حراست شرکت فولاد مبارکه نیز در این آیین 
بیان کرد: امیدوارم بتوانم در این مسئولیت روسفید باشیم، به 
آنچه که مورد رضایت خداوند و همچنین اهداف و سیاست های 
این شــرکت اســت، عمل کنم و در کنار معاونین و مدیران این 
شــرکت گام هایی را در جهت رفع موانع تولید بردارم تا فولاد 
مبارکه همچنان در سطح جهان بدرخشد. لازم به ذکر است، 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در پایان با اهدای لوح تقدیر از 
خدمات کریم فخارزاده قدردانی و نصراله صالحی را به عنوان 

سرپرست حراست این شرکت معرفی کرد.

روسای کل دادگستری ها و بحث 
تفویض اختیار

حجت الاســام »ابراهیم حمیدی« رئیس کل دادگستری 
خراســان جنوبی به ذکر نکاتی در خصوص بخشــنامه تفویض 
اختیار به روسای کل دادگستری ها پرداخت و پیشنهاداتی را در 
راستای ارتقاء ابعاد مختلف این بخشنامه مطرح کرد. رئیس کل 
دادگستری خراسان جنوبی با اشاره به حجم وسیع تقاضا های 
مردمــی در خصــوص اعمال ماده ۴۷۷ برای پرونده هایشــان، 
خواستار اتخاذ تدابیر جدی از سوی حوزه ریاست قوه قضاییه در 
خصوص این موضوع شد. »محمدجعفر عبداللهی« رئیس کل 
دادگستری سمنان هم در این نشست، منشا ظهور و بروز برخی 
از فســاد ها در دســتگاه قضایی را از جانب وابستگان به سیستم 
قضایی مانند کارشناسان و وکا عنوان کرد و گفت: باید به صورت 
جدی تــری بر فعالیت کارشناســان و وکا نظارت و با تخلفات 

صورت گرفته از ناحیه آن ها برخورد کرد./ میزان

چالش برق زنجیره فولاد در سمینار 
تخصصی بررسی می شود

خبر ضرورت عرضه کالا و محصولات باکیفیت ایرانیخبر
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: 
عرضــه کالا و محصــولات باکیفیت ایرانی 
جهت رفاه حال مردم باید سرلوحه کار تمامی 
تولیدکنندگان، صنعت گران و ارائه دهندگان 
خدمات قرار گیرد تا مردم با اطمینان و رغبت 
به ســمت انتخاب و مصرف کالاهای ایرانی 

سوق یابند.
به گزارش ایراسین و به نقل از حمیدرضا 
عظیمیان با اشاره به اهمیت تولید محصول 
باکیفیت ایرانی اظهار کرد: رکورد بازده کیفی 
شــرکت فولاد مبارکه از آن جا مهم است که 
تمام نواحی تولیدی بالاترین عملکرد کیفی 
خــود را در ســال 1۴۰۰ با توجه به حجم و 
ظرفیــت تولید محصولات کیفی به دســت 

آوردند.
وی افزود: در اردیبهشت ماه سال جاری، 
هم زمان با رشد چشم گیر تولید شرکت فولاد 
مبارکــه، بالاترین بازده کیفی محصولات در 
نواحی فولادســازی، نورد گرم، نورد ســرد و 
فولاد ســبا به دســت آمد که منجر به کسب 
رکورد 91" در کل شرکت و بهبود ۲" نسبت 

به مشابه سال قبل شد.
ارتقای کیفیت محصولات داخلی 

احترام به اعتماد و انتخاب آن هاست
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: 
ارتقای کیفیت کالاها و محصولات داخلی از 
مهم ترین ضروریات در ایجاد جایگاه مناسب 
برای محصولات ایرانی در بازارهای داخلی و 
جهانی و نیز در اذهان مصرف کنندگان و در 

واقع احترام به اعتماد و انتخاب آن هاست.

وی خاطرنشــان کــرد: عرضــه کالا و 
محصــولات باکیفیت ایرانی جهت رفاه حال 
مردم باید سرلوحه کار تمامی تولیدکنندگان، 
صنعت گــران و ارائه دهندگان خدمات قرار 
گیرد تا مردم با اطمینان و رغبت به ســمت 
انتخاب و مصرف کالاهای ایرانی سوق یابند.

فولاد مبارکه به کیفی ســازی محصولات 
خود اهتمام ویژه ای دارد

عظیمیان اذعان داشت: در راستای تحقق 
شعار ســال، شرکت فولاد مبارکه به عنوان 
ســازمانی متعالی و پیشــرو همگام با رکورد 
کمــی در تولید به کیفی ســازی محصولات 
اهتمام ویژه ای دارد. وی تصریح کرد: اگرچه 
هدف گــذاری در بنگاه های اقتصادی بزرگ 
بر افزایش کمی محصولات تولیدی است اما 
در شرکت فولاد مبارکه و ناحیه فولادسازی 
و ریخته گــری مــداوم، شــاخص کیفیت 
محصولات هم هدف گذاری شــده اســت؛ 

چنانچه محدودیت های تأمین انرژی به ویژه 
برق برطرف شــود متناسب با ارتقای کمی 
تولیــد فولاد خام کیفی ســازی محصولات 

شرکت فولاد مبارکه محقق می شود.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه عنوان 
داشــت: در سال گذشته نسبت به سال 9۸، 
تمــام پارامترهای کیفی شــامل ذوب های 
خارج از استاندارد و کاهش عیوب محصولات 
تولیدی در فولاد مبارکه با بهبود ۰.۵ تا ۲.۵ 
درصدی همراه بود که باید نسبت به مقیاس 
تولید ۷ میلیون تن فولاد خام سنجیده شود.

رکورد کیفی ســازی محصولات از تاریخ 
شکل گیری شرکت فولاد مبارکه ثبت شد

وی اضافــه کــرد: رونــد کیفی ســازی 
محصولات در شرکت فولاد مبارکه در ابتدای 
سال 1۴۰۰ تداوم داشت و در اردیبهشت ماه 
رکورد کیفی ســازی محصــولات از تاریخ 
شکل گیری شرکت فولاد مبارکه ثبت شد و 

بازده کیفی محصولات شرکت فولاد مبارکه 
بــه 91 درصد رســید. عظیمیان با تأکید بر 
این که علی رغــم افزایش کمی تولیدات در 
فولاد مبارکه از کیفیت محصولات کاســته 
نشــد، بیان کرد: کیفی سازی محصولات در 
ناحیــه فولادســازی و ریخته گــری مداوم 
شرکت فولاد مبارکه شامل ذوب های خارج 
از اســتاندارد با ۲.۳۵ درصد و میزان بهبود 
۰.۲۸ درصدی همراه بود که بهترین شاخص 
کیفی در این بخش است و مهم ترین پارامتر 
بازده کیفی محصولات تولیدی در شــرکت 

فولاد مبارکه محسوب می شود.
وی ادامــه داد: میــزان عیوب تختال در 
ناحیــه فولادســازی و ریخته گــری مداوم 
شرکت فولاد مبارکه در اردیبهشت ماه سال 
جاری برابر ۷.۶ درصد بود که ســهم مهمی 
در بــازده کیفی محصولات شــرکت فولاد 
مبارکــه دارد؛ یکی از پارامترهای ســنجش 
کیفی محصولات این ناحیه درصد ناخالصی 
نورد گرم با منشــأ فولادســازی است که در 
ناحیه نورد ســرد و شــرکت های بهره بردار 
محصول تختال شناســایی می شــود و در 
اردیبهشــت ســال جاری بــه ۲.۵۲ درصد 
کاهش یافت و به پایین ترین مقدار ممکن در 
دو سال گذشــته رسید. مدیرعامل شرکت 
فولاد مبارکه در پایان اضافه کرد: بازده کیفی 
ناحیه فولادســازی شرکت فولاد مبارکه در 
اردیبهشت ماه 1۴۰۰ به 9۵.۳ درصد افزایش 
یافــت که میزان بهبود این بازده یک رکورد 

بالا برای این صنعت محسوب می شود.

عضو هیئت نمایندگان اتاق تهران در گفت و گو با ایراسین:

فولاد مبارکه اکسیژن رایگان اهدا کرد؛ عده ای هم با اکسیژن سوداگری کردند!
عضــو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران گفت: در 
شرایط بحرانی کرونا شرکت فولاد مبارکه با تامین اکسیژن 
رایگان مراکز درمانگر نجات بخش شد و برخی از شرکت 

ها از کمبود اکسیژن سودجویی کردند.
مهراد عباد در گفت و گو با خبرنگار ایراســین با اشــاره 
به ممنوعیت صادرات اکســیژن گفت: در شرایط بحرانی 
کرونا، شرکت فولاد مبارکه با تامین اکسیژن رایگان مراکز 
درمانگر نجات بخش شــد و برخی از شــرکت ها از کمبود 

اکسیژن سودجویی کردند.
وی افزود: از سال گذشته تاکنون شرکت فولاد مبارکه 
بــا تامیــن بیش از 1۸ هزار تن اکســیژن رایگان به مراکز 
درمانگر کرونا یاری رسانیده این درحالی است که شرکت 
هایی اکســیژن را با انحصار و رانت به فروش رســانده اند و 
با اینکه این مساله محرز است اما نتوانستیم ثابت کنیم.

ضررهای قطعی برق به شرکت های اکسیژن ساز
عضو هیئت نمایندگان اتاق تهران گفت: مســاله مهم 
و مخاطره آمیز دیگر برای کارخانه های اکســیژن ســاز، 
قطعی برق بود. چراکه برای تولید اکسیژن در پلنت های 
اکســیژن ســاز نیاز است که به تدریج انرژی برق منجر به 
راندمان این دســتگاه ها شــود و قطعی برق ضرر جبران 
ناپذیری وارد کرد. وی افزود: تکنولوژی پلنت اکســیژن 
ساز شرکت فولاد مبارکه به روز است اما بسیاری از دستگاه 

های تولید اکسیژن در شرکت ها روسی و قدیمی است و 
قطعی برق آســیب جدی به این پلنت های اکســیژن ساز 
وارد کرده است و تجهیز این قطعات با توجه به تحریم ها 
غیرممکن است. عباد اهمیت اقدام شرکت فولاد مبارکه 
در تامین اکســیژن رایگان مراکز درمانگر را در این نکته 
ممتاز دانست که در همین ایام که این واحد معظم صنعتی 
اکسیژن تولیدی را در مسیر نجات انسانها قرار داد، شرکت 
هایی به فکر سوداگری با اکسیژن بودند. وی اضافه کرد: 
با شیوع کرونا بسیاری از بیمارستانها توان خرید اکسیژن 
نداشــتند و اگر این اقدام شــرکت فولاد مبارکه نبود قطعا 

با تلفات کرونایی بیشتری مواجه می شدیم.
 

کمبود واردات سیلندرهای اکسیژن 
وی گفت: کمبود تامین سیلندرهای اکسیژن هم یکی 
دیگــر از معضــات این ایام اســت. اگرچه بســیاری از 
بیمارستانهای کشور به مخازن اکسیژن مجهز هستند که 
اکســیژن مایع شــرکت فولاد مبارکه هم در تامین همین 
مخــازن کاربرد دارد؛ در مناطق محروم، بیمارســتانها از 
داشــتن این ســیلندرهای اکسیژن محرومند و با تصمیم 
غلــط وزارت صمت واردات این ســیلندرها با محدودیت 
مواجه شده است. عضو هیئت نمایندگان اتاق تهران گفت: 
ســیلندرهای مورد اســتفاده مخازن اکســیژن از طریق 

واردات و تولید داخل تامین می شــود. بر اســاس قانون 
سقف و سابقه واردات، هر شرکتی که در دو سال گذشته 
در این زمینه فعالیت داشــته اســت می توانسته سیلندر 
وارد کند که باعث می شود افراد جدیدی نتوانند به واردات 
مبادرت ورزند و این سهم از واردات در شرایطی که بازار 
نیاز به سیلندرهای اکسیژن زیادی دارد، پاسخگو نیست. 
در بخش تولید داخلی هم باید گفت، تولید ســیلندرهای 
اکسیژن به چند شرکت محدود می شود که بایستی مواد 
اولیه را از کشور چین وارد کنند که قیمت تمام شده بیش 
از محصول وارداتی است و از سوی دیگر از کیفیت کمتری 
برخوردار اســت.به گفته عباد، مســاله ای که کمتر به آن 
پرداخته شــده اســت درگیری کارگــران کارخانه های 
اکســیژن ساز با ویروس کرونا است. کارگرانی که به علت 
حمل ســیلندرهای اکسیژن ســاز به محیط بیمارستان 
درگیر ویروس شده اند و کمتر کسی از آنها یاد می کند.

منصــور یزدی زاده مدیرعامل شــرکت 
ذوب آهن اصفهان در جلسه شورای معاونین 
بــر تامیــن پایدار مواد اولیه به شــیوه های 
مختلف برای حفظ شرایط تولید تاکید کرد.

بــه گزارش ایراســین به نقــل از روابط 
عمومی ذوب آهن اصفهان، وی در این جلسه 
ضــرورت تداوم و تســریع در اقدامات لازم 
جهــت صرفه جویی یا کاهش مصرف آب را 

یادآور شد و گفت : لازم است در بخش های 
مختلف کارخانه به ویژه خط تولید، شــیوه 
هــای مختلف کاهش مصرف آب بررســی 
گردد و این امر به عنوان اولویت اصلی مدنظر 

باشد.
مدیرعامل ذوب آهن با اشاره به قطع برق 
در کشور و مشکات ناشی از آن برای مردم 
گفت: در راســتای مسئولیت های اجتماعی 

تولیــد حداکثری بــرق را در نیروگاه های 
شرکت باید مد نظر داشته باشیم تا بتوانیم 

در این زمینه یاری رسان مردم باشیم.
یــزدی زاده حفظ ســامت کارکنان در 
شــرایط موج جدید شیوع بیماری کرونا را 
اولویــت اصلی ایــن مجتمع عظیم صنعتی 
دانســت و گفت: بستر سازی جهت رعایت 
پروتــکل های بهداشــتی و توســعه دیگر 

اقدامــات مربــوط به مقابله با شــیوع این 
بیمــاری، انجــام اقدامــات لازم بــرای 
واکسیناسیون ســریع تر کارکنان و فراهم 
آوردن شــرایط کاهش حضور کارکنان در 
محــل کار بــدون ایجاد وقفه در فرایندهای 
مختلف شــرکت مواردی اســت که باید مد 
نظر کلیه مســئولین و کارکنان ذوب آهن 

اصفهان باشد.

تاکید مدیرعامل ذوب آهن اصفهان بر حفظ سلامت کارکنان و روند تولید

گروه فولاد مبارکه ۸۵ درصد از اسلب کل کشور را تولید کرد
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عملکرد واحدهای فولادســازی کشــور برای تولید 
فولاد خام طی ۳ ماهه نخســت امســال منتشر شد و بر 
اساس آن بالاترین رقم تولید متعلق به اسلب به میزان 
۳ میلیون و 1۵۵ هزار و 1۲۸ تن بوده اســت که گروه 
فولاد مبارکه سهم ۸۵درصدی از کل تولید اسلب کشور 

را به خود اختصاص داده است.
به گزارش ایراســین، برپایه جدول منتشــر شده از 
ســوی ایمیدرو، شــرکت آهن و فولاد ارفع طی ۳ ماهه 
اول امســال توانسته است بیلت فولادی به مقدار ۲۳1 
هزار و 99 تن تولید کند. همچنین جهان فولاد سیرجان 
این محصول را به میزان ۲۵۸ هزار و ۳۳۸ تن به تولید 

رسانده است.
طی مدت یاد شده شرکت ذوب آهن اصفهان تولید 
۲۳9 هزار و ۶۵۶ تن بیلت فولادی و ۳۴۰ هزار و 99۰ 

تن بلوم را در ۳ ماهه اول امسال به ثبت رسانده است.
شرکت چادرملو نیز طی مدت یاد شده بیلت فولادی 

به میزان ۳۰۶ هزار و ۲1۲ تن تولید کرده است.
شرکت توسعه معادن و صنایع معدنی خاورمیانه نیز 
در شرکت زیرمجموعه خود یعنی فولاد بردسیر توانسته 
بیلت فولادی به مقدار 19۵ هزار و ۴۷۵ تن تولید کند.
شــرکت فولاد آلیاژی ایران در ۳ ماهه اول امسال ۳ 
محصول را در ســبد تولیدی خود داشــته است، به این 
شــکل کــه اینگات 1۲ هــزار و ۲۶۴ تن، بلوم آلیاژی-

مهندسی ۵۰ هزار و ۶۴۵ تن و بیلت آلیاژی-مهندسی 
به میزان ۷۳ هزار و 9۵1تن تولید کرده است.

شــرکت فولاد بناب نیز طی مدت یادشــده بیلت 
فــولادی به مقــدار 11۲ هزار و ۴۷۳ تن تولید کرده و 

میزان تولید بلوم این شرکت صفر بوده است.

مجتمع فولاد خراســان تولید ۲9۶ هزار و ۳1۴ تن 
بیلت فولادی را در کارنامه ۳ ماهه خود به ثبت رسانده 
اســت. شــرکت فولاد خوزســتان نیز به عنوان یکی از 
بزرگترین تولیدکنندگان فولاد در ایران در بهار امسال 
توانســته اســلب به میزان ۴۶9 هزار و ۷1۸ تن، بیلت 
فولادی 1۳9 هزار و 1۰1 تن و بلوم نیز به مقدار ۳1۸ 

هزار و ۷1۳ تن تولید کند.
فــولاد کاوه جنوب هم تولید بیلت فولادی به میزان 
۴1۷ هزار و ۷۴1 تن را در ۳ ماهه اول امســال به ثبت 

رسانده است.
در ایــن میان فــولاد مبارکه به عنــوان بزرگترین 
تولیدکننده محصولات فولادی در خاورمیانه توانســته 
است در شرکتهای زیرمجموعه خود تولید قابل توجهی 
را به ثبت برســاند. به این شــکل که در فولاد سبا اسلب 

به میزان ۲۶۲ هزار و ۳۸1 تن، در فولاد مبارکه اسلب 
بــه مقــدار ۲ میلیون و ۳۳ هــزار و ۵۶1 تن و در فولاد 
هرمزگان نیز اسلب به میزان ۳۸9 هزار و ۴۶۸ تن تولید 
شــده است. در مجموع میزان اسلب تولید شده توسط 
ایــن گــروه به میــزان ۲ میلیون و ۶۸۵ هزار و ۴1۰ تن 

بوده است.
گروه ملی صنعتی فولاد ایران نیز طی مدت یادشده 
توانسته بیلت فولادی به مقدار۳۵ هزار و ۶۲۶ تن تولید 

کند.
در مجمــوع می توان گفت بیشــترین میزان تولید 
صورت گرفته طی ۳ ماهه اول امســال اســلب به میزان 
۳ میلیون و 1۵۵ هزار و 1۲۸ تن بوده اســت که از این 
میزان ســهم گروه فولادمبارکه ۸۵ درصد از کل تولید 

این میزان اسلب بوده است.
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بنا به اعلام روابط عمومی ارتش، برابر تصویب »شورای عالی نشان ها« در ارتش، به پاس رشادت و مدیریت جهادی در صحنه ها و برهه های سرنوشت ساز دوران پیروزی انقلاب و دفاع مقدس و ایثار و بذل جان در اعتلای 
ایران سربلند اسلامی، نشان فداکاری به شهید والامقام ارتش اسلام، »عباس برزآبادی فراهانی« که سرسختانه در خط مقدم دفاع از استقلال، تمامیت ارضی و نظام مقدس جمهوری اسلامی ایستاده اند، تعلق گرفت. 
نشان فداکاری که اعطایی مقام معظم رهبری )مدظله العالی( به ارتش جمهوری اسلامی ایران است، نماد ایثار و از خودگذشتگی دانشجویان و دانش آموختگان دانشگاه افسری امام علی )ع( ارتش است که در راه پاسداری 
از استقلال و تمامیت ارضی کشور و نظام جمهوری اسلامی ایران مردانه ایستاده و دفاع کرده اند. شهید عباس برزآبادی فراهانی در سال ۱۳۲۶ در روستای برزآباد فراهان از توابع شهرستان فرمهین در استان مرکزی در 
دیده به جهان گشود. در سال ۱۳۵۰ با ورود به دانشکده افسری نیروی زمینی ارتش، مشغول به کار و ادامه تحصیل شد و پس از فارغ التحصیلی به لشکر ۱۶ زرهی قزوین اعزام شد. در سال ۱۳۵۹ و با آغاز جنگ تحمیلی عراق 
علیه ایران، به جبهه های حق علیه باطل شتافت تا بتواند با کمک تمام همرزمان عزیزش از خاک، آب و ناموس ملت ایران دفاع کند. شهید فراهانی در بسیاری از حملات منطقه ای محدوده لشکر ۱۶ زرهی قزوین از جمله 
کوه های الله اکبر، سوسنگرد و منطقه استراتژیکی و ... شرکت فعال داشت و از همه مهمتر در مورخه هفت آذرماه، آغاز عملیات طریق القدس )فتح بستان( که در ساعت ۳۰ دقیقه نیمه شب، در یک شب بارانی با ندای 

»یا حسین )ع(« فرماندهی آغاز شد، حضور داشت. سرانجام شهید والامقام در تاریخ دوازدهم آذرماه ۱۳۶۰ در منطقه بستان مورد اصابت بمباران هوایی دشمن قرار گرفت و به مقام والای شهادت نائل آمد.

وزیر پیشنهادی دادگستری، گفت: ارتقاء کارآمدی در 
قوه قضائیه در تمامی زمینه ها همچون پیشــگیری وقوع 
جرم، اطاله دادرســی، دغدغه احقاق حق، تکریم مردم و 
در یــک کام ارتقــاء امنیت قضایی در جامعه باید صورت 
بگیــرد بدین معنی که اگر کســی مــورد ظلم قرار گرفت 
مطمئن باشــد جایی هســت که اگر مراجعه کند به آن 

رسیدگی می شود.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، امین حسین 
رحیمی در جلســه علنی نوبت عصر امروز )دوشــنبه، 1 
شهریور ماه( مجلس شورای اسامی در دفاع از برنامه های 
خود گفت: ارتقاء کارآمدی در همه دســتگاه های اجرایی 
انتظاری اســت که از دولت ســیزدهم می رود اما این مهم 
امکان پذیر نیست مگر اینکه تمامی قوا با هم تعامل کنند، 
اگرچه طبق قانون اساســی قوای ســه گانه از هم مستقل 
هســتند اما این استقال به معنای عملکرد جزیره ای آنها 
نیســت بنابراین اگر تعامل و همکاری میان قوا نباشــد، 

کارآمدی اتفاق نخواهد افتاد.
وزیر پیشنهادی دادگستری با بیان اینکه دولت سیزدهم 
و قــوه قضائیــه و تمامی حاکمیت در این مقطع نمی تواند 
بهانــه ای برای ناکارآمدی بیــاورد، ادامه داد: مطابق اصل 
1۶۰ قانون اساســی، وزیر دادگســتری موظف به تعامل با 
تمامی قوا اســت لذا باید تاش کنیم قوه قضائیه از طریق 

ارتباط با مجلس و دولت کارآمد شود.
وی افــزود: ارتقاء کارآمــدی در قوه قضائیه در تمامی 
زمینه ها همچون پیشــگیری وقوع جرم، اطاله دادرســی، 
دغدغه احقاق حق، تکریم مردم و در یک کام ارتقاء امنیت 
قضایــی در جامعــه باید صورت بگیرد بدین معنی که اگر 
کسی مورد ظلم قرار گرفت مطمئن باشد جایی هست که 

اگر مراجعه کند به آن رسیدگی می شود.
رحیمی با یادآوری فرمایشات مقام معظم رهبری، اضافه 
کرد: همان طور که رهبری فرمودند قوه قضائیه باید ملجأ 
و پناهگاه مردم باشد لذا باید زمینه های این مهم را فراهم 
کرد تا قوه قضائیه بتواند احقاق حق کند. در مقابل افرادی 
که قانون شــکن هســتند و به مردم ظلم می کنند همواره 
بایــد از جانــب قوه قضائیه نگران باشــند و بدانند که یک 
دادگاه توانمنــد و یــک قاضی مقتــدر وجود دارد که حق 

مظلوم را از آنها بگیرد.
وزیر پیشــنهادی دادگســتری اضافه کــرد: نباید فرد 
خافــکار گمــان کند می تواند خــاف و فرار کند لذا این 
دسته دوم همواره باید نگران باشند اما عموم مردم و کسانی 
کــه خــاف قانون رفتار نمیکنند بایــد در جامعه آرامش 
داشــته باشــند و اصاً نگران نباشــند که اگر مثاً کسی 
بی جهت از آنها شکایت کرد و گزارش خافی علیه کسی 
توسط هر دستگاه  و مقامی ارسال شد، می تواند به نتیجه 
برسد چرا که مردم باید مطمئن باشند قاضی عادلی وجود 
دارد که هیچ گاه بی گناهی را محکوم نمی کند و ما باید به 

این ایده آل ها در دستگاه قضایی برسیم.
وی ادامه داد: وزیر دادگستری وظیفه دارد این امکانات 
لازم را فراهم کند تا قوه قضائیه ارتقاء کارآمدی داشــته 
باشــد. رحیمی با بیان اینکه مهم ترین ابزار قاضی قانون 
اســت، گفت: وزیر دادگستری وظیفه دارد تا لوایح تنظیم 

شده توسط رئیس قوه قضائیه را در کمیسیون لوایح دولت 
و صحن هیات دولت تصویب و به مجلس ارسال و با پیگیری 
آن را تبدیل به قانون کند. این تعامل و نیاز قوه قضائیه به 

مجلس است.
وی ادامه داد: وزارت دادگستری در دولت نیز وظایفی 
را پیگیــری می کند، اگر بودجــه موردنیاز در اختیار قوه 
قضائیــه قرار نگیرد که اکنون متاســفانه قــرار نگرفته و 
نماینــدگان در حــوزه های انتخابیه خود با سرکشــی به 
دادگستری ها شاهد وضعیت کارکنان و ساختمان ها بوده 
اید، دیگر دستگاه قضا نمی تواند وظایف خود را به درستی 
انجام دهد بنابراین وزیر دادگستری وظیفه دارد تا بودجه 

و منابع مالی مورد نیاز را از دولت دریافت کند.
وزیر پیشــنهادی دادگستری با اشاره به اینکه تعامات 
دوطرفه اســت، تاکید کرد: دولت نیز تقاضاهایی دارد که 
باید وزیر دادگستری آن را پیگیری کند، نمایندگان مجلس 
براساس قانون می توانند در تمامی موارد اظهارنظر کنند 
اما دســتگاه قضا در این خصوص مســتقل بوده و مجلس 
نمــی تواند از آن ســوال بپرســد و در ایــن میان وزارت 
دادگســتری نسبت به سوال نمایندگان از مسائل دستگاه 

قضا پاسخگو خواهد بود.
رحیمی تصریح کرد: نمایندگان مجلس در زمان حضور 
من در کمیسیون ها دغدغه های بسیاری در مورد تعامل 
و ارتباط با قوه قضائیه در ســطح ســتاد و دادگستری های 
استان ها داشتند، تمام مسائل نمایندگان را خدمت رئیس 
دستگاه قضا مطرح کردند و وی اعام کرد ما دنبال احقاق 
حق و اجرای قانون هستیم و به هیچ عنوان راضی به تضییع 
حق هیچ کســی نیســتیم بنابراین هر کســی بتواند به ما 
کمک کند تا این احقاق حق بهتر انجام شود، از آن استقبال 
می کنیم و مجلس جای خود دارد و نمایندگان می توانند 

در تمامی موارد اظهارنظر کنند.
وی گفت: رئیس دستگاه قضا اعام کرد که یک ساز و 
کاری را مــا تنظیــم کنیم تا از این پس ارتباط قوه قضائیه 
با مجلس بهتر پیش برود، ما با هیات رئیســه مجلس ســاز 
وکاری را طراحی خواهیم کرد تا با دادگســتری استان ها 
و هم با ســتاد ارتباط نمایندگان و مجلس با قوه قضائیه 
ارتقــاء پیــدا کند تــا بتوان از این ظرفیــت تعاملی برای 

کارآمدی کلی نظام استفاده کرد.
وزیر پیشنهادی دادگستری ادامه داد: سازمان بازرسی 
به لحاظ اختیارات قانونی دستگاه های اجرایی را بازرسی 
مــی کنــد و طی نامه ای تذکراتی را ارائه می کنند، برخی 
مدیران این موضوع را بهانه کرده و کار نمی کنند اما برخی 
نیز بهانه ای ندارند و حقیقتا نگران می شوند و همین تذکر 
و نامه ها گاهی ترمز توســعه کشــور شــده و کار قفل می 
شود. رحیمی بیان کرد: ما کارگروه های تعاملی در استان 
ها با حضور نماینده بازرســی کل کشــور، اداره اطاعات، 
نماینده دادستان محل تشکیل می دهیم و این موضوعات 
را بررســی می کنیم تا اگر کار خافی صورت نگرفته آن 
مدیر شــجاعانه به کار خود ادامه دهد. تنها با متخلفان و 

خیانتکاران باید برخورد شود.
وی افزود: شــکایت های بی شــماری از مردم نسبت به 
دستگاه های اجرایی مطرح می شود که معمولا در بسیاری 
از اوقات حق با مردم است. پس چرا اگر حق با مردم است 
بــه آن هــا اعام می کنید که رأی خود را از دیوان عدالت 
اداری بگیرد بنابراین تشــکیل کارگروه های تعاملی می 
تواند شــکایت های قابل حل با تفاهم را هرچه ســریع تر 

حل کرده و امور را سرعت ببخشد.
وزیر پیشنهادی دادگستری با اشاره به برنامه های خود 
در خصوص ســازمان تعزیــرات حکومتی نیز تاکید کرد: 
عموم مردم معتقدند که مبارزه با گرانفروشی، تنظیم بازار 
و تورم باید توســط ســازمان تعزیرات حکومتی حل شود، 
این ســازمان شــبیه دادگاه اســت و باید یک مرجع مانند 
ســازمان حمایت از مصرف کننده یا بازرسی های اصناف 
و وزارت صمت گزارش یا شــکایت هایی را به آن ارســال 

کند تا بررسی شود. رحیمی تصریح کرد: بررسی و رسیدگی 
به این شکایات به چندین وزارتخانه منعکس و مربوط می 
شود، مردم کاری ندارند که کدام وزارتخانه مسئول مبارزه 
با گران فروشــی اســت بلکه آن ها تنها اعام می کنند که 

دولت باید مشکل را حل کند.
وی اظهــار کرد: من به مخبر معاون اول رئیس جمهور 
اعام کردم که باید ســتادی در دولت متشــکل از تنظیم 
بازار تا قیمت گذاری، توزیع در شــبکه درســت، مبارزه با 
گران فروشــی، تعزیرات، وزارتخانه های جهاد، بهداشت و 
صمت تشــکیل شــود تا همه با هم با وجود یک قرارگاه 
عملیاتــی قوی بحث مبارزه با گران فروشــی را عملیاتی 
کنیم. وزیر پیشــنهادی دادگســتری با بیان اینکه قوانین 
نیاز به اصاح دارد، گفت: ما حتما برای ســازمان تعزیرات 
حکومتــی لایحــه اصاح قوانین تدوین می کنیم اما تا آن 
زمان نمی توان اعام کرد که چون وزارت صمت گزارشی 
مطرح نکرده، نباید بررســی نســبت به طور مثال گران 
فروشی انجام شود. اکنون بین سازمان تعزیرات حکومتی 
و وزارت صمت اختافاتی وجود دارد بنابراین با تشــکیل 
این قرارگاه تاش می کنیم تا وضعیت ســازمان تعزیرات 

حکومتی ارتقاء پیدا کند.
رحیمی تاکید کرد: بحث ارتقاء امنیت قضایی در بحث 
ارتقاء سازمان تعزیرات حکومتی هم برقرار است بنابراین 
تنها باید متخلفان بترســند و اگر کاســب هایی درست به 

وظایف خود عمل می کنند نباید نگران باشند.
وی بیــان کــرد: عاوه بر ســازمان تعزیرات حکومتی 
ظرفیت های بسیار دیگری مغفول مانده که اگر آن ها به 
کارگیری شوند وزیر دادگستری به لحاظ داشتن اختیارات 
در میان سه قوه می تواند موثر باشد. به طور مثال چندین 
کنوانســیون بین المللی وجود دارد که جمهوری اسامی 
ایران به آن ها ملحق شده و مرجع ملی داخلی آن وزارت 
دادگســتری و شــخص وزیر اســت. وزیر پیشــنهادی 
دادگســتری ادامه داد: کنوانسیون مبارزه با فساد سازمان 
ملل متحد، کنوانسیون بسیار مهمی است که ما می توانیم 
هم در ســطح ملی دســتگاه های مرتبط را برای مبارزه با 
فساد و پیشگیری از آن تشویق و راهکار ارائه دهیم و هم 
از ظرفیت این کنوانســیون برای اســترداد اموال ناشی از 
فســاد استفاده کنیم. اکنون اگر مفسد اقتصادی به خارج 
از کشور فرار کند ممکن است اگر قرارداد استرداد مجرمین 
داشــته باشیم آن را به کشور بازگرداند اما متاسفانه اموال 

ناشی از فساد را نمی توان استرداد کرد.
رحیمی گفت: کنوانســیون دیگر بحث حقوق کودک 
اســت که مرجع ملی آن وزارت دادگســتری است، آیا در 
شــأن پایتخت جمهوری اسامی ایران هست که کودکان 
در پشت چراغ های قرمز به جای بازی و تحصیل مشغول 
تمیزکردن خودروهای مردم باشــند؟ اگر این کودکان بی 
سرپرست هستند که باید دستگاه های حمایتی به موضوع 
ورود کــرده و از آن هــا حمایــت کنــد اما اگــر چند نفر 
سوءاســتفاده گر آن ها را بر ســر چهارراه ها برای کار قرار 

می دهند جرم بوده و باید دادستان ورود کند.
وی اظهــار کــرد: ما به عنوان مرجع ملی کنوانســیون 
حقوق کودک با کمک مجلس این مســائل را بررســی می 
کنیم نه آنکه وزارت دادگســتری بتواند شخصا موضوع را 
حل کند بلکه دســتگاه های ذیربط را احضار و موضوع را 
رسیدگی می کند. وزارت دادگستری اگر از ظرفیت های 
خود اســتفاده کند می تواند بســیار موثر باشد و متاسفانه 

برخی از این ظرفیت ها اکنون مغفول مانده است.
وزیر پیشنهادی دادگستری تاکید کرد: ارتباطات بین 
المللــی، تمام قراردادهای دوجانبــه معاضدت قضایی و 
اســترداد مجرمین در اختیار وزارت دادگستری است که 
اگر درست استفاده شود بسیار می تواند موثر واقع شود.

رحیمی با بیان اینکه ۳۵ ســال ســابقه خدمت در قوه 
قضائیــه دارم، گفــت: در طــول ایــن مــدت از دادیاری 
دادگســتری در مناطق محروم کار خود را آغاز کردم و تا 

عالی تریــن مراتب قضایی خدمت کرده ام همچنین مدت 
۴ سال نماینده مجلس بودم و دغدغه نمایندگان را درک 
می کنم و می دانم مردم چه انتظاری از شما داشته و شما 

چه توقعی از دستگاه قضایی دولت دارید.
وزیر پیشنهادی دادگستری تصریح کرد: از سوی دیگر 
بــا انتخــاب همین مجلس بــه عنوان دادســتان دیوان 
محاســبات برگزیده شــده و مسائل بودجه ای کشور را به 
این واســطه به خوبی می دانم. تصور می کنم با این سوابق 
بتوانم برای وزارت دادگســتری با کمک شما نمایندگان، 
کارآمدی که مردم از دولت سیزدهم انتظار دارند را برآورده 
کنیم. وی در پایان عنوان کرد: رئیس جمهور دو روز قبل 
در این مجلس عنوان کرد که ما خادم همه مردم هستیم، 
هم کسانی که به این دولت رأی دادند و هم کسانی که به 
این دولت رأی ندادند و حتی کسانی که به هر دلیلی رأی 
ندادند و در این مسیر از هیچ کوششی دریغ نخواهیم کرد.

به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت،  امیر ســرتیپ 
محمدرضا آشــتیانی وزیر پیشــنهادی دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح در نشست علنی نوبت عصر امروز )دوشنبه، 
اول شهریورماه( مجلس شورای اسامی در دفاع از برنامه 
های پیشــنهادی خود، ضمن تســلیت ایام سوگواری ابا 
عبدالله الحســین )ع( و تســلیت به خانواده های داغدیده 
در اقصی نقاط کشــور که عزیزان خود را در طول شــیوع 
بیماری کرونا از دست دادند، بر روح پر فتوح امام خمینی 
و شهیدان انقاب اسامی و ۸ سال دفاع مقدس و شهدای 
مدافع حرم به ویژه شهدای پرافتخار انقاب اسامی شهید 
سپهبد صیاد شیرازی و شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی 
که با زندگی جهادی به حماسه حسینی )ع( اقتدا کردند، 

درود فرستاد.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح، گفت: 
خداوند تبارک و تعالی را شــاکرم که در عزت و کرامت به 
واســطه اســام عزیز به مردم مقاوم و انقابی ایران بزرگ 
عطا فرمود و خداوند را شــاکرم که دســت آموخته مکتب 
صیاد شــیرازی ها، حاج قاســم ها و انقاب اسامی بوده ام 
و امروز نیز فرصت دیگری برای خدمت در سنگر دیگری 
را تجربه کنم و ان شــاءالله به مانند ســه شــهید دیگر این 
وزارتخانه شــهید دکتر چمران، شهید سرلشگر فکوری و 
شــهید سرلشــگر نامجو عاقبت بنده هم ختم به شهادت 

شود، چیزی که همه همرزمان من آرزوی آن را دارند.
وی همچنین از تاش های شبانه روزی و همتی که در 
ارتقاء وزارت دفاع توسط امیر حاتمی صورت گرفت تقدیر 
و تشــکر کرد و افزود: از رئیس جمهور به دلیل اعتمادی 
که به اینجانب داشــتند تشــکر می کنم و از نمایندگان 
فرهیخته و رئیس مجلس نیز به دلیل حمایت از اینجانب 

تشکر می کنم.
امیر سرتیپ آشتیانی تصریح کرد: به یقین خدمت در 
دولت ولایی، انقابی و مردمی مایه افتخار بوده، همچنین 
همکاری و پاســخگویی در فضای اطمینان بخش مردمی 
و انقابی مجلس شورای اسامی مایه مباهات خواهد بود.

وی تاکید کرد: نیروهای مسلح بیش از هر زمان دیگری 
در یک انســجام راهبردی، همدلی و تعامل همه جانبه در 
مجموعه ســازمان هــا و نیروهای ارتش، ســپاه، نیروی 
انتظامی، بسیج مستضعفان و وزارت دفاع در هماهنگی با 
ســتاد کل نیروهای مســلح قرار دارند و گوش به فرمان 
فرماندهــی معظم کل قــوا آماده حضور در تمامی صحنه 
های دفاعی و سازندگی و مواجهه با دشمنان و شرارت ها 
هستند. وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
تصریح کرد: در همین راستا مقابله با اغواگری بدخواهان 
و خنثی سازی توطئه ها و تفرقه افکنی ها در بین اعضای 
نیروی مسلح و صیانت از اقتدار دفاعی در دستورکار قرار 

دارد و به فضل خدا تاکنون به یأس و ناامیدی دشــمن در 
تمامی تبلیغات تهاجمی در فضای مجازی انجامیده است.

وی یادآور شــد: خدمتگزاران شــما همواره در تمامی 
دوره هــا و مقاطــع مختلف زمانی در صحنه های مقابله و 
مواجهه با فتنه ها و توطئه های دشمنان داخلی و خارجی 
نظام اســامی و تهدیدات متصور علیه کشــور و همچنین 
مخاطــرات و بایــای طبیعی، حضور فعال، چشــمگیر و 

هوشیارانه داشته اند.
امیر سرتیپ آشتیانی تصریح کرد: هرکجا دشمنان قصد 
تجاوز و شــیطنت داشــته اند، به گونه ای با آنان برخورد 
شــده که منفرد و سرشکســته صحنه را ترک کرده اند و 
اینک این تجارب گرانســنگ در تامین و تحکیم امنیت و 
دفاع همه جانبه از ســرمایه هــای اقتدارآفرین مجموعه 

دفاعی کشور محسوب می شود.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح تاکید 
کرد: آمریکا به عنوان نماد پوشــالی و اســتکباری قدرت و 
تمامی ایادی زخم خورده او و رژیم زخم خورده و جنایتکار 
صهیونیستی مظهر گزافه گویی، خیال پردازی و استیصال 
که هر از گاهی از ســر درماندگی و ترس رویاپردازی می 
کننــد به درســتی می دانند و تجربه کــرده اند که ایران 
اســامی با تاســی از عاشورا و آموزه های معرفتی و تبعیت 
محــض از امــام حاضر خود در عصــر کنونی با عزم و اراده 
راســخ به دنبال گســترش عدالت، امنیت پایدار، احقاق 

حقوق مستضعفین است.
امیر ســرتیپ آشــتیانی گفت: همچنین حمایت همه 
جانبه از مقاومت، حذف نظام ســلطه و یکجانبه گرایی از 
یک ســو و آرامش در منطقه  و همکاری تمام کشــورهای 
منطقه و همســایگان از ســوی دیگر در برنامه وزارت دفاع 
اســت. وی افزود: نیروهای مســلح و قدرت منطقه ای ما به 
هر اقدام ماجراجویانه، نابخردانه و تجاهل پاسخ حکیمانه 

و قاطعانه خواهند داد.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح ادامه 
داد: هزینه ای به دشــمن تحمیل خواهیم کرد که از توان 
و تحمل او خارج باشــد، به گونه ای که همانند گذشــته 

برایشان پشیمانی و شکست را به دنبال داشته باشد.
وی تاکید کرد: وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
در راســتای وظایف ذاتی و ماموریتی برگرفته از اســناد 
بالادستی به ویژه تدابیر و فرامین حکیمانه امامین انقاب، 
قانون تشکیل وزارت دفاع، بیانیه گام دوم انقاب اسامی 
و سیاست های کلی اباغی در حوزه های خودکفایی دفاعی 
و امنیتــی، صنعت، انرژی، تجارت، علم و فناوری ، اقتصاد 
مقاومتی و شناخت تهدیدها، چالش ها و فرصت ها، رویکرد 
تحولی خود را در ۴ ســال آینده به فضل خدا و همراهی و 
همکاری دولت و مجلس انقابی با لحاظ و توجه جدی و 
عمیق به افزایش تاثیرگذاری فناوری های نوین در عرصه 
های گوناگون قدرت، اهمیت یافتن بهره گیری از سامانه 
های ترکیبی در حوزه های سخت، نیمه سخت و دفاعی، 
پیشرفت های جهشی در حوزه فناوری های نانو، زیستی، 
شــناختی، سایبر، کوانتوم، مواد جدید و فناوری اطاعات 
و ارتباطات، اهمیت و نقش دیپلماسی دفاعی و پشتیبانی 
موثر و قدرت ساز نیروهای مسلح در عمق بخشی راهبردی 
توأم با استحکام درونی و قابلیت های بازدارنده بر محورهای 

برنامه جامع تقدیمی استوار کرده است.
امیر ســرتیپ آشتیانی تصریح کرد: من و همکارانم در 
وزارت دفاع بر خود فرض می دانیم به موارد ارائه شده در 
چارچــوب به کارگیری همــه فرصت ها، منافع و ظرفیت 
هــای ممکــن پایبند بــوده و همه دیدگاه هــا و نظرات 
کارشناســی نمایندگان مجلس را در پیاده ســازی اجرای 

برنامه ها در دستور کار قرار دهیم.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح اظهار 
کرد: مبنای این برنامه ها، پشــتیبانی از نیروهای مســلح 
جهت تامین دفاع و امنیت با بهره گیری از الگوهای بومی 
توأم با پیشبرد سیاست های اقتصاد دفاعی و مقاومتی به 
طــور قطــع و یقین از ظرفیت هــای بخش های دولتی و 
خصوصی اعم از دانشــگاه ها، جامعه علمی، شــرکت های 
دانش بنیان و بنگاه های تولیدی برای مشارکت در تامین 
نیازمنــدی هــای حوزه دفــاع با بهینه ســازی و تقویت 
ســازوکارهایی که از قبل بنیان گذاشــته شده با مشارکت 

راهبردی و حداکثری بهره گیری خواهد شد.
ادامه در صفحه 7

 رای اعتماد به 18 
وزیر پیشنهادی
دولت سیزدهم 

صبح  و عصر

وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح:
 امیر سرتیپ محمدرضا آشتیانی

وزیر پیشنهادی دادگستری: دکتر امین حسین رحیمی

ارتقاء امنیت قضایی در جامعه باید محقق 
 شود،کارآمدی ضرورت امروز 

وزارت دادگستری
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خانه ملت7
برگزاریهمایش

سراسریروسایکل
دادگستریسراسر

کشورودادستانهای
مراکزاستانها

هفته نامه اقتصادی ایران
همچنین در این نشست، حجت الاسلام والمسلمین »جعفر منتظری« دادستان کل کشور از برگزاری همایش سراسری روسای کل دادگستری سراسر کشور و دادستان های 
مراکز استان ها به صورت ویدئوکنفرانس در ماه جاری خبر داد. معیار ما در تصمیم گیری ها صرفا باید بر مبنای حق باشد حجت الاسلام والمسلمین »سید احمد مرتضوی مقدم« 
رئیس دیوان عالی کشور نیز در سخنانی مردم را سرمایه نظام عنوان کرد و با بیان اینکه باید تمام تلاش خود را انجام دهیم که این سرمایه حفظ شود، گفت: معیار ما در تصمیم 
گیری ها صرفا باید بر مبنای »حق« باشد. رئیس دیوان عالی کشور با اشاره به بالا بودن تعداد پرونده ارجاع اختلاف در صلاحیت به دیوان عالی کشور طی یک ماه، از دادستان های 
سراسر کشور درخواست کرد که در این زمینه توجه بیشتری را مبذول کنند. وی افزود: دستورات روسای کل دادگستری استان ها و دادستان های سراسر کشور به زیرمجموعه های 
خود باید راهگشا و آموزنده باشد. لیست جاعلین، کارچاق کن ها، شهود دروغین و همچنین وکلا و کارشناسان مسئله دار تهیه شود و در اختیار همکاران قضایی قرار بگیرد/ میزان

ادامه از صفحه 6
وی ضمن گرامیداشت روز صنعت دفاعی و یاد و خاطره 
دانشمند شهید دکتر محسن فخری زاده افزود: ما بر انتقال 
فناوری و ســرریز توانمندی های صنعت دفاعی به بخش 
های غیرنظامی و تجاری ســازی آنها به صورت هدفمند و 
منطقی با پرهیز از رقابت با بخش خصوصی تاکید داریم. 
همچنیــن بر تعامل نظام منــد نخبگان صنعت دفاعی با 
محیط های علمی، فناوری و صنعتی کشــور و شناســایی 
چالش های اساســی صنایع مادر و حســاس و حل مسال 
صنایع کشــور اعم از دفاعی و ملی اقدام و اصرار خواهیم 
ورزید. امیر سرتیپ آشتیانی گفت: در طرح های سرمایه 
گذاری، صندوق های بازنشستگی لشکری و نقش فناورانه 
صنایع دفاعی در زنجیره ارزش ساز راهبردی کشور، نظیر 
پتروشــیمی حــوزه های نفت و معدن بــا رویکرد تامین 
نیازهــای خاص و مشــترک نظامی و غیرنظامی و جهش 
صادراتی با مشارکت بخش خصوصی  ایفای نقش خواهیم 
کرد و جهت گیری برای تقویت بازار سرمایه و ساماندهی 
شرکت ها و بنگاه های اقتصادی تحت پوشش ساتا و اتکا، 
مردمــی کــردن اقتصاد ملی را هماهنــگ با برنامه تحول 

اقتصادی دولت سیزدهم اولویت خواهیم داد.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح  تاکید 
کرد: ارتقای توان رزم نیروهای مســلح از طریق دستیابی 
به قابلیت های بیشتر صنعت دفاعی برای همه حوزه های 
نظامی به ویژه، افزایش توان موشــکی اعم از بالســتیک، 
کروز، پدافند هوایی، پهبادی، ســامانه فضایی، شناورهای 
ســطحی و زیرســطحی، تجهیــزات و رزم دریایــی، 
هوشمندســازی مهمات، افزایش تحرک و ارتقای قدرت 
زرهی و ضد زره واحدهای زمینی، جنگ الکترونیک، دفاع 
ســایبری و ســایبر الکترومغناطیس و تحرک خاقانه در 
زمینــه فناوری های بدیع و نوظهــور از زمره هدفگذاری 

های برنامه آتی وزارت دفاع خواهد بود.
وی ادامه داد: در دیپلماسی دفاعی هماهنگ با سیاست 
خارجی و سیاســت های اباغی ستاد کل نیروهای مسلح 
ما به دنبال تحقق اهداف کان امنیت و منافع ملی با نیل 
بــه دفاع همه جانبــه و با رویکرد بازدانده فعال  و حمایت 
قاطعانه و موثر از محور مقاومت و امنیت پایدار منطقه ای 
و مقابله با تروریست و مداخله بیگانگان هستیم. همچنین 
تقویت شــبکه هوشمند هدایت و راهبری، همکاری های 
دفاعی و بین المللی و بهره گیری از دیپلماتیک به منظور 
رفع گلوگاه های فناورانه و تصویب فعالیت های صادراتی 
و تامیــن نیازمندی های دفاعی و توســعه همکاری های 
اقتصادی و گســترش ســامانه اشراف اطاعاتی  به منظور 
تحولات محیطی و بین المللی و مشارکت در تصمیم سازی 
راهبــردی و معاهــدات دفاعی و نیز تعیین تکلیف پرونده 
هــای بزرگ حقوقی دعــاوی خارجی و دریافت مطالبات 

حوزه دفاعی در دستور کار قرار دارد.
وزیر پیشنهادی دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح درباره 
اولویت های اساســی تأمین معیشــت و مسکن نیروهای 
مســلح و ارتقاء منزلت و کرامت آنها افزود: وزارت دفاع به 
دنبال ترمیم کامل و پایدار حقوق کارکنان، منطقی سازی 
ســهم ســاتا در تأمین حقوق بازنشستگان، افزایش سرانه 
یارانه حکمت، ارائه کالاهای مصرفی و فروشگاهی با افزایش 
تخفیف های قابل قبول، پشتیبانی از طرح های ملی تأمین 
مســکن به ویژه تحقق و تســریع در اجرای قرارداد ساخت 
یکصد هزار واحد مســکن شــخصی و تاش برای توسعه 
ظرفیت تولید مســکن و صنعتی ســازی آن، کاهش سهم 
بیماران از هزینه های ســامت و درمان، ارتقاء و پوشــش 
فراگیر بیمه و بهره گیری از ساماندهی هوشمند در  توسعه 
خدمــات غیرحضوری و خدمات حمایتی برای ایثارگران 
نظامــی و انتظامی، معســرین تحت پوشــش و بیماران 

صعب العاج و خانواده های صبور آنها است.
وی ادامــه داد: در بخــش مهندســی دفاعی و پدافند 
غیرعامل، ما به دنبال تســریع در روند پاکســازی میادین 
مین و گلوله های باقی مانده و کشــف نشــده در مناطق 
جنگی، بهینه ســازی مصرف انرژی در اماکن و تأسیسات 
نظامی، کمک به ایجاد نظام یکپارچه ملی محیط زیست، 
مولدسازی و بهینه سازی اراضی و اماک، تسریع در انتقال 
پادگان ها و تأسیسات نظامی تعیین شده از محدوده های 
شهری با کمک سایر دستگاه  های مسئول، تقویت پدافند 
غیرعامل در اماکن حساس وزارتخانه، در اولویت قرار دادن 
حمایــت از طرح های ملــی  و مناطق محروم و حمایت از 
مــردم و صاحبــان حق در اختافــات مربوط به اماک و 
اراضــی با نیروهای مســلح و برخورد با معارضان جعلی و 

زمین خواران هستیم.
آشتیانی با گرامیداشت روز پزشک تصریح کرد: وزارت 
دفاع توأم با کمک به بهداری رزمی در پشتیبانی از سامت 
دفاعی ، افزایش قابلیت کشف، ارزیابی و برآورد تهدیدات 
زیستی و تهدیدات حوزه سامت و دستیابی به فناوری های 
مورد نیاز در پیشگیری و مقابله با آنها، توسعه قابلیت های 
مربــوط بــه تولید دارو و واکســن های ویروســی، مواد و 
تجهیزات پزشکی پیشرفته و کمک به امنیت غذایی را در 

دستور کار قرار دارد.
وزیر پیشــنهادی دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح با 
اشاره به آنچه مورد هماهنگی با کمیسیون های تخصصی 
مجلــس قرار گرفت، اضافه کرد: ســاماندهی معیشــت 
ســربازان، ساز و کارهای ابتکاری برای تأمین منابع پایدار 
دفاعی، پیگیری روند احیای صندوق بازنشستگی سازمان 

تأمین اجتماعی نیروهای مسلح، تقویت و نوسازی اماکن 
و تجهیــزات نظامــی، توجه ویژه به تقویت صنایع هوایی، 
تقویت ســامانه ها و تجهیزات اطفاء حریق و امداد هوایی، 
تقویــت تجهیزات مرزبانی، بهینه ســازی ســاختارها و 
رویکردهای اقتصادی، توسعه علوم پایه دفاعی، مرزشکنی 
دانش و تقویت ساز و کار به کارگیری نخبگان و مردم محوری 
در رویکرد عمومی ، اجتماعی و اقتصادی با همت و مدیریت 

جهادی و تاش مضاعف به کار خواهیم گرفت.
وی تصریح کرد: به یقین اینجانب و همرزمان و همکاران 
بنده در وزارت دفاع در به کارگیری و هدایت موثر نیروهای 
جــوان، خاق و مســتعد و تعالی کیفی منابع انســانی و 
مهارت افزایــی و اســتقرار مدیریت دانش و پیاده ســازی 
مدیریــت راهبــردی و تولید محتوا در مقابله با جنگ های 
شــناختی و دفاع کارآمد در فضای مجازی، رســانه ای و 
شبکه های اجتماعی و مقابله با نفوذ، خرابکاری صنعتی و 
پیشگیری از شرکت های حفاظتی و توجه وافر به باورهای 
دینــی و تعمیــق انگیزه ها و رشــد معنویت، ایثار، فضائل 
اخاقی و افزایش هوشیاری، تاش مستمر داشته و خواهند 

داشــت تا در تراز ســربازان انقاب اسامی و ملت انقابی 
ایران بر محور ولایت همواره با منش جهادی حرکت کنیم.

وزیر پیشــنهادی راه و شهرســازی با اشاره به مشکات 
حوزه حمل و نقل و اقداماتی که طی دهه های قبل انجام 
گرفته، گفت: رفع مشــکات حوزه راه و شهرســازی جز با 
اســتفاده از ظرفیت بخش خصوصــی داخلی و خارجی، 

فاینانس و تهاتر امکان پذیر نیست.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، رستم قاسمی 
در جلسه علنی نوبت عصر امروز )دوشنبه، 1 شهریور ماه( 
مجلس شــورای اسامی در دفاع از برنامه های خود ضمن 
تسلیت ایام سوگواری سرور و سالار شهیدان امام حسین 
)ع( گفت: ۴ دوره خدمت برای خود ترسیم نمودم، نخست 
ســربازی در دوران دفاع مقدس و سپس فعالیت در حوزه 
کارهــای ســازندگی و پــس از آن قــرارگاه ســازندگی 
خاتم الانبیاء که فعالیت در بخش هایی از این مجموعه به 

مسئولیت پیشنهاد شده مرتبط است.
وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی با بیان اینکه بسیاری 
بــاور نداشــتند که طرح های بزرگ ســازندگی توســط 
مجموعه هــای داخلی اجرا شــود، افزود: در شــروع ایام 
ســازندگی و بازسازی کشور امام خمینی )ره( فرمودند » 
مــا می توانیم« لذا مبتنــی بر همین امر طرح های بزرگی 
توســط فرزندان کشــور در حوزه های مختلف تهیه و اجرا 

شد و »ما می توانیم« به »توانستیم« تبدیل شد.
وی با اشاره به اقداماتی که در حوزه حمل و نقل جاده ای، 
ســاخت آزادراه و اتوبان  و راه های بین شــهری و روستایی 
در دوران فعالیت وی در قرارگاه خاتم الانبیاء انجام گرفته 
اســت، اظهــار کرد: پیــش از آن دوران طرح های کوچک 
مرتبط با حوزه دریایی توســط شرکت های خارجی انجام 
می گرفــت. ما حتی در دوران دفاع مقدس پایگاه کوچک 
دریایی را به کمک متخصصین کشور یوگساوی ساختیم 
اما بعد از جنگ با اعتماد و اعتقاد بر اصل »ما می توانیم« 
در قرارگاه خاتم و به کمک شرکت های خصوصی همکار، 
فعالیت های گسترده ای در حوزه حمل و نقل دریایی انجام 
دادیم. قاسمی یادآور شد: ساخت بندر شهید رجایی با ۷  
میلیون ظرفیت، ساخت بنادری در مناطق عسلویه، توسعه 
بندر امام خمینی و ساخت بنادر کوچک و بزرگ دیگری 
در حوزه خلیج فارس و همچنین انجام اقداماتی در حوزه 
حمل و نقل هوایی و فرودگاه سازی از جمله تجربیات ایام 

گذشته است.
وزیر پیشــنهادی راه و شهرســازی با اشاره به اقداماتی 
کــه در حــوزه مســکن انجام گرفته اســت، گفت: تعداد 
خانه هــای زیادی در دورانی کــه در قرارگاه خاتم الانبیاء 
فعالیت داشــتم، ساخته شــد لذا از تجربیات بسیاری در 
حوزه مســکن برخوردار هســتم. ما در حوزه حمل و نقل ۴ 
مقوله اصلی داریم که باید به آنها توجه شــود. متأســفانه 
۲۰۰ هزار کیلومتر آزادراه و راه های بین شهری و روستایی 
که در کشــور ســاخته شده که به لحاظ کاربردی مطلوب 
نیســت.  وی اضافه کرد: همچنین در بخش ریلی در همه 
کشــورها حمل و نقل ایمن راه اندازی شــده و ما با توجه به 
شــرایط ژئوپلتیک نیازمند توسعه بخش ریلی برای حمل 
مســافر و بار داریم اما به لحاظ بســتر و ناوگان و ســرعت 
حداکثر 1۰ درصد حمل مســافر و بار توســط حمل و نقل 
ریلی انجام می شــود که این شایســته کشور ما نیست. در 

بخش های هوایی و دریایی نیز وضعیت خوبی نداریم.
قاســمی با تأکید بر اینکه بخشــی از فرصت های کشور 
را از دســت داده ایــم، اظهــار کرد: بــرای بازپس گیری 

فرصت های از دســت رفته تاش زیادی لازم اســت و اگر 
تحولی ایجاد نکنیم فرصت های باقی مانده را هم از دست 
خواهیم داد. روش های گذشــته و امروز نشان می دهد که 
ما به کمک آنها نتوانستیم به شاخص ها برسیم لذا نیازمند 

اقدام جهادی، ملی و شجاعانه هستیم.
وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی تصریح کرد: ما به کمک 
بودجه های عمومی و جاری حتی یک آزادراه هم نمی توانیم 
بســازیم بنابراین نگاهمان را باید تغییر دهیم و به دنبال 
روش های متداول دنیا برویم از این رو ســرمایه گذاری به 
کمک بخش خصوصی داخلی، ایرانیان خارج  از کشــور و 
کشــورهای خارجی و استفاده از روش های BOT و تهاتر 
برای توســعه حوزه راه و شهرســازی امکان پذیر است و در 

غیر این صورت شدنی نیست.
وزیر پیشــنهادی راه، مسکن و شهرسازی تصریح کرد: 
در برنامه ای که تقدیم مجلس و نمایندگان کردم، مشکات 
کشــور را در حوزه وزارتخانه تشــریح کردم، بی شک برای 
حل این مشــکات نیازمند همدلی قوای مختلف کشــور 
هستیم و برای جلب سرمایه گذاری باید تصمیمات سخت 
بگیریــم و جذابیــت ایجاد کنیم و من امیدوارم با همدلی و 
بکارگیری تجربیات گذشــته، برنامه ها محقق شــود. من 
تمام توان و هستی خود را می گذارم تا بتوانم جواب رفقای 
شهیدم را بدهم و شرایط حمل و نقل کشور را تغییر دهم.

وی افزود: از همکاری و تعامل مجلس در مسیر بررسی 
صاحیت خویش قدردانی و تشکر می کنم و امیدوارم این 
همکاری و تعامل در ادامه مسیر مسئولیتم نیز تداوم داشته 
باشد تا بتوانیم مسائل کشور را در کنار یکدیگر حل کنیم.

قاســمی گفت: حوزه مسکن امروز پاشنه آشیل کشور 
اســت و ســهم زیادی از خانوارها را به خود اختصاص داده 
اســت، به طوری که بین ۳۷ تا ۶۰ درصد هزینه خانوارها 
به مســکن تعلق دارد و برای تغییر این وضعیت باید یک 
همکاری چندجانبه انجام شــود و همه دســت به دســت 
یکدیگر دهیم. با خود عهد بســتم تا همه هســتی ام را به 

کار بگیرم تا مسکن را سامان دهم.
وی با بیان اینکه مولفه زمین، ساخت و فروش در موضوع 
مسکن حائز اهمیت است، تاکید کرد: مسئله زمین به ویژه 
در شــهرهای بزرگ ۵۰ درصد هزینه مســکن را به خود 
اختصاص داده اســت و با بررســی هایی که داشتم بیش از 
یــک میلیــون هکتار زمین متعلق به دولت وجود دارد و با 
اقدام مطلوب مجلس در قالب طرح جهش تولید مســکن 
بخشی از آن در اختیار محرومان قرار خواهد گرفت. مولفه 
بعدی مسئله ساخت مسکن است که برای حل این موضوع 

نیز راهکارهایی در برنامه وجود دارد.
وزیر پیشــنهادی راه، مسکن و شهرسازی خاطرنشان 
کرد: مســئله مسکن و برنامه جامع ملی مسکن یک اقدام 
فراوزارتخانه ای است و ما می خواهیم سهم ساخت مسکن 
از وزارتخانــه به دولت منتقل شــود تا همه نهادها درگیر 
مســئله مســکن شوند و با حل معضل مسکن شاهد بهبود 
و حل بســیاری از مســائل فرهنگی و اجتماعی و تغییر 

مشکاتی نظیر تاخیر در ازدواج جوانان شویم.
 وزیر پیشــنهادی راه و شهرســازی با بیان اینکه من از 
یک منطقه محروم هســتم و تقریبا تمامی مناطق محروم 
کشور را طی سفرهای خود شناسایی کرده ام، گفت: مردم 
بعد از گذشــت ۴۲ ســال از انقاب حق دارند، نســبت به 
نداشــتن راه و مســکن نگران و ناراحت باشــند، نگرانی و 
دغدغــه نماینــدگان در خصــوص راه های روســتایی و 

محرومیت این مناطق به جا و درست است.
وی تاکیــد کــرد: ۳۲ هزار کیلومتر راه روســتایی باید 
ســاخته شود و متاسفانه مردم در برخی مناطق از داشتن 
راه حتی برای بردن بیماران و زنان باردار خود به بیمارستان 
محروم هســتند. طرح های ســاخت راه و مسکن از جنس 
طــرح های فاینانس نیســت و نیازمنــد حمایت و کمک 
مجلس است تا بتوان در این حوزه ها محرومیت زدایی را 

در کشور انجام داد.
قاســمی اظهار کرد: تمامی مســئولان به ویژه دولت 
ســیزدهم با شــعار عدالت محوری دغدغه رفع محرومیت 
زدایی در کشور را دارند و حتی مقام معظم رهبری فرموده 
اند کاستی ها و مشکات در کشور بسیار است اما ظرفیت 
های زیادی هم وجود دارد که می توان این مشــکات را 
حل کرد. وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه 
وزارت راه و شهرسازی حتما نیاز به اصاح ساختاری دارد، 
بیــان کــرد: من در این وزارتخانه از افراد جهادی، انقابی، 
دســتپاک و شایســته استفاده خواهم کرد و در کنار آن با 
حذف امضاهای طایی و ایجاد ساز وکارهای جدید تحول 

را در این وزارتخانه ایجاد خواهم کرد.
وی ادامه داد: برای ساخت با کیفیت مسکن، راه و اتوبان 
ها باید از نخبگان کشــور، مراکز تحقیقاتی، شــرکت های 

دانش بنیان و ... بهره برد.
قاســمی تمرکز زدایی را یکی دیگر از برنامه های خود 
در وزارت راه و شهرسازی برشمرد و گفت: متاسفانه گاهی 
ســال ها برای تغییرات شــهرها زمان می برد و طرح هادی 
شــهرها و روســتاها به درستی اجرا نمی شود. من با توجه 
به تجربه حضور در ادوار گذشته وزارت می توانم در تعامل 
با مجلس مشکات این حوزه را حل کنم. وزیر پیشنهادی 
راه و شهرســازی تاکیــد کرد: تعامل با کمیســیون های 
تخصصی و ارائه گزارش کار و پیشنهادات را در دستورکار 
خود قرار خواهم داد تا مشکات عظیم کشور در حوزه راه 
و شهرسازی حل شود. وی در خصوص حمایت از ساخت 

مســکن ایثارگران نیز، گفت: یکی از نمایندگان خانم به 
من اعام کرد که ایثارگر ۷۰ درصدی به دلیل نداشــتن 
مسکن در کارخانه ای که در آن کار می کند، زندگی هم 
مــی کند بنابراین ســاخت و تامین مســکن ایثارگران، 
محرومان و خانواده شهدا را در دستورکار خود قرار خواهم 
داد. قاسمی تصریح کرد: دستورکاری را با 1۰ فرمان تدوین 
کرده ام تا در اولین روز کار خود در وزارت راه و شهرسازی 
به کارمندان این وزارتخانه اباغ کنم که ایجاد بانک زمین 

یکی از فرمان های این دستورکار است.

 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت،  ســیدرضا 
فاطمــی امین در نشســت علنی امروز )ســه شــنبه، ۲ 
شهریورماه( مجلس شورای اسامی در تشریح برنامه های 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، گفت: در سال 1۴۰۰ باید 
به جایگاه اول اقتصادی، علمی و فرهنگی در سطح آسیای 
جنوب غربی با تکیه بر تولید علم، رشد پرشتاب و مستمر 
اقتصادی و ارتقاء نســبی سطح درآمد دست یابیم که این 

موضوع سبب تحقق چشم انداز کشورمان خواهد شد.
وزیر پیشــنهادی صنعت، معدن و تجارت اظهار کرد: 
بنابراین با تمرکز بر تحقق تمدن نوین اسامی، ملت ایران 
را باید به عرش برســانیم لذا خداوند را شــاکرم که در این 

برهه از تاریخ افتخار خدمت به مردم را دارم.
وی گفت: وزارت صمت گســترده اســت و این روزها 
موضوع تنظیم بازار و وجود آشــفتگی ها در این حوزه به 
دغدغه ای برای نمایندگان، مسئولان و مردم تبدیل شده 
است؛ قیمت ها نوسان دارد و مشاهده می شود که قیمت 
سیمان چند برابر شده است. در این رابطه دولت کجاست 
زیرا اگر دولت اشراف داشته باشد نباید اجازه چنین جولان 

هایی را بدهد.
فاطمــی امین تصریح کرد: تورم بیماری مزمن اقتصاد 
ایران است و درمان آن نیاز به ۲ الی ۳ سال زمان دارد، در 
دولت سیزدهم بر این موضوع تاکید شده و تاش خواهد 
شــد در آینده نزدیک این موضوع ابتدا به نصف تورم ســال 
99 کاهش یابد و سپس به سمت تک رقمی شدن حرکت 
کند. نقدینگی و رشد آن و تولید ارز در تورم تاثیر دارد لذا 

باید به این موارد توجه جدی شود.
این عضو پیشــنهادی کابینه دولت سیزدهم ادامه داد: 
سامانه جامع تجارت مصوب مجلس است که متاسفانه به 
اتمام نرســیده اســت لذا تا پایان ســال آن را به سرانجام 
خواهیم رســاند که ســبب مبارزه با قاچاق، کنترل بازار و 

جلوگیری از فساد خواهد شد.
وزیر پیشــنهادی صنعت، معدن و تجارت اظهار کرد: 
رهبر انقاب سال هاست بر تولید در اقتصاد تاکید داشته 
و در نامگذاری سال ها نیز به آن اشاره کرده است بنابراین 
طی ۶ ماه آینده تمرکز ویژه ای بر تامین مواد اولیه و رفع 
موانــع بــه ویژه در حوزه موارد مربوط به معیشــت مردم 
خواهد شد. همچنین برای نرخ ارز و صادرات برنامه ویژه 
ای پیش بینی شــده اســت. وی گفت: با تمرکز بر تولید و 
تکمیل سامانه جامع تجارت و تعادل بخشی به بازار ارز و 
کنتــرل بازار حتما قیمت ســیمان بــه قبل از قطعی برق 
بازخواهد گشــت البته در این راســتا پشتیبانی مجلس را 
می خواهیم زیرا ساختن ایران کار مشترک همه ما است.

فاطمــی امین تصریح کرد: همــه نمایندگان در حوزه 
هــای انتخابیــه خود با تعطیلی و ظرفیت پایین واحدهای 
تولیدی مواجهه هســتند؛ دولت نباید بنگاه داری کند اما 
معتقد به بازارســازی هســتیم به عبارتی خود را شــریک 
واحدهــای تولیــدی و بخش خصوصی می دانیم نه رقیب 
آن ها زیرا در صورت موفقیت این بخش کشور رشد خواهد 
کرد و ما پشتیبانی از بخش خصوصی را وظیفه می دانیم.

این عضو پیشــنهادی کابینه دولت سیزدهم ادامه داد: 
بــا تقویت بازارهای داخلــی و توجه به بازارهای خارجی، 
تجمیــع تقاضاها، هم افزایی بین بنگاه های کســب وکار 
تــاش خواهیــم کرد عملکرد خوبی را ارائه دهیم و در این 
راستا هر ۳ ماه یکبار گزارش عملکرد مطلوب به نمایندگان 

ارائه خواهیم کرد.
وزیر پیشــنهادی صنعت، معدن و تجارت اظهار کرد: 
همچنین ســامانه قواعد و مجوزها تا پایان ســال اجرایی 
خواهد شد که این امر از بروز اتخاذ تصمیمات خلق الساعه 
جلوگیــری می کنــد و امضاهای طایی را از بین می برد. 

قطعا بسیاری از مجوزها باید نظارت پسینی شوند.
وی گفت: در این راستا در سال آینده بسته های سرمایه 
گذاری پیش بینی خواهد شــد تا ســرمایه گذارها بتوانند 
بــه راحتی موضــوع فعالیت خود را انتخاب کنند و نیازی 

حتی به اخذ مجوز هم نداشته باشند.
فاطمی امین تصریح کرد: بیمه تامین اجتماعی، مالیات 
و مســئله تامین مالی ۸۰  درصد دغدغه فعالان اقتصادی 
اســت که بســیاری از آن ها مرتبط با وزارت صمت نیست 
امــا مــا پیگیر آن ها خواهیم بود؛ بــه عبارتی باید پنجره 

واحدی باشــیم تا وقتی واحد صنفی، تولیدی و ... مراجعه 
می کند این وزارتخانه در دولت پیگیر آن باشد.

وی گفت: اگر ان شــالله وزیر بشــوم، وظیفه ام این است 
که تمامی مسائل حوزه خودم را خودم پیگیری کنم و کار 

را به دیگران نسپارم و فرافکنی نکنم.
وی بــا تاکید بر موضوع مالیات مطرح کرد: از مخالفین 
محترم تشــکر می کنم، مالیات دغدغه همه ماســت، به 
واحدهای صنعتی، معدنی و تجاری قول می دهم که تحریم 
های داخلی را بردارم و تحریم های خارجی را خنثی کنم. 
ایــن تجربــه را دارم، چرا کــه در موضوع بنزین این اتفاق 
افتاد. در سال ۸۵ در ستاد تبصره 1۳ بودم، در قالب ستاد 
تبصــره 1۳ موضوع دوگانه ســوز کردن خودروها، کارت 
ســوخت و ســهمیه بندی و خودروهای فرسوده اجرا شد. 
در ســال ۸۶ کنگره آمریکا طرحی را برای تحریم بنزین 
مصــوب مــی کرد که با موضوع ســهمیه بندی بنزین این 
طرح خنثی شد. اگر واحد تولیدی دچار مشکل است، این 

مشکل به ما بازمیگردد و باید پاسخگو باشم.
فاطمــی امیــن تصریح کرد: مقام معظــم رهبری در 
خردادماه سال جاری عبارتی دارند که می فرمایند؛ "محور 
نجات اقتصاد کشــور تقویت تولید داخلی اســت، تقویت 
تولید داخلی مبارزه با قاچاق، واردات بی رویه، کسانی که 
جیب خود را از طریق واردات پر می کنند و نمی خواهند 
بگذارند با تولید داخلی، واردات متوقف شود و کمر تولید 
داخلی را با واردات می شــکنند". ان شــالله منویات مقام 
معظم رهبری را اجرا خواهیم کرد و روزی را خواهیم دید 
که ایشان از عملکرد وزارت صمت و عملکرد دولت رضایت 

خواهند داشت.
وی با اشاره به موضوع مهم صادرات مطرح کرد: صادرات 
همیشه مهم است، امروز مهمتر. به سه دلیل؛ اول بازار ارز 
حداقل باید ۳ تا ۴ میلیارد دلار بیشــتر به آن تزریق شــود 
تا متعادل شــود. ما یک برنامه دقیق و حســاب شده برنامه 
ریزی کردیم، با اتاق بازرگانی و برخی کارشناسان در مورد 
این برنامه مشــورت، بررســی و همکاری شد و بدون فوت 
وقــت اجرای خواهد شــد. در موضوع صادرات ۵ میلیارد 
دلار بیش از مدت مشابه سال قبل در ۶ ماه دوم هدفگذاری 
شده است، این کار عاوه بر اینکه تعادل بازار ارز را برقرار 

می کند و بر روی تورم نیز تاثیر می گذارد.
وزیر پیشــنهادی صمت اشاره کرد: متاسفانه اولین بار 
در تاریخ ایران، ۴ سال تورم بالای ۲۵ درصد داریم، یعنی 
قدرت خرید مردم به شدت کاهش یافته و امروز بسیاری 
از واحدهای تولیدی که تعطیل یا نیمه تعطیل هســتند، 
بــه دلیل عدم تقاضا اســت. ما باید بــا لکوموتیو صادرات، 
گردش اقتصادی را در کشــور ایجاد کنیم و منابعی که از 
ایــن ۵ میلیــارد دلار حاصل می شــود، برای تامین منابع 
اولیــه و قطعــات به بازار تزریق کنیم کــه تداوم تولید را 

تضمین کند.
فاطمی امین با اشاره به دیپلماسی اقتصادی تاکید کرد: 
دیپلماسی اقتصادی از مهمترین اولویت های ما است که 
با مشارکت وزارت امور خارجه این موضوع را به جلو خواهیم 
بــرد. من معتقدم توان بازدارندگی دفاعی ما تاکنون برای 
ما تولید قدرت کرده است. ما باید بتوانیم در بخش اقتصادی 

هم در صحنه بین المللی تولید قدرت کنیم.
وی ادامه داد: اگر روابط اقتصادی با ســایر کشــورهای 
همســایه و سایر کشــورها تقویت شود، قدرت اقتصادی 
پیشــران قدرت سیاسی کشــور و قدرت فرهنگی کشور 
خواهد بود. اقتصاد ایران باید بزرگتر از مرزهایش باشــد. 
ما با گسترش تبادلات تجاری جهانی می توانیم هم مباحث 
خود را حل و فصل کنیم، و هم قدرت سیاســی کشــور را 
افزایــش دهیم. این برنامه مبتنی بر تجارب اثبات شــده 
اســت. بنده ســالیان زیاد بر روی موضوع صادرات تمرکز 
داشــتم و با همین شــرایط تحریمی می توانیم در موضوع 
صادرات درست عمل کنیم. وزیر پیشنهادی صمت با تاکید 
بر موضوع معدن خاطرنشــان کرد: معدن می تواند جای 
نفت را بگیرد، ویژگی معدن این اســت که در اکثر نقاط 
معدن داریم، یعنی اگر توسعه ای در بخش معدن بدهیم، 
یک توســعه ای متوازن در سراســر کشور ایجاد کرده ایم، 
چرا باید ۵ هزار معدن ما تعطیل باشــند؟ چرا باید نگران 
خام فروشی باشیم؟ ما به طور ویژه برای اکتشاف، استخراج 
و فنــاوری بایــد تاش کنیم. در موضوع جلوگیری از خام 
فروشی باید دو کار انجام شود؛ اول عوارض معکوس و بعد 
فرآوری. اگر نگران خام فروشــی هســتیم باید بر فرآوری 

متمرکز شویم تا لکوموتیو استخراج شود.
وی با اشــاره مباحث حاشــیه ای معادن مانند تعریض 
جــاده ای، گفت: کســی از معدن بهــره برداری می کند، 
ســودش را در جیبش می گذارد، حقوق دولتی هم نمی 
دهد و جاده را هم خراب می کند. هوای آن منطقه را هم 
آلــوده مــی کند. حتما بایــد آن 1۵ درصدی که در قانون 
معادن پیش بینی شــده برای بازگشــت به همان مناطق 
معدنی اجرایی شــود که با کمک نمایندگان مجلس این 
اتفاق خواهد افتاد. فاطمی امین با اشاره به موضوع خودرو 
تاکید کرد: خورو دغدغه همه ما اســت، در حوزه خودرو 
یک برنامه ۶ ماهه گذاشته ایم و در اختیار همه قرار گرفته 
است. یک برنامه دو ساله گذاشته ایم و ان شاءالله با اجرای 
این برنامه ۲ ســاله تا ۳ الی ۴ ســال دیگر صنعت خودرو، 
افتخار ملی خواهد بود. در حوزه خودرو مشکل فنی نداریم 

مشکات ما سه موضوع است.
ادامه در صفحه 8

وزیر پیشنهادی  راه و شهرسازی:  رستم قاسمی

رفع مشکلات حوزه راه و شهرسازی جز با 
استفاده از ظرفیت بخش خصوصی 

امکان پذیر نیست

وزیر پیشنهادی صمت:  سیدرضا فاطمی امین
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هفته نامه اقتصادی ایران
»ذبیح الله خداییان« رئیس ســازمان ثبت اسناد و املاک کشور که از روز گذشته با حکم رئیس دستگاه قضا مسئولیت سخنگویی قوه قضاییه را نیز عهده دار شده است، از روسای کل 
دادگستری استان ها و دادستان های سراسر کشور درخواست کرد که کمافی السابق ارتباطات لازم را با دفتر سخنگوی قوه قضاییه داشته باشند تا اطلاع رسانی دقیق و به موقعی در 
خصوص مسائل و رویداد های مختلف صورت بگیرد. رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور با بیان اینکه اجرای طرح کاداستر در سال جاری نیز همچون دو سال گذشته با جدیت ادامه 
پیدا خواهد کرد، از عدم همکاری برخی از دستگاه های اجرایی برای پیاده سازی طرح کاداستر در سراسر کشور انتقاد کرد و گفت: ما خواستار آن هستیم که این دستگاه ها هرچه سریع تر 
و با جدیت فراوان، به وظیفه خودشان در حمایت از بیت المال و اراضی کشور که در معرض تهدید هستند عمل کنند. وی با بیان اینکه استعلامات ثبتی باید به صورت الکترونیکی انجام 
شود، گفت: در شرایط کرونایی فعلی، از تمام همکاران قضایی در سراسر کشور می خواهم که تمام استعلامات را به صورت الکترونیکی به سازمان ثبت اسناد و املاک کشور ارسال کنند. 
همچنین در این نشست، روسای کل دادگستری استان های کرمان، آذربایجان شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، اصفهان، البرز، قم و کرمانشاه به ارائه نقطه نظرات خود در خصوص مسائل 

مختلف قضایی و گزارش عملکرد واحد های قضایی استان متبوع خود پرداختند./ میزان

ادامه از صفحه 7
 یــک عدم رقابتی بــودن این صنعت، دوم تولید پایین 
کــه حــدود ۴۰ یا 1۰۰ هزار تولید اســت و هیچ کس کار 
اقتصادی نمی کند و هزینه های آن تامین نمی شود. این 
موضوع تولید ۳ میلیون خودرو به هم پیوســته اســت، اگر 
بخواهیم کاهش قیمت بدهیم و افزایش کیفیت باید قیمت 
تمــام شــده تولید خودرو را پاییــن بیاوریم و هزینه ها را 

کاهش دهیم.
وزیر پیشــنهادی صمت ادامه داد: اصاح ساختارهای 
مدیریتی و اقتصادی از اولویت ها است، دولت نباید بنگاه 
داری کنــد. اگــر وزیر صنعت بشــوم اصا مایل نیســتم 
مدیرعامان شــرکت های خودروسازی را تعیین کنم. در 
یک دوره گذار آن ها را به سهامداران واگذار خواهم کرد. 
همین امســال ســبد خودروهای تولیدی مصرف سوخت 
آن ها را به کمتر از ۸ لیتر در 1۰۰ کیلومتر خواهیم رساند 
و در ســال 1۴۰۴ ان شــاءالله به قله صنعت خودروسازی 
خواهیم رســید. معضل بیکاری و اشــتغال ما بیکاری فارغ 
التحصیان دانشــگاهی است و با کارهای تولیدی ساده و 
کارهــای معدنــی و کارهــای تجــاری مــی توانیم فارغ 
التحصیان را مشغول کنیم. باید برویم به سمت پیشران 
های اقتصادی و به سمت صنایع الکترونیکی و الکتریکی 

و ماشین آلات صنعتی.
وی بــا تاکید بر موضوع آمایش ســرزمین مطرح کرد: 
همه نمایندگان چه در شــهرهای صنعتی و یا شــهرهایی 
که به لحاظ صنعتی و معدنی رشــد مناســب نداشته اند بر 
موضوع آمایش سرزمین اعتراض دارند. ما نباید 11 میلیون 
حاشــیه شهر داشته باشــیم. این مهاجرت های داخلی و 

آسیب های اجتماعی از این موضوع نشات می گیرد.
تجلی فساد ستیزی دولت سیزدهم را در وزارت صمت 
خواهید دید وزیر پیشــنهادی صمت در ادامه افزود: یکی 
از مهم ترین راهبردها، برنامه ها و دغدغه های اصلی توسعه 
متوازن است، ما با توزیع عادلانه منابع و فرصت ها شرایط 
توســعه موازن را برای همه مردم فراهم خواهیم کرد و تا 
پایان سال جاری برای ۴۵۰ شهرستان متناسب با شرایط 
هر منطقه و با همراهی نمایندگان برنامه عملیاتی را ترسیم 
خواهیــم کرد که تمامی اهداف و اقدامات وزارت صمت و 
دولــت را مشــخص می کند. این برنامــه مبنای عملکرد 
مشــترک ما خواهد بود و مدیران را براســاس آن انتخاب 
خواهیم کرد و هر ۳ ماه درباره پیشــرفت برنامه گزارشــی 

ارائه می کنم.
وی با اشــاره به برنامه های خود برای تربیت مدیران، 
افــزود: برنامــه ویژه ای برای تربیت مدیران تعبیه کردم تا 
برای بخش خصوصی و دولتی استعدادهای کشور در پهنه 
ســرزمینی شناســایی شود و بتوانم از تمام نقاط متناسب 
با سهمیه های موجود و استعدادهای مدیریتی افرادی را 
سکاندار بخش های دولتی و خصوصی کنم که طی ۲ سال 
آینده تحول آفرین باشــند لذا با پروژه و زمانبندی کار را 
پیش خواهیم برد و ۲ ســال بعد از آن هم کار را به دســت 

مردم هر منطقه خواهیم سپرد.
فاطمی امین با یادآوری نشستی که وزرای پیشنهادی 
با رئیس جمهور داشتند، گفت: حجت الاسام والمسلمین 
رئیسی بر تعامل با مجلس تاکید دارد و به لحاظ شخصی 
نیــز معتقــدم ارتبــاط با نماینــده ها، ارتبــاط با مردم و 
پاســخگویی به مردم اســت لذا ساز وکارهای منطقه ای و 
شهرستانی را به گونه ای تعبیه خواهم کرد که این همکاری 
تقویت شود. وزیر پیشنهادی صمت همچنین اظهار کرد: 
در برنامه های ارائه شده اعام کردم که با شفاف سازی و 
اصاح فرآیندها، فساد، امضاهای طایی، حیات خلوت ها 
و رانت ها را از بین خواهم برد، فساد ستیزی یکی از مهم 
ترین شــعارهای دولت ســیزدهم است که تجلی آن را در 

وزارت صمت خواهیم دید.
وی با اشاره به برنامه های خود در حوزه اقتصاد مقاومتی، 
افزود: ســال هاســت از اقتصاد مقاومتی صحبت می شود 
اما اقدامی صورت نمی گیرد. اقتصاد مقاومتی ۲ بعد تاب 
آوری و بازدارندگی دارد که درمورد تاب آوری باید وضعیت 
را طوری تنظیم کنیم که اگر شوکی وارد شد ضربه نخوریم 
و تا حدودی در این بخش توجه شــده اســت اما درحوزه 
بازدارندگی باید به مرحله ای برسیم که در حوزه اقتصادی 
همانند حوزه دفاعی شــاهد بازدارندگی باشیم و شرایطی 
را ایجــاد کنیــم که با تعامات در صحنه بین الملل ضربه 
زدن به اقتصاد ایران برای کشــورهای متخاصم آســیب زا 
باشد. فاطمی امین هماهنگی بین بخشی را یکی دیگر از 
موضوعات محوری برنامه های خود اعام کرد و افزود: به 
لحاظ قیمت ثابت بیش از ۳۰ درصد تولید ناخالص داخلی 
را وزارت صمت مدیریت می کنند و ۴۵ درصد اشــتغال 
کشــور در این بخش اســت که شــامل اصناف، واحدهای 
تولیدی و تجاری اســت. در همین راســتا در حوزه مسکن 
تامین مصالح ساختمانی را از اولویت ها قرار دادیم و برآورد 
لازم برای میزان نیاز ما انجام گرفته است، ظرفیت داخلی 
نیــز کافی اســت و مــی دانیم که اگر مســکن راه بیفتد 
لوکوموتیو اقتصاد کشور راه می افتد بنابراین از برنامه های 
آقای قاســمی وزیر پیشــنهادی راه و شهرسازی استقبال 
می کنم. وزیر پیشنهادی صمت با اشاره به برنامه همکاری 
خود با شهرداری ها، یادآور شد: بخش عمده ای از آلودگی 
شــهرها به دلیل خودروها و آلایندگی آن ها اســت لذا با 
هماهنگی شــهرداری ها درمورد توسعه اتوبوس و تاکسی 
هــای برقی برنامه ریزی خواهیم کرد. در خصوص مبارزه 

با کرونا نیز برنامه هایی را در دستورکار قرار دادم هرچند 
وزارت بهداشــت در خط مقدم اســت اما ما می توانیم با 
توسعه تولید داخلی و کاهش قیمت کمک فراوانی به نظام 
آموزشــی کشور بکنیم همچنین در بخش کشاورزی نیز 

برنامه هایی را مشخص کردم.
وی در ادامــه تصریــح کرد: دولــت و مجلس انقابی با 
همراهی می توانند مســائل را حل کنند، مردم گرفتاری 
های بســیاری دارند و با حرکت جهادی در حوزه صنعت 
و معــدن می توانیــم تحولاتی را ایجاد کنیم. همچنین با 
انتخاب مدیران شایسته و تفویظ اختیار و همکاری با ۲9۰ 
نماینده مردم به عنوان مشــاوران امین وزارت صمت می 
توانیم وزارتی چابک را داشــته باشــیم و اجازه هدررفتن 

فرصت ها را ندهیم.
فاطمــی امین ادامه داد: با کمک و همراهی نماینده ها 
و رأی اعتمــاد و همچنیــن حمایت ویژه آن ها پس از رأی 
اعتماد می توانیم کارهای گسترده و حیاتی را دنبال کنیم، 
نکات و دغدغه نمایندگان را یادداشــت کرده ام که قطعا 

پیگیری خواهم کرد.

وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی در دفاع از 
برنامه های خود:

فرهنگ ریشــه اصلی انقاب ما بوده و هســت/فقدان 
الگــوی حکمرانــی در عرصه فرهنگ با گســترش فضای 

مجازی
وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی با تأکید بر 
اینکه فرهنگ ریشــه اصلی انقاب ما بوده و هست، گفت: 
اهداف بلند انقاب نظیر آزادی، اســتقال ملت ها، اجرای 
عدالــت، رفع محرومیت، گســترش معنویــت، مبارزه با 
مســتکبران و حاکمیت اســام ناب محمدی است و همه 

این ارزش ها ذاتا فرهنگی است.
به گزارش خبرنگارخبرگزاری خانه ملت، محمدمهدی 
اسماعیلی در نشست علنی مجلس نوبت عصر امروز )سه 
شنبه، ۲ شهریور ماه( شورای اسامی در تشریح برنامه های 
خود با بیان اینکه ایران امروز طلیعه گام دوم فرصت های 
طایی را پیش رو دارد، گفت: از نمایندگان متشکریم که 
فرصت حضور در کمیسیون های تخصصی مجلس را برای 
وزرای پیشنهادی فراهم کردند زیرا با طرح مطالب و نکات 
بسیار خوبی در این جلسات، عمق فضیلت و نخبگی مجلس 

را از نزدیک مشاهده کردم.
وی همچنین ضمن تقدیر از پوشــش خبری بررســی 
برنامه های وزرای پیشنهادی دولت سیزدهم توسط اهالی 
رســانه اظهار کرد: ایــن چند روز در حقیقت نمایش یک 
پایمــردی بی نظیر از مردم ســالاری دینی بود، مدعیان 
مردم ســالاری دینی مشــاهده کنند که چگونه امام راحل 
)ره( و مقام معظم رهبری با ایجاد شــرایط آرمانی و عالی 
بــرای انقــاب، مخالفان و موافقان به صورت مشــفقانه و 
ناصحانه در مجلس کنار هم نشسته و با یکدیگر گفت وگو 
می کنند. وزیر پیشنهادی فرهنگ و ارشاد اسامی تصریح 
کرد: در این چند روزی که بحث وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسامی برای من مطرح شده بسیاری از بزرگان اهل اندیشه 
و تفکــر بــه من اظهار لطف کرده اند و بســیاری دیگر هم 
نکات، پیشنهادات و انتقاداتی را بیان کرده اند که همه آنها 

را شنیده و احترام می گذارم.
اســماعیلی با بیان اینکه فرهنگ یک مقوله با تعاریف 
متعدد است، اظهار کرد: فرهنگ مجموعه ای از بینش ها، 
گرایش ها، عادات، روش ها، ســنت ها و ســبک زندگی در 
جوامع و در یک هویت فردی و اجتماعی انســان ها اســت 
اما آنچه طی ســال ها به دل ما نشســته است تمثیل مقام 
معظم رهبری در خصوص فرهنگ مبنی بر اینکه فرهنگ 
مانند هوا و حال و هوای جامعه و مردم است، در حقیقت 
فرهنگ فضای تنفس جامعه بوده و یک هوای پاک و پاکیزه 
جامعه را با نشاط و پویا می سازد اما وجود آلودگی در هوا 

بسیار خاموش و بی سر و صدا کار خود را انجام می دهد.
وی بــا تأکیــد بر اینکه فرهنگ ریشــه اصلی انقاب ما 
بــوده و هســت، گفت: اهداف بلند انقــاب نظیر آزادی، 
استقال ملت ها، اجرای عدالت، رفع محرومیت، گسترش 
معنویــت، مبارزه با مســتکبران و حاکمیت اســام ناب 
محمدی است و همه این ارزش ها ذاتا فرهنگی است. همه 
قیل و قال های ایســم های اقتصادی، اجتماعی و ... ریشــه 
در فرهنــگ دارد و اصــل انقاب مــا فرهنگی بود و دفاع 
مقــدس و دفــاع از حــرم نیــز امری فرهنگی بــود. وزیر 
پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اســامی ادامه داد: تمام 
مجاهدت هــای مجاهدان از عرصه علم و فناوری تا عرصه 
ســامت و ســازندگی و ... ریشه در فرهنگ دارند بنابراین 
امــروز منبعث از تقابل فرهنگ هــا، تقابل فرهنگ اصیل 

توحیــدی برابر فرهنگ های غیر توحیدی، تقابل فرهنگ 
جهاد و ایثار و خدمت به مردم در برابر فرهنگ خودخواهی 
و دنیاخواری و فرهنگ انقاب اســامی در مقابل فرهنگ 
اســتکباری و لیبرال سرمایه  داری و فرهنگ نشاط و امید 

در برابر فرهنگ الحاد و پوچ گرایی وجود دارد.
اســماعیلی تأکید کرد: امروز تمام دلبســتگان انقاب 
اسامی و مستضعفان جهان اسام در تمام دنیای زورگویان 
و مســتکبران و شــبکه های شــیطانی قد علم کرده اند و 
ایســتادگی می کنند و شهیدان و ایثارگران و خانواده های 
عزیز و ملت صبور و شکور در خط مقدم این تقابل بزرگ 
تمدنی و تاریخ ساز قرار دارند البته که پیروزی از آن مومنان 

و مستضعفان است.
وی اظهار کرد: در این تقابل فرهنگی و تمدنی در عرصه 
فرهنگ و هنر، عرصه سینما، نمایش و تئاتر، ادبیات ، شعر 
و موسیقی، هنرهای تجسمی و همه این موارد سنگرهایی 
هســتند مهم، راهبردی و بلکه مقدس برای ما، زیرا امروز 
جنگ اصلی در دنیا، جنگ شناخت ها، تبلیغاتی و رسانه ای 
اســت. امروز تمدن شــیطانی با موسیقی، ادبیات سینما و 
... تــاش می کند باور، جهان بینــی، گرایش، اراده قلبی، 
رفتــار انســان ها و ملت هــا را به نفع منافع اســتکباری و 
ســلطه خواهانه خود دســتکاری می کنند و به زور پول و 
تزویر و رســانه های جهنمی شــان ملت ها را از فرهنگ و 

هویت خود خالی، منصرف و بلکه منزجر کنند.
وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی گفت: تمام 
رســانه ها، هنرها و مســائل فرهنگی برای ما مهم و عزیز 
هستند، اما چرا می گوییم که مقدسند، زیرا هنرمند عزیز 
و آن شاعر خوش قریه و یا نویسنده توانمند، نوازنده چیره 
دســت و آن خواننده خوش ذوق و آن فیلمســاز و بازیگر 
زبردســت و آن ناشــر باانگیزه و آن عنصر فرهنگی و رسانه 
ای پــرکار و بــی ریا با کمتریــن امکانات در مبارزه با یک 
تمدن تفصیل یافته دست و پنجه نرم می کند. این عرصه، 
عرصــه نبــرد بــوده و به قول رهبر معظــم انقاب مبارزه 
فرهنگی مهمترین مبارزه هاســت، پس این عناصر برای 
امثــال مــن در حکم مجاهدان خط مقــدم در این کارزار 
تمدنی هستند و حمایت و پشتیبانی از آنها وظیفه شرعی، 

عقلی و قانونی بنده است.
وی با بیان اینکه فرهنگ ارزش جان دادن دارد، ادامه 
داد: هنرمنــدی کــه نه صرفاً برای هنر ، بلکه برای آرمان و 
خدمتش به مردم و درد جامعه و مبارزه با دشــمنان دین 
می نویسد، می سراید، می سازد و می پردازد، حق ستایش 
بــر گــردن امثال من دارد. در دولت مردمی کارها برعهده 
مردم اســت، دولت همین که موانع را مرتفع، انحصارات و 
مفاســد را جمع و سیاســتگذاری را مدیریت کند، بیشتر 
کارها اصاح می شود. بار اصلی کارزار فرهنگی ما بر دوش 
اصحاب اندیشــه و فرهنگ و هنر رســانه خواهد بود و این 
خادم کوچک همه تاش خود را برای حمایت از تولیدات 
ارزشمند و تولیدکنندگان ارزشمندتر به کار خواهد بست.

اســماعیلی تصریح کرد: برخی دوســت دارند دولت در 
عرصه فرهنگ یک موجود ناتوان و بی اراده و یک داور بی 
طرف باشد، ما این رویکرد را قبول نداریم، عرصه فرهنگ 
در نظام اســامی عرصه ولنگاری و ســهل انگاری نیست، 
اما اینکه وزارت ارشاد، کارهایی که موسسات و انجمن ها 
و صنــوف فرهنگی می توانند برعهده بگیرند، تصدی کند 
را هم قبول نداریم و می توانیم از این ظرفیت برای پیشبرد 

اهدافمان استفاده کنیم.
 وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی با اشاره به 
مشــکات و چالــش هــای بخش فرهنگ کشــور گفت: 
مشکات معیشتی بخش قابل توجهی از اصحاب فرهنگی 
را به خود مشــغول کرده اســت. شیوع ویروس کرونا همه 
گیر بوده، اما برای اصحاب فرهنگی مشــکات بیشــتری 
ایجاد کرده اســت. امروز تعطیلی ســینماها، ســالن های 
نمایش، کنســرت ها، کتابفروشــی ها و مشاغل فرهنگی 
بدون حمایت و جبران، ضربه های سختی را متحمل شده 
اســت و دولت مردمی در اولین اقدام به رفع مشــکل این 
عزیزان اقدام خواهد کرد. رکود اقتصادی دومین چالشی 
است که این حوزه را درگیر کرده است. چند برابری قیمت 
محصولات فرهنگی در ســایه فقدان نظارت باعث کاهش 

قدرت خرید مردم شده است.
وی بــا بیــان اینکه در گرانی اولین چیزی که از ســبد 
هزینه های مردم کم می شود، محصولات فرهنگی است، 
افزود: در دولت مردمی این موضوع چاره اندیشــی شــده 
است. تولید و توزیع غیرقانونی محصولات فرهنگی، چالش 
دیگر حوزه فرهنگی کشــور اســت. ناشر و نویسنده تاش 
کــرده و به محــض اینکه کتاب خوبی چاپ می کنند، در 
میدان انقاب توســط دســتگاه های چاپ، کپی برداری و 

تکثیر می شود و حق ناشر و نویسنده رعایت نمی شود.
اسماعیلی در رابطه با فقدان الگوی حکمرانی در عرصه 
فرهنگ با گســترش فضای مجازی گفت: امروز گسترش 
فضــای مجــازی و نوین بســیاری از موضوعات مرتبط با 
فرهنگ و وزارت ارشاد را تغییر داده است، اما این ساختار 
با همان ساختار ۴ دهه قبل اداره می شود که نیاز به تدبیر 
و اصاح دارد. فناوری های نوین باید به رسمیت شناخته 
شــده و در ســاختار فرهنگی به این موضوع مهم پرداخته 
شود. وزیر پیشنهادی فرهنگ و ارشاد اسامی اضافه کرد: 
وزارت ارشــاد یک وزارتخانه منفعل شــده است که بارها 
مورد تاکید نمایندگان نیز بوده اســت. در اکثر شهرستان 
ها، ادارات فرهنگ و ارشاد با حداقل نیرو و امکانات فعالیت 

می کند و از چارچوب سیاســتگذاری خارج شــده که باید 
اصاح شود. وی با اشاره به ضرورت دسترسی عادلانه همه 
مناطق کشــور به زیرســاخت های و محصولات فرهنگی 
کشــور افزود: بیــش از 9۰ درصد تولیــدات محصولات 
فرهنگی مربوط به تهران اســت که جای تاسف دارد، مگر 
ســایر مناطق کشور دارای استعداد نیستند؟ مگر مناطق 
کشــور دارای تاریخ و فرهنگ نیستند؟  ایران همانند یک 
رنگین کمان درخشان از اقوام است و هر استان یک ظرفیت 
منحصربه فرد خود را دارد. فرهنگ به معنی به رســمیت 

شناختن همه فرهنگ ها و قومیت هاست.
وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی با تأکید بر 
اینکه باید در حوزه فرهنگ عرضه بیشــتری از خود نشان 
دهیم، گفت: من بیشترین سابقه را در نهادهای غیردولتی 
فرهنگی داشــتم و ۲۳ ســال اســت که در عرصه فرهنگ 
کشور فعالیت دارم. اسماعیلی با بیان اینکه در صورت رأی 
اعتماد نمایندگان کارهای بزرگی که در برنامه آمده است 
را عملیاتی خواهم کرد، ادامه داد: احیای فرهنگ عمومی، 
نوسازی شاخص های کمی و کیفی و رشد اخاق اجتماعی 
در برنامــه کاری وزارت فرهنــگ خواهد بود که با پایش ها 
و رصدهای مستمر انجام خواهد شد. وی با تأکید بر اینکه 
شــورای فرهنگ عمومی یک ظرفیت بزرگ به شــمار می 
آید که نماینده امام جمعه در این شورا حضور دارد، ادامه 
داد: همچنین این شــورا متشــکل از دستگاه های اجرایی 

است و ضرورت دارد که جایگاه آن ارتقاء پیدا کند.
وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی یادآور شد: 
متأسفانه در برخی استان ها شورای فرهنگ استان تشکیل 
نشده که این مسئله اتفاق بسیار بدی است؛ دولت مردمی 
برای اصاح همین امور آمده اســت. اسماعیلی با اشاره به 
فرمایشات رهبر معظم انقاب تصریح کرد: آرایش رسانه ای 
کشور نیاز به اصاح دارد؛ هر جا جلوی رسانه های دشمن 
ایســتادگی می کنیم دســت بالا با دشمن است و ما باید از 
حوزه پدافندی به حوزه آفندی حرکت کنیم. وی تقویت 
اقتصــاد فرهنگ، بهبود اقتصاد کســب و کارهای قانونی، 
صــادرات صنایع فرهنگی و تقویت اســتعدادهای بالقوه 
فرهنگی را از جمله اقداماتی برشــمرد که در برنامه خود 
دارد و گفــت: چنانچــه در این حوزه به خوبی برنامه ریزی 
شود نیاز به صادرات نفت نیست. وزیر پیشنهادی فرهنگ 
و ارشــاد اسامی تقویت عادلانه زیرساخت های تولیدی و 
پیگیری خودکفایی و زیرســاخت های فرهنگی غیرنفتی 
را از جمله مسائلی برشمرد که در برنامه وزیر پیشنهادی 
قــرار دارد و بــا ارائه آماری عنوان کرد: در حال حاضر 9۰ 
درصــد کاغــذ مورد نیاز و جوهر کشــور وارداتی اســت. 
همچنین 9۰ درصد تجهیزات تکثیر و انتشار نیز وارداتی 
اســت، آیا حوزه های صنعت و دانشــگاهی مان این توان را 
ندارند که در این حوزه های ســرمایه گذاری و مشکات را 
حل کنند. اسماعیلی با اشاره به سوابق کاری خود در مرکز 
اســناد اســامی گفت: باید از مفاخر و نخبه های فرهنگی 
در استان های مختلف تقدیر کنیم و این مفاخر را ارج نهیم. 
وی هدفمندسازی حمایت های دولتی از کالاها و خدمات 
فرهنگــی و هنری را یکــی دیگر از محورهای برنامه خود 
برشمرد و افزود: متأسفانه این گایه وجود دارد که برخی 
حوزه ها یارانه دریافت و خاف مقصد ما حرکت می کنند 

که کسی باید جلوی این حرکت را بگیرد.
وزیر پیشنهادی فرهنگ و ارشاد اسامی اضافه کرد: به 
عنوان وزیر پیشــنهادی فرهنگ و ارشــاد اسامی تاش 
خواهم کرد تا بیانیه گام دوم انقاب را به عنوان منشــور 
آگاهی ملت ایران و راهبردی برای نهادینه ســازی انقاب 
اســامی و نقشــه فرهنگــی کشــور و همچنین تحقق 
آرمان هــای اســامی و تمــدن نوین اســامی در صدر 

برنامه ریزی های خود قرار دهم.
اسماعیلی تأکید کرد: بر این باورم اصحاب فرهنگی این 
کشــور مردمانی از قبیله بارانند که با روحی پاک و جانی 
چالاک بر مزرعه خشک طراوات بخشیده و گنج فرهنگ 
و هنر این دیار را در بازار غوغازده عالم خاکی سجاده سحر 
می گســترانند. با صیانت از این گوهر دردانه نامی بلند بر 
فراخوان بشریت، این جغرافیای جان و سرزمین خورشید 
برداشته خواهد شد. ایران عزیز ما رنگین کمانی از مجموعه 
خوبی هاســت و امروز انقاب اســامی ملت ایران منادی 

پیام معنویت و اسام رحمانی در جهان مادی است.

وزیر پیشنهادی گردشگری در دفاع از برنامه های خود:
میــراث فرهنگــی به دلیل فقدان یک نگاه ایدئولوژیک 
دچار عقب ماندگی شــده اســت/نگاه سیاسی و قبیله ای 

آفتی برای حوزه گردشگری است
عــزت الله ضرغامی با بیــان اینکــه وزارتخانه میراث 

فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری به دلیل فقدان یک 
نــگاه نظــری و ایدئولوژیک -که باید همه نیروهای فکری 
جامعه را همراه و همگرا کند- دچار عقب ماندگی شــده و 
محجور و مغفول اســت، گفت: در حالی که با کمی تاش 
مــی تواند به عنوان مهمترین بســتر برای صدور انقاب، 
صدور ارزش های انقابی و اســامی برای کشــور تبدیل 

شود.
 به گزارش خبرنگارخبرگزاری خانه ملت، سید عزت الله 
ضرغامی در نشســت علنی نوبت صبح امروز )چهارشنبه، 
۳ شــهریور مــاه) مجلس شــورای اســامی در دفاع از 
برنامه های خود، از بیش از ۲۰۰ نماینده ای که در موافقت 
با وی ثبت نام کرده اند، تشــکر کرد و گفت: ابتدا مطایبه 
کوچکــی برای تغییر ذائقــه همکارانم می کنم که مبنای 
عرایض بنده نیز هســت، می گویند یک بنده خدایی برای 
گزینــش رفــت که امتحان دهد آن پرسشــگر برای آنکه 
ســوالات ســختی از او بپرسد به او گفت یک شعر عرفانی 
بخون که در آن کلمه »میگو« وجود داشــته باشــد، او هر 
چه فکر کرد شــعری پیدا نکرد، کســی آمد به او گفت یک 
پولی به من بده، من به تو شــعر می گویم، گفت »بخوان 
حدیــث از مطــرب و می گــو و راز دهر کمتر جو/ که کس 
نگشــود و نگشــاید به حکمت این معما را« گفت این »می 
گو« که آن »میگو« نیست، گفت بله می دانم اما کار را راه  
می انــدازد. حکایت آســیب های مدیریتی مــا در حوزه 
مدیریتی امروز کشــور ما آن اســت که به دنبال پاسخ های 
ســاختاری و کلیشــه ای به جدی ترین مشکات و مسائل 

جاری کشور می رویم.
وزیــر پیشــنهادی میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری در دولت ســیزدهم ادامه داد: این نگاه ممکن 
اســت کار مــا را راه بیندازد اما چــون به این روش عادت 
کرده ایــم مردم دیگر از ما نمی پذیرند، لذا کارهای تحولی 
و بزرگ بر هم زدن ســاختارهای پوســیده و ناکارآمد که 
مثل بختک بر سر این مردم آمده و به کیمیا تبدیل شده، 
دیگــر بــا این تفکر که به همه ما مربوط می شــود و نظام 
مدیریتی ما را دچار اشــکال کرده ایم، تبدیل به کارهای 
محدود و نقطه ای شــده اســت در حالی که باید سکه رایج 

در نظام جمهوری اسامی باشد.
وی افزود: امیدواریم امروز با مجلس انقابی و متخصص 
که در طول دوره های گذشــته جایگاه خوبی داشته است 
و به همراه دولت مردمی و ضد فساد و تحول گرایی که با 
رأی مردم بالا آمده، همچنین قوه قضائیه هوشمند و آگاهی 
که تجربه بســیار ارزشــمندی در این حوزه ها دارد، از این 
فرصــت اســتثنایی بهره ببریــم و بتوانیم کارهای بزرگ، 
تحولی و اساســی آن گونه ای که رهبر معظم انقاب از ما 

توقع دارند، انجام دهیم.
ضرغامی اضافه کرد: وزارتخانه جدید التأســیس میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری یک وزارتخانه بسیار 
مهمی است، هر کدام از بخش های زیرمجموعه آن ظرفیت 
یک نهاد یا وزارتخانه مستقل را دارد اما به جهت هم پوشانی 
و هم افزایی با یکدیگر قانونگذار محترم آنها را در دل یک 
وزارتخانه آورده که مأموریت های مهم تعریف شــده برای 
آن همچون فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی را پوشش دهد 
و از ایــن ظرفیت اســتفاده شــود اما آیــا واقعا به همین 

ظرفیت ها ختم خواهد شد. 
بنده با توضیحاتی که خدمت شما خواهم داد به خصوص 
در بخش گردشــگری، متوجه خواهیم شــد بســیاری از 
حوزه های مهم و اساســی مرتبط با این وزارتخانه اســت. 
وزیــر پیشــنهادی میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری دولت سیزدهم اظهار کرد: شاید یکی از دلایلی 
کــه مــن این مســئولیت را پذیرفتم به غیــر از تجربیات 
مدیریتی فرهنگی که در این خصوص دارم به ارتباط این 
مجموعه هــا بــا وزارت ارشــاد منتهی می شــود چرا که 
مستحضر هستید بسیاری از این مجموعه ها زیر نظر وزارت 

فرهنگ و ارشاد بودند.
وی بیــان کــرد: میراث فرهنگــی و معاونت زیارتی و 
ســیاحتی که اکنون به عنوان گردشگری بخش مهمی از 
این وزارتخانه است در گذشته زیرمجوعه وزارت فرهنگ 
و ارشــاد بود و بنده هم در معاونت امور رســانه ها و امور 
مجلس که این بخش ها را به یکدیگر وصل می کرد با این 
حوزه ها آشنایی دارم اما فقط مربوط به این بخش ها نیست 
لذا بسیاری از نهادهای مختلف کشور باید همراهی داشته 
باشــند و امیدوارم این تجربه بنده به کار بیاید و یک نگاه 

ملی و فرابخشی به این مجموعه داشته باشیم.
ضرغامی توضیح داد: این وزارتخانه به دلیل فقدان یک 
نــگاه نظری و ایدئولوژیک کــه باید همه نیروهای فکری 
جامعه را همراه و همگرا کند دچار عقب ماندگی شــده و 
محجور و مغفول است در حالی که با کمی تاش می تواند 
بــه عنوان مهمترین بســتر برای صــدور انقاب، صدور 
ارزش های انقابی و اسامی برای کشور شود البته در کنار 
بســیاری از دستاوردهای اقتصادی که برای کشور خواهد 

داشت. 
نگاه من به اضاع این مثلث مساوی، ترازمند و متعادل 
اســت و هیچ کدام بر دیگری ارجحیت ندارند و این ســه 

قسمت مکمل به هم بوده و با هم هم  افزایی دارند.
وزیــر پیشــنهادی میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری دولت سیزدهم ادامه داد: بنده برنامه های خود 
را در ۳۰ صفحه کپی و در اختیار نمایندگان قرار داده ام. 
ادامه در صفحه 9

وزیر پیشنهادی  فرهنگ و ارشاد اسلامی:
دکتر محمدمهدی اسماعیلی

فرهنگ ریشه اصلی انقلاب ما بوده و 
هست، فقدان الگوی حکمرانی در عرصه 

فرهنگ با گسترش فضای مجازی

وزیر پیشنهادی  گردشگری: عزت الله ضرغامی

میراث فرهنگی به دلیل فقدان یک نگاه 
ایدئولوژیک دچار عقب ماندگی شده 

است،نگاه سیاسی و قبیله ای آفتی برای 
حوزه گردشگری است
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خانه ملت9
سامانبخشیدنبه
وضعیتنوبتدهی
درحوزههایقضایی

هفته نامه اقتصادی ایران

ــتناد  ــه اس ــی 10320727820 ب ــه مل ــت 421669 و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــرکت س ــین ش ــار پرش ــه نوبه ــرکت همیش ــرات ش ــی تغیی آگه
صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 29/03/1400 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم الهــه مراد رعیــت کــد ملــی 6649929565 
بــه ســمت بــازرس اصلــی وســید امیــر نوبــاوه بــه کــد ملــی 0383733537 بــه ســمت بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب گردیدنــد 

. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179915(

آگهــی تغییــرات شــرکت خدمــات بارهوایــی جهــان ســیر فــروغ بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 243425 و شناســه ملــی 10102841195 بــه 
اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 01/03/1400 و نامــه شــماره 14814 مــورخ 7/4/1400 ســازمان هواپیمایــی کشــوری تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
آقــای بیــژن لاهوتــی بــا کــد ملــی 0054234824 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و آقــای صــادق خانکــی بــا کــد ملــی 0065676416 بــه ســمت مدیرعامل 
و عضــو هیئــت مدیــره و آقــای مجیــد لاهوتــی بــا کــد ملــی 0071135324 بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره شــرکت بمــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد کلیه 
اســناد و اوراق بهــادار و بانکــی و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، ســفته، بــروات و غیــره بــا امضــاء مشــترک دو نفــر از اعضــای هیئــت مدیــره همــراه بــا 
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد و اوراق عــادی و اداری و قراردادهــا بــه امضــاء مدیرعامــل منفــرداً همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179918(
تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود بوســتان پــرور پارســیان درتاریــخ 01/06/1400 بــه شــماره ثبــت 582059 بــه شناســه ملــی 14010217418 ثبــت 

و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :فعالیــت در زمینــه کلیــه 
خدمــات مربــوط بــه باغبانــی و کشــاورزی وخدمــات مربــوط بــه فضــای ســبز و زیباســازی معابــر شــهری ،تولیــد ادوات باغبانــی و کشــاورزی و مشــاوره 
طراحــی و اجــرای فضــای ســبز و هرگونــه مشــاوره در ارتبــاط بــا خدمــات باغبانــی و کشــاورزی ، انعقــاد قــرارداد و همــکاری بــا کلیــه ارگانهــا و ســازمانهای 
دولتــی و غیــر دولتــی و خصوصــی، اخــذ وام و اعتبــارات بانکــی بــه صــورت ارزی و ریالــی در راســتای پیشــبرد اهــداف شــرکت از کلیــه بانکهــا و موسســات 
مالــی و اعتبــاری سراســر کشــور، و گشــایش اعتبــارات و ال ســی نــزد بانکهــا، شــرکت مزایــده و مناقصــه و شــرکت در نمایشــگاهها و همایشــها و برپایــی 
غرفــه، درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت : از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران 
، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه شــهرآرا ، خیابــان 16 متــری محمــدی ، بــن بســت رامیــن ، پــلاک 8 ، طبقــه ســوم ، واحــد 7 
کدپســتی 1443734789 ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت از مبلــغ 1,000,000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک از شــرکا آقای احســان 
بشــیرگنجی بــه شــماره ملــی 2755715790 دارنــده 500000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای امیــن معیــن بــه شــماره ملــی 3961906203 دارنــده 500000 ریــال 
ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره آقــای احســان بشــیرگنجی بــه شــماره ملــی 2755715790 و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت 
عضــو اصلــی هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود آقــای امیــن معیــن بــه شــماره ملــی 3961906203 و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود 
و بــه ســمت عضــو اصلــی هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چک ، ســفته 
، بــروات ، قراردادهــا، عقــود اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری باامضــاء مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره همــراه بــا مهــر شــرکت 
معتبــر مــی باشــد اختیــارات مدیــر عامــل : طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمی باشــد. ســازمان 

ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179916(

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود گنجینــه دانــش رایــان درتاریــخ 01/06/1400 بــه شــماره ثبــت 582056 بــه شناســه ملــی 14010217266 ثبــت 
و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :شــرکت رایانــه ای )خدمــات 
پیشــرفته پایــگاه داده هــا( درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت : از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز 
اصلــی : اســتان تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه دروس ، خیابــان بهســتان هشــتم ، خیابــان اختیاریــه جنوبــی ، پــلاک 
0 ، طبقــه ســوم ، واحــد 10 کدپســتی 1945976775 ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت از مبلــغ 1,000,000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر 
یــک از شــرکا آقــای غلامرضــا ســلامی بــه شــماره ملــی 0041485963 دارنــده 100000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای امیرفــرداد ســلامی بــه شــماره ملــی 
0070692505 دارنــده 900000 ریــال ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره آقــای غلامرضــا ســلامی بــه شــماره ملــی 0041485963 و بــه ســمت عضــو اصلــی 
هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود آقــای امیرفــرداد ســلامی بــه شــماره ملــی 0070692505 و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود و بــه 
ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، بــروات ، قراردادهــا، 
عقــود اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری باامضــاء آقــای امیرفــرداد ســلامی همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد اختیــارات مدیــر 
عامــل : طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179919(

آگهــی تغییــرات شــرکت خدمــات بارهوایــی جهــان ســیر فــروغ بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 243425 و شناســه ملــی 10102841195 بــه 
اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 01/03/1400 و نامــه شــماره 14814 مــورخ 7/4/1400 ســازمان هواپیمایــی کشــوری 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای بیــژن لاهوتــی بــا کــد ملــی 0054234824 و آقــای مجیــد لاهوتــی بــا کــد ملــی 0071135324 و آقــای صــادق خانکــی 
بــا کــد ملــی 0065676416 بــه ســمت اعضــای هیئــت مدیــره شــرکت بمــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179917(

آگهــی تغییــرات شــرکت ترابــر بــار شــرق بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 285654 و شناســه ملــی 10103222365 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 05/05/1400 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــعبه شــرکت دراســتان هرمــزگان بــه نشــانی جدیــد واقــع در : 
اســتان هرمــزگان ، شهرســتان بندرعبــاس ، بخــش مرکــزی ، شــهر بندرعبــاس، محلــه اوزیهــا ، بلــوار امــام خمینــی ، کوچــه )ملکــه آســمانها( ، پــلاک 0 ، 
ســاختمان ملکــه آســمانها ، طبقــه هفتــم ، واحــد 903 کدپســتی 7913911953 انتقــال یافــت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا 

و موسســات غیرتجــاری تهــران )1179920(

حجت الاسلام »علی عبداللهی« رئیس مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه در سخنانی به بیان برخی مشکلات موجود در واحد های قضایی و انتظارات مردم از قوه قضاییه پرداخت و گفت: سامان 
بخشیدن به وضعیت نوبت دهی در حوزه های قضایی و رسیدگی هرچه سریع تر به نامه ها و درخواست های مردمی، باید به صورت جدی در دستور کار همه مسئولان قضایی در سراسر کشور باشد. 
حجت الاسلام عبداللهی با اشاره به وجود برخی از روابط سببی، نسبی، نامتعارف، استاد و شاگردی و حتی دوستانه فی مابین قضات و وکلا که منجر به دخالت در روند پرونده می شود، گفت: باید تا حد 
امکان شرایط به نحوی باشد که این افراد نتوانند در یک مجموعه فعالیت داشته باشند؛ روسای کل دادگستری استان ها در صورت مشاهده چنین مواردی، به سرعت با آن برخورد کنند. وی افزود: 
عدم پایبندی برخی از وکلا به تعهدات اخلاقی و شغلی و رانت ارتباطاتی و اطلاعاتی بعضی قضاتی که به حرفه وکالت مشغول هستند و از سابقه قضاوت خود سوءاستفاده می کنند، موجب صدور آراء 
غیرعادلانه ای می شود که امیدواریم روسای کل دادگستری استان ها و دادستان های سراسر کشور نسبت به مقابله با این قبیل موضوعات اراده جدی داشته باشند. حجت الاسلام عبداللهی ادامه داد: 

وجود روابط نامتعارف بین کارشناسان و قضات که در برخی موارد منجر به ارجاع پرونده ها به کارشناسانی خاص می شود، یکی از مسائلی است که دستگاه قضایی با چالش روبرو می کند./ میزان

ادامه از صفحه 8
سعی کرده ام متن روانی باشد و در آن عاوه بر تشریح 
وضعیــت موجود بــه تفکیک نقاط قوت و ضعف، تهدید و 
فرصت، احصاء شده ام. این برنامه ها بعد از جلسات متعدد 
با جدی ترین کارشناســان، نخبگان و اســاتید دانشگاه و 
افــراد باتجربــه در حوزه فعالیت این وزارتخانه و در جبهه 
انقاب که خوشــبختانه در ســال های اخیر تجربه بسیار 
خوبی داشته اند، تهیه شده است. هر چند فایل برنامه های 
من در رســانه ها منتشــر شد و در همین رسانه ها و کاب 
هاوس ها مورد تحلیل قرار گرفت که بسیاری از صاحبنظران 
این برنامه را قابل دانستند و من از همه آنها تشکر می کنم.

 ضرغامی افزود: چون نمایندگان نکات بسیار خوبی را 
به لحاظ ملی، استانی، بخشی مطرح کردند ۶۴ محور مهم 
را اســتدلال و ۲۸ پیشــنهاد جدید و ارزشمند را استخراج 

کرد، که امروز در اختیار کمیسیون ها قرار می گیرد.
وی ادامه داد: مردم بدانند که بســیاری از درس های 
جدی کارشناسی در حوزه های تخصصی انجام شده و در 
صحن علنی با توجه به وقت محدود به ارجاعات، تعلیقات 
و هماهنگــی هــا مــی پردازند بنابراین بحــث هایی که 
نمایندگان مطرح می کنند ممکن است برای مردم اجمال 

و سربسته باشد.  
وزیــر پیشــنهادی میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری در مورد میراث فرهنگی گفت: این حوزه تمدن 
و هویت ماســت آن هم در دوره ای که بی هویتی توســط 
رسانه های پر نفوذ نوین تبلیغ و ترویج می شود؛ جوان و 

نوجوان ما باید با این پیشینه تمدنی آشنا شوند.
ضرغامی یادآور شد: میراث فرهنگی چه ملموس و چه 
ناملموس هردو فوق العاده ارزشــمند هســتند و در حوزه 
ملموس ۳۲ هزار اثر تاریخی و فرهنگی و در حوزه ملموس 
هزار و 9۰۰ ثبت شده داریم؛ میراث فرهنگی ناملموس به 
رفتارها، آداب، گویش ها و فرهنگ برمی گردد و ایرانی ها 
صاحب بهترین فرهنگ ناملموس در سطح جهان هستند 
و علت آنکه آن طور که شایســته اســت نتوانستیم در این 
حوزه توفیقی کســب کنیم این اســت که وظایفمان را به 

درستی انجام ندادیم.
وی افزود: آیات قرآنی به ما مســیر میراث فرهنگی را 
نشــان می دهد و در ســوره مبارکه حجر که در مورد قوم 
لوط است وقتی عذاب الهی آمد و این قوم را نابود کرد ما 
خرابه های قوم لوط را بر ســر راه قرار دادیم تا کاروانیان 
ببینند و مایه عبرت شود بنابراین میراث فرهنگی باید سر 
راه و در دسترس باشد اما نیست همچنین باید به درستی 
معرفی شــوند اما این بخش مهم کار رســانه ای جدی آن 
هم توســط رســانه های نوین می خواهد و باید پیام آن ها 

را منتقل کنیم.
وزیــر پیشــنهادی میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری ادامه داد: این میراث چندین هزار ساله ما در 
قبل و بعد از اسام دارای پیام هستند و اگر کاخ شاهان را 
مشــاهده کنیم هم عبرت دارد و هم به تعبیر رهبر معظم 
انقاب وقتی به تخت جمشــید می رویم اقتدار ایرانیان را 
مشاهده می کنیم اما در کشور ما در طول این سال ها این 
عامل مهم همبســتگی و اتحاد ملی تبدیل به جریان دو 
قطبی شده در حالی که شهید مطهری در کتاب خدمات 
متقابــل اســام و ایران به خوبی هــم افزایی این بخش را 
مطرح می کنند و رهبر معظم انقاب هم بهترین و دقیق 
ترین تعبیرها را دارند. نگاه سیاســی به حوزه گردشــگری 
یک آفت بزرگ اســت/ گردشگری جدی ترین حوزه برای 
همبستگی ملی است ضرغامی در ادامه به برنامه های خود 
برای ایجاد جاذبه های تکمیلی و گردشگری خانواده محور 
اشاره کرد و گفت: بخش خصوصی را تقویت خواهیم کرد 
و به آن مسئولیت می دهیم تا با نظارت مناسب این بخش 

را ساماندهی کند.
وی به توضیح برنامه های خود در حوزه صنایع دستی 
پرداخــت و اظهــار کرد: از ۴۶۰ صنعت دســتی هنری در 

ســطح جهان ۳۷۰ صنایع دســتی هنری را در ایران داریم 
و علی رغم این ارزش بالا، به دلیل مشــکات بازاریابی ، 
معرفی و فروش این بخش مغفول مانده اســت. همچنین 
در رقابت با کشــورهای دیگر به لحاظ قیمت تمام شــده و 
دلالی های صورت گرفته و همچنین فقدان برندســازی 

مشکل جدی در این حوزه داریم.
وزیر پیشــنهادی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی افزود: عدم کاربردی بودن بخشی از صنایع 
دستی سبب شده تا بخشی از آنها جنبه تزئینی پیدا کند 
و با توجه به مشــکات از ســبد خرید مردم حذف شود. ما 
همچنین در حوزه مشــاغل خانگی که در این بخش تاثیر 
بسیاری دارد، مشکاتی داریم که بخشی از آن مربوط به 
قانون است، لذا با توجه به قانون فعلی و مکمل این بخش، 

اصاحاتی صورت خواهیم داد.
وی ادامه داد: با تامین منابع اولیه ارزان و در دســترس 
و تســهیل عرضه و تقویت تقاضا، مشــکات این حوزه را 
برای تقویت و توســعه صنایع دســتی در برنامه خود پیش 
بینی کردیم. صنعت گردشگری، صنعت پیشران با خدمات 
متنوع و گسترده است و درآمد بسیاری از کشورها از این 
حوزه تامین می شــود. براساس آمار 1۰.۴ درصد از تولید 
ناخالص داخلی جهانی مربوط به حوزه گردشــگری است 
و 1۰ درصد کل اشــتغال جهانی در این بخش اســت. در 
واقــع از هر ۵ شــغل ایجاد شــده یکی مربــوط به حوزه 
گردشگری است و میانگین رشد ناخالص جهانی ۳ درصد 
اســت و در حوزه گردشگری ۴.۶ درصد، که متاسفانه این 
آمار در ایران بسیار متفاوت و با فاصله از آمار جهانی است.

ضرغامی یادآور شد: صادرات نامرئی صفت خوبی برای 
این حوزه است و ارتباطی با تحریم ندارد، لذا با تقویت این 
بخش می توان اشتغالزایی و ارزآوری را سرعت بخشید. با 
بررسی مزیت رقابتی بین کشورهای همسایه به این نتیجه 
مــی رســیم که بــا وجود افزایش بهای دلار در کشــور ما 
گردشــگری توســعه نیافته، هر چند در کشورهایی چون 
امارات، بحرین، قطر، عربستان، رژیم صهیونیستی و اردن 
درآمدهای بالایی از گردشگری کسب می کنند، اما ما به 
کشورهایی چون لبنان، کویت و یمن قابل مقایسه هستیم.

این وزیر پیشــنهادی دولت ســیزدهم با تاکید بر اینکه 
حوزه گردشگری بیش از سایر بخش ها می تواند به افزایش 
سرمایه گذاری در کشور کمک کند، بیان کرد: حوزه های 
مختلف گردشگری از جمله گردشگری فرهنگی، طبیعت 
گردی، روستایی، سامت، کشاورزی، کسب و کار، خوراک، 
آموزش، ورزشی، کوهستانی، حال و مذهبی، ماجراجویانه، 
شــهری و دریایی، امکان تقویت و توســعه در کشــور ما را 
دارد. وی با اشاره به جلسه ای که اخیراً با نمایندگان استان 
هرمزگان داشت، گفت: این استان 11۰۰ کیلومتر ساحل 
دارد، اما گردشــگری دریایی ما در این بخش صفر اســت و 
بیکاری در این اســتان به ۳۰ درصد رســیده است. این در 
حالــی اســت که بخش خصوصی امکانــات فراوانی برای 
توســعه گردشــگری در حوزه ساحل برون و درون مرزی 
دارد. ضرغامی با بیان اینکه گردشــگری حال و مذهبی 
یکی از مزیت های نســبی کشــور ماســت، افزود: هرچند 
برخی می پندارند که به خاطر محدودیت ها ما مشکات 
جذب توریست داریم، اما بسیاری از مردم دنبال گردشگری 
حــال و مذهبی هســتند و این بخــش می تواند برای ما 

درآمدزا باشد.
وزیر پیشنهادی میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی دولت سیزدهم تصریح کرد: این حوزه جدی ترین 
حوزه برای همبســتگی ملی، وحدت و انسجام ملی است. 
مــا مــی توانیم با اقصی نقاط کشــور ارتباط برقرار کنیم و 
بخــش زیــادی از این مزیت در مناطق محروم وجود دارد، 
اما نگاه به این حوزه باید غیرسیاســی باشــد، لذا با نگاه 
فرهنگــی، اقتصــادی و ملی با کمک آحاد مردم می توانیم 
وزارتخانه ای همگرا، تشــکیل دهیم. هر نوع نگاه سیاسی 

و قبیله ای به این بخش آفتی برای گردشگری است.

وزیر پیشنهادی علوم در تشریح برنامه های خود:
توســعه پارک های فناوری باید در برنامه هفتم دیده 
شود/چگونه می توانم با کسانی که ضرر فتنه ۸۸ را به نظام 

زدند در یک خط باشم
وزیر پیشنهادی علوم گفت: مشی و منش شهید چمران 
و ســردار ســلیمانی را الگوی خودم در هر مسئولیتی قرار 
مــی دهم.  به گــزارش خبرنگار خبرگــزاری خانه ملت،  
محمدعلی زلفی گل وزیر پیشــنهادی علوم، تحقیقات و 
فناوری در نشســت علنی نوبت عصر امروز )ســه شنبه، ۲ 
شــهریورماه( مجلس شورای اسامی، در تشریح برنامه ها 
و اولویت های خود گفت: در جمهوری اســامی هر مدیر 
و مسئولی در هر رده و سطحی چنانچه در راستای اهداف 
شــهدا و امام شــهدا حرکت نکند، به طور قطع عاقبت به 
خیر نخواهد شــد. وی افزود: به عنوان ســرباز علمی نظام 
مقدس جمهوری اسامی الگوی خودم را شهید چمران و 
شــهدای هســته ای و الگوی نظامی ام را مصداق گذشت، 
ایثار و شــهادت ســردار دل ها شهید سلیمانی را قرار می 
دهم زیرا که این عزیزان عاقبت به خیر شدند و مسیر آن 
ها در راستای اهداف مقدس جمهوری اسامی بود؛ مردمی 
بودند، همه را خودی می پنداشــتند و مردم را با هر قوم، 

زبان و فرهنگی دوست داشتند و خادم آن ها بودند.
زلفی گل با یادآوری اینکه در مراسم تشییع سردار دل 
ها بیش از ۳۵ میلیون نفر حضور پیدا کردند، گفت: مردم 
شــهید را از خود می پنداشــتند و شهید نیز مردم ایران را 
از خود می پنداشت؛ مشی و منش شهید چمران و سردار 
سلیمانی را الگوی خودم در هر مسئولیتی قرار می دهم.

وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری با بیان اینکه 
سوالات نمایندگان مخالف و موافق بسیار به جا بود، گفت: 
نمایندگان دغدغه ها و اولویت های خوبی را مطرح کردند؛ 
در طی مدیریتم که اولین حکم ریاســت را از زاهدی در 
ســن ۴۲ ســالگی گرفتم بخشی از دوران ریاست دانشگاه 
در دوران فتنه ۸۸ بود و دانشــگاه بوعلی ســینا بین 1۳ تا 
1۵ هزار جمعیت دانشجویی دارد و یکی از سیاسی ترین 
دانشــگاه های کشــور است که به لطف خداوند فتنه ۸۸ را 
بــه گونــه ای مدیریت کردیم که هیچ کس هیچ آســیبی 
ندید. وی با بیان اینکه فتنه ۸۸ سرآغاز مشکات خارجی 
شــد، افزود: دشــمن ما نســبت به براندازی نظام به خیال 
خودش امیدوار شــد چگونه می توانیم با کســانی که این 
ضرر را به نظام زدند در یک خط باشیم؛ اگر کسی آبرویی 
را از طریق نظام و ساختارهای نظام کسب می کند مردانگی 
حکم می کند آبرویش را برای نظام هزینه کند. چگونه با 
کسانی که در بزنگاه های نظام و انقاب آبرویشان را هزینه 

نمی کنند هم خط باشیم.
زلفی گل با بیان اینکه سیاستمداران آمریکا باید بدانند 
دســت ســردار ما را قطع کردند، کمترین هزینه اش قطع 
دست آن ها از این منطقه خواهد بود، با اشاره به سوالات 
علمــی نماینــدگان گفت: یکی از افتخارات نظام رتبه اول 
در منطقه است و برج تولید علم کشور در منطقه خودنمایی 
می کند و در برخی ســال ها رشــد علمی ایران 1۳ برابر 
متوسط رشد علمی دنیا بوده است و باید قدردان دانشمندان 
و دانش پژوهان که این افتخار را رقم زدند باشــیم؛ رهبر 

معظم انقاب بارها این موفقیت علمی را افتخار جمهوری 
اســامی دانســتند و اجــازه نداریــم نتیجــه زحمات 

دانشمندانمان را زیر سوال ببریم.
وزیر پیشــنهادی علوم، تحقیقات و فناوری یادآور شد: 
این ســوال که علم بهتر اســت یا ثروت می توان جواب داد 
که هم علم خوب اســت و هم فناوری و تکنولوژی و باید 
بدانیم که علم زیربنای تکنولوژی و فناوری اســت و باید 
قدردان زحمات اساتید، دانشمندان و دانشجویان باشیم.

وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری ضمن تاکید 
بــر اینکــه باید آثار علــم در جامعه ظهور و بروز پیدا کند، 
گفت: آثار علم در کشــور ما ظهور و بروز پیدا نکرده و این 
به دلیل آن است که تحقیقات ما براساس ۳ دسته بنیادی، 
کاربــردی و توســعه ای بوده و تمــام قوانین و مقررات ما 
تاکنون بیشــتر برای انجام تحقیقات بنیادین بوده اســت، 
نظام های سنجشی و انگیزشی در مسیر تحقیقات بنیادی 
که خروجی برون داده های علمی و مقالات علمی اســت، 

حرکت می کند.
وی ادامه داد: اگر به دنبال این هستیم که نقش دانشگاه 
را در جامعه پررنگ تر کنیم، باید برای سطح دوم تحقیقات 
برنامه ریزی کرده و نظامات سنجشی و انگیزشی را آنطور 
که شایسته است ایجاد کرده تا دانش پژوهان، دانشمندان 
و هیــات هــای علمی انگیزه لازم را برای انجام تحیقیقات 
کاربردی داشــته باشــند و من برای این موضوع برنامه و 
پیشــنهاداتی را تدوین کرده ام که در صورت کســب رأی 
اعتماد از مجلس این شیوه نامه ها را اجرایی خواهم کرد.

زلفی گل تاکید کرد: در دوره وزارت خود در وزارتخانه 
علوم تاش می کنم تا طی دوره ۴ ساله نظام پیشنهادات 
بــرای کاربردی کردن تحقیقــات به ویژه بخش مهمی از 
رساله ها و پایان نامه های دکتری ایجاد کنم. نظام سنجشی 
و انگیزشی لازم را برای ترغیب دانشمندان، اعضای هیات 
علمی و دانشــجویان ایجاد کرده تا آنها بتوانند تحقیقات 

خود را در راستای نیاز جامعه انجام دهند.
وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری با بیان اینکه 
دانشگاه ها، استادان و دانشجویان ما به هیچ عنوان در این 
زمینه مقصر نیســتند، اظهار کرد: اســتادان و دانشجویان 
تاکنــون کار خــود را به خوبی انجام داده اند، اما قوانین به 
آنها اجازه نداده و تشویق کرده تا بیشتر تحقیقات بنیادی 
انجام دهند. اکنون باید با ایجاد سیســتم جدید بســتر نرم 
افزاری و سخت افزاری را برای تحقق و هدفمندی پژوهش 
ایجــاد کنیم. وی با اشــاره به اینکه اگــر بخواهیم برنامه 
کاربردی و عملیاتی داشته باشیم، باید سه اصل را مدنظر 
قــرار دهیــم، بیان کرد: برنامه باید یکســری ویژگی های 
کلیدی داشته باشد، از جمله آنکه سرمایه های کشور اعم 
از مادی، معنوی و انســانی دچار افت بها نشــود، بلکه هم 
افزایی داشته باشد. اصل دیگر آن است که آیندگان برای 
برآورده کردن نیازهایشان دچار مشکل نشوند، بلکه عاوه 
بر نیازســنجی، نیازآفرینی نیز در آن وجود داشــته باشد و 
بــه عبــارت دیگر عاوه بر نیازهای نســبی به مزیت های 
ایجادی نیز توجه شود. اصل سوم نیز آن است که محیط 
زیست مادی، مذهبی، فرهنگی و اجتماعی آسیب نبیند.

زلفی گل ادامه داد: برخی نمایندگان سوالاتی را از من 
پرســیده اند که نشــان می دهد آنها تنها سیاســت های 
اجمالی کان و راهبردی من را مطالعه کرده اند، در صورتی 
که من یک برنامه تفصیلی شامل زمانبندی لازم و اقدامات 
عملی نیز  به مجلس ارائه کردم و با خواندن آن بســیاری 

از سوالات نمایندگان پاسخ داده خواهد شد.
وزیر پیشــنهادی علوم، تحقیقات و فناوری تاکید کرد: 
دانشگاه ها هستند که موجب تحقق آرمان های یک جامعه 
می شوند، زیرا تحقق آرمان های جامعه بدون علم و دانش 
مقدور نیست، به همین دلیل دانشگاه ها مورد توجه ویژه 
هســتند، برای آنکه دانشــگاه ها بتوانند آرمان های یک 
جامعه را محقق کنند، باید براساس اسناد بالادستی، سند 
چشم انداز، نقشه جامع علمی کشور، بیانیه گام دوم مقام 

معظم رهبری و ســند دانشــگاه اســامی حرکت کنند و 
خداوند خیر دهد افرادی را که ســند دانشــگاه اسامی را 

تدوین کردند.
وی تصریح کرد: ســند دانشــگاه اسامی بسیار جامع، 
علمی و کاربردی اســت و در دســتور کار من قرار خواهد 

گرفت، زیرا کاما کارشناسی و عملیاتی است.
زلفی گل  اظهار کرد: مجلس شورای اسامی قدرت بی 
نظیری به دانشگاه های ما داده است و این بیانگر آن است 
که انقاب اسامی برای دانشگاه و دانشمندان ارزش قائل 
اســت، قانون هیات های امنا، استقال خاصی به دانشگاه 
های ما داده است. بدیهی است که دانشگاه های ما از این 
اعتمادی که جمهوری اسامی به آنها کرده، باید به بهترین 
نحــو اســتفاده کــرده و موجب دوام و قوام بیشــتر نظام 
جمهوری اســامی ایران شــود. زلفی گل با بیان اینکه از 
پتانســیل هیأت امنا اســتفاده خواهیم کرد، گفت: امروزه 
بیشــتر از ظرفیت قانونگذاری هیأت های امنا اســتفاده 
می شود لذا در صورت اعتماد نمایندگان به اینجانب ، بعد 
نظارتــی هیأت هــای امنا را نیز فعال کرده و از ظرفیت آنها 
اســتفاده می کنیم. وزیر پیشــنهادی علــوم، تحقیقات و 
فناوری با بیان اینکه در وزارت علوم و دانشــگاه ، پلشــتی و 
ناآراستی وجود دارد، تأکید کرد: علم، نور و شفافیت است 
به همین دلیل هنگامی که فردی دانش خودش را منتشر 
می کند همه دنیا آن را بررســی، نقد و اصاح می کنند ما 
نیز باید از علم یاد بگیریم چرا که وزارت علوم هســتیم و 
باید شــفافیت را در این حوزه گســترش دهیم. با توســعه 
شــفافیت از پلشــتی جلوگیری می شود از طرفی به جای 
فرهنگ مچ گیری باید فرهنگ پیشــگیری و شــفافیت را 
رواج دهیم. وی با اشاره به لزوم افزایش تعامل وزارت علوم 
با مجلس و شــوراهای عالی ادامه داد: با افزایش تعامل با 
نمایندگان و شورای عالی انقاب فرهنگی و شورای علوم 
و تحقیقــات و فنــاوری می توان از ظرفیت آنها برای ارتقاء 
دانشــگاه و دیپلماسی علمی استفاده کرد. زلفی گل ادامه 
داد: یکی از چالش ها در حوزه آموزش عدم توزیع متوازن 
و اســتفاده از رشــته های تحصیلی است، متأسفانه امروزه 
استعدادهای برتر در رشته های مختلف به صورت متناسب 
توزیع نمی شود و این امر موجب بروز مشکاتی در آینده 
خواهد شــد. همچنین تقاضا برای رشــته های پایه و علوم 
انســانی کاهش پیدا کرده در حالی که پایه و اســاس علم، 
رشــته های علوم انســانی و پایه ای اســت از این رو باید با 
سیاســت های فرابخشــی و تعامل با کمیسیون آموزش و 
تحقیقــات مجلــس، وزارت آموزش و پــرورش و وزارت 
بهداشــت برای این موضوع مهم تدبیری اندیشــیده شود؛ 
تحقق این امر در گرو عزم فرابخشی است. وزیر پیشنهادی 
علوم، تحقیقات و فناوری با بیان اینکه سرفصل های دروس 
نیاز به روزرســانی دارد، خاطر نشــان کرد: به روز نبودن 
ســرفصل ها و نادیده گرفتن مهارت ها یکی از چالش های 
حــوزه آموزش اســت چرا که جامعــه تنها به تحصیات 
تکمیلی نیاز نداشته بلکه تکنسین و آموزش های مهارتی 
نیز از الزامات مهم اســت لذا دانشــگاه های فنی و حرفه ای 
باید بیش از گذشته مورد توجه قرار گیرند و این دانشگاه ها 
به راحتی قابل توسعه در کل کشور بودند چرا که به امکانات 
ســنگینی نیاز ندارند. وی عــدم رصد دانش آموختگان را 
یکی از چالش های حوزه آموزشی کشور دانست و تصریح 
کــرد: وزارت علوم باید دانش آموختگان را پس از تحصیل 
بــا اســتفاده از دانش آماری رصد کــرده و برای معاونت 
پژوهش هــای عالــی مأموریت جدیــدی جهت پیگیری 
اشتغال دانش آموختگان تعریف کند تا مشخص شود شغل 
چــه تعداد از دانش آموختگان با تخصصشــان هماهنگ 
اســت. زلفی گل با اشــاره به لزوم توجه به میان رشته ای ها 
و چند رشــته ای ها گفت: با سیاســت گذاری مناســب، 
تحقیقات چندرشته ای و میان رشته ای را توسعه خواهیم 
 داد چــرا که این امر موجب گســترش فرهنگ کار تیمی 
می شود.                                             ادامه در صفحه 10

وزیر پیشنهادی علوم: دکتر محمدعلی زلفی گل

توسعه پارک های فناوری باید در برنامه هفتم 
دیده شود،چگونه می توانم با کسانی که ضرر 

فتنه ۸۸ را به نظام زدند در یک خط باشم
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هفته نامه اقتصادی ایران
»محمدرضا حبیبی« رئیس کل دادگستری اصفهان نیز با اشاره به رشد قابل توجه آمار پرونده های مختومه شده در واحد های قضایی این استان، گفت: تلاش مجدانه همکاران ما بر آن است 
که با سرعت و دقت بالا به پرونده های مُسن رسیدگی کنند. وی همچنین با بیان اینکه یک سوم جمعیت کیفری استان اصفهان در اردوگاه کاردرمانی به سر می برند، خواستار تامین تعداد 
بیشتری پابند الکترونیک برای زندانیان این استان شد. »حسین فاضلی هریکندی« رئیس کل دادگستری البرز از کاهش ۲۳ درصدی موجودی پرونده ها در این استان طی ۵ ماه سپری شده 
از سال جاری خبر داد و گفت: همچنین در این ۵ ماه بیش از ۳ هزار هکتار از اراضی تغییر کاربری داده شده استان البرز آزادسازی شدند. وی افزود: ۲۹ سامانه الکترونیکی منحصربفرد در 
استان البرز از ابتدای سال ۹۹ تا امروز راه اندازی شده که بخشی از این سامانه ها جهت بهره برداری در سطح گسترده تر به مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضاییه ارائه شده است. رئیس 
کل دادگســتری البرز همچنین از احیاء ۱۷ واحد تولیدی در این استان در پی تلاش های دستگاه قضایی خبر داد و گفت: در نتیجه این اقدامات بیش از ۲ هزار نفر مجددا شاغل شدند. 
حجت الاسلام »علی مظفری« رئیس کل دادگستری قم در سخنانی با اشاره به وجود قریب به ۸۰ زندانی جرایم مالی در استان قم گفت: زندانی کردن این افراد که در زندان توان پرداخت 

بدهی خود را ندارند، هیچ فایده و ثمری نخواهد داشت و باید شرایط به گونه ای فراهم شود که تا حد امکان از زندانی کردن این افراد جلوگیری شود./ میزان

ادامه از صفحه 9
همچنین در حوزه سیاست گذاری پژوهشی نیز یکی از 
مشــکات جدی کشور کم بودن نقش دانشگاه در جامعه 
است از این رو باید از پتانسیل پایگاه استنادی جهان اسام 
برای نظام پیشــنهادات اســتفاده شود و تاش می کنیم 
تحقیقات را کاربردی تر کنیم. در حوزه پژوهشی با مشکل 
دیگــری نیــز مواجه هســتیم و آن اینکه برای رشــته ها 
مأموریت عام و خاص تعریف نشده است که در دوره آینده 
بــرای تحقــق این امر برنامه خواهیم داشــت تا بتوانند به 
مرجعیت علمی رســیده و در دنیا همچون خورشیدی در 

سپهر علم دنیا بدرخشند.
توسعه پارک های فناوری باید در برنامه هفتم 

دیده شود
وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری درباره پارک 
هــای علم و فنــاوری عنوان کرد: یکی از محورهای اصلی 
برنامه من رشد پارک های علم وفناوری است که در برنامه 
هفتم نیز نیاز به تقویت دارد، در این رابطه خاءهای قانونی 
وجود دارد که باید اصاح شود تا حمایت بیشتری از شرکت 

های دانش پایه صورت بگیرد.
وی افزود: یکی از مشکاتی که امروز در حوزه فناوری 
وجود دارد این اســت که معاونت علمی و فناوری در ابتدا 
شــرکت هــای دانش بنیان را احــراز صاحیت می کند و 
سپس نسبت به حمایت آن ها اقدام می شود در حالی که 
باید از شــرکت های دانش بنیان تازه تاسیس نیز حمایت 
صــورت گیرد. زلفی گل درباره برنامه های فرهنگی خود، 
گفــت: علــم و فناوری جدید همراه با خود فرهنگ جدید 
ایجــاد مــی کند، وقتی تلفن همراه بروز و ظهور پیدا کرد، 
فرهنــگ جدیــد با خود به جامعه آورد و فضای مجازی نیز 
با خود یک فرهنگ جدید ایجاد کرد، منظور از این گزارش 
این است که اگر به دنبال پویش و پالایش فرهنگی هستید 

باید در حوزه علم و فناوری سرمایه گذاری کنید.
وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری تصریح کرد: 
اگــر مــی خواهیم قدرت نرم جمهوری اســامی ایران را 
افزایــش دهیــم باید روی حوزه فناوری ســرمایه گذاری 
صورت گیرد. وی اضافه کرد: همچنین برنامه داریم از تمام 
پتانسیل های تشکل ها و انجمن های علمی نهایت استفاده 
را ببریــم تــا فرهنگ علمی را در ذهــن و قلب جوانانمان 

ماندگار کنیم.

وزیر پیشنهادی کشور در دفاع از برنامه های خود:
مــی توانیم طی 1۰ تا 1۵ ســال بیــن 1۰ اقتصاد برتر 

جهان قرار گیریم
وزیر پیشنهادی کشور  با بیان کارکردها و مفهوم کلیدی 
وزارت کشــور بــرای تحول و همچنیــن اولویت های این 
وزارتخانه تصریح کرد: می توانیم طی 1۰ تا 1۵ سال بین 

1۰ اقتصاد برتر جهان قرار دهیم.
 بــه گــزارش خبرنگار خبرگزاری خانــه ملت،  احمد 
وحیدی در نشســت علنی نوبت ســوم امروز )سه شنبه، ۲ 
شهریورماه( مجلس شورای اسامی در تشریح برنامه های 
خود برای تصدی وزارت کشور ضمن تشکر از هیات رئیسه 
و رئیس مجلس به دلیل برنامه ریزی منسجم برای بررسی 
صاحیت وزرا در کمیسیون های تخصصی مجلس گفت: 
در ۵ فصل تحت عناوین مقدمه، کارکردهای وزارت کشور، 
مفهوم کلیدی وزارت کشور برای تحول، اقدامات کلیدی 
و اولویــت دار و نتیجــه گیری عرایض خود را بیان خواهم 

کرد.
وی در بخــش مقدمه اظهارات خود عنوان کرد: برنامه 
تهیه شــده مســتند به قانون اساســی، سند چشم انداز و 
بیانیه گام دوم تدوین شــد و همچنین این برنامه مســتند 
به سیاست های کلی نظام که 1۶ مورد آن مربوط به وزارت 

کشور است، تدوین شد.
وزیر پیشنهادی کشور دولت سیزدهم با یادآوری اینکه 
۲۴ ســال توفیق اجرای سیاســت های کلی نظام را دارم، 
افزود: همچنین برنامه تهیه شده مستند به قوانین مصوب 
مجلــس که 9 مورد آن قانون مســتقیم مربوط به وزارت 
کشــور اســت، بوده و این برنامه 1۳ موضوع اساســی، 1۸ 
راهبــرد کان و 1۴۸ اقــدام اجرایی را در بر دارد، همه این 
مــوارد حول یک مفهوم کلیدی و اقدام راهبردی شــکل 

گرفته است.
وحیــدی با بیان اینکه این برنامه در کمیســیون های 
مختلف ارائه شــد کــه 1۶۷ نماینده نقطه نظرات خود را 
درخصــوص برنامه ارائه شــده بیان کردنــد، اضافه کرد: 
مجموعــاً ۵۰۸ نقطــه نظر واصل شــد که مربوط به ۳۶۵ 

موضوع بود که در ۸ فصل بخش بندی و تحلیل شد.
وی اظهار کرد: ۸۵ نکته از این موارد مربوط به شایسته 
ســالاری و کارآمدی، ۶۸ مورد درخصوص تعامل مجلس 
و دولــت، ۵۸ مورد درخصوص انتخاب مدیران و ۳9 نکته 

مربوط به آســیب های اجتماعــی، ۲9 نکته درباره ایجاد 
نشاط سیاسی، ۲۵ نکته درخصوص تقسیمات کشوری و 
۲۵ مورد درخصوص اصاح قوانین و مقررات بود که قریب 

به اتفاق این موارد در برنامه ارائه شده دیده شده است.
این عضو پیشنهادی کابینه دولت سیزدهم با اشاره به 
اظهــارات تنهــا مخالف خود در صحن مجلس عنوان کرد: 
تمامی موارد مطرح شده در برنامه ارائه شده آمده است و 
ما در حوزه اعتیاد، مدیریت شهری و فعالیت های سیاسی 

احزاب برنامه های ویژه ای داریم.
وی تاکید کرد: اولین نقشــی که وزارت کشــور باید ایفا 
کند، بســیج ظرفیت های کشــور بوده است. ما در کشور 
ظرفیت های بســیاری داریم که باید برای اهداف مدنظر 
بسیج شوند و این مسئله یکی از کارکردهای وزارت کشور 
به شــمار می آید.وحیدی با بین اینکه ســه هدف فوری در 
برنامه خود باید داشــته باشــیم، اولین مورد آن را گذر از 
مشــکات اقتصادی برشــمرد و تصریح کرد: هدف دوم 
پرداختن به ریشه های محرومیت و محرومیت زدایی است 
و در این حوزه با بســیج مردم می توانیم محرومیت هایی 

که در ۲۷۰۰ نقطه کشور شناسایی شده برطرف کنیم.
این وزیر پیشنهادی کشور دولت سیزدهم تصریح کرد: 
هدف نهایی پیشــرفت عمومی کشــور است، کشور ما باید 
جایگاه خود را در ســطح جهان پیدا کند. ما می توانیم در 
عرض 1۰ تا 1۵ ســال کشــور را در بین 1۰ اقتصاد برتر 
جهان قرار دهیم. کشــور ما حقش این اســت که در چنین 

جایگاهی قرار بگیرد.
وی نقش دوم وزارت کشور را یکپارچه سازی و میانداری 
برشــمرد و افزود: آنچه که باید در صحنه به وقوع بپیوندد 
مجموعه ای از اتفاقات اســت که باید در کنار هم محقق 
شود. این مفهوم تا حدودی مورد غفلت واقع شده و امروز 
بایــد در رده های مختلف اســتانداری ها، فرمانداری ها، 
بخشــداری هــا و... محقق شــود.و بعد بر اســاس نقش 
میــان داری را بــه معنای تحریک و نگهداری پرچم اصلی 
که باید به ســمت هدف حرکت کنیم، ایفا کند و همزمان 
آن باید هم افزایی صورت گیرد. بســیاری از ظرفیت های 
ما می تواند در قالب هم افزا به شــکل گسترده ای به سمت 
جلــو حرکت کند. وحیدی ادامه داد: شتاب بخشــی و پر 
کردن خلأ های نهادهای ســاختاری و سیستمی از جمله 
آنها است. در حال حاضر خلأ هایی داریم و نهادهای واسطه 
در برخی موارد خلأ ها را پر نمی کنند، باید کسی خلأ ها را 
پر کند، این جایگاه وزارت کشــور اســت، اســتانداران و 
فرمانداران در اســتان ها وظیفه پر کردن خلأهای نهادی 

را دارند که بسیار مهم است.
وزیر پیشنهادی وزارت کشور ادامه داد: تسهیل کننده 
و هماهنگ کننــده در مســابقه خدمت رســانی میــان 
دســتگاه های مســئول، نقش دیگر آن حــل تعارضات و 
حداقل سازی رقابت های معیوب و مخرب بین بخشی، بین 
دستگاه ها، بین استان ها به منظور توسعه متوازن و تعادل 
بین برنامه های ملی و اســتانی است. متأسفانه رقابت های 
معیوب و مخرب و بین بخشی داریم که به ما ضرر می زند، 
باید این تعارضات حل شــوند؛ مدیریت حل این تعارضات 
و رفــع رقابت هــای معیوب و یا حداقل رســانی آنها جزء 

کارکردها است.
وی گفت: مراقبت و تقویت از شــاخص قدرت ملی در 
ســطح کشــور اســت، در بخش خارجی، قدرت ملی یک 
مفهوم یکپارچه اســت. در بخش خارجی، وزارت خارجه 
قدرت خارجی را دنبال می کند و دستگاه هایی که در حوزه 
برون مرزی مســئولیت دارند و شــاخصه ها و مولفه های 
داخل کشور باید رصد، مراقبت و تقویت شوند. قدرت ملی 
پشــتوانه سیاست خارجی و همه کارکردهای دیپلماسی 
اســت. وحیدی افزود: مسئله بعد که باید وزارت کشور در 
آن نقش مهمی ایفا کند، تعمیق پیوند و همبستگی مردم 
و دولت و مردم و حاکمیت اســت. وزارت کشور مهمترین 
جایگاه برای تعمیق این پیوند اســت که باید آن را تحقق 
بخشیم و از این منظر به وفاق ملی و همبستگی اجتماعی 
برسیم. این مفاهیم کلیدی هستند که وزارت کشور یعنی 
اســتانداری ها، فرمانداری ها، بخشداری ها، شهرداری ها، 
دهیاری ها و همه کســانی که نقش مدیریتی در ســطوح 

جغرافیایی دارند.
وزیر پیشــنهادی وزارت کشــور گفت: تقویت و تعمیق 
هر چه بیشتر مردمسالاری دینی، رعایت حقوق عامه که 
بعضاً به حقوق شهروندی تعبیر می شود، در قانون اساسی 
ما از این موضوع به عنوان حقوق عامه نام برده شده است. 
ایــن حقــوق عامــه باید حفظ شــود و هنجارهای نیکو و 

پسندیده باید حفظ شوند.
وی تصریح کرد: توســعه الگوهای مشــارکت مردمی و 
ارتقاء ســرمایه اجتماعی، اعتماد، امید و تقویت مشارکت 
اجتماعی، ما باید مرتب الگوهای مشــارکت عمومی را در 
انواع مختلف بســازیم و ارائه کنیم. در کمک های مومنانه 
الگوی مشــارکت زیبایی خلق شــد و ترویج و تصویب و 
نهادینه شد. ما این موضوع را در حوزه های مختلف مشاهده 
کرده ایم. وحیدی گفت: مردمی ســازی توســط الگوهای 
مشارکت و تقویت آنها امکان پذیر است و نهادینه می شود. 
کارکرد دینی آن پیش بینی، پیشــگیری و اقدام به موقع 
در خصوص بحران ها است. این موارد به عنوان کارکردهایی 
اســت که وزارت کشــور باید داشته باشد اما موارد مطرح 
شده را باید به صورت یک مفهوم عمومی شکل دهیم، اگر 
ایــن مفهــوم عمومی شــکل بگیرد می توانیــم به خوبی 

ساماندهی کنیم.
وزیر پیشــنهادی وزارت کشــور تصریــح کرد: مفهوم 
عمومــی کــه از آن به عنوان گفتار راهبردی نام برده ایم به 
دو هدف شکل می دهد، یکی از این اهداف تحکیم ساختار 
قدرت ملی و دیگری شــکل دهی دولت اســامی اســت. 
ماحظــه می کنید که در مراحل تکامل انقاب اســامی 
مقام معظم رهبری ۵ مرحله فرمودند که مرحله سوم آن 
دولت اســامی اســت. دولت اســامی در این جا موضوع 
کلیدی اســت که باید به آن بپردازیم، مفهوم کلیدی که 
قصد دارد همه موارد را شکل دهد ارتقاء کیفیت و کفایت 
حکمرانی است که در قالب دو هدف بنیادین دنبال می شود. 
وی ادامــه داد: مفاهیــم کلیدی  ایجاد تعامل و توازن بین 
برنامه های اســتانی و ملی، تعامل و توازن بین برنامه های 
بخشی و استانی در ۳ سطح دنبال می شود. تعالی حکمرانی 
کشــور با ایجاد یکپارچگی و انســجام درونی دستگاه های 
دولتی و اجرایی، تعالی حکمرانی شــهری و روســتایی و 
مراقبت از منابع غیرنسلی و تعالی حکمرانی در زنجیره های 
ارزش ســاز در همه حوزه ها، زنجیره همه حوزه ها از جمله 
فرهنگی، سیاســی و امنیتی باید تعریف شــود هر چند که 
اولویتی به نام تولید داریم، همان گونه که رهبری فرمودند 

تولید شعار اصلی ما است.
وحیــدی گفت: اقدامــات کلیدی و اولویت داری وجود 
دارنــد کــه باید به آنهــا توجه کنیم، این اقدامات را در 1۴ 
بند ذکر کردم که شامل تقویت قرارگاه عملیاتی کرونا در 
تعامل با ســتاد ملی و فعال نمودن قرارگاه اســتانی امروز 
بحث کرونا جزو فوری ترین مســائل اســت، پیگیری رفع 
موانــع تولید و پشــتیبانی هر چه بیشــتر از زنجیره های 
ارزش ساز ملی، هماهنگی و یکپارچه سازی اقدامات برای 
محرومیت زدایی در مناطق اولویت دار و حاشــیه شهرها، 
تقویت اقتصاد و آبادانی مرز و دیپلماســی مرزی و اقتصاد 
مــرز جهــت تعامل هر چه بیشــتر اســتان های مرزی با 
کشــورهای همســایه، ساماندهی به مســئله تقسیمات 
کشــوری با توجه به آمایش ســرزمینی، توزیع مناســب 
امکانات، شناسایی بسترهای فسادخیز و مدیریت شهری 
و روستایی با رویکرد پایدارسازی، پیگیری پروژه های نیمه 
تمــام عمرانی، تقویت ســازمان مدیریــت بحران، مهار و 
کاهش آســیب های اجتماعی به ویژه مواد مخدر، اصاح 
قوانین با مشــارکت مجلس در حوزه انتخابات، مدیریت 
شــهری و تقســیمات کشــوری و احزاب، بسترســازی، 
گفت وگوهای مســتمر با جریان های سیاسی و اجتماعی، 
نخبگان و تشکل ها و ایجاد تفاهم و توافق جهت پیشرفت 
کشور، تقویت و تعمیق امنیت فردی و اجتماعی با اولویت 
مدیریــت امنیتــی نــرم و پیش نگر، تقویــت پایگاه داده 
جمعیتی کشور برای ایرانیان داخل و خارج کشور و حمایت 

و تقویت همه جانبه نیروی انتظامی.
وحیدی افزود: با تعامل و نظارت نمایندگان می توانیم 
بسیاری از مشکات را پیش ببریم و نمایندگان بدانند در 
انتخاب مدیران از شــناخت و ظرفیت نمایندگان استفاده 
مــی کنم، نمایندگان بهترین کســانی خواهند بود که از 
مشــکات، مسائل و کمبودهای مناطق آگاهی دارند و ما 

از توان نظارتی آن ها بهره مند خواهیم شد.
وی با اشــاره به وصیتنامه سیاســی الهی امام و توصیه 
وزرای کشــور، گفت: امام فرمودند »به وزرای کشــور در 
طول تاریخ آینده توصیه می کنم که در انتخاب استاندارها 
دقت کنند اشخاص لایق متدین متعهد عاقل و سازگار با 
مردم انتخاب نمایند تا آرامش در کشــور هرچه بیشــتر 
حکمفرما باشد.« و ما به هیچ وجه از این شاخص ها کوتاه 
نمی آییم و ماحظه خواهید کرد که اگر به این شــاخص 

ها توجه کنیم چقدر مشکات ما کم می شود.
وحیدی افزود: مســئله دوم در وزارت کشــور ارتباط 
مردمی است و من این را از فرمایشات رهبری وام می گیرم 
که فرمودند »آن مســیری که کشــور را، ملّت را به حقوق 
اساسیِ خودش میرساند، کشور را در جایگاه اساسیِ خود 
قرار میدهد، همین تمسّــک به ارزشــهای اساسی انقاب 
اســت.« »حضور مردم هیچ جایگزین دیگری ندارد؛ هنر 
اصلی انقاب هم همین بود؛ هنر اصلی انقاب این بود که 
جمهور مردم را از یک مجموعه و توده ی منفعل و مصرفی 
و فاقد یک نگاه ملّی و عمومی، تبدیل کرد به یک مجموعه ی 
پرُانگیزه، عاقه مند، همّت دار، هدف دار، آرمان خواه، و وارد 
میــدان کــرد.« و این ها حرف های اساســی ما خطاب به 
مدیران ما در وزارت کشور خواهد بود. وی ادامه داد: باید 
بدانیم هیچ شــأنی جز خدمتگزاری مردم نداریم و دولت 
سیزدهم به عنوان آخرین دولت منتهی به چشم انداز ۲۰ 
ساله و اولین دولت گام دوم انقاب وظیفه سنگینی دارد 
و تاب آوری ملت در برابر خیانت ها، توطئه ها و بدخواهی 
ها اعجاب آور و حیرت آور بوده اســت و امروز پنجه های 
قدرتمند ملت ایران مشــت های خونین آمریکا و استکبار 

را خوابانده است و آمریکا در حال فرار از منطقه است.
وزیر پیشــنهادی کشــور تاکید کرد: این همه توطئه و 
جنگ های شــناختی علیه ملت ما موفق نبوده و ملت ما 
در اوج اســت و ملت ما در همین شــرایط مجلس و دولتی 
انقابی را انتخاب کرده است و این نشان دهنده برجستگی 
های ملت ما و حالا اندکی صبر لازم است تا پیروزی ملت 
را جشــن بگیریم و شــکرانه این انتخاب جز با تاش شبانه 
روزی و جهاد بی منت و همه جانبه امکان پذیر نیســت و 

قطعا این جهاد در حال پیروزی به نفع ملت است.
وی تاکید کرد: دشمنان از هیچ ترفندی برای تضعیف 

ملت ما دریغ نمی کنند اما ملت ما در همین شرایط تحریم 
ها در حال پیروزی هستند و ان شاءالله به برکت یک دولت 
انقابی این پیروزی ســرعت بیشــتری خواهد گرفت و ان 
شــاءالله هدف این حرکت های ما یک چیز اســت و آن 
پاســداری از آرمان های شــهدا که ما وام دار آن هستیم و 

آن مسیر را دنبال خواهیم کرد.
گفتنی است در پایان اظهارات وزیر پیشنهادی، مجلس 
و نمایندگان یکصدا شعار مرگ بر آمریکا و مرگ بر اسرائیل 

سردادند و از صحبت های وزیر حمایت کردند.

وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی در دفاع از برنامه های 
خود:

تدویــن ۲۵ راهبــرد بــرای رفع چالــش های بخش 
کشــاورزی/تدوین لایحه ســازمان جهاد سازندگی برای 

کاهش مهاجرت از روستاها
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی با اشاره به تدوین برنامه 
خود برای رســیدن به هدف اقتــدار غذایی در خاورمیانه 
گفت: ایران باید اقتدار غذایی در خاورمیانه را داشته باشد.

 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، ســید جواد 
ساداتی نژاد در جلسه علنی نوبت عصر امروز )دوشنبه، 1 
شهریور ماه( مجلس شورای اسامی در دفاع از برنامه های 
خود، در ابتدا از اعتماد رئیس جمهور و رئیس و نمایندگان 
مجلــس بــه دلیل حمایت یک ســال و نیم خود از بخش 
کشــاورزی تقدیر و عنوان کرد: مجلس یازدهم نشــان داد 
که مجلس حامی کشــاورزان کشــور بوده و امیدوارم این 

نگاه تا پایان مجلس یازدهم ادامه پیدا کند.  
وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی افــزود: کاری که 
نماینــدگان مجلــس در تعییــن شــورای قیمت گذاری 
محصولات اساســی انجام دادند، برای رفع درد ۴۰ ســاله 
کشــاورزان بود. قانون امنیت غذایی نیز که در دستور کار 
مجلس بوده، برای رفع دغدغه های کشــاورزان اســت و 

بسترساز یک تحول در این حوزه به شمار می آید.
ســاداتی نژاد همچنین از مخالفت مهرداد ویس کرمی 
تشکر و اظهار کرد: کشاورزی ضامن امنیت غذایی کشور 
ما اســت و تأمین امنیت غذایی به عهده دولت ها اســت و 
این مسئله در قانون  اساسی کشورها و حتی کشور ما نیز 
آمده اســت. امنیت غذایی امروز اولویت اول ما بوده و در 
 دولت هــا هیــچ اولویتــی بالاتر از اولویــت تأمین غذای

 مردم نیست.
وی با بیان اینکه امروز در دنیا امنیت غذایی ارتقاء پیدا 
کرده است، گفت: امروز کشورها به دنبال رسیدن به اقتدار 
غذایی هســتند و این اقتدار غذایی همپای اقتدار نظامی، 
دو مولفه از اقتدار ملی تعریف می شــود لذا برای رســیدن 

به اقتدار غذایی در دنیا رقابت وجود دارد.
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی تصریح کرد: برای اینکه 
اقتدار غذایی ایجاد شود، ما به اقتدار کشاورزی نیاز داریم. 
محصولات کشــاورزی تولیدکننده امنیت غذا بوده اما در 

شرایط فعلی ما در چه جایگاهی قرار داریم.
ساداتی نژاد با بیان اینکه ما در وضعیت خوبی در حوزه 
منابع انســانی و منابع طبیعی به ســر می بریم به آماری از 
حــوزه کشــاورزی اشــاره و عنوان کــرد: در حال حاضر 
کشــورمان دارای ۸۴ میلیون هکتــار مرتع، 1۴ میلیون 
هکتار جنگل، 1۲۰ میلیون واحد دامی، ۳۸ میلیون هکتار 
اراضی دارای شــرایط کشــت، 1۸ میلیون هکتار زمین در 
حال کشــت، دو هزار و ۷۰۰ کیلومتر مرز آبی با ظرفیت 

فوق العاده شیاتی است.
وی افزود: همچنین 11.۶ درصد تولید ناخالص داخلی 
از کشاورزی و 19 درصد تولید ناخالص داخلی ما از بخش 
کشاورزی و 19 درصد اشتغال کشور نیز از حوزه کشاورزی 
بــوده و ۲۰ درصــد صــادرات غیر نفتی نیز از همین حوزه 
نشــأت می گیرد ضمن اینکه از همین حوزه ۴.۵ میلیون 
نفر بهره بردار در حوزه کشــاورزی وجود دارد و 1۰ هزار 
محقق و هیأت علمی نیز در کنار جمع کثیری دانش آموخته 
در این حوزه حضور دارند و این ظرفیت حوزه کشــاورزی 
ما است. وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی با تأکید بر اینکه 
ما در خاورمیانه و جنوب غربی آسیا می توانیم دارای اقتدار 
غذایی باشــیم، تأکید کرد: متأســفانه امروز با وجود این 
ظرفیت های بی نظیر اقتدار منطقه را در دســت نداریم و 
بایــد بــه جایگاه خودمــان در حوزه جنوب غرب آســیا 

بازگردیم.
ساداتی نژاد افزود: برای اقتدار کشاورزی ما به تحول در 
حوزه کشاورزی نیاز داریم. برنامه ای که در دولت سیزدهم 
برای وزارت جهاد کشاورزی نوشته شده با افق رسیدن به 
اقتدار غذایی در خاورمیانه نگاشــته شــده لذا طرح تحول 
کشــاورزی با رویکرد تحولی با استفاده از تمام ظرفیت ها 

تدوین شده است.
وی ادامه داد: در برنامه پیشــنهادی 1۶ چالش بخش 
کشــاورزی شناســایی شده و بر اساس آن و بر مبنای تفکر 
سیستمی ۲۵ راهبرد ارائه شده است که البته پذیرای نقد 

همه کارشناسان در این حوزه هستیم.
وزیر پیشــنهادی جهاد کشاورزی با بیان اینکه ۴ اصل 
در این برنامه حاکم اســت که اصل نخســت آن شعار همه 
با هم که شــعار جهاد کشــاورزی اســت، نامگذاری شده، 
گفت: تاش داریم با همین شــعار شــرایط را برای توزیع 

عادلانه امکانات و توسعه کشاورزی پیش ببریم.
ساداتی نژاد ادامه داد: تحول در کشاورزی مغفول مانده 
اســت، باید با جهش تولید مشکات موجود در این زمینه 
را رد کنیم، ما در اتاق نخواهیم نشســت و همانند زمانی 
که در کمیســیون به نقاط فعال کشــاورزی می رفتیم از 

قطب های کشاورزی بازدید خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه اصل دوم »ما می توانیم« است، افزود: 
کشاورزان، سیاست گذاران، نخبگان، تشکل های صنفی و 
فعالان بخش کشــاورزی با تحول در کشاورزی زمینه ساز 
تحول در سایر بخش ها خواهیم بود و اشتغال پایدار را به 

ارمغان می آوریم.
وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی ادامه داد: »یک بار 
برای همیشه« سومین اصلی است که برنامه اجرایی کردن 
آن را داریم، برخی از مشکات موجود طولانی مدت است 
که در کشور وجود دارد که باید یک بار برای همیشه رفع 
شــود. یکی از این مشــکات مربوط به ســند زمین های 
کشاورزی است که با روند کنونی تا ۳۰ سال آینده اراضی 
کشــاورزی صاحب ســند نخواهد شد. ما این کار را طی ۴ 
ســال آینده محقق می کنیم و تمام زمین های کشــاورزی 

دارای سند خواهد شد.
ســاداتی نژاد با بیان اینکه مالکیت ۴۰ ســال است که 
درد کشــاورزان شــده، اضافه کرد: در حال حاضر برخی از 
کشاورزان با وجود آن که صد هکتار زمین دارند اما برای 
دریافت وام ناچارند که ۳ ضامن به بانک ها معرفی کنند.

وی بــا بیان اینکه در حوزه کشــاورزی هیچ تصمیمی 
گرفتــه نمی شــود مگــر بر مبنای علــم، تصریح کرد: ما 
کشــاورزی را اقتصــاد می دانیــم و نــگاه غیراقتصادی، 
غیرتجاری ومعیشــتی را قبول نداریم چرا که دلیل عدم 
وجود ســرمایه به این بخش اســت. وزیر پیشنهادی جهاد 
کشاورزی ادامه داد: کشاورزی مانند اقتصاد دارای صادرات 
و واردات است و نباید درباره کمبود و بیش بود این حوزه 
بحــث کنیم. ســاداتی نژاد با بیــان اینکه با نگاه تجاری و  
اقتصادی می توان امنیت غذایی مردم را تأمین کرد، ادامه 
داد: نگاه ما به کشاورزی و دامداری همانند بنگاه تولیدی 
است نه بنگاه خیریه. این حوزه دارای سود و زیان، قیمت 
تمام شــده و حســاب و کتاب است و باید قیمت واقعی آن 

محاسبه شود نه اینکه قیمت دستوری.
وی با بیان اینکه نباید از جیب کشــاورز و دامدار یارانه 
دهیم، تصریح کرد: باید همانند ســایر کشــورهای دنیا به 
بخش کشاورزی یارانه دهیم تا سرمایه گذاری از این بخش 

فرار نکند.
وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی با بیان اینکه تاش 
می کنیم واســطه ها حذف و هزینه مــازاد مصرف کننده 
کاهش یابد، گفت: بخش خصوصی و تشــکل های صنفی 
باید نقش موثری در تصمیم گیری و سیاست گذاری داشته 
باشــند. ســاداتی نژاد با اشــاره به اینکه بخش کشاورزی، 
اقتصاد مقاومتی را اجرا کرده در تشریح حوزه های فراموش 
شــده آن گفــت: روحیــه جهادی و عزم جهــادی از این 
وزارتخانــه رفته و این امر از زمان ادغام جهاد ســازندگی 
اتفاق افتاده است. با وجود اینکه روستا کانون تولید است 
اما امروز بیش از ۲۰ دســتگاه متولی آن اســت. روســتاها 

بی پناه و سرگردان مانده که باید آنها را مدیریت کنیم.
وی افزود: حال حاضر روستاها در حال تبدیل شدن به 
شهر هستند که برای کاهش مهاجرت لایحه سازمان جهاد 
سازندگی مد نظر رئیس جمهور را به مجلس می فرستیم.

وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی کشت دیم را یکی 
دیگر از ظرفیت های مغفول برشــمرد و تصریح کرد: دنیا 
۷۰ درصد کشاورزی را به صورت دیم و ۳۰ درصد را  آبی 

انجام می دهد، حال آن که در کشور ما برعکس است.
ساداتی نژاد همچنین در حوزه شیات گفت: این حوزه 
ظرفیت بسیاری برای اشتغالزایی و تولید ثروت دارد؛ کشور 
حدود دو هزار و ۷۰۰ کیلومتر مرز آبی دارد که ۵۰ درصد 
پرورش ماهی در داخل کشور انجام می شود. الگوی توسعه 
ساحل و دریا مانند پرورش میگو در ساحل، ماهی در قفس 

را فراموش کرده ایم که ما برای احیای آن برنامه داریم.
وی با اشــاره به برنامه تحولی خود توضیح داد: تفویض 
اختیارات به اســتان ها، کاهش بروکراسی، حمایت ویژه از 
تولید از جمله برنامه های تحولی اســت؛ کشاورزی باید به 
ســمت تجاری شدن حرکت کند که کشاورزی قراردادی 

یکی از راهکارهای تحقق این مهم است.
وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی اضافه کرد: نباید 
محصولات کشــاورزی روی دســت کشاورز بماند، در دنیا 
بذری کاشــته نمی شــود مگر آن که مشــخص باشد که 
متقاضی آن چه کســی اســت. در طول ۴ سال آینده این 
رویه را اجرایی می کنیم چرا که کشــاورزی قراردادی یک 
درصد در کشــور اجرا می شــود حال آن که دنیا ۴۰ درصد 

از این روش استفاده می کند.
ادامه در صفحه 11

وزیر پیشنهادی کشور:  دکتر احمد وحیدی

می توانیم طی ۱۰ تا ۱۵ سال بین ۱۰ اقتصاد 
برتر جهان قرار گیریم

وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی:  دکتر سیدجواد  
ساداتی نژاد

تدوین ۲۵ راهبرد برای رفع چالش های 
بخش کشاورزی،تدوین لایحه سازمان جهاد 
سازندگی برای کاهش مهاجرت از روستاها
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خانه ملت11
راهاندازیسامانهدوم
آبرسانیبهاصفهان

بزرگازنانشبواجبتر
است

هفته نامه اقتصادی ایران
مدیرعامل آبفای استان اصفهان نیز هنگام قرائت گزارش فعالیت های هیئت مدیره از کاهش بارندگی ها و استمرار خشکسالی به عنوان چالش اصلی این شرکت در تأمین آب پایدار مشترکین نام 
برد و گفت: تکمیل و راه اندازی سامانه دوم آبرسانی به اصفهان بزرگ از نان شب برای استان پهناور اصفهان واجب تر است. هاشم امینی افزود: تأمین آب شرب جمعیتی بیش از چهار میلیون نفر از 
طریق یک تصفیه خانه آب و یک سامانه آبرسانی از نظر پدافندی کار بسیار خطرناکی است و هر چه سریع تر باید سامانه دوم در مدار بهره برداری قرار گیرد. وی در عین حال از تکمیل سامانه تله 
متری خطوط انتقال آب و بازسازی شبکه های فرسوده آبرسانی در شهرها و روستاهای تحت پوشش به عنوان راهکارهایی برای کاهش هدررفت و جبران بخشی از کمبود آب مورد نیاز نام برد و 
افزود: سال گذشته در مدت ۱۰۰ روز افزون بر ۳۰۰ کیلومتر از خطوط انتقال و شبکه توزیع آب روستاهای استان مورد اصلاح و بازسازی قرار گرفت که انجام این حجم از عملیات لوله گذاری در شرایط 
خاص جغرافیایی روستاهای استان و در مدت زمان محدود، کاری بی سابقه بود. مدیرعامل آبفای استان اصفهان در بخش دیگری از سخنانش به موضوع قدمت و فرسودگی تصفیه خانه ها و شبکه 
ٖٖ  برای  ٖٖ وٖ جمع آوری فاضلاب شهر اصفهان نیز اشاره کرد و گفت:یکی از برنامه های این شرکت در سال جاری استمرار جلب سرمایه گذاری بخش خصوصی در قالب قراردادهای بیع متقابلٖ،

بازسازی و توسعه تصفیه خانه ها و شبکه های جمع آوری و انتقال فاضلاب است.

ادامه از صفحه 10
سازمان تحقیقات و آموزش کشاورزان را در 

وزارت جهاد راه اندازی خواهم کرد
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی دولت سیزدهم ادامه 
داد: دومیــن نکتــه اینکه زنجیره ارزش و صنایع تبدیلی را 
در واحدهــای تولیدی رونق خواهیم داد تا از کشــاورزی 
قراردادی حمایت شود. کشاورزی را بر مبنای اقلیم توسعه 
خواهیم داد و در دشت های کشور با توجه به وضعیت آبی، 
طرح کشاورزی پایدار را در همه دشت ها طراحی خواهیم 
کرد و مبنای توان اکولوژی هر منطقه در لایحه ســنوات 
برای هر کدام از دشت ها جهت اجرای الگوی کشت، ردیف 

مستقل ایجاد خواهیم کرد.
وی تصریح کرد: اجرای الگوی کشــت برای کشاورزی 
تجاری ضروری اســت، در همه برنامه ها آمده که وزارت 
جهاد کشاورزی باید اجرای الگوی کشت را عملیاتی کند. 
در برنامه ششم توسعه نیز به این موضوع اشاره شده است، 
اما تاکنون اجرا نشــده اســت. ما به جهت علم و تکنیک در 
کشــور مشــکلی نداریم، اما در اجرا دچار مشکل بوده ایم. 
کشاورزان باید بدانند که محصولشان را چه کسی می خرد. 
اجرای الگوی کشــت با کشاورزی قراردادی عملیاتی می 
شــود و با تضمین قیمتی که شــما در اختیار جهاد قرار 

دادید، اجرایی است.
ساداتی نژاد یادآور شد: ۴۰ هزار میلیارد تومان هزینه 
ضایعات کشاورزی است، 1۳ میلیارد مترمکعب آب برای 
این تولید هزینه شده ولی با اجرای کشاورزی تجاری این 
مسئله به سامان خواهد رسید. موضوع دیگر نبود اطاعات 
یکپارچه و سامانه مرجع است. رصدخانه کشاورزی ایران 
در سال 1۴۰1 در وزارت جهاد کشاورزی راه اندازی خواهد 
شد تا تصمیم بر مبنای داده و اطاعات باشد. تقویت امنیت 
غذایی پایدار سرلوحه وزارتخانه خواهد بود. استقرار طرح 
خودکفایی کالاهای اساســی و قطع وابستگی هسته های 
تولید، احیای مرغ آرین و تولید دانه های روغنی و کالاهای 

اساسی در برنامه به طور مفصل ذکر شده است.
این وزیر پیشنهادی حجت الاسام والمسلمین رئیسی 
رئیس جمهور ســیزدهم، تصریح کرد: در مورد یکپارچه 
سازی اراضی تاش خواهیم کرد تا زمین های ما به سمت 
یکپارچه و اقتصادی شــدن برود، درخصوص کشــاروزی 
دانش بنیان ضعف ما نبود علم در حوزه کشــاورزی است، 
کشــاورزی باید علمی باشــد، لذا تاش می کنم سازمان 
تحقیقــات و آموزش کشــاورزی را با انجام کار مطالعاتی 
توســط اعضای هیات علمی در کنار کشاورزان قرار دهم. 
همچنیــن درخصــوص بازار تجارت، اجرای کامل آن را با 
تمرکــز انجــام خواهیم داد تا بازار و تجارت در کنار تولید 
قرار گیرد. وی ادامه داد: در مورد مدیریت بیمه کشاورزی 
که درد همه کشاورزان است به سمت راه اندازی مدیریت 
بحران خواهیم رفت و تاش خواهیم کرد ســقف پوشــش 
و تنوع بیمه کشــاورزان را افزایش دهیم. ظرفیت باغبانی 
کمتر مورد توجه قرار گرفته در حالی که این بخش برای 
کشور ارزآور است، صنایع تبدیلی نیز کمتر در حوزه باغبانی 
مورد اســتفاده قرار گرفته اســت. توســعه گلخانه ها را به 
شــدت پیگیری خواهیم کرد، همچنین توســعه گیاهان 
دارویی با ظرفیت بســیاری که دارد و توســعه میوه های 
گرمسیری به دلیل ظرفیت های موجود پیگیری خواهیم 
کرد.  ســاداتی نژاد یادآور شــد: یکی از موضوعات برنامه 
مبارزه با فســاد اســت، ما از فساد جلوگیری خواهیم کرد. 
شرکت های تعاونی را به میدان خواهیم آورد و نظارت را 
مردمی خواهیم کرد. سامانه سوت زنی برای مبارزه با فساد 
را در وزارت جهــاد راه انــدازی کــرده و تاش می کنیم با 

رفع نواقص فساد را ریشه کن کنیم.
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی دولت سیزدهم با اشاره 
به ظرفیت شــیات در کشــور گفت: از تمام ظرفیت این 
حوزه اســتفاده خواهیم کرد. امروزه ۴۰ درصد مرغداری 
های ما خالی است، نگاه ما به تنظیم بازار باید تغییر کند. 
بایــد حداکثــر تولیــد را به کار ببندیم و نه آنکه فقط برای 
تامین نیاز داخل به آن بپردازیم، لذا در حوزه تامین گوشت 
قرمز حتما به ســمت توســعه خواهیم رفت و درخصوص 
توســعه شیات از تمام ظرفیت استفاده خواهیم کرد. در 
حوزه مدیریت منابع انسانی و تربیت کشاورزان نیز تاش 
خواهیم کرد. متوسط سن کشاورزان ما ۵۶ سال است در 
حالی که میانگین متوسط سن کشاورزان در دنیا ۳۰ سال 
اســت، بنابراین ما باید جوانان را به کار کشــاورزی تشویق 
کنیم و امکانپذیر نخواهد بود مگر آنکه کشــاورزی دارای 
جذابیت و علمی باشد تا سرمایه به سمت آن جذب شود.

وی همچنین ادامه داد: در حوزه کارکنان وزارت جهاد 
کشاورزی و رفاه کارکنان و رسیدگی به وضعیت ایثارگران 
حتماً براســاس قانون اقدام خواهیم کرد. تامین اجتماعی 
کشاورزان امروز در ایران ۲۵ درصد است در حالی که در 
دنیا ۸۰ درصد است، لذا با کمک دولت این میزان را ارتقا 
خواهیم داد. براساس تجارت آب مجازی، محصول آب بر 
را از خارج کشــور باید وارد کرد و براســاس کشــاورزی 
فراســرزمینی ، کشــت های استراتژیک را در داخل انجام 
دهیم. ساداتی نژاد یادآور شد: در حوزه منابع طبیعی که 
بحث مهمی برای ما است و حفاظت از آب و خاک و صیانت 
از جنگل ها و مراتع کشــور را شــامل می شود، در دستور 
کار قــرار خواهــم داد و بــرای آبخیزداری و حفاظت آب و 
خاک کشور، لایحه جامع آبخیزداری را به مجلس خواهیم 
فرســتاد. تجهیزات اطفای حریق برای حفظ جنگل ها و 

خاک از موضوعات مهمی اســت که در دســتور کار قرار 
خواهد گرفت.

این وزیر پیشــنهادی کابینه سیزدهم افزود: طرح های 
توسعه ۵۵۰ هزار هکتاری در استان های خوزستان و ایام 
و ۴۶ هــزار هکتاری در سیســتان و بلوچســتان و پروژه 
گرمسیری را به شکل ویژه در دستور کار قرار خواهم داد، 
همچنیــن بــرای تامین نیازهای اساســی مــردم برنامه 
مشخصی تدوین شده و برای رصد روزانه نیازهای مردم و 
تقویت امنیت غذایی کشور براساس برنامه های پیش بینی 
شــده اقدام خواهد شــد . همچنین توزیع هوشمند اقام 
اساسی و نهاده های دامی در دستور کار این دولت خواهد 
بود. وی تصریح کرد: از مردم کاشــان و آران و بیدگل که 
دو دوره به فرزند خود اعتماد کردند تشــکر می کنم، اگر 
از نمایندگان رأی اعتماد بگیرم، براســاس قواعد مجلس 
رئیس محترم مجلس کفیل مردم کاشــان خواهند بود و 
نماینــده ویــژه ای برای این منطقه تعیین خواهند کرد تا 
مراجعات مردم در دفاتر دو شهرستان و پیگیری مطالبات 
آنها ادامه داشــته باشــد و بنده هم از هیچ تاشــی دریغ 
نخواهــم کرد. ســاداتی نژاد تصریح کــرد: در حوزه منابع 
انسانی و ایثارگران، طبق قانون مسائل را پیگیری خواهم 
 کــرد. در صورتــی که انتخاب شــوم به کشــاورزان تعهد

 می دهم دستشــان را چون روســتازاده هستم می بوسم و 
تمام تاشم را برای رفع مشکات آنها به کار خواهم بست 
و در کنار آنها خواهم بود و در دفتر خود نخواهم نشست.

وزیر پیشنهادی بهداشت در تشریح برنامه های خود:
من طبیبم نه صنعتگر و تاجر؛ وزیر بهداشت وقتی وزیر 
مردم اســت که کنار آنان ایســتاده باشد/طب سنتی را در 

وزارت بهداشت نهادینه می کنیم
وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان با بیان اینکه من 
طبیبــم نــه صنعتگر و تاجر، گفت: دوشــادوش مدافعان 
سامت هستم و چنانچه مورد اعتماد قرار گیرم نمی توانیم 
درمــان مردم را معطل تاخیر و تعجیل تصمیم گیری این 

و آن کنیم.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت،  بهرام عین 
اللهی در نشســت علنی امروز )دوشنبه، یک شهریورماه( 
مجلس شــورای اســامی در تشریح برنامه و اولویت های 
خود، گفت: پس از پیروزی انقاب اسامی مسئولیت های 
بزرگی بر دوش جامعه سامت ایران گذاشته شد و جوانان 
مدافع ســامت باید در شــهرها و روستاها عقب افتادگی 
های گذشته را جبران می کردند و همزمان در جبهه های 
دفــاع مقــدس به درمان مجروحان جنگی می پرداختند؛ 
این جهاد ســامت طی ۴۰ ســال ادامه داشت، در ۲ سال 

اخیر به حد اعا رسید.
وی ادامــه داد: جنــگ جهانی با ویروس کرونا در ایران 
هم موجب بســیج مدافعان ســامت شد و آن ها را در خط 
مقدم نبرد دشمن قرار داد؛ اینجانب دشواری بیماری کرونا 
را با پوســت و گوشــت احساس کردم و در اسفند 9۸ یکی 
از نخســتین پزشــکانی بودم که کرونا گرفتم و مرگ را به 
چشمان خود دیدم و دیگر امیدی به زنده ماندن نداشتم 
و جز تصویری مبهم از پزشــکان و پرســتاران فداکاری که 
در آی سی یو بیمارستان مسیح دانشوری برای زنده ماندنم 

تاش می کردند چیزی به خاطر ندارم.
وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان یادآور شد: در آن 
اوضاع سخت بیماری خداوند دستم را گرفت و جانی دوباره 
به من بخشــید تا به میدان دفاع از ســامت بیایم و اجازه 
ندهم این پرچم سفید بر زمین بماند پرچمی که پیش از 
این دوســت قدیمی ام شــهید مدافع سامت دکتر محمد 
زارع پور در ۴۰ سال قبل در دفاع مقدس بهداری در دست 
گرفتم؛ اکنون در این کارزار مبارزه فراگیر با بیماری کرونا 
چنان چه شــما نمایندگان مصلح بدانید و خداوند بزرگ 
مقــدر کند که خدمتگزاری به این جانب ســپرده شــود 
خاضعانه در برابر این اعتماد ارزشمند سر تعظیم فرود می 
آورم و در پای خدمت به مردم تا پای جان خواهم ایستاد.

عین اللهی ادامه داد: بر این باورم وزیر بهداشــت وقتی 
وزیر مردم است که کنار آنان ایستاده باشد، عنوان وزارت 
وقتی برازنده وزیر اســت که برای ســامت مردم خود را به 
آب و آتش بزند؛ وزیری وزیر مردم است که شب و روزش 
و خواب و خوراکش بهبودی بیمارانی باشد که رنج درمان 
و رنج بیماری هایشان افزوده و دل هایشان را به درد آورده 

و صدای اعتراضشان را بلند کرده است.
وی بــا بیــان اینکه من طبیبم نه صنعتگر و تاجر، گفت: 
دوشادوش مدافعان سامت هستم و چنانچه مورد اعتماد 
قرار گیرم نمی توانیم درمان مردم را معطل تاخیر و تعجیل 

تصمیم گیری این و آن کنیم.

وزیر پیشنهادی بهداشت و درمان یادآور شد: همانگونه 
کــه در ۸ ســال دفاع مقــدس این چنین بودیم اکنون هم 
دفاع از ســامت نباید معطل شــخص یا چیزی شود؛ جان 
مــردم مهــم ترین نعمت خداوند آنان اســت و حفظ جان 
مردم نخســتین اولویت دولتی اســت، کدام پدری را دیده 
اید که برای سامت فرزندانش لفاظی کند و سیاست ورزی 
نماید. عین اللهی با بیان اینکه سامت مردم خط قرمز ما 
اســت، گفت: بر این باورم که حوزه سامت محور همدلی 
ایرانیان در دولت مردمی خواهد شــد، ما کادر ســامت 
سوگند خورده ایم هرکه در این سرا در آید درمانش کنیم 
و از ایمانش نپرســیم. در دفاع از ســامت مردم همه رنگ 
ها رنگ می بازد و به رنگ ســفید مدافعان ســامت در می 
آید. همچنین همه شکاف ها، چند دستگی ها، اختافات 
در مفهوم بزرگ انســانیت حل می شــود؛ مطمئن باشید 
روح ایثــار و فداکاری مدافعان ســامت دل های مرده را 
بیدار خواهد کرد و روان های افســرده را امیدوار خواهد 
ساخت. وی یادآور شد: اکنون 1۰۰ سال پیش نیست که 
ایران بزرگ مغلوب بیماری و قحطی شود ما می توانیم بر 
این ویروس منحوس غلبه کنیم و به امید و یاری خداوند 
این کار را خواهیم کرد؛ بیماری همه گیر کرونا نشان داد 
که ســامت موضوعی تک بعدی نیســت و بر همه ابعاد 
زندگــی مــردم تاثیر می گذارد و از آن تاثیر می پذیرد؛ به 
عنوان مدافع حوزه ســامت ســال هاســت در این عرصه 
حضــور دارم و امیــدوارم با اعتماد نمایندگان بتوان جهاد 
ســامت را در ســنگر وزارت بهداشت ادامه دهم. اکنون با 
تاســی و الهام از ســند توسعه کشور و سیاست های کلی 
ســامت اباغی مقام معظم رهبــری و احکام مندرج در 
برنامه ششــم توســعه و سیاست های اباغی و جمعیت و 

خانواده برنامه ام را ارائه می کنم.
وی با تاکید بر اینکه واکسیناســیون یکی از مهمترین 
محورهای برنامه های من است، گفت: امروزه در دنیا ثابت 
شده برای جلوگیری از شیوع کرونا و کاهش مرگ و میر، 
باید واکسیناســیون به صورت گسترده انجام شود. حدود 
۶۰ میلیون نفر جمعیت بالای 1۸ ســال در کشــور داریم 
که برای واکسیناســیون آنها به 1۲۰ میلیون دوز واکســن 
نیاز اســت، بنابراین تولید داخلی واکسن کفاف این تعداد 
جمعیت را نمی دهد و باید واردات انجام گیرد و ما در این 
حوزه از واردکنندگان بخش غیردولتی نیز استفاده خواهیم 
کرد. وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان دولت سیزدهم 
ادامه داد: اولویت وزارت بهداشــت و درمان تهیه واکســن 
است، اما بر روی روند واردات نظارت لازم را انجام خواهیم 
داد، زیرا سامت واکسن ها نیاز به حفظ چرخه سرما دارد.

عین اللهی با بیان اینکه اتمام واکسیناســیون تا پایان 
بهمن ماه امســال یکی دیگر از برنامه های من در وزارت 
بهداشــت و درمان اســت، اظهار کرد: ما امکانات بسیاری 
مانند بســیجیان و انقابی ها، شهرداری، نیروهای مسلح 
و... در کشــور داریــم کــه باید با اســتفاده از کمک آنها 
واکسیناســیون را در کشــور انجام دهیم، طرح شــهید 
ســلیمانی که توســط بســیج برای بیماریابی و کمک به 
بیماران کرونایی در حال اجرا است نیز با قدرت ادامه پیدا 

خواهد کرد.
وی قرنطینه یا لاک داون را یکی دیگر از اقدامات خود 
برشــمرد و گفت: کشــورها در دنیا از 1۰ تا 1۰۰ درصد 
قرنطینــه را انجــام می دهند و ما نیز با توجه به شــرایط 
اقتصــادی، سیاســی و اجتماعی خــود باید لاک داون را 
اجرایی کنیم. البته نباید این موضوع به صورت نمایشــی 
باشــد، به نحوی که با تعطیلی دو هفته ای میزان مرگ و 
میر در کشــور افزایش یابد. برای انجام لاک داون باید از 
همه مانند اصناف و افراد موثر خارج از وزارت بهداشــت و 
درمــان کمــک بگیریم تا چرخه ویروس کرونا در کشــور 

متوقف شود.
وزیر پیشنهادی حوزه بهداشت و درمان کابینه سیزدهم 
با اشاره به موضوع تاثیر مدیریت در حوزه بهداشت و درمان 
نیز بیان کرد: مهمترین موضوع در کنترل شــیوع بیماری 
کرونا مدیریت است و از رئیس جمهور تا معاون اول و ستاد 
ملی کرونا باید در این حوزه به درســتی اقدام کنند. می 
توانیم در ســتاد کرونا از نمایندگان مجلس استفاده موثر 
کنیم. همچنین می توان یکسری اقدامات را به استان ها 
واگذار کرد تا آنها با توجه به شــرایط محلی خود و حضور 

افراد موثر تصمیمات لازم را اتخاذ کنند.
عیــن اللهی درخصوص حوزه تولیت بهداشــت وزارت 
بهداشــت و درمان گفت: براســاس قانون تولیت سامت 
مردم با وزارت بهداشــت و درمان اســت، اما ۷۵ درصد از 
عوامل تاثیرگذار بر ســامت مردم خارج از حوزه وزارت 
بهداشــت و درمــان مانند خرابی جــاده ها، غذای آلوده و 
تصادفات اســت. اما باید وزارت بهداشــت و درمان در این 
میان به حاکمیت شناخته شود تا بتواند تولیت خود را به 
درســتی انجام دهد و این موضوع نیاز به اصاح ســاختار 
دارد. وی با تاکید بر لزوم اجرای قانون کاهش سهم هزینه 
های سامت مردم بیان کرد: براساس فرمایش مقام معظم 
رهبری باید وقتی شــخصی بیمار می شــود تنها به خاطر 
بیماری خود رنج ببرد و نه هزینه های آن، براین اســاس 
در برنامه ششم توسعه مقرر شد هزینه سامت برای مردم 
به ۲۵ درصد کاهش پیدا کند، اما متاسفانه همچنان این 
هزینه ها بر دوش مردم است و ما در برنامه این وزارتخانه 

بر لزوم اجرای این قانون تاکید داریم.
وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان دولت سیزدهم با 

بیان اینکه نظام بهداشت و پیشگیری مقدم بر درمان است، 
افزود: در صورت انجام پیشگیری، سامت مردم در معرض 
خطــر قرار نگرفته و حتــی هزینه های درمان نیز کاهش 
پیدا می کند. همچنین موضوع خانه بهداشت و نظام شبکه 
بهداشــت، یکی دیگر از برنامه های من در این وزارتخانه 
اســت که باید تاش شــود خانه های بهداشت در مناطق 

روستایی تقویت و کارایی خود را حفظ کند.
عیــن اللهــی تصریح کرد: امــروزه بیماری های مزمن 
غیرواگیردار مانند چاقی، دیابت، فشــار خون بالا و... یکی 
از مشــکات در کشــور است که با اصاح سبک زندگی و 
تغذیه حل می شود و مردم باید این موضوع را به درستی 
رعایت کنند. وی با اشــاره به اینکه نظام پزشــک خانواده 
برای ما بسیار مهم و در اولویت قرار دارد، اظهار کرد: نظام 
ارجاع و پزشــک خانواده براســاس برنامه ششم توسعه و 
برنامــه اباغــی مقام معظم رهبری بر وزارت بهداشــت و 
درمــان تکلیف شــده و رهبری انقــاب از این وزارتخانه 
خواســته اند تا پزشــک خانواده راه اندازی شود، متاسفانه 
در ایــن حــوزه مقاومت هایی در بخش دهنده ســامت و 
گیرنــده آن وجــود دارد، امــا به راه اندازی زیرســاخت 
الکترونیکی می توان پزشک خانواده را اجرایی کرد. وزیر 
پیشــنهادی بهداشــت و درمان با بیان اینکه در بسیاری از 
کشورهای پیشرفته و اروپایی نظام ارجاع و پزشک خانواده 
وجود دارد، گفت: برای اینکه بتوانیم از بسیاری از معضات 
حوزه بهداشــت و درمان رهایی پیدا کنیم باید به ســمت 
نظام ارجاع و پزشــک خانواده حرکت کنیم. وی در مورد 
توسعه کمی و کیفی پوشش بیمه ها گفت: بر اساس بندهای 
قانونی سیاســت های کلی سامت باید پوشش بیمه کلی 
ســامت برای همگان اجرایی شــود و پوشــش بیمه پایه 
درمــان برای همه ایرانیان به صورت رایگان برای اقشــار 

آسیب پذیر بر اساس ارزیابی تمکن مالی محقق شود.
عین اللهی با تأکید بر اینکه پوشــش بیمه باید افزایش 
یابــد، ادامــه داد: بــرای نمونه خدمات دندانپزشــکی و 
بیماری های نوپدید مانند بیماری کرونا باید تحت پوشش 
بیمه قرار گیرد. بیمه های تکمیلی نیز باید ســاماندهی و 
گســترش یابد. وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان در 
خصوص وجود پرونده های ســامت الکترونیک نیز گفت: 
نداشتن پرونده های سامت الکترونیک باعث شده ما مثل 
خلبانــی که فاقد رادار اســت عمل کنیم؛ چنانچه پرونده 
ســامت الکترونیک در کشــور اجرا شــود می توان نظام 
سامت را در کشور پایش و اجرا کنیم و دارو نیز بر اساس 
نــرم جهانی تجویز شــود، در حال حاضــر ما دو برابر نرم 
جهانی دارو تجویز می کنیم که این مســئله به دلیل نبود 

نظارت و نبود پرونده الکترونیک سامت است.
وی با بیان اینکه بسیاری از آمارهایی که عنوان می شود 
آمار دقیقی نیست، گفت: اینکه بدانیم چقدر آمار درستی 
در جامعه وجود دارد، نیازمند پرونده سامت الکترونیک 
اســت، همچنیــن پرونده ســامت الکترونیک می تواند 

تعارض منافع را از بین ببرد.
عین اللهــی بــا تأکید بر اینکه تعریف درآمدهای پایدار 
یکی دیگر از ضرورت هایی است که باید به آن ورود کرد، 
گفت: از مجلس شورای اسامی به دلیل اختصاص درآمدی 
از قانون مالیات بر ارزش افزوده به حوزه ســامت تشــکر 
می کنم. اختصاص رقم 11 هزار میلیارد در این قانون یک 
منبع مالی پایدار غیر از درآمدهای نفتی به شــمار می آید 

که این موضوع باید ادامه داشته باشد.
وزیر پیشــنهادی بهداشت و درمان یادآور شد: موضوع 
بعدی مسئله تعارض منافع است که نمایندگان نسبت به 
این موضوع دغدغه جدی دارند و حتی طرحی در مجلس 
بــرای مقابله با تعارض منافع در دســتور کار مجلس قرار 
دارد؛ در تعارض منافع در دو حوزه می توانیم عمل کنیم، 
نخست اینکه ساختار نظام سامت به گونه ای تعریف شود 
که تعارض منافع در آن وجود نداشــته باشــد و دوم اینکه 
از مدیران ارشــد شایسته استفاده شود. وی تأکید کرد: بر 
اســاس بیانیــه گام دوم از مدیرانــی انقابی، متخصص، 
پاکدست، متدین، جهادی و فاقد هرگونه تعارض منافع با 
صرف وقت کافی و با روحیه همکاری با مجلس اســتفاده 
خواهــم کــرد. برای من عدم همکاری با مجلس خط قرمز 
به شمار می آید چرا که نمایندگان مجلس، نماینده هزاران 

مردم به شمار می آیند و سخن آنها، سخن مردم است.
عین اللهی همچنین در مورد زنجیره تولید و توزیع دارو 
گفــت: باید نســبت به تولید، رفع موانــع صورت گیرد تا 
تولیــدات باکیفیت انجام پذیــرد. در این حوزه نظارت بر 

تولیدات نیز از اهمیت بالایی برخوردار است.
طب سنتی را در وزارت بهداشت نهادینه 

می کنیم
وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان در ادامه درباره 
پوشــش بیمه ای دارو گفت: امروز برخی اقدامات در این 
حوزه انجام می شــود که باید افزایش یابد. همچنین بنده 
به طب ســنتی و ایرانی اعتقاد دارم و به دنبال بازشناســی 
، ترویج  و نهادینه کردن آن با رویکردی عالمانه به استناد 
بند 1۲ سیاســت های کلی ســامت هستم. وی در ادامه با 
تأکید بر استانداردســازی نحوه شناسایی بیماری در طب 
ســنتی عنوان کرد: وزارت بهداشــت بر تأمین داروهای 
گیاهــی نظــارت خواهد کرد و با همــکاری وزارت جهاد 
کشــاورزی کشــت داروهای گیاهی را که در ایران غنی 
هســتیم صــورت خواهد داد. همچنیــن تعامل و تبادل 

منطقی میان طب نوین و سنتی ایجاد می کنیم.

عین اللهی در ادامه با یادآوری این مطلب که در ســال 
۸۴ کمیته طب ســنتی را برای علمی کردن آن در وزارت 
بهداشت ایجاد کردم، گفت: همچنین کارشناسی ارشد و 
PHD طب سنتی را ایجاد کردم و ۸ دانشکده طب سنتی 

را به بهره برداری رساندم.
درمان ناباروری را به صورت رایگان 

درمی آوریم
وزیر پیشــنهادی بهداشت و درمان در ادامه با اشاره به 
اهمیت سیاســت های جمعیتی و تشــکر از مجلس برای 
تصویب قانونی در این زمینه اظهار داشت: تعهدات وزارت 
بهداشت مطرح شده در این قانون را انجام می دهم و مراکز 
درمــان نابــاروری که امروزه مخارج زیــادی را به دوش 
زوج های نابارور تحمیل کرده را با کمک بودجه به صورت 
رایگان درمی آورم، همچنین از زایمان طبیعی و بهداشت 

باروری حمایت خواهیم کرد.
وی با اشــاره به افزایش کمی و کیفی آموزش پزشــکی 
یادآور شد: به دنبال تربیت نیروی انسانی کارآمد، حرفه ای 
و اخاقی هســتیم و به طبق فرموده رهبری به ســمت 
مرجعیت علمی حرکت خواهیم کرد که در همین زمینه 
طی ۸ سال اخیر ۵ کنفرانس صورت دادیم و اصول آن را 
تدوین کردیم. عین اللهی در ادامه با تأکید بر بومی گزینی 
در این وزارتخانه اظهار داشــت : بومی گزینی باعث رفع 
محرومیت می شــود و طبق قانون مجلس قصد داریم از 
افراد متخصص در مناطق محروم استفاده کنیم و شرایطی 
را فراهــم کنیــم که افراد ضمن تحصیل در شــهر خود در 
همان منطقه مشــغول به کار شــوند لذا عدالت آموزشی را 
مد نظر خواهیم داشــت که منجر به گســترش آموزش در 
کل کشــور می شــود و زیرســاخت های آن را نیز توسعه 
می دهیم.وزیر پیشــنهادی بهداشــت و درمان در ادامه با 
بیــان اینکــه باید پژوهش های کاربردی در این وزارتخانه 
ایجاد کنیم تا خروجی نیز داشــته باشــد، به گردشــگری 
سامت تأکید کرد و افزود: تبادل استاد و دانشجو با سایر 
کشــورها، ارائه برنامه جامع جهت ســامت روان، افزایش 
عدالت در سامت، افزایش زیرساخت های پزشکی و توجه 

به مناطق محروم در دستور کار ما خواهد بود.
وی در ادامه درباره افزایش تعداد دانشــجویان پزشکی 
عنوان کرد: تا دو سال گذشته تعداد این دانشجویان افزایش 
نداشــته اســت اما با تأمین زیرساخت ها قصد داریم آن را 
گسترش دهیم. عین اللهی در پایان خاطر نشان کرد: بنده 
کار غیرقانونی در زمان مسئولیت خود نکرده ام و موضوعی 
که درباره فرزندم در سال 9۵ مطرح شد مربوط به زمانی 

است که بنده هیچ مسئولیتی نداشتم.

  وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی در تشریح 
برنامه های خود:

اجرای ســند توســعه تعاون بسیار مهم و کلیدی است/
فسادزدایی و سالم سازی سرمایه مدیریتی و انسانی اولین 

گام وزارتخانه
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در تشریح 
برنامه های خود ایجاد اشتغال را یکی از موارد بسیار مهم 
برنامه های خود ذکر کرد و گفت: دبیرخانه ستاد اشتغال 
وزارت کار بــا فرماندهــی رئیس جمهور اشــتغال زایی را 
پیگیــری می کند.  به گــزارش خبرنگار خبرگزاری خانه 
ملــت،  حجــت الله عبدالملکــی در نشســت علنی امروز 
)دوشــنبه، اول شــهریورماه( مجلس شورای اسامی در 
تشریح برنامه های خود، ضمن تبریک و گرامیداشت روز 
پزشک، گفت: مطالب و نقل قول هایی از سوی من مطرح 
شــده که صحت ندارد و نمایندگان این موضوع را در نظر 

داشته باشند که همه ما در پیشگاه خداوند قرار داریم.
عبدالملکــی ادامه داد: من دکتــری علوم اقتصادی از 
دانشــگاه اصفهان و عضو هیات علمی دانشــکده اقتصاد 
دانشگاه امام صادق )ع( با مرتبه دانشیاری هستم و مفتخرم 
بیش از نیمی از عمر ۴۰ ســاله خود را صرف فعالیت های 
اجرایی و مدیریتی کرده ام. همچنین در زیرمجموعه های 
وزارتخانه های کار و امور اقتصادی، استانداری کردستان، 
کمیتــه امــداد امام خمینــی )ره( و بیش از 1۰ مجموعه 
اقتصــادی بــزرگ که هرکدام ده ها هــزار میلیارد تومان 
ســرمایه دارد، فعالیت کرده ام.   وزیر پیشــنهادی تعاون، 
کار و رفــاه اجتماعی با بیــان اینکه نمایندگان باید میان 
تجربه موفق و ســابقه طولانی تفکیک قائل شوند، تصریح 
کــرد: در دوران دفاع مقــدس فرمانده گردانی که در یک 
عملیــات موفق عمل مــی کرد در عملیات بعدی فرمانده 
لشکر می شد و چه بسا افرادی که سال ها در یک جایگاه 
قرار داشــتند اما داشــتن این سابقه طولانی به معنای یک 
تجربه موفق نبود.                             ادامه در صفحه 12

وزیر پیشنهادی  بهداشت:  دکتر بهرام عین اللهی

من طبیبم نه صنعتگر و تاجر؛ وزیر بهداشت 
وقتی وزیر مردم است که کنار آنان ایستاده 

باشد،طب سنتی را در وزارت بهداشت 
نهادینه می کنیم

وزیر پیشنهادی  تعاون، کار و رفاه اجتماعی:  
حجت الله عبدالملکی

اجرای سند توسعه تعاون بسیار مهم و کلیدی 
است،فسادزدایی و سالم سازی سرمایه 
مدیریتی و انسانی اولین گام وزارتخانه
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هفته نامه اقتصادی ایران
غرب آسیا به عنوان یکی از غنی ترین نقاط کره زمین از نظر منابع معدنی می باشد که متاسفانه به دلیل وضعیت سیاسی منطقه به صورت کافی توسعه نیافته است. در سال های اخیر و با توجه 
به اکتشافات صورت گرفته و همچنین افزایش ارزش مواد معدنی اهمیت توسعه معادن بیش از پیش آشکار گردیده است. نظر  به این که سالیان متمادی آرک معدنی بصورت وارداتی 
تامین می شده است، شرکت ذوب آهن اصفهان به عنوان تنها تولید کننده آرک معدنی در غرب آسیا در راستای توسعه بازار و پاسخ به نیاز داخل در مرحله اول اقدام به تولید ارک معدنی 
۲۱ٖ نموده و پس از پاسخگویی به نیاز داخل و استقلال کشور از واردات این محصول استراتژیک، باتوجه به نیاز کشورهای منطقه و توسعه معادن همسایگان اقدام به تحقیقات بازار صادراتی و 
شناسایی کشورهای دارای معادن در حال رشد و توسعه کرد.  پس از مذاکره با مشتریان صادراتی، اولین محموله این محصول پس از تولید در نورد ۶۵۰ کارخانه و انجام عملیات خم کاری،  نورد 
سرد و برشکاری در کارگاه شرکت پویش معادن از شرکت های تابعه ذوب آهن، حمل محصول نهایی به مقصد صادراتی انجام گرفت. لازم به ذکر است برای این محموله صادراتی علاوه بر 
تولید درکارخانه، فرآیندهای تکمیلی نیز توسط شرکت های وابسته ذوب آهن صورت پذیرفت و به این ترتیب ارزش افزوده بالاتری درمقایسه با صادرات پروفیل خام حاصل گردید. در 

ادامه رشد و توسعه محصولات شرکت ذوب آهن، تولید آرک معدنی ۳۶ٖٖ نیز مطابق با استانداردهای روز اروپا و با کاربرد معادن بسیار عمیق طراحی و به تولید رسید.

ادامه از صفحه 11
وی بیــان کــرد: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی یک 
وزارتخانه بســیار بزرگ با بالاترین ســطح تماس با حوزه 
های معیشتی مردم، کارگران، بازنشستگان، روستاییان و 
عشــایران، معلولان، زنان سرپرســت خانوار، کارجویان، 
کارآموزان، سالمندان، کودکان و مراکز خیریه و غیرانتفاعی 
اســت. این موضوع به معنای خدمات دهی این وزارتخانه 
به ۷۰ درصد مردم است و می توان وزارت کار را به استعاره 

وزارت مردم نامید.
عبدالملکی تاکید کرد: تحقق تعداد بســیاری از اسناد 
بالادســتی نظام و قوانین مصوب در گرو مدیریت صحیح 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است، من به عنوان یک 
مدیر اجرایی با داشتن ده ها سال در همین سن کم تجربه 
مدیریت اعام می کنم بخش بســیاری از مشکات کشور 
ناشی از اجرای نادرست قوانین است یعنی مشکات حوزه 
ضابطه گذاری ناشــی از آئین نامه ها و دســتورالعمل های 
تنظیم شــده توسط دستگاه هایی است که گاهی موجب 

نقض قرض قانونگذار می شود.
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی اظهار کرد: 
من بر اجرای قانون به درســتی تاکید دارم و  این موضوع 
توصیه مقام معظم رهبری است که در دستورکار مجلس 
نیز قرار دارد. وزارت کار مکمل بســیاری از سیاســت های 

کان و قوانین کشور است.
وی افــزود: اصــول 1۰،۲1،۲9،۳1، ۴۳ و ۴۴ قانــون 
اساســی، بخش های مهمــی از بیانیه گام دوم انقاب در 
حوزه مبارزه با فساد و ایجاد رفاه برای مردم، سیاست های 
کلی نظام از جمله سیاست اقتصاد مقاومتی، اجرای اصل 
۴۴، مبــارزه با مواد مخدر، مســکن، خانواده و جمعیت و 
قوانین بسیار کلیدی مانند قانون کار، بیمه بیکاری، قانون 
جامع حمایت از معلولان و حوزه بخش تعاون توسط این 
وزارتخانه باید اجرا شــود.    عبدالملکی تصریح کرد: باور 
دارم در صورت کمک و پشتیبانی مجلس شورای اسامی 
برنامــه های من بــرای وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

قابلیت اجرایی و عملی شدن پیدا خواهد کرد.
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به 
محورهای مهم برنامه خود در این وزارتخانه، گفت: حوزه 
های اشــتغال، روابط کار و آموزش های فنی و حرفه ای 
یکی از مهم ترین محورهای کاری وزارت کار اســت. یکی 
از دو مشــکل رفاهی کشــور بحث بیکاری و تورم اســت و 
نمایندگان دائما دغدغه بیکاری جوانان و تحصیلکردگان 

را درحوزه انتخابیه خود دارند.
وی اظهار کرد: اگرچه تولید و اشــتغال در حوزه های 
کشــاورزی، صنعت، ســاخت و ســاز، فناوری اطاعات و 
ارتباطات، گردشــگری، بهداشت و درمان، آموزش شکل 
می گیرد اما ما در دبیرخانه این وزارتخانه یعنی دبیرخانه 
ســتاد اشــتغال بحث تحقق برنامه اشــتغال کشــور را با 

فرماندهی رئیس جمهور پیگیری خواهیم کرد.
عبدالملکی تصریح کرد: بعد از انقاب اسامی اقدامات 
بسیاری در حوزه اشتغال انجام شده اما آیا اطاعات درباره 
وضعیت بیکاری و اشــتغال مردم در اختیار داریم؟ آیا با 
توجه به هر کدملی می توان به نوع اشــتغال، بیکاری و ... 
شخص پی برد. متاسفانه این اطاعات را در اختیار نداریم 
و براین اساس نمی توانیم به صورت درست و اصولی برنامه 
ریزی کنیم. عبدالملکی با بیان اینکه یکی از مســائلی که 
نماینــدگان بــه آن تأکید داشــتند این اســت که چرا در 
ســرمایه گذاری های هلدینگ هــای تابعــه وزارت تعاون 
عدالت ســرزمینی رعایت نمی شــود، گفت: این مســئله 
دغدغــه من نیز اســت و بایــد هلدینگ های وزارتخانه در 
حوزه هــای مختلــف بــا رعایــت آمایش ســرزمینی، 

سرمایه گذاری انجام دهند.
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه 
سرمایه گذاری ها باید دارای ۳ ویژگی سودآوری، پیشرفت 
اقتصادی منطقه و ارتقاء زنجیره های ارزش شغلی منطقه 
را بــه دنبال داشــته باشــد، افزود: این برنامــه در حوزه 
سرمایه گذاری ها دنبال خواهد شد. وی حذف ضوابط زائد 
و تسهیل فرآیندهای اداری تأمین اجتماعی را یکی دیگر 
از محورهای برنامه خود برشمرد و گفت: این مسئله یکی 
دیگر از موانع توســعه بیمه های اجتماعی به شمار می آید 
که در این زمینه ســردرگمی و اتاف وقت بســیاری برای 

کارفرمایان، کارگران و بیمه شدگان ایجاد می کند.
عبدالملکی تصریح کرد: در حوزه کار ســه جانبه گرایی 
در حوزه کار باید رعایت شــود به طوری که کارفرمایان، 
کارگران و دولت باید حقوقی عادلانه داشــته باشــند، این 
مناسبات باید با هماهنگی مجلس شورای اسامی تعدیل 
شــود. وزیر پیشــنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی اضافه 
کرد: بسیاری از کارگران نسبت به هزینه های بیمه تأمین 
اجتماعی گایه دارند و درخواست این موضوع را دارند که 
بــا تأمیــن منابع پایدار بیمه بســیاری از اقشــار از جمله 
قالیبافــان، کارگــران و حتی هنرمنــدان، کارفرمایان، 

یارانه ای برای بیمه طرف قرارداد خود داشته باشند.
وی اضافــه کــرد: برخاف تصور خیلــی از افراد بخش 
مشــاغل خانگی ســهم بالایی دارد و بین 1۰ تا 11 درصد 
ســهم دارد در حالی که در کشــورمان این رقم معادل ۳.۵ 
درصد اســت در شــرایطی که فرصت های زیادی در این 
حوزه وجود دارد. الگوی مشخصی در این رابطه وجود دارد 
کــه بــه جای کار در منزل از الگوی کار از منزل اســتفاده 
می شود، این طرح به صورت پایلوت با مشارکت ۵۰ هزار 

نفر اجرا شــد و موفقیت هایی به دســت آمد. عبدالملکی 
تأکیــد کــرد: همچنین قانون جامعی با عنوان قانون نظام 
جامع آموزش و تربیت فنی، حرفه ای و مهارتی وجود دارد 
که ســال 9۶ به تصویب رســید ولی اجرایی نشد؛ عاوه بر 
اینکه این طرح را اجرایی خواهیم کرد حلقه های مفقوده 
در این حوزه را نیز دنبال خواهیم کرد که با مشــاوره های 
شــغلی، مزیت سنجی شغلی در مناطق مختلف و ارزیابی 

و مدیریت بازار تکمیل می شود.
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: برای 
اینکــه این مهم محقق شــود بیــش از نیمی از واحدهای 
آموزش فنی و حرفه ای را ارتقاء خواهیم داد تا کل زنجیره 

نام برده در همین مراکز صورت گیرد.
وی به مســئله رفاه بازنشســتگان اشــاره و اضافه کرد: 
شــفاف ســازی دخل و خرج های تأمین اجتماعی یکی از 
مسائلی است که به صورت جدی دنبال خواهد شد و من 
بــه صــورت دوره ای تمامی دخل و خرج ها در این حوزه را 
در اختیار نمایندگان قرار خواهم داد. عبدالملکی حرکت 
به ســمت بیمه اجتماعی و بازنشســتگی را یکی دیگر از 
محورهای برنامه خود برشمرد و افزود: مسئله ایجاد عدالت 
در خدمــات درمانــی به ویژه در مناطقی که واحد درمانی 
وجود ندارد، دنبال خواهد شد به صورتی که اگر در برخی 
مناطق مراکز درمانی وجود ندارد، خدمات درمانی در آن 
مناطق ارائه شــود. وزیر پیشــنهادی تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعــی الکترونیکی کردن خدمات تأمین اجتماعی و 
تهیــه بانــک جامع رفاه ایرانیان را یکی دیگر از برنامه های 
خود دانســت و از تصویب ۸9 هزار میلیارد تومان اعتبار 
بــرای بازپس دهی بخشــی از مطالبات ســازمان تأمین 

اجتماعی در بودجه 1۴۰۰ تشکر کرد.
وی در ادامه به حوزه تعاون اشاره و یادآور شد: طی 1۰ 
سال گذشته و در جریان ادغام ۳ وزارتخانه ، حوزه تعاون 
به حاشــیه رانده شــد و ارتقاء حوزه تعاون مطالبه به حق 
شــما نمایندگان مجلس اســت. یکی از محورهای اصلی 
اقتصــاد مقاومتی تقویت تعاونی ها بوده و مهمترین اقدام 

در مردمی سازی اقتصاد، توسعه بخش تعاون است.
عبدالملکی اجرای ســند توســعه تعاون را بسیار مهم و 
کلیدی دانست و تصریح کرد: در سال 9۲ این سند تصویب 
شــد ولی به درســتی اجرا نشد. درست است که این سند 
دارای ایراداتــی بــوده اما اجرای آن کمک قابل توجهی به 
حوزه تعاون خواهد کرد. وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه 
اجتماعــی در ادامــه با بیان اینکه 1۲۰ هزار نفر در بخش 
غیردولتــی فعال هســتند، گفــت: ۶.۵ میلیون نفر تحت 
پوشــش قــرار دارند که از این میــزان۴۵۰ هزار نفر زنان 
سرپرســت خانوار و ۲۷ هزار نفر کودک بی سرپرســت و بد 
سرپرست هستند که نیاز به رسیدگی دارند و در برنامه های 
مــا قــرار دارند. وی در ادامه با تأکید بر رســیدگی ویژه به 
معلولان عنوان کرد: حقوق معلولان را به جدیت پیگیری 
می کنیم و سهم ۳ درصدی معلولان از استخدام را به آنها 
می دهیــم، همچنین خدمات ویــژه ای برای خانواده های 
دارای بیش از دو نفر معلول خواهیم داشــت و از آنجایی 
که صدها هزار زن بی سرپرســت یا بد سرپرســت در صف 
تحت پوشــش قرار گرفتن هســتند، اقدامی خواهیم کرد 

که هیچ کس در نوبت باقی نماند.
عبدالملکی در ادامه با اشــاره به حوزه اقتصادی وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی که نمایندگان مجلس را درباره 
صندوق ها، هلدینگ ها و شرکت های آن دغدغه مند کرده 
اســت، اظهار داشت: بخش بزرگی از اقتصاد کشور در این 
وزارتخانه اســت و ســازمان تأمین اجتماعی 1۷۸ شرکت 
بزرگ و صندوق بازنشســتگی کشوری ۵۰ شرکت بزرگ 

دارد که دولت نیز به آنها بدهکار است.
فســادزدایی، سالم سازی ســرمایه، مدیریتی و انسانی 

اولین گام وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی خواهد بود
وزیر پیشــنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: 
شرکت داری دولتی ، عدم شفافیت دارایی ها و فعالیت ها، 
همچنین مدیریت سیاســی و غیراقتصادی و فســادآلود و 
انتصابات رانتی و حقوق نجومی باعث شده این وزارتخانه 
به حیاط خلوت برخی جریان های خاص تبدیل شــود که 
فســادزدایی را اولین گام خود قرار می دهیم. وی در ادامه 
با بیان اینکه ســالم ســازی ســرمایه مدیریتی و انسانی از 
مجموعه هــای وزارتخانه به عنــوان گام دوم خواهد بود، 
عنوان کرد: حفظ مدیران سالم و کارآمد، شناسایی مدیران 
نامربــوط، مفســد و رانتی جهت برکنــاری و جایگزینی 
مدیران انقابی، جوان، باتجربه و کارآمد در دستور کار ما 

خواهد بود.
مبارزه با مافیا در تمام زیرمجموعه های 

وزارتخانه
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: 
امروز وقت آزمون اســت، آنهایی که منافعشــان به خطر 
افتاده اســت دروغ پراکنی می کنند، بنده پای ریشــه کن 
کردن فســاد خواهم ایستاد و رئیس جمهور نیز پشتیبان 
این موضوع اســت و پشتیبانی مجلس انقابی فسادستیز 
را نیــز  اخــذ خواهیــم کرد. وی افزود: تا روز آخری که من 
مدیریــت می کنــم دســتگاه بــزرگ انتصابــات برای 
شایســته گزینی و نظارت بر عملکرد مدیران فعال خواهد 
بود. اگر مدیری که ما منصوب کرده ایم دســت از پا خطا 
کند و فسادی انجام دهد برکنار خواهد شد. این مجموعه 
حق الناس است و ما حق نداریم بگوییم اشکال ندارد. این 
فرد که فساد کرده متعلق به فان جریان سیاسی است یا 

متعلق به فان بیت آیات عظام است و بگذاریم در مسئولیت 
باقی بماند. این حرف ها تمام شــده اســت. آغاز کار ما در 
وزارتخانــه نقطــه پایانــی خواهد بود بر مســئله مافیا در 

زیرمجموعه های وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی.
عبدالملکــی تصریــح کرد: آغــاز  کار ما نقطه پایان در 
مساله مافیا در مجموعه اقتصادی رفاه و تعاون خواهد بود 
و خود را در مقابل خداوند متعال، مردم بزرگ، نمایندگان 
و رییس جمهوری مسئول می دانم و در مقابل مجلس به 
عنوان امنای ملت و وکای مردم می دانم و پاسخگو هستم. 
با مجلس در تعاملم، شفافیت را تعهد می دهم و هر داشبورد 
مدیریتی که ایجاد کنیم دسترسی  آن را برای نمایندگان 
ایجاد می کنم. وی گفت: اجرای قوانین، اخذ مشــورت با 
نمایندگان در تنظیم لوایح، همکاری شانه به شانه با مجلس 
و برگزاری جلسه ها با همه نمایندگان در استان ها و مجامع 
استانی از تعهدات من و رسیدگی به مشکات هر استان، 
اســتفاده از مدیــران بومی نه مدیران پــروازی، پیگیری 
وعده های مسئولان گذشته و مبارزه با فساد و رانت و رفع 
فقر به نفع مردم را متعهد می شوم.همچنین تعهدات قبلی 
مدیران و مسئولان این وزارتخانه را نیز دنبال خواهم کرد 
و رجای واثق دارم با کمک شما دوره جدیدی به نفع مردم 

رقم بزنیم.

امیرعبداللهیان در دفاع از برنامه های خود برای تصدی 
وزارت امور خارجه:

وزارت خارجه را به برجام گره نخواهیم زد/ دیپلماسی 
و میدان بازوهای تحقق منافع ملی هستند

وزیر پیشــنهادی امور خارجه با اشــاره به اینکه اولویت 
سیاســت خارجی دولت ســیزدهم، همسایه محور و آسیا 
محور اســت، گفت: واقعه عاشــورا نشان داد دیپلماسی و 
میدان دو بازوی محقق کننده منافع و امنیت ملی هستند.

 بــه گــزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، حســین 
امیرعبداللهیان در جلسه علنی نوبت عصر امروز )یکشنبه، 
۳1 مردادماه( مجلس شورای اسامی در دفاع از برنامه های 
خود برای تصدی وزارت امور خارجه گفت: منطق عاشورا 
و پیام کربا نشــان می دهد دیپلماســی و میدان دو بازوی 

محقق کننده منافع و امنیت ملی هستند.
وزیر پیشــنهادی امور خارجه در این رابطه اظهار کرد: 
رهبر انقاب بر این اساس فرمودند قدرت میدان، پشتوانه 
محکمی برای دیپلماسی است و باید هرگونه عنصر اقتدار 

به نوعی تبدیل به دستاورد سیاسی و اقتصادی شود.
وی ادامه داد: در عرصه مناســبات بین المللی منافع و 
اقتدار ملی دارای اهمیت اســت که از آن غافل نخواهیم 
شــد و با اســتفاده از دیپلماسی عزتمند و اتکاء به ظرفیت 
های ذاتی و تحقق شــعار »ما می توانیم« به دنبال تحقق 

منافع ملی کشورمان خواهیم بود.
امیرعبداللهیان افزود: توجه به سه اصل عزت، حکمت 
و مصلحت در چارچوب سیاســت خارجی متوازن، پویا و 
هدفمنــد مورد توجه اســت که این امــر از خطوط اصلی 
برنامه ها در سیاســت خارجی است. وزیر پیشنهادی امور 
خارجه تصریح کرد: یکی از مخالفان سیاســت متوازن را 
مورد ابهام قرار داد که در این راستا باید عنوان کرد اولویت 
سیاســت خارجی دولت ســیزدهم، همسایه محور و آسیا 
محور است زیرا قرن ۲1 متعلق به آسیا است؛ بنابراین در 
غرب آســیا به دنبال نهادینه سازی دستاوردهای میدانی 
مقاومت و در شــرق آســیا به دنبال اســتفاده از ظرفیت 
قدرت های نوظهور اقتصادی برای رشد اقتصادی کشور و 
رفع محرومیت خواهیم بود. وی گفت: سیاســت خارجی 
متوازن عبارت اســت از اینکه در یک منطقه و یک حوزه 
متوقف نخواهیم شد بلکه در همه قاره ها چندین کشور را 
به عنوان کشــورهای اولویت دار تعریف خواهیم کرد و بر 
اساس برنامه و زمان بندی مشخص برای تعامل گام خواهیم 
برداشت. امیرعبداللهیان افزود: تقویت رابطه با کشورهای 
اسامی و دیپلماسی اقتصادی و تجارت بین الملل از دیگر 
مســائل قابل تأمل است؛ حدود ۴۰درصد برنامه سیاست 
خارجی دولت ســیزدهم را دیپلماســی اقتصاد تشــکیل 
می دهد و این در حالی است که اقتصادمحور نبودن وزارت 
امور خارجه طی ۴ دهه گذشــته یکی از مســائلی است که 

همگان به آن انتقاد دارند.
وزیر پیشــنهادی امور خارجه تصریح کرد: دولت آقای 
رئیسی با رویکرد جدید، پویا و هوشمند و تعریف موضوعات 
کان در حوزه اقتصادی مانند دیپلماســی انرژی، تجارت 
مرزی، توجه به بخش خصوصی، کشــت فراســرزمینی، 
توریســت، امنیت غذایی، صادرات غیرنفتی، ارزآوری و ... 
درصدد رفع انتقاد مذکور و تحقق دیپلماســی اقتصادی و 
تجارت بین  المللی است؛ نباید فراموش کنیم برای انجام 
کارهای بزرگ نیازمند مردان بزرگ و برنامه ریزی هستیم.

وزارت خارجه را به برجام گره نخواهیم زد
وی افزود: توجه به حوزه فناوری و دانش بنیان از دیگر 
مباحث اســت، مــا برای اجرای برنامه هــای اقتصادی از 
دســتیاران و مشــاورینی که متخصص باشند حتی اگر در 
بین سفرا در وزارت نداشته باشیم، به طور مثال در حوزه 
پیگیری دیپلماسی انرژی از ظرفیت ملی استفاده می کنیم 
تا به طور روزانه تسهیل کننده و پیگیر پرونده های اقتصادی 
مورد نظر باشــند. امیرعبداللهیان به فعالیت سفارتخانه ها 
در ادامه اشاره کرد و گفت: متأسفانه رویکرد اقتصاد محور 
در وزارت امور خارجه طی ۴ دهه گذشــته حاکم نبوده و 
در مقاطعی حتی در دولت قبل معاونت اقتصادی شــکل 
گرفت و احیاء شــد اما بخش ها به کمک هم نیامدند لذا 
کمترین حضور رایزنان اقتصادی را در خارج از کشور داریم 
بنابراین ما نیازمندیم در برنامه بودجه ســال آینده وزارت 
امور خارجه دستگاه هایی که مأموریت اقتصادی و تجارت 
بیــن الملــل دارند بتوانند کارشناســان زبده خود را به ما 
معرفــی کنند و متناســب با هر رویکرد کارشناســان در 
ســفارتخانه ها مستقر شوند. وزیر پیشنهادی امور خارجه 
ادامه داد: ممکن اســت ما در جایی رایزن کشاورزی برای 
تأمین امنیت غذایی نیاز داشته باشیم و در جای دیگر به 
رایزن بازرگانی نیاز باشد که این با کمک شما عزیزان حل 
خواهد شد. وی تصریح کرد: بارها در مجلس سخن گفتند 
که وزارت امور خارجه، وزارت برجام نیســت لذا با صدای 
بلند اعام می کنم که ما در وزارت امور خارجه اولاً مذاکره 
را ابزاری از دیپلماسی می دانیم و از میز مذاکره منطقی و 
تــوأم بــا اقتدار و حکمت فرار نخواهیم کرد اما وزارت امور 
خارجــه را به برجــام گره نخواهیم زد. همه تاش خود را 
بــرای بی اثــر کردن به موازات تاش برای لغو تحریم ها به 
کار خواهیم بســت و با مذاکره ای همراه خواهیم شــد که 

فرسایشی نباشد و تأمین کننده منافع ملت ایران باشد.
امیرعبداللهیــان در ادامه اظهار کــرد: وزارت خارجه 
مجموعــه متنــوع و پیچیــده ای از موضوعــات از عرصه 
دیپلماسی رسمی تا دیپلماسی عمومی ، آب، گردشگری 
و ســایر دیپلماســی ها باید دنبال کند. قبل از اینکه توفیق 
اجباری نصیبم شــود و از دولت به مجلس منتقل شــوم، 
یک تصویری از مجلس در ذهن داشــتم اما طی ۵ ســال 
گذشــته در مجلس با ظرفیت عظیم دیپلماسی پارلمانی 
آشنا و با تمام وجود به آن پی بردم. این دیپلماسی از سطح 
رئیس محترم مجلس، نواب رئیس، اعضای هیأت رئیســه 
تا روسای کمیسیون ها و فراکسیون ها و تمامی کارگروه های 
مرتبط تخصصی را شــامل می شــود. توجــه به ظرفیت 
دیپلماسی پارلمانی را تا جایی پیش خواهیم برد که منتظر 
دعوت و احضار شما به مجلس و کمیسیون نباشم و حتماً 
در هر برنامه ای که بتوانیم از ظرفیت دیپلماسی پارلمانی 
اســتفاده کنیم، داوطلبانه درخواســت خود را اعام و به 
مجلس خواهیم آمد لذا تعامل سازنده و پویایی را با مجلس 

شکل خواهیم داد.
وزیر پیشــنهادی امور خارجه با اشاره به اظهارات یکی 
از نمایندگان مبنی بر فعال نبودن گروه های دوســتی – 
پارلمانی گفت: این درد و دل مشــترک ما اســت، ایراد کار 
در وزارت امور خارجه ای اســت که من عضو آن خانواده 
هســتم و امیدوارم با کمک همکاران انقابی و باتجربه در 
وزارت امور خارجه این ظرفیت را عملیاتی کنم، همچنین 
نسبت به جذب نیروهای جوان و انقابی و کادرسازی برای 
دهه های آینده و حرکت در تراز سیاست خارجی متوازن 
و سیاســت خارجی در تراز انقاب با حمایت شــما انجام 
خواهیــم داد. وی با تأکید بــر رویکرد چندجانبه گرایی و 
حضــور هدفمند در مجامــع بین المللی اظهار کرد: همه 
دولت ها نسبت به ایرانیان خارج از کشور حرف ها زدند، ما 
شــورای عالی ایرانیان خارج از کشــور را تشکیل دادیم که 
معطــل مانده اســت. با توجه بــه گفت وگویی که با جناب 
آقای رئیسی داشتیم وی با انگیزه و عاقمندی اعام کردند 
که شورای ایرانیان خارج از کشور به سرعت احیاء شود و 
دبیرخانه آن که جانشــین وزیر خارجه اســت و معاونت 
کنســولی و پارلمانی را در وزارت خارجه به عهده دارد با 
نگاه حل مشکات ایرانیان و استفاده از ظرفیت آنها بهره 
خواهیم گرفت. امیرعبداللهیان یادآور شد: از ابتکار عمل 
آقای دکتر قالیباف تشــکر می کنم که از ابتدای فروردین 
ماه ســال 1۴۰۰ دستور دادند در حوزه بین الملل مجلس 
دفتر ارتباط ایرانیان خارج از کشــور با مجلس راه اندازی 
شــود، این دفتر به صورت آزمایشــی راه اندازی شــده و 
گزارشی از عملکرد این دفتر، پیام های متنوع و پیشنهادات 
ایرانیان خارج از کشــور برای حل مشــکل با اســتفاده از 
ظرفیت دیپلماسی پارلمانی ارائه خواهد شد. در خصوص 
دیپلماســی گردشــگری نیز با آقای ضرغامی برنامه ای را 
مرور کردیم که این برنامه با هدف ارزآوری و شناســاندن 
جمهوری اســامی ایران و اســتفاده از ظرفیت های ایران 
عزیز اســت. وزیر پیشــنهادی امور خارجه ادامه داد: فعال 
سازی دفاتر خارجی در استان ها و سفارتخانه ها، فعال سازی 
ســفارتخانه ها بــرای احیای بازارچه هــای مرزی از جمله 
برنامه ها است، تاش برای تقویت جبهه مقاومت بی تردید 
در دستور کار دولت سیزدهم است، محور مقاومت، متحدین 
جمهوری اســامی ایران هســتند که برای تثبیت امنیت 
پایدار در منطقه و کشورهای خود به صورت خودجوش به 
وجود آمده اند و این ظرفیت بزرگ تأمین کننده حداکثری 
کشورهای منطقه بوده و فراتر از حوزه امنیت، ظرفیت های 

بالا و فراتری دارند که مورد توجه ما است.

 جمهوری اسلامی می تواند عامل ثبات ساز 
بر منطقه باشد

وزیــر پیشــنهادی امور خارجه تاکیــد کرد: با افتخار و 
قــدرت از جبهه مقاومــت برای ایجاد امنیت حداکثری با 

همکاری منطقه استفاده خواهیم کرد.
وی ادامه داد: جمهوری اســامی در منطقه ثبات ســاز 
و امنیت آفرین اســت. به عنوان کســی که بارها با رهبران 
منطقه دیدار داشــته ام می گویم اگر شــیاطین از منطقه 

دور شوند جمهوری اسامی می تواند ثبات ساز باشد.
امیرعبداللهیان با بیان اینکه ارتباط با همســایگان امر 
راهبردی است نه استراتژیک، اظهار داشت: دست دوستی 
ما با همه کشــورهای منطقه به ویژه 1۵ کشــور همسایه و 
پیرامونــی دراز اســت و اعتقاد داریــم می توانیم با کمک 
کشورهای منطقه، منطقه ای آباد و با ثبات داشته باشیم. 
معتقدم زمان آن فرا رســیده اســت که همه کشــورهای 
منطقه در راســتای ثبات و امنیت با هم همکاری داشــته 
باشــند. وی با اشاره به تحولات اخیر در افغانستان، گفت: 
با دقت تحولات این کشور را دنبال می کنیم و اعتقاد داریم 
سرنوشــت افغانستان باید به دست مردم و تشکیل دولت 
همه گیر و با کمک کشــورهای همســایه تعیین شــود نه 

کشوری که ۲ سال تمام در افغانستان مستقر بود.
این وزیر پیشنهادی امور خارجه با بیان اینکه مسلمانان 
جهان عربستان را سرزمین نزول وحی می شناسند، تاکید 
کرد: همکاری دو کشور مسلمان در منطقه بسیار ضروری 
اســت، همچنین اعتقاد داریم جنگ علیه یمن که ۷ سال 
به طول انجامیده است با آتش بس فوری، گفت وگوهای 

یمنی یمنی به پایان می رسد.
امیرعبداللهیــان اظهــار داشــت: همــکاری ایران با 
کشــورهای حوزه خلیج فارس را در یک پیوند دیرینه می 
دانیم و باید روابط تجاری با کشورهای خلیج فارس را احیا 
و فرآیند آن را تســریع کرد. وی با تاکید بر اینکه امنیت 
منطقه باید از سوی کشورهای درون منطقه تامین شود، 
افزود: از هرگونه راهکار برای تامین امنیت اســتقبال می 

کنیم و خود از اولین مبتکرین این امر خواهیم بود.
وزیر پیشنهادی امور خارجه با تاکید بر اینکه گفت وگو 
و مذاکــره را از حــوزه منطق، حکمــت و اقتدار دنبال می 
کنیم، بیان کرد: تامین حداکثری منافع ملت بزرگ ایران 
را از طریــق گفــت وگو محقق می کنیــم، در وزارت امور 
خارجه تمرکز بر اصاح ســاختار، اســتفاده از نیروهای 
انســانی، جذب نیروهای جدید و احیای دانشــکده روابط 
بین المللی و استفاده از خروجی سایر دانشگاه های کشور 

گام برمی داریم.

خاندوزی در دفاع از برنامه های خود برای تصدی وزارت 
اقتصاد:

مهمترین اولویت وزارت اقتصاد کمک به ثبات اقتصاد 
کان و مهار پایدار تورم است

وزیر پیشــنهادی امور اقتصــادی و دارایی خاندوزی با 
اشــاره به برنامه های کوتاه مدت گفت: مهمترین اولویت 
وزارت اقتصاد و دارایی کمک به ثبات اقتصاد کان و مهار 
پایدار تورم است، اینجانب به عنوان فردی که برخاسته از 
طبقات متوســط و با آلام مردم آشــنا هستم، وظیفه خود 

را ایفای حقوق اقتصادی ملت می دانم.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، سید احسان 
خاندوزی در جلســه علنی نوبت عصر امروز )یکشنبه، ۳1 
مردادماه( مجلس شــورای اسامی در دفاع از برنامه های 
خود برای حضور در وزارت اقتصاد در دولت سیزدهم گفت: 
از اعتماد رئیس جمهور محترم به اینجانب تشکر می کنم 
و بــه فضل خدا تاش می کنم نماینده ای شایســته برای 
جریــان گام دوم در دولــت باشــم. همچنین از تک تک 
نمایندگان موافق و مخالف سپاسگزارم. در ابتدا عرض کنم 
هزار جهد بکردم که بار وزارت را به دوش نکشــم اما پس 
از نپذیرفتن مســئولیت در اولین جلســه، بعدها پذیرفتم 
پــس از توکل و توســل جامــه رزم اقتصادی به تن کند و 
تجربه 1۷ ساله ام در سیاست گذاری اقتصادی را در خدمت 

دولت مردمی و ایران قوی دربیاورم.
وزیر پیشــنهادی امور اقتصادی و دارایی ادامه داد: در 
ایــام نبــرد اقتصــادی خارج و البته تحریــم داخلی علیه 
تولیدکنندگان اگر عافیت طلب بودم صندلی پاســخگویی 
را نمی پذیرفتم اما هیهات که از جهاد کبیر علیه دشــمن 
اقتصادی شانه خالی کنیم که به گفته حاج قاسم ما ملت 
امام حســینیم ، صد البته ســختی کار و ســنگینی بار را 
می دانــم امــا به فضل خــدا با ایده های تحولــی و با تیم 
متخصصان ســالم، قاســم و جازم بناداریــم گذر کنیم و 
می دانیــم چاره ای جز گذر کردن موفقیت آمیز جمهوری 

اسامی از تنگه اقتصادی نداریم.
ادامه در صفحه 13

وزیر پیشنهادی وزارت امور خارجه:  امیرعبداللهیان

وزارت خارجه را به برجام گره نخواهیم زد/ 
 دیپلماسی و میدان بازوهای تحقق منافع

 ملی هستند

وزیر پیشنهادی وزارت اقتصاد:  خاندوزی

مهمترین اولویت وزارت اقتصاد کمک به ثبات 
اقتصاد کلان و مهار پایدار تورم است
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خانه ملت13
عملیاتاکتشافی

تفصیلیمعدنسرویان
دلیجانآغازشد

هفته نامه اقتصادی ایران
مدیر عامل شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه اصفهان از آغاز عملیات اکتشافی تفصیلی معدن سرویان دلیجان خبر داد. به گزارش ایراسین و به نقل از روابط عمومی شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه اصفهان، 
محمد حسین قورچانی مدیر عامل شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه اصفهان از آغاز عملیات اکتشافی تفصیلی معدن سرویان دلیجان خبر داد. وی اعلام کرد: شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه اصفهان جهت 
افزایش ذخایر قطعی سنگ آهن و به منظور تکمیل زنجیره فولاد کشور و در راستای تحقق چشم انداز این صنعت، اکتشافات تفصیلی معدن آهن سرویان را آغاز نموده است. قورچانی در ادامه افزود: 
صنعت فولاد بعنوان صنعت مادر در کشور نیازمند نگاه ویژه است. از این رو برای تامین این محصول استراتژیک، سرمایه گذاری در طول زنجیره تامین ضروری است و در همین راستا شرکت فلز تدارک 
از سال ۱۳۹۸ ماموریت تحقق این مهم را در بخش تامین مواد اولیه و سنگ آهن بر عهده گرفته است.  مدیر عامل شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه گفت: با توجه به گزارشات سازمان زمین شناسی کشور 
در خصوص محدود بودن ذخایر کشف شده سنگ آهن کشور و همچنین نیاز روز افزون تولید کنندگان داخلی فولاد جهت تحقق تولید مبتنی بر چشم انداز ۱۴۰۴، شرکت فلز تدارک فولاد مبارکه عملیات 
حفاری های اکتشافی به طول ۲۵۰۰ متر با مدت زمان ۴ ماه در محدوده مذکور را آغاز نموده است.  شایان ذکر است با توجه به پتانسیل های صادراتی کشور امکان صادرات محصولات نهایی فولاد در سالهای 

آتی، منوط به افزایش ذخایر کشف شده سنگ آهن وجود دارد. لذا مدیریت این شرکت امیدوار است با انجام حفاری های مذکور، ذخیره این معدن و تولید آن افزایش قابل توجهی داشته باشد.

ادامه از صفحه 12
وی اظهار داشــت: شــرط این گذار مواجهه صادقانه با 
ناجی واقعی یعنی مردم است و مردم روی سخن صادقانه 
و رفتار منزه و غیرکاسبکارانه را خوب تشخیص می دهند، 
بــر این عهــد خواهیم ماند مانند دوره نمایندگی در میان 
مردم خواهم بود و گوش شنوا برای شنیدن و چشمی بینا 

برای دیدن مشکاتشان.
خانــدوزی افزود: در خصوص برنامه های اینجانب برای 
وزارت اقتصاد این است که در دهه اخیر دشمنان جمهوری 
اســامی ایران عرصه اقتصــاد را میدان جنگ علیه ملت 
ایــران تعبیــه کردند و خیال دارند با تحریم و فشــار ملت 
بزرگ ما را وادار به کرنش کنند غافل از آن که به فرموده 
رهبر انقاب تنها راه غلبه بر مکر دشمنان تکیه بر موازین 
اقتصاد مقاومتی اســت که از تعالیم اقتصادی اســامی و 

مکتب اهل بیت است.
وزیر پیشــنهادی امور اقتصــادی و دارایی عنوان کرد: 
اینجانب رجای واثق دارم که دولت ســیزدهم با استعانت 
از خدا و نه امید بستن به کدخدا و به میدان آوردن مردم 
، رفع تعارض منافع مســئولان، گسترش شفافیت، فهم از 
اقتصاد به عنوان مسئله علمی و فراجناحی و به کارگیری 

نخبگان در این تقابل بزرگ اقتصادی پیروز خواهد شد.
وی ادامه داد: دشــمن اتــاق جنگ خود را خزانه داری 
ایالات متحده قرار داده است بنابراین وزارت اقتصاد خود 
باید در خط مقدم خنثی ســازی تحریم و آســیب ناپذیری 
در جنــگ اقتصادی باشــد، از ایــن رو اینجانب به کمک 
صاحبان تجربه و بدنه وزارتخانه، وزارت اقتصاد را در دولت 
ســیزدهم با آرایش تحریم ناپذیری، نوسازی خواهیم کرد 
هر چند که تیم دیپلماســی اقتصادی باید طبق منویات 
رهبر انقاب به دنبال وظیفه تحریم زدایی باشد اما چنان 
که رئیس جمهور محترم فرمود ما اقتصاد و معیشت مردم 
را منتظر بیگانگان قرار نخواهیم داد و غیر از تحریم یکجانبه 

آمریکا مسیرهای جدیدی خواهیم گشود.
خاندوزی مطرح کرد: عامت های سازگار و امیدبخش 
بــه همپیمانــان صادر خواهیم کرد و شــرکای راهبردی 
دیگــری می افزاییم، مگر برخی اقتصادهای آســیایی که 
تحریم هم نیســتند از پیام رســان مالی غیرســوئیفتی و 
روش های تســویه ارزی غیرمتعارف اســتفاده نمی کنند، 
همان طور که در رفع امور ســخت افزاری مانند وابســتگی 
بــه واردات بنزین که 1۰ ســال پیــش تهدید بود و امروز 
فرصــت نمی توانیم در سیاســت های نــرم اقتصادی هم 

تحریم ها را تبدیل به فرصت کنیم؟
وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی گفت: مأموریت 
بلند و اساسی وزارت اقتصاد در دولت سیزدهم اولاً ارتقاء 
بخش خود وزارت اقتصاد و دارایی در تیم اقتصادی دولت 
است و ثانیاً بازطراحی سیستم ها با هدف مقاوم سازی مالیه 
دولت و پشتیبانی از بخش های مولد و مانع زدایی از تولید 
و کاهش نابرابری های غیرموجه بدین منظور ساختارها و 
فرآیندهــا معلول موجود را بــا تکیه بر فناوری های نوین 
چون مســئله هوشمندسازی جزو ضروریات اداره عاقانه 

شرایط جنگی اقتصادی است.
وی مطــرح کرد: حذف مجوزهــای زائد، بهبود فضای 
کســب و کار، رفع امتیازات ویژه مســیری برای مشارکت 
همــه مردم در فرآیند تولیــد و پیش بینی پذیری اقتصاد 
فراهــم می کنیــم، ایــن طور نباشــد که هفتــه ای یک 

دستورالعمل گمرکی مواجه شویم.
خانــدوزی با اشــاره به برنامه هــای کوتاه مدت گفت: 
مهمتریــن اولویــت وزارت اقتصاد و دارایی کمک به ثبات 
اقتصاد کان و مهار پایدار تورم اســت، اینجانب به عنوان 
فردی که برخاسته از طبقات متوسط و با آلام مردم آشنا 
هستم، وظیفه خود را ایفای حقوق اقتصادی ملت می دانم. 
تورم بی سابقه و مزمن و درآمد سرانه شکاف بزرگ درآمد 
و هزینه برای خانوارها ایجاد کرده اســت، ســفره مردم را 
کوچک کرده اســت و معیشــت اقشار مختلف را به خطر 
انداخته اســت. اگرچه حل مسئله تورم نیازمند همکاری 
همه دســتگاه ها و زمان و مجالی برای به ثمر رســاندن اما 
از همین روز اول تمام تاش خود را برای تأمین کســری 
بودجــه از روش های غیرتورم زا، کنترل رشــد بی ضابطه 

نقدینگی و مدیریت بازار ارز به کار خواهم بست.
وزیر پیشــنهادی امور اقتصادی و دارایی اظهار داشت: 
اقدام فوری در حوزه مالیه دولت، گذر از کســری بودجه 
همین امســال است البته با کمترین هزینه اقتصاد کان، 
با توجه به هزینه های استقراضی که از بانک مرکزی صورت 
گیرد مهمترین اقدامات این اســت که در ابتدا برای اوراق 
دولــت تقاضــا ایجــاد کنیــم که بــه راحتی شــدنی و 
دستور العمل های آن اباغ خواهد شد، فروش اموال دولتی 
که نیازمند تربیت و شــجاعت مدیران دولتی اســت برای 
اینکه متبحرانه مسئولیت بپذیرند، همچنین ارتقاء نقش 
خزانــه در پیونــد با عملیات با بانک مرکزی، توســعه بازار 
بدهی ها، افزایش تنوع اوراق مالی " اسامی و نقدشوندگی 
آنها، تدوین برنامه انتشــار زمانی اوراق و در نهایت لایحه 

مدیریت بدهی های عمومی است. 
وی تأکیــد کــرد: دولت ســیزدهم در دهه ای اقتصاد را 
تحویل می گیرد که می توان آن دهه را دهه از دست رفته 
اقتصادی نامید. قرار بود طبق اسناد بالادستی تولید داخلی 
کشــور در طول دهه 9۰ به دو برابر افزایش  پیدا کند، در 
عمل نه تنها این اتفاق به نزدیک صفر رخ داده اســت بلکه 
با افزایش جمعیت، درآمد سرانه خانوارهای ایرانی کاهش 

پیدا کرده اســت. خاندوزی با اشاره به شرح وظایف وزارت 
اقتصاد و دارایی گفت: وزارت اول باید کاهش هزینه و تولید 
و مبادلــه از طریــق ارتقاء نقش هیــأت مقرردات زدایی و 
تسهیل صدور مجوزها است، این بندهایی که به پایه فعالان 
اقتصادی تنیده شده است و چقدر شما مراجعه کنندگانی 
دارید که ماه ها پشــت در تقاضای مجوزها مانده اند و این 
اتفاقی است که برای 1۷۶ مجوز وزارت جهاد، 1۶۶ مجوز 
وزارت اقتصــاد، 1۳۰ مجــوز وزارت بهداشــت و درمان و 
ســازمان غذا و دارو افتاده اســت. وزیر پیشــنهادی امور 
اقتصادی و دارایی در ادامه با بیان اینکه برای ســهامداران 
خــرد تجربه مثبتی ایجاد می کنیــم تا افزایش نقش بازار 
سرمایه را داشته باشیم، گفت: بنگاه های خوب و خوشنامی 
در صــف عرضه اولیه قرار دارند که می توانند کمک کننده 
باشــند، همچنین به تخلفات گذشته ای که در بازار بورس 
صورت گرفت رســیدگی خواهیم کرد و مشوق هایی برای 
تازه واردان بازار سرمایه قرار می دهیم. وی ادامه داد: تقویت 
برون گرایی و دیپلماســی اقتصادی نیز از اهم برنامه های 
بنده اســت که با همکاری وزارت صنعت و خارجه تصمیم 
داریم از سرمایه ایرانیان خارج از کشور برای تقویت اقتصاد 

داخلی استفاده کنیم.
3۲ هزار میلیارد تومان برای تحرک بخش 

عمرانی استان ها در نظر داریم
خاندوزی در ادامه با بیان اینکه بروکراســی اداری مانع 
از شکوفایی شده است، اظهار داشت: از طرفی بدهی نیروگاه 
ها داده نمی شــود و از ســوی دیگر به آنها اجازه صادرات 
برق داده نمی شــود که این موضوعات باید اصاح شــود، 
همچنین پیگیری تفاهم نامه قرارداد ۲۵ ســاله با چین را 
در دســتور کار داریم و به کریدور شــمال به جنوب نیز 

اهمیت خواهیم داد.
وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی در ادامه با بیان 
اینکــه ۳۲ هزار میلیارد تومان برای تحرک  بخش عمرانی 
به استان ها خواهیم داد، عنوان کرد: ساماندهی ظرفیت های 
تولیدی ذیل ســهام عدالت که ظرفیت زیادی در بورس 
دارند و همچنین اصاح هیأت مدیره شــرکت های استان 
و تعیین تکلیف جاماندگان سهام عدالت نیز در دستور کار 
قرار خواهد داشــت. وی در ادامه با اشــاره به حوزه بانکی 
بیان داشت: خلأ حاکمیتی شرکتی و تعارض منافع باعث 
شــده تا نارضایتی ایجاد شــود لذا اصاح حکمرانی بانک 
مرکزی و ایجاد جایگاه هماهنگ ساز بازارهای مالی، الزام 
ویژه برای اعتمادسازی، تقویت سنت قرض الحسنه، واقعی 
شــدن قراردادها، اصاح نظام نظارت بر خلق پول، تقویت 
بانک توسعه اسامی و حاکمیت شرکتی و افزایش و توزیع 
عادلانه تسهیات بانکی در سراسر کشور را در نظر داریم.

رونق اقتصاد صد برابر مقدم تر از مالیات 
ستانی است

خانــدوزی در ادامــه با بیــان اینکه تصمیــم دارم به 
رهاشــدگی بانکی خاتمه دهم، اظهار داشــت: عدم اتکاء 
بودجه به درآمدهای مالیاتی باعث شده تا از محل تحریم ها 
آســیب ببینیم در صورتی که این بخش نقش مهمی در 
توزیع درآمد دارد، همچنین تنظیم رفتارهای سوداگرانه 
در بازار سرمایه ها را در نظر داریم و معتقدیم رونق اقتصاد 

صد برابر مقدم تر از مالیات ستانی است.
وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی در ادامه با اشاره 
به اهم برنامه های وزارت اقتصاد خاطر نشان کرد: افزایش 
شاخص GDP به 1.۵ برابر تا پایان دولت، استقرار مالیات 
بر عایدی سرمایه، هوشمندسازی سیستم مالیاتی و تاش 
برای ایجاد شناســنامه بنگاه های اقتصادی در دستور کار 
ما قرار دارد. وی در ادامه با اشاره به حوزه بیمه در وزارت 
اقتصاد بیان کرد: پایین بودن ضریب نفوذ بیمه باید اصاح 
شــود که متعهد می شــویم اصاح ساختار و عملکرد بیمه 
مرکزی را در دستور کار قرار دهیم چرا که هم اکنون دارای 
تعارض نقش است و برنامه تحول نداشته و نیازمند تقویت 
هســتیم. خاندوزی همچنین با اشــاره به شرایط تحریم و 
کرونا در کشــور عنوان کــرد: مبادلات تجاری و ترخیص 
کالاهای اساســی اولویت اســت و سیستم گمرکات باید 
اصاح شــو، همچنین سامانه گمرکی که هم اکنون فعال 
اســت، هوشــمند نبوده که همین باعث ایجاد فساد شده 
است لذا برای مبارزه با آن اجرای کامل پنجره واحد را در 
نظر داریم. وی با اشاره به عملکرد مناطق آزاد تاکید کرد: 
متاسفانه عملکرد مناطق آزاد و ویژه نتوانسته است اهداف 
قانونگــذار چه در موضوع پایگاه صادرات و انتقال فناوری 
و چه در موضوع جذب ســرمایه گذار خارجی محقق کند 
و در این موضوعات موفق نبوده ایم. برای حل این مسئله 
تاشمان بر این است که به جای تمرکز کردن بر اصاحات 
غیراولویــت دار کمّــی ، بر بهبود کیفی مناطق آزاد تمرکز 
کنیم. خاندوزی تصریح کرد: در موضوع زیرســاخت های 
مناطق آزاد و ویژه باید عرض کنم که این مناطق به جهت 
نبود زیرســاخت لازم، نتوانســته اند نقش خود را به خوبی 
ایفا کنند. بخشــی از درآمد منابع درآمدی آزاد به فرآیند 
واردات گره خورده است، به جای اینکه از محل های مولد 
تامین شــود. موضوع دیگر غیرشــفاف بودن خود منطقه 
اســت. واگذاری اراضی مناطق آزاد و شــرکت هایی که به 
صورت غیرفعال و پوششــی در این مناطق ثبت شــده اند، 

از مشکات این مناطق هستند.
وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی کابینه سیزدهم 
ادامه داد: مسئله دارایی های دولت مانند سایر کشورها از 
مسائل بسیار هم است، تاش ما در وزارت امور اقتصادی 

و دارایــی ایــن خواهد بود که بــر مدیریت مبتنی بر بازده 
دارایی های دولت و مولدســازی دارایی های دولت که در 
اختیــار هــر مجموعــه ای قرار می گیــرد، نظارت کنیم. 
متاســفانه در مقابــل اموال ۸۵ میلیــون نفر هموطن بی 
مبالات هستیم. پاسخگو کردن مدیران شرکت های دولتی 
درخصــوص وظایف آنها از پیگیــری های وزارت اقتصاد 

خواهد بود.
وی بیان کرد: موضوع دیگر مسئله اصاح قانون سیاست 
های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی است که به فضل خدا در 
مدت ۳ ماه آینده تقدیم هیات وزیران خواهد شد و بسیاری 
از مشــکات خصوصی سازی ها و حکمرانی سهام عدالت 

در دل آن لایحه اصاح خواهد شد.
خاندوزی در پایان مطرح کرد: من فرزند مجلس هستم 
و امیدوارم نماینده مقتدر و شایسته شما نمایندگان مجلس 
در دولت سیزدهم باشم و امیدوارم یکی از ارکان همگرایی 
دولت و مجلس انقابی به شمار بروم و با قوت پیگیری می 
کنــم که طبق اصــل هماهنگی در تیم اقتصادی به فضل 
خــدا کمترین چندصدایی و چند آهنگی از تیم اقتصادی 
دولت شــنیده شــود و آموخته ایم که طبق قاعده اسامی 
توازن حق و تکلیف، هر کس در برابر قانون پاسخگو است، 
همــان صاحب حق اســت. همکاران عزیــز بدانید فرزند 
مجلس این مسئولیت خطیر را جز برای اولاً کمک به مقاوم 
ســازی اقتصاد ایران در برابر جنگ خزانه داری آمریکا و 
ثانیاً کمک به برقراری عدالت و ارتقای معیشــت به ویژه 
در اقشــار ضعیف و متوســط نپذیرفته است، پس در این 
مسیر یاری اش کنید، امیدوارم با سرانجام یافتن اقدامات 
کوتاه مدت و شروع اقدامات بلندمدت، مردم بزرگ ایران 
اسامی از سال آتی ثمرات شیرین و مبارک تحول اقتصاد 
را در کامشــان احســاس کنند؛ به فضل خدا و به دعای 

صاحب عصر )عج( بر سرآنیم که طرحی نو دراندازیم.

وزیر پیشنهادی اطاعات در تشریح برنامه های خود:
وزارت اطاعات باید در تراز انقاب اسامی بروز و ظهور 

کند
وزیر پیشــنهادی اطاعات گفت: وزارت اطاعات یک 
نهــاد برآمــده از انقاب اســامی و مجموعه تشــکیات 
حاکمیتی است، بنابراین باید در تراز انقاب اسامی بروز 
و ظهــور کنــد و تداوم یابد و مبتنی بر بیانیه راهبردی گام 

دوم قدم بردارد.
 بــه گــزارش خبرنگار خبرگــزاری خانه ملت، حجت 
الاسام والمسلمین سید اسماعیل خطیب در جلسه علنی 
صبح امروز )یکشنبه، ۳1 مردادماه( مجلس شورای اسامی 
در تشریح برنامه ها و سوابق خود، گفت: از الطاف عزیزان 
و بزرگواری رئیس انقابی مجلس، هیأت رئیسه، نمایندگان 
و عزیزانی که دفاع و نقد کردند تشــکر می کنم چون همه 
این هــا بــرای جلب رضایت الهی و ملــت می دانم. از همه 
عزیزان تقاضامندم در ادامه راه همواره با نکته ســنجی ، 
دقــت نظر، یاری و پیشــنهاد بنده را اگــر مورد رأی قرار 

گرفتم، مورد حمایت قرار دهند.
وزیر پیشــنهادی اطاعات ادامه داد: سربازخانه گمنام 
و سربازان گمنام امام زمان )عج( همواره تاش و زحمات 
خود را وقف امنیت کشــور کرده اند و در مصاف دشــمنان، 
توطئه ها، فتنه ها، سرکردگان جبهه استکبار، گروهک های 
مسلح و مزدوران جاسوس از جان خود مایه گذاشته اند و 

جان ، آبرو و نفس خود را تقدیم کردند.
وی با بیان اینکه لازم اســت در اینجا از شــهدای وزارت 
اطاعات یادی کنیم، آنان که به شــهادت می رســند و نام 
آنها غریبانه می ماند، گفت: از آقای رئیسی که اعتماد کردند 
و بنده را از جمع سربازان گمنام انتخاب کردند که بتوانم 
در کابینه مردمی برای ایران قوی گام بردارم، تشکر می کنم. 
خطیب افزود: شــرایط کشــور، شــرایط امنیتی منطقه و 
امنیت ملی منظومه در هم تنیده ای اســت که به صورت 
شــتابان همواره در حال تغییر در پدیدارها و عرصه های 
متنوع متکثر موضوعات امنیتی و راهبردی اســت. وزارت 
اطاعات باید با تولید اطاعات و دقت نظر در تأمین شقوق 
متنــوع امنیتی و هوشــیاری در دیده بانی و مرزبانی همه 
جانبه، ابعاد پیچیده و لایه های مختلف امنیتی را در مقیاس 
ملی، فراملی و منطقه ای شناسایی کند و لازمه این بالندگی 
تحولی اســت که پویایی، پیشگامی و هوشمندی مستمر 

در تشکیات پنهان اطاعات کشور را می طلبد.
وزیر پیشــنهادی اطاعات ادامه داد: وزارت اطاعات 
یک نهاد برآمده از انقاب اســامی و مجموعه تشــکیات 
حاکمیتی اســت بنابراین باید در تراز انقاب اسامی بروز 

و ظهــور کنــد و تداوم یابد و مبتنی بر بیانیه راهبردی گام 
دوم قــدم بــردارد و با یک حرکت انقابی و انقابی ماندن 
صــد درصــد به تعبیر رهبر فرزانه برنامــه تحولی خود را 
عملیاتی کند و تمام ســربازان گمنام، نیروهای جهادی و 
انقابــی با مجاهدت های خامــوش خود این اهداف را در 
مسیر راه نورانی امام راحل )ره( و منویات مدبرانه و حکیمانه 
رهبر معظم انقاب اسامی بر اساس خواست ملت عظیم 
الشأن در چارچوب این دولت محترم قدم خواهد برداشت.

وی ادامــه داد: امیدواریم با حمایت، توجه و اتکایی که 
به آرای مردم و حمایت های مجلس شورای اسامی داریم 
بتوانیــم قدم های جدی تری را حســاس تــر، جدی تر و 
پیچیده تــری را در اجــرای مأموریت هــای امنیتی نظام 

برداریم.
وزیر پیشــنهادی اطاعات ادامه داد: در شــرایط کاما 
خاص و پرچالش و چند لایه ای هستیم و با امید به آینده 
روشن و توام با سرافرازی و تعالی برای کشورمان این نوید 
را می دهیم که امروز اگرچه نظام بین المللی و منطقه ای 
در حال پوست اندازی تمام عیار است و مولفه های قدرت 
پوشــالی نرم و سخت آمریکا و رژیم صهیونیستی در حال 
افول و ریزش اســت و تسلســلی از شکست های اطاعاتی 
و ناکامی های دکترین نظام شیطان بزرگ و اذناب منطقه 
ای در غرب آسیا و نمونه بارز آن در افغانستان و سردرگمی 
آشکار غرب در مواجهه و رویارویی با قدرت های نوظهور 
آسیا بیانگر این واقعیت است که این روند به یمن بیداری 
اسامی و خیزش نهضت ها و جنبش های مردمی و اسامی 
در کشــورهای منطقه ملهم از اندیشــه راهبردی و ارزش 

های اساسی انقاب اسامی در حال گسترش است.
وی افزود: این بدان معنا است که شیطان بزرگ و نوکرها 
و مزدوران وابســته به آن به شــیطنت و فتنه انگیزی در 
منطقــه و طراحــی و پیاده ســازی برنامه ها و توطئه های 

رنگارنگ خود تداوم می بخشند.
حجت الاسام خطیب یادآور شد: در همین راستا ایجاد 
جنگ ها و فتنه های امنیتی و سیاســی از جمله تحرکات 
و تجربیات ضد امنیتی طی دهه های اخیر را شاهد هستیم، 
دشمن قسم خورده با بهره گیری از عوامل نفوذی، سکولار 
و وابسته به غرب و جریانات برانداز با هدف بی ثبات سازی 
کشور درصدد تقابل گرایی و ایجاد نارضایتی و تبدیل آن 
به کشــمکش و بحران اســت که به لطف خدا با درایت، 
ریزبینی و هدایت حکیمانه رهبر فرزانه انقاب اسامی و 
بصیرت و هوشــمندی مــردم انقابی توطئه ها و فتنه ها 

خنثی شد و خنثی می شود.
وزیر پیشــنهادی اطاعات ادامه داد: نظام اســامی در 
مقابل دیدگان و ســکوت مرگبار دروغین حقوق بشــر با 
ســنگین ترین و بی ســابقه ترین وجوه تروریسم رسمی 
دولتی مواجه بود و از سوی رئیس جمهور تروریسم آمریکا 
که رسما در جریانات تبلیغات انتخاباتی و ایجاد جریانات 
تروریســتی و تکفیری اذعان می کنند و به طور آشــکار 
دســتور قتل و ترور و به شــهادت رساندن سرداران بزرگ 
جریان مقاومت شــهید حاج قاســم سلیمانی و ابومهدی 
مهندس را صادر کرد و ســردمداران رژیم جعلی و غاصب 
رژیم صهیونیســتی نیز ترور دانشــمندان و شهید محسن 

فخری زاده را برعهده می گیرد.
وی یادآور شد: از سوی دیگر بزرگ ترین پروژه تروریسم 
اقتصادی اعمال تحریم های وحشــیانه و ظالمانه و حتی 
تحریــم دارویــی علیه ملت بزرگ ایران را اجرایی می کند 
و با تمام توان رســانه ای و تبلیغاتی به منظور تطهیر این 
اقدامات و تروریســت های واقعی وابســته به آن ها تاش 
می کند؛ باید توجه کرد که دشمن با امکانات فناورانه در 
حــال توســعه دشــمنی و خصومت علیــه نظام مقدس 
جمهوری اسامی است بنابراین در این شرایط باید با تمام 
وحدت و اتحاد در جهتی حرکت کرد که بتوان از ظرفیت 
ها و امکانات موجود برای مقابله با نفوذ و رســوب ایادی 
بیگانگان و تمام توطئه ها، نقشه ها و سناریوهای امنیتی 
آن ها و شیطان بزرگ مقابله و مبارزه جدی کرد و نیاز به 
اقدام فعال دارد. حجت الاســام خطیب افزود: از ســویی 
باید با وادادگی ها و دلدادگی ها به غرب، سوءمدیریت ها 
و ترک فعل های ســوال برانگیز، اعتماد و امید غیرمعقول 
به دشــمنان قســم خورده، بی تفاوتی به حیف و میل بیت 
المــال، بــی توجهی به آســتانه تــاب آوری مردم، در زیر 
فشــارهای طاقت فرسای معیشتی و اقتصادی تاش کرد 
چون نفوذ می تواند برای دشمن همچنان که تاکنون نشان 
داده زمینه امید باشد؛ یکی از وظایف عمده و اصلی صیانت 
از مردم ایران و دارایی های آن ها اســت و یکی از وظیفه 
های بنده این اســت که تشــکیات اطاعاتی را انقابی و 
اطاعات را مردم پایه کنم و مردم در تامین امنیت کشور 

همراه و همیار سربازان گمنام باشند.
وزیر پیشــنهادی اطاعات ادامه داد: همچنین تامین 
امنیــت عمومــی، آزادی ها، حریــم خصوصی، رضایت 
عمومــی، حقــوق و ادیــان، اقوام و مذاهــب و ارزش ها و 
هنجارهای جامعه ایرانی اســامی را محترم بشــمارم و 
صیانت کنم؛ همچنان که شعار دولت مردمی در حمایت 
از تولید ملی تمام تاش مجموعه را بسیج می کنم توجه 
دارم که یکی از موانع اصلی مفسده و فساد اقتصادی است.

خطیــب ادامه داد: باید تمام تاش مجموعه اقتصادی 
وزارت در این جهت بسیج شود.

وزیر پیشنهادی اطاعات افزود: همراهی، هم افزایی و 
تعامل با جامعه اطاعاتی و جهت دهی مجموعه حراست ها 

به مسیر صحیح خود و ایجاد تحول و اصاح در آن مجموعه 
را در برنامه های خود گنجانده ام.

وی با بیان اینکه تحقق آنچه عرض کردم به ســرمایه 
اصلی مجموعه اطاعاتی که نیروی انســانی و ســربازان 
گمنام هستند بستگی دارد، تصریح کرد: ما با بدنه ای فعال، 
انقابی و مجاهد روبرو هستیم و باید تاش کنیم با تحول 

مدیریتی، بالندگی و مجموعه را ایجاد کنیم.
خطیب با بیان اینکه وزارت اطاعات تاش می کند در 
تحقق شــعار تحول رئیس جمهور پیشــقدم باشد، اضافه 
کرد: از اینکه توفیق شد امروز در خدمت شما عزیزان باشم 
خدای بزرگ را سپاســگزارم و متعهد می شوم تمام تاش 
خود را برای تحقق رهنمودهای راهبردی و راهگشای رهبر 
حکیم انقاب اســامی )مدظلــه العالی( در جهت جلب 
رضایت و آســایش ملت عزیز ایــران با حرکتی جهادی و 

انقابی ارائه کنم.
وزیر پیشــنهادی اطاعات افزود: حال که بعد از توفیق 
و افتخار مدال خادمی حضرت امام رضا )ع(، مجدد توفیق 
پیدا کردم و بر من تکلیف کردم که به سربازخانه جهاد و 
مبارزه برگردم و در این وزارت خدمتی ارائه کنم، این امر 
منوط به رأی اعتماد شما به من است. وی ضمن تشکر از 
رئیس مجلس و کســانی که از وی دفاع یا انتقاد کردند، 
گفت: این سخنان را برای اجرای بهتر کارهای خود استفاده 
می کنم. خطیب ادامه داد: جان ناقابلی دارم که وظیفه من 
فدا کردن آن برای رهبری  و مردم اســت، اگر نمایندگان 
به من اعتماد کردند که تمام تاش خود را به کار می برم 
در غیر این صورت مدال افتخار شمس الشموس حضرت 
علی بن موسی الرضا )ع( را بر سینه دارم. وزیر پیشنهادی 
اطاعــات گفــت: خاضعانه از عزیزان می خواهم مبتنی بر 
برنامه های ارائه شــده از ســوی آیت الله رئیسی به منظور 
حفظ انســجام تیم کابینه دولت مردمی به تمامی لیســت 
وزرای پیشــنهادی رأی اعتمــاد داده شــود تــا با اعتماد 
نمایندگان ملت و همراهی و هم افزایی دو قوه مسیر بهبود 

شرایط کشور فراهم شود و امید به کشور بازگردد.

وزیر پیشنهادی ارتباطات در تشریح برنامه های خود:
شبکه ملی اطاعات طی ۴ سال آینده اجرایی می شود/

چرا پیام ها در فضای مجازی باید به کشــورهای خارجی 
ارسال شود

وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات، با بیان 
اینکه شــبکه ملــی اطاعات چندین لایــه دارد که لایه 
زیرساخت آن آغاز شده و لایه های مربوط به مراکز داده ها، 
خدمات و محتوا نیز دارد، گفت: ما در سقف زمانی ۴ سال 
آینده شبکه ملی اطاعات و تمام تکالیف مربوط به وزارت 
ارتباطــات و فناوری اطاعات که حدود ۷۰ درصد اجرای 

این شبکه است را اجرایی می کنیم.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت،  عیسی زارع 
پــور وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فنــاوری اطاعات در 
نشست علنی امروز )یکشنبه، ۳1 مردادماه( مجلس شورای 
اســامی در تشــریح برنامه ها و ســوابق خود، گفت: از 
نمایندگان تشــکر می کنم که نقطه نظرات کارشناســی 
خود را به عنوان موافق و مخالف مطرح کردند؛ متولد سال 
۵9 شهرســتان اسام آباد غرب از استان کرمانشاه هستم 
و در صــورت رأی اعتمــاد صدای مناطق محروم در دولت 
سیزدهم خواهم بود. وی ادامه داد: عضو هیات علمی گروه 
شــبکه های کامپیوتری دانشــگاه علم و صنعت که یکی از 
دانشــگاه های برتر کشــور و تحصیاتم لیســانس، فوق 
لیســانس و دکتری در همین رشــته اســت و در دوره پسا 
دکتری هم در حوزه نســل جدید شــبکه های رایانه ای را 
در دانشــگاه صنعتی شــریف و اســترالیا گذراندم. وزیر 
پیشــنهادی ارتباطــات و فناوری اطاعــات با بیان اینکه 
ســابقه راه اندازی تاســیس و اداره مرکز توســعه فناوری 
دیجیتال را در 1۵ سال پیش در کارنامه خود دارم، گفت: 
افتخــار می کنــم که اولین مجموعه ای بودیم که دغدغه 
ساماندهی، حمایت و حضور پرقدرت در فضای مجازی را 
داشتیم و در دورانی که مدیریت مجموعه را برعهده داشتم 

ساز وکار لازم برای حمایت جوانان ایرانی فراهم شد.
زارع پور یادآور شــد: در دوران مســئولیت اینجانب در 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی صدها شرکت به معنای 
امروزی دانش بنیان درحوزه تولید محتوای دیجیتال شکل 
گرفت و در سال 9۰ بیش از ۲۰ میلیون دلار صادرات نرم 
افزارهای فرهنگی را داشتیم، همچنین در حوزه قوه قضائیه 
هــم با کار و مجاهدت شــبانه روزی همکارانمان با انجام 
اقدامات خاصی کار مردم را تســهیل و مراجعات میلیونی 

آن ها را کاهش دادیم و این مسیر تداوم خواهد داشت.
ادامه در صفحه 14

وزیر پیشنهادی وزارت اطلاعات:  حجت الاسلام 
والمسلمین سید اسماعیل خطیب

 وزارت اطلاعات یک نهاد برآمده از انقلاب 
اسلامی و مجموعه تشکیلات حاکمیتی است، 
بنابراین باید در تراز انقلاب اسلامی بروز و 

ظهور کند و تداوم یابد و مبتنی بر بیانیه 
راهبردی گام دوم قدم بردارد

وزیر پیشنهادی ارتباطات و فناوری اطلاعات: 
 عیسی زارع پور

شبکه ملی اطلاعات طی ۴ سال آینده اجرایی 
می شود،چرا پیام ها در فضای مجازی باید به 

کشورهای خارجی ارسال شود
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هفته نامه اقتصادی ایران
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه به مناسبت روز پزشک با بیان این که ایثار و شجاعت مثال زدنی پزشکان فراموش نخواهد شد، در پیامی این روز را به جامعه پزشکان تبریک گفت. به گزارش 
ایراسین و به نقل از روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه، در متن این پیام آمده است: طبیب از جمله صفات پروردگار و برازنده پزشکانی است که با فطرت پاک، دانش وسیع، اخلاص، ایمان 
استوار، اخلاق شایسته و نیت خدادوستی، انسان دوستی و خیرخواهی، ضامن سلامت جسم و امنیت روان بیماران و در سایه لطف الهی، مرهم و شفایی بر جسم بیمار و التیامی بر دردهای مردم 
هستند. در شرایط کنونی که بیماری منحوس کرونا، جامعه جهانی و کشور عزیزمان را درگیر ساخته، پزشکان و کادر محترم بهداشت و سلامت و درمان کشور با وجود فشارها و سختی هایی 
که بر پیکر و جان هم میهنان عزیزمان سنگینی می کند، با تلاشی بی وقفه و با مهرورزی وصف ناشدنی، برای حفظ جان مردم جان فشانی می کنند و به طور یقین، جامعه این از خودگذشتگی، ایثار 
و شــجاعت مثال زدنی آنان را فراموش نخواهد کرد. اول شهریورماه که به شایستگی به روز پزشک نامگذاری شده، فرصت مغتنمی برای پاسداشت و گرامیداشت تلاش ها و مساعی 
پزشکان و خادمان صبور عرصه بهداشت و درمان کشور است و جا دارد اینجانب، این روز را به همه پزشکان مکرّم و به ویژه پزشکان معزز و پرتلاش شرکت فولاد مبارکه و کادر سلامت و 
بهداشت و درمان این شرکت تبریک و تهنیت عرض نموده و از تلاش های ایشان و خانواده محترمشان در شرایط کنونی که درگیر مواجهه با بیماری همه گیر کرونا هستند، قدردانی نمایم.

ادامه از صفحه 13
وی خطاب به نمایندگان، افزود: به عنوان یکی از میلیون 
ها تربیت یافته مکتب امام راحل )ره( و مقام معظم رهبری 
بــه عنــوان جوان گام دومی آماده ام که تجربه تخصصی و 
اجرایی 1۵ ساله ام و همچنین آشنایی با تجربیات جهانی 

را در صورت رأی اعتماد شما به کار گیرم.
وزیر پیشنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات ادامه داد: 
با همراهی شــما و تعامل با همه بخش های نظام مقدس 
جمهوری اســامی و کار و مجاهدت شــبانه روزی تمامی 
ظرفیت های این فناوری مهم و سرنوشــت ســاز را به کار 
مــی گیریــم تا جایگاه نظام مقــدس را ارتقاء دهیم و یک 

ایران هوشمند در تراز انقاب اسامی را رقم بزنیم.
وی یادآور شــد: رهبر معظم انقاب در مراســم تنفیذ 
فرمودند امروز کشور به کار شبانه روزی احتیاج دارد و در 
صورت رأی اعتماد شــما این مهم را رســم العین همکاران 

و خودم قرار خواهم داد.
زارع پــور بــا بیــان اینکه امروزه فنــاوری ارتباطات و 
اطاعات تبدیل به بخش جدایی ناپذیر زندگی مردم شده، 
گفــت: بیــش از ۵۰ میلیون نفر در شــبکه های اجتماعی 
حضور دارند و بیش از ۳۵ میلیون نفر از نوجوانان و جوانان 
به عنوان بازیگران حرفه ای در این فضا مشغول هستند و 
امروزه کسی بدون این فضا نمی تواند امور روزمره خود را 
پیگیری کند و در واقع به فناوری اجتماعی تبدیل شده و 
در زندگی مردم رســوخ پیدا کرده و بخش جدایی ناپذیر 
شده بنابراین اگر در این حوزه برنامه ریزی مناسب و نگاه 
فعال نداشته باشیم به آسیب های آن دچار خواهیم شد.

وزیر پیشــنهادی ارتباطــات و فناوری اطاعات افزود: 
امــروز بــرای مردم کوچه و خیابان هم مهم اســت که چه 
کسی سکان وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات را برعهده 
می گیرد زیرا هر اقدامی در این وزارتخانه می تواند زندگی، 
کســب وکار، اقتصاد، معیشــت، امنیت و فرهنگ آن ها را 
تحــت تاثیر قرار دهد؛ این فنــاوری فرصت بی نظیری را 
برای ما فراهم کرده تا بتوانیم از آن استفاده و جهش فوق 
العاده ای را داشــته باشــیم و به تعبیر رهبر معظم انقاب 

می توان در این فضا تمدن سازی کرد.
وی ادامه داد: البته این فناوری شمشــیر دولبه اســت و 
فرصت های بی نظیر و تهدیدهای جدی دارد اما معتقدم 
که فرصت این فضا بسیار بیشتر از آسیب های آن است و 
اگر برنامه ریزی و آینده نگری داشــته باشــیم می توان از 
فرصت های آن بهره زیادی ببریم؛ براساس اسناد بالادستی 
و مصوبات بر زمین مانده شورای عالی فضای مجازی برنامه 
ای را تدوین کردم که در کمیســیون ها بررســی و از نقطه 

نظرات نمایندگان استفاده کردم.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات با بیان 
اینکــه حکمرانی دیجیتال امــروزه تغییر کرده، افزود: در 
حال حاضر مرزهای فیزیکی، مرزهای کشورها را مشخص 
نمی کند چرا که در عصر پلتفرم ها به ســر می بریم و عمق 
نفوذ و تعداد کاربران پلتفرم ها عمق راهبردی هر کشــور 

را تعیین می کند.
وی با بیان اینکه امروزه بســیاری از کشــورها توســط 
پلتفرم ها اشغال شده و مرزها جابجا شده است، ادامه داد: 
دو ســال پیش نرم افزاری از میلیون ها گوشــی هموطنان 
پاک شــد که این امر به معنای آن اســت که اختیاری در 
این حوزه نداشتیم و از ظرفیت این فضا غفلت کردیم حال 
آن که در حال حاضر پلتفرم های خدمات رســان  مناسبی 
در حوزه خرید و فروش و تاکســی های اینترنتی داریم که 
ما را بی نیاز کرده است، آیا نمی توانیم در حوزه های دیگر 
نیــز به این دســتاوردها برســیم. زارع پور بــا بیان اینکه 
می توانســتیم در حوزه فضایی حرفی برای گفتن داشــته 
باشــیم، تصریح کرد: فضای دیجیتال موضوعی ملی است 
و فقط مربوط به وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات نیست، 
آنچــه بنــده ارائه کردم مربوط به اقداماتی اســت که این 

وزارتخانه باید آن را انجام دهد.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات با اشاره 
به ضرورت اجرای شــبکه ملی اطاعات گفت: این طرح 
طی۲۰ ســال گذشــته اجرایی نشده است هر چند به غلط 
گفته می شــود که شــبکه ملی اطاعات به معنای قطع 
دسترســی جهانی و اینترنت جهانی اســت اما بنده عرض 
می کنم که شــبکه ملی اطاعات از افتخارات طرح کشور 
است و اجرای آن به معنای قطع دسترسی به شبکه جهانی 
نیســت. وی با طرح این پرســش که چرا زمانی که پیغامی 
در فضای مجازی ارســال می کنیم، بســته های اطاعاتی 
مربوطه باید از کشور خارج و به سایر کشورها مانند آلمان 
و آمریکا رفته و از آنجا مجدد به کشــور بازگردد، گفت: با 
این روند از یک ســو ناچار به پرداخت هزینه پهنای باند 
بین المللی هستیم و از سوی دیگر امنیت و استقال کشور 
دچار مخاطره می شــود و اگر اتفاقی رخ دهد لنگر کشــتی 

گیر کند، کل خدمات داخلی از کار می افتد.
زارع پور با بیان اینکه شبکه ملی اطاعات چندین لایه 
دارد که لایه زیرساخت آن آغاز شده و لایه های مربوط به 
مراکز داده ها، خدمات و محتوا نیز دارد، افزود: ما در سقف 
زمانی ۴ ســال آینده شــبکه ملی اطاعات و تمام تکالیف 
مربــوط بــه وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات که حدود 

۷۰ درصد اجرای این شبکه است را اجرایی می کنیم.
وزیــر پیشــنهادی ارتباطــات و فنــاوری اطاعات از 
دسترســی تمامی روســتاهای بالای ۲۰ خانوار به شبکه 
پرشــتاب تــا پایان 1۴۰۰ خبــر داد و گفت: از صدها هزار 

دانش آموزی که به دلیل مشکات موجود در این حوزه از 
تحصیــل و آمــوزش الکترونیک باز مانده اند اطاع دارم و 
قول می دهم در صورت رأی اعتماد به بنده ظرف یک سال 

و نیم آینده این مسئله حل شود.
وی با بیان اینکه ظرفیت شبکه انتقال داخلی کشور در 
حال اشــباع اســت، ادامه داد: این ظرفیت را طی دو سال 
آینده دو برابر می کنیم تا مشکلی برای تعامات الکترونیکی 
نداشــته باشــیم. زارع پور با بیان اینکه برای دسترسی ۸۰ 
درصد خانوار به شــبکه ارتباطی ثابت برنامه داریم، افزود: 
سهم ۳۰ درصدی ترافیک داخلی کشور را با تکیه بر همت 
نخبگان و جوانان به ۷۰ درصد می رسانیم همچنین تاش 
می کنیــم موقعیــت جغرافیایی کشــور را به عنوان هاب 
منطقه ای انتقال داده ها که غفلت شــده را ظرف مدت دو 

سال آینده احیاء کنیم.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات با اشاره 
به تاش برای پوشش جاده ای تا پایان 1۴۰۰ درباره دولت 
الکترونیک گفت: هر چند دولت های گذشته زحماتی در 
ایــن حــوزه انجام نداده اند اما هنوز بســیاری از مراجعات 
حضوری اســت و جایگاه مطلوبی در شاخص های جهانی 
نداریم. وی تصریح کرد: رتبه ایران از نظر کمیت خدمات 

الکترونیکی در دنیا ۸9 و از نظر  کیفیت 11۸ هستیم.
زارع پور با بیان اینکه ظرف مدت ۴ ســال و با تعامل با 
بخش هــای مختلف دولتی، فضاهای پرکاربرد کشــور را 
الکترونیکی خواهیم کرد و از طریق درگاه واحد در اختیار 
مردم قرار می دهیم، گفت: اگرچه این کار دشــوار اســت و 
نیازمند همراهی تمامی بخش ها است ا ما قرار شده؛ رئیس 
جمهــور اختیاراتی در قالب اصل 1۲۷ قانون اساســی به 
اینجانب دهد تا بتوانم اجرای توسعه خدمات الکترونیکی 

را در جای جای دولت داشته باشم.
در ۴ سال پیش رو حداقل 3۰ پله جایگاه 

جمهوری اسلامی در شاخص جهانی ارتقاء پیدا 
می کند

وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات با بیان 
اینکه در ۴ سال پیش رو حداقل ۳۰ پله جایگاه جمهوری 
اســامی در شاخص جهانی ارتقاء پیدا می کند، ادامه داد: 
همچنیــن بــه کمک همــکاران عزیزم در ســازمان امور 
اســتخدامی به سمت هوشمندســازی فرآیندها خواهیم 
رفت تا تصمیمات به جای مداخله انسانی با تکیه با هوش 

انسانی انجام گیرند.
وی با اشاره به برنامه های خود در حوزه اقتصاد دیجیتال، 
گفت: در برخی از کشــورهای اطراف درآمد برنامه ریزی 
جوانان آنها از درآمد نفتی ما بیشــتر اســت، آیا جوانان ما 
کمتر از آنها هستند یا ضعف ما مسئولان بوده که شرایط 

را برای جوانان فراهم نکرده است.
زارع پور افزود: بنده اعتقاد دارم سهم ۵ درصدی فناوری 
اطاعات و ارتباطات را می توان طی ۴ ســال آینده به 1۰ 
درصد رســاند و بنده حاضرم میدان دار این مهم شــوم و 
ظرفیت های وزارتخانه را به کار گیرم تا این شاخص محقق 
شــود. وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات  با 
اعتقــاد بــر اینکه می توان میلیون ها شــغل از طریق این 
فناوری ایجاد کرد، تصریح کرد: اکنون جوانانی در کشــور 
از راه دور بــرای شــرکت های خارجــی تولیــد نرم افزار و 
انیمیشــن می کنند و درآمدهــای ارزی قابل توجهی نیز 
دارنــد بنابرایــن می توان این ظرفیت را در داخل رونق داد 
تا عاوه بر ارزآوری روند مهاجرت را معکوس کرد و ما اگر 
زیرساخت ها را فراهم نکنیم عاوه بر ادامه مهاجرت جوانان 
طرح های ملی همچون شــبکه ملی اطاعات به مخاطره 
خواهنــد افتاد. وی با اشــاره بــه برنامه های خود در حوزه 
حمایــت از حقــوق کاربران افزود: مردم در فضای مجازی 
نگــران کــودکان و نوجوانان خود هســتند در حالی که 
کشــورهای تولیدکننده این فناوری ها ابزارهایی را برای 
خانواده هــا پیش بینی کرده اند که بتوانند حضور فرزندان 
خود را در این فضا مدیریت کنند اما ما از چنین ظرفیتی 
غافل هستیم در حالی که باید این نگرانی را برای خانواده ها 

حل کرد.
 حمایت از حریم خصوصی مردم برای ما 

مهم است
زارع پــور با بیان اینکــه مردم در فضای مجازی بی پناه 
هســتند، اضافــه کرد: در صــورت آوردن رأی اعتماد این 
مســئله را برای خانواده ها حل خواهم کرد چرا که دغدغه 
کاربــران و حمایــت از حریم خصوصی مردم برای ما مهم 
اســت. چرا یک پلتفرم خارجی باید بتواند به خود اجازه 
دهد اکانت میلیون ها ایرانی را با مشکل روبرو کند بنابراین 
تمــام تاش خــود را برای ســامان دادن این مهم به کار 

خواهیم گرفت.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطاعات با اشاره 
بــه برنامه های خود در حوزه صنعت فضایی گفت: صنعت 
فضایی یکی از ســه صنعت اقتدارســاز برای کشورها است 
اما این صنعت در ایران به دلیل نگاه سیاســت زده که حل 
مشــکات را در خارج از مرزها جســتجو می کرد به محاق 
رفته اســت. وی ادامه داد: هنوز خاطره خوش پرتاب های 
موفقیت آمیز ماهواره های ایرانی با پرتابگر ایرانی در دهه 
۸۰ را به خاطر داریم اما این روند شــتابان در ســال های 
اخیر متوقف و دچار آسیب جدی شده است در حالی که 
اگر روند شتابان دهه ۸۰ ادامه پیدا می کرد امروز ما شاهد 
منظومه های ماهواره ای برای دســتیابی به شبکه جهانی 
بودیم و دغدغه ای در این راســتا نداشــتیم اما ان شاء الله با 

اجرای سیاســت های تحولی دولت سیزدهم حوزه فضایی 
را به ریل شــتابان تحول خــود برمی گردانیم. زارع پور در 
ادامه افزود: ما هر جا خواســته ایم، توانســته ایم؛ در حوزه 
هســته ای، موشکی و در حوزه خودکفایی همچون بنزین 
نشان دادیم جوانان می توانند خواستن هایی را به توانستن 
تبدیل کنند و اکنون به کمک جوانان نخبه فضای مجازی 

را در تراز انقاب اسامی محقق خواهیم کرد.

وزیر پیشنهادی نفت در دفاع از برنامه های خود: 
بازگرداندن لوکوموتیو صنعت نفت به ریل مناسب نیازمند 
جراحی در سطوح مختلف است/ ریشه فساد را از وزارتخانه 

نفت خواهم کند
اوجی وزیر پیشنهادی نفت در دفاع از برنامه های خود 
گفت: صنعت نفت در عرصه تمام عیار اقتصادی در بخش 
های مختلف دچار چالش ها و آسیب هایی شده است که 
این مهم به علت مشــکات مزمن ســاختاری، بی تدبیری 
ها، ناکارآمدی ها و فشارهای تحریم های ظالمانه دشمن 
بوده است که از حالت متعارف خارج شده، لذا بازگرداندن 
لکوموتیو صنعت نفت به ریل مناسب، نیازمند »جراحی« 

در سطوح مختلف صنعت نفت است.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، جواد اوجی 
در نشست علنی نوبت صبح امروز )چهارشنبه، ۳ شهریور 
ماه( مجلس شــورای اســامی در دفاع از برنامه های خود 
گفــت: بــرادر عزیزم جنــاب آقای نادران به مســئله ای 
درخصوص اموال شــخصی اینجانب اشاره کردند که لازم 
است توضیحاتی را مطرح کنم، نمایندگان عزیز در پیشگاه 
خداوند متعال و شما نمایندگان بیان می کنم؛ بنده آنچه 
به عنوان دارایی خود خدمت آقای رئیســی مطرح کردم 
صحت داشته و هرگونه دارایی که در فضای مجازی به من 
منصوب شده را به نام خودشان خواهم زد. وی ادامه داد: 
اینجانب در جریان فعالیت ۳۵ ســاله خود در وزارت نفت 
تاکنون که در بنیاد مســتضعفان فعال هستم با پاکدستی 
خدمت کرده و فردی فسادســتیز هســتم، همچنین قصد 
غربت کرده ام که با کمک شــما نمایندگان فســاد را از 
وزارتخانه نفت جمع کنم، لذا تاکید می کنم؛ هرگونه اموال 
که در فضای مجازی به من نســبت داده شــده را به کسی 
که مدعی چنین چیزی است می بخشم و همچنین همینجا 
به نام او ســند می زنم. اوجی تصریح کرد: لحظاتی که در 
خانــه ملــت گفت وگو می کنم را توفیــق الهی می دانم، 
همچنین از جناب آقای دکتر رئیسی که به اینجانب اعتماد 
کرده و بنده را به عنوان وزیر پیشــنهادی نفت به محضر 
شما نمایندگان محترم معرفی کرد، تشکر و قدردانی می 
کنم. وزیر پیشــنهادی نفت دولت ســیزدهم با بیان اینکه 
صنعت نفت یکی از اصلی ترین مزیت های اقتصادی کشور 
ما اســت، افزود: این صنعت با دارا بودن ســهم بیش از 9۵ 
درصدی در تامین انرژی کشــور و ســهمی مهم در تولید 
ناخالصــی ملی، نقش قابل توجهی در توســعه اقتصادی 
کشــور ایفا می کند، این در حالی اســت که در شــرایط 
تحریمی کشور، صنعت نفت در خط مقدم جبهه اقتصادی 
قرار دارد. وی اضافه کرد: عرصه های فروش نفت، فرآورده 
های نفتی، محصولات پتروشیمی، تامین کالاهای خارجی 
و جذب سرمایه گذاری خارجی در این صنعت، عرصه های 
جهاد روزمره ما با استکبار جهانی است، البته این صنعت 
در عرصه تمام عیار اقتصادی در بخش های مختلف دچار 
چالش ها و آســیب هایی شــده است که این مهم به علت 
مشــکات مزمن ساختاری، بی تدبیری ها، ناکارآمدی ها 
و فشــارهای تحریم های ظالمانه دشــمن بوده است که از 
حالت متعارف خارج شده، لذا بازگرداندن لکوموتیو صنعت 
نفت به ریل مناسب نیازمند تحول از طریق اتخاذ تصمیمات 
جهادی و اعمال جراحی در ســطوح مختلف اســت. اوجی 
با تاکید بر اینکه به غیر از مسیر تحول راهکار دیگری برای 
بــرون رفــت از وضعیت موجود باقی نمانده اســت، گفت: 
دست ملت بزرگ ایران هیچگاه از ابزار جهادی و راهکارها 
خالی نبوده اســت و در برابر مشــکات و چالش ها، امید و 
تــوکل مــا در ابتدا به فضل و رحمت الهی اســت و بعد به 
مدیریت جهادی و اعتقاد به اصل "ما می توانیم" همچنین 
ظرفیت فراوان کشــور، جوانان انقابی و اســتفاده از توان 
بخش خصوصی و حمایت شــما نمایندگان محترم است. 
وی افــزود: در ایــن روزها که خداوند متعال به بنده توفیق 
داد، برنامه های خود را خدمت شما نمایندگان محترم در 
جلسات کمیسیون ها، فراکسیون ها، اجتماعات و نشست 
ها ارائه کنم، از سویی بیان دغدغه ها و مشکات از سوی 
شــما عزیزان دقیقاً وجه مشترک چالش های فراروی این 
صنعت است، مشکاتی که شما عزیزان در جلسات با بنده 

مطرح کردید، چالش ها و مشــکات همین صنعت است، 
این مشــکات عبارتند از؛ فروش نفت خام و میعانات که 
به دلیل تحریم های ظالمانه به شــدت کاهش پیدا کرده 
اســت کــه البته در برنامه ها اعــام کرده ام چه راهکاری 

برای برون رفت از  این مشکل دارم.
وزیر پیشــنهادی نفت دولت ســیزدهم افزود: توسعه 
میادین مشــترک و بهره برداری حداکثری از این میادین 
از چالش ها و مشــکات امروز صنعت نفت اســت، سرمایه 
گذاری در صنعت نفت که در این چند ســال گذشــته به 
شــدت کاهش پیدا کرده، حفظ و نگهداشــت و افزایش 
ظرفیت تولید نفت و گاز، بالا بودن شــدت مصرف انرژی 
در کشــور و ناترازی گاز از دیگر مشکات است، همچنین 
پرهیز از خام فروشــی و توســعه زنجیره ارزش به خصوص 
در صنایع تکمیلی پتروشــیمی، بازســازی و نوســازی 
تاسیسات و تجهیزات صنعت نفت که عمری بالاتر از ۵۰ 
ســال دارد، ســاماندهی یارانه پنهان حامل های انرژی و... 

را باید به این مشکات افزود.
وی اضافــه کــرد: توجــه جدی به نیروهای انســانی و 
ساماندهی آنها و نیروهای ارکان ثالث یکی دیگر از مشکات 
این صنعت اســت، پیگیری گازرســانی به روستاها، توجه 
جدی به مسئولیت اجتماعی به خصوص در مناطق محروم 
و کم برخوردار را باید به این مشکات افزود. توسعه صنعت 
نفت به صورت همه جانبه، متوازن و پایدار، مبارزه با فساد 
که عمده موضوع مطرح شده در جلسات بود، مورد توجه 
بنده است که ان شالله به کمک شما ریشه فساد را از این 

وزارتخانه خواهیم کند.
وی ادامــه داد: اســتفاده از مدیــران کارآمد، انقابی و 
فسادســتیز، حمایت از ســاخت داخل، ارتقاء و اثربخشی 
دانشــکده صنعت نفت، اســتفاده از توان شــرکت های 
دانش بنیان و دیپلماسی قوی انرژی از جمله مواردی است 
که دغدغه نمایندگان بوده و چالش های اصلی امروز صنعت 
نفت است و رویکرد اصلی در برنامه پیشنهادی در صورتی 
کــه رأی اعتمــاد را اخذ کنم توجــه به همین دغدغه ها و 
مشکات و اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی است.

اوجی افزود: هر چند که دســتاوردها و زحمات پرنسل 
خدوم صنعت نفت طی سال ها برای تأمین انرژی کشور، 
توســعه گازرســانی و تولید محصولات پتروشیمی را در 

بحران جنگ اقتصادی نباید نادیده بگیریم.
وزیر پیشنهادی نفت در تشریح اهداف برنامه های خود 
در وزارت نفت گفت: تاش برای مقابله با تحریم و فروش 
حداکثــری نفت خام و میعانات؛ پس از اعمال تحریم های 
ظالمانــه آمریکا بر علیه ملت ایران، میزان صادرات نفت و 
گاز و میعانات گازی، کاهش قابل ماحظه ای داشته و رقبا 
بخشــی از بازارهای صادراتی ما را تصاحب کردند و برون 
رفت از تحریم ها و احیای  بازارهای از دست رفته مستلزم 
اقدامات جهادی و حرفه ای است که با حمایت و پشتیبانی 
دولت، مجلس انقابی و شــورای عالی امنیت ملی عبور از 
این شرایط سخت امکان پذیر خواهد بود و وزیر نفت برای 
مقابله با تحریم ها باید رویکرد فعال در پیش بگیرد یا موضع 
انفعالی و منتظر اقدامات محافل سیاسی و بین المللی باشد 
و روی دشــمن برای رفع تحریم ها حســاب باز کند و یا به 
توانمندی جوانان برای بی اثر کردن تحریم ها تکیه کنیم؟
وی یادآور شــد: اطمینان می دهم که با عنایت خداوند 
و با اســتفاده از نیروهای متخصص و توانمند و پتانســیل 
همه نیروهای خدوم کشور رویکرد فعال برای دور زدن و 
بی اثــر کــردن تحریم ها را در پیش بگیرم و با اســتفاده از 
روش های موجود، تجربیات گذشته و سایر روش ها که به 
دلیل ســوء اســتفاده دشمن ، امکان بازگو ندارند اقدامات 
مهمــی را بــرای فروش نفــت در پیش بگیرم و از ظرفیت 
بخش خصوصی و تمام دستگاه های اجرایی در تحقق این 

مهم استفاده خواهم کرد.
اوجــی ادامــه داد: در رابطه با روش تهاتر نفت با کالا یا 
تهاتر نفت با سرمایه گذاری در کشور؛ در زمان فعالیتم در 
گاز، این صنعت تحریم شد و واردات و فروش فرآورده های 
گاز بــه لطف الهی بــا تهاتر کالا با گاز وارداتی تحریم ها را 
دور زدیم و بهترین روابط را با ترکمنستان داشتیم و هیچ 
مشکلی در واردات گاز و همین طور فروش نفت نداشتیم.

وزیر پیشنهادی نفت با تأکید بر اینکه بازارهای جدید 
نفت را شناســایی خواهم کرد، گفت: برای انجام و تحقق 
ایــن مهــم نیاز به اصاح بودجه 1۴۰۰ اســت که آن را به 
صورت متمم در اســرع وقت تقدیم مجلس خواهیم کرد 
البته در بحث فروش نفت که دغدغه نمایندگان اســت با 
اراده جدی برای فروش و استفاده از تمامی ظرفیت ها این 
مهم را انجام خواهیم داد؛ دومین اقدامی که در دســتور 
کار قرار خواهم داد و به رئیس جمهور قول دادم توسعه و 
تولید حداکثری از میادین مشــترک نفت و گاز اســت، به 
طــور کامــل بر قراردادها اشــراف دارم، منابــع و ذخایر 
زیرزمینــی، نفــت و گاز جزو انفال و متعلق به تمامی مردم 
اســت بنابرایــن از انجام هر اقدامی کــه منجر به افزایش 
ظرفیت تولید صیانت شده نفت و متناسب با ذخایر موجود 

کشور است، دریغ نخواهم کرد.
وی یکی از برنامه های خود را جمع آوری گازهای همراه 
میادین نفتی، جلوگیری از گازســوزی و استفاده بهینه از 
آن دانست و افزود: پایداری سوخت مورد نیاز نیروگاه های 
کشور و تأمین سوخت مورد نیاز با همکاری وزارت نفت و 
پیگیری گازرسانی به مناطق روستایی که دغدغه بخشی 
از نمایندگان است را مورد توجه قرار خواهم داد. در زمان 

فعالیتم در شرکت گاز به بیش از 1۵ هزار روستا گازرسانی 
شد و ۴۰ هزار روستا را هم در دستور کار داشتم، در زمینه 
تأمین ســوخت مورد نیاز، افزایش ذخیره ســازی گاز در 
مخازن طبیعی که متأســفانه مغفول مانده اســت، تنها دو 
میلیارد به دو مخزن گازی، ذخیره ســازی انجام شــده و 
شرکت ملی گاز در طول ۵۰ سال عمر خود به لطف الهی 
و همــکاران در همــان زمان فعالیتــم، تکمیل طرح های 
پالایش گاز، احداث خطوط انتقال گازرســانی به صنایع 
جدیــد و تعییــن تکلیف قــرارداد واردات گاز از کشــور 
ترکمنســتان، اصاح الگوی مصرف و کاهش شدت انرژی 
از جمله مواردی خواهد بود که در دستور کار قرار خواهم 
داد؛ در حال حاضر به اصاح الگوی مصرف توجه نمی شود 
و همچنیــن اصاح نظام تعرفه گذاری پلکانی افزایشــی 

پرمصرف را در پیش خواهم گرفت.
وی افزود: یکی از راهکارهای دور زدن تحریم ها کاهش 
خام فروشــی و تبدیل نفت به فرآورده اســت که در این 
مسیر برنامه های ویژه ای در وزارتخانه تدوین شده و قانون 
حمایت از صنایع پایین دســتی مصوب مجلس می تواند 
ما را در حمایت از زنجیره تولید در این حوزه کمک کند.

اوجی ادامه داد: توسعه پترو پالایشگاه ها و تامین منابع 
مالی برای توسعه در صنعت نفت و صنعت تامین و سرمایه 
گذاری ســاختارمند برای جذب و تشویق سرمایه گذاران 
مردمی و مردمی ســازی اقتصاد نفت و گاز و محقق شــدن 
تهاتر نفت خام و میعانات با پیمانکاران و همچنین تامین 
مالی از محل سپرده های صندوق توسعه ملی و پارک ها 
و بنــگاه هــا از دیگر برنامه هــای راهبردی پس از تصدی 

وزارت نفت است.
وزیر پیشنهادی نفت خاطرنشان کرد: استفاده از توافق 
جامع با کشــورهای همسو و حفظ سرمایه انسانی موجود 
در صنعــت نفــت و مهندســان و کارکنــان متخصص و 
توانمندی که در سال های اخیر مورد بی مهری قرار گرفته 
و شــاهد خروج آن ها بودیم بخش دیگری از برنامه های 
آتی من در وزارت نفت خواهد بود. ضمن آنکه توجه ویژه 
به ارکان وزارت نفت نیز در دستورکار قرار خواهد گرفت.

وی با بیان اینکه شــفافیت و مبارزه با فســاد در وزارت 
نفت که گلوگاه ســرمایه ها در کشــور اســت بسیار مهم و 
حیاتی اســت، گفت: برخورد با فســاد و مدیریت تعارض 
منافع و تقویت شفافیت در قراردادها و استقرار تجهیزات 
شــفاف ســازی و اندازه گیری و جایگزین کردن مقررات و 
به روزرســانی سامانه هوشــمند کارت سوخت بخشی از 
برنامه ها در جهت ارتقاء شــاخص های شــفاف ســازی و 
توسعه فساد ستیزی است. اوجی توجه به مسئولیت های 
اجتماعی و محرومیت زدایی را یکی دیگر از رسالت های 
صنعت نفت دانســت وگفت: من خود را نماینده مناطق 
محروم می دانم و مسئولیت اجتماعی و توجه به محرومان 
در برنامــه هــای خود قــرار دادم و اختصاص بخشــی از 
درآمدهــای صنعت نفت به اجرای پروژه های محرومیت 
زدایی و تامین قیر برای راه های روستایی را در دستورکار 
قــرار داده ام. وی بــا بیان اینکــه ارتقاء فناوری و توجه به 
دانش بومی اولویت وزارت نفت در دوره جدید خواهد بود، 
خاطرنشــان کرد: حمایت از شــرکت های دانش بنیان و 
خریــد تضمینــی کالاهای اســتراتژیک صنعت نفت در 
دستورکار وزارت نفت قرار خواهد گرفت و در همین راستا 
دســتورالعمل هایی برای حمایت از دانشــمندان جوان و 
علوم نوین بومی و داخلی تدوین خواهد شــد، همچنین 
رونق دیپلماسی انرژی و نقش آفرینی موثر در مجامع بین 
المللی نفت، گاز و انرژی و روابط ســازنده با کشــورهای 
همســایه در بهره برداری از میادین مشترک یکی دیگر از 

راهبردهای کشور در دور جدید وزارت نفت خواهد بود.
وزیر پیشنهادی نفت تصریح کرد: تنظیم سازمان های 
نفتــی زیرمجموعه و تنظیم اساســنامه شــرکت صنایع 
پتروشــیمی و تعیین تکلیف نقش دولت در سازمان های 
تابعه نفت و اصل مالکیت بر شــرکت های نفت و شــفاف 
ســازی رابطه مالی دولت نیز در برنامه ها به طور جدی و 
دقیق تدوین شده است. وی در پایان تاکید کرد: لازم است 
یک بار دیگر در خصوص منابع و دارایی های خود شفاف 
اعام کنم من خودروی شــخصی خود را اعام کرده ام و 
خدا شــاهد است اگر خود مازراتی را ببینم تشخیص نمی 

دهم چیست چون نمی دانم و هرگز نداشته ام.

عــاوه بر جبــران عقب ماندگی ها مانع قطع برق و آب 
می شویم

 - وزیر پیشنهادی نیرو با بیان اینکه برای حل مشکل 
آب و برق باید کارگاهی به وســعت ایران بنا کنیم، گفت: 
مکلفیم عاوه بر جبران عقب ماندگی ها طوری برنامه ریزی 
کنیم تا در افق بلند مدت قطعی آب و برق نداشته باشیم.  

وزیر پیشنهادی  نفت: اوجی

بازگرداندن لوکوموتیو صنعت نفت به ریل 
مناسب نیازمند جراحی در سطوح مختلف 
است، ریشه فساد را از وزارتخانه نفت 

خواهم کند

وزیر پیشنهادی نیرو: مهندس علی اکبر محرابیان

 علاوه بر جبران عقب ماندگی ها مانع قطع برق 
و آب می شویم
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خانه ملت15
آغازدورهآموزشی

نویسندگانکوچکبا
رویکردمصرفبهینه

آبتوسطآبفای
اصفهان

هفته نامه اقتصادی ایران
نخستین دوره آموزشی نویسندگان کوچک با رویکرد مصرف بهینه آب در فضای مجازی توسط آبفای استان اصفهان آغاز شد. مدیر روابط عمومی و آموزشی همگانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: با شیوع ویروس کرونا 
و محدودیت در برگزاری دوره های آموزشی به صورت چهره به چهره، آبفای اصفهان دوره آموزشی نویسندگان کوچک ویژه رده سنی ۹ تا ۱۶ سال را به صورت مجازی برگزار می کند. مهرداد خورسندی افزود: در این دوره آموزشی 
که از ابتدای شهریورماه جاری آغاز شده است نه تنها کودکان و نوجوانان با فرهنگ مصرف بهینه آب آشنا می شوند بلکه فن و هنر چگونه نوشتن را هم به طور تخصصی زیر نظر استادان مجرب می آموزند. وی اعلام کرد: دست نوشته 
های کودکان حاضر در این دوره آموزشی می تواند منبع بسیار خوبی برای آموزش دیگران باشد چرا که با زبان کودکانه ، مردم را ترغیب به مصرف بهینه آب می کند.  مدیر روابط عمومی و آموزشی همگانی شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان عنوان کرد: در نخستین دوره آموزشی نویسندگان کوچک نزدیک به ۳۰ نفر ازکودکان و نوجوانان  به صورت آنلاین تحت آموزش مبانی نویسندگی قرار می گیرند. وی افزود: این دوره در قالب ۵ جلسه دو ساعته و به 
صورت رایگان برای علاقه مندان برگزار می شود. مدیر روابط عمومی و آموزشی همگانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان خاطرنشان ساخت: در پایان این دوره آموزشی، آثار برتر کودکان در قالب داستان های کوکانه منتشر و 
ٖ با صدای نویسنده مطلب پخش می شود. علاقه مندان به حضور در دوره های بعدی آموزش نویسندگان کوچک می توانند از طریق تماس با شماره تلفن  حرف راست را از بچه بشنو در برنامه رادیویی جاری حیات نیز در بخشٖ 

ٖ ۰۳۱ و در فضای مجازی به شماره۱۸۶۰ ۳۰۵ ۰۹۱۳ در این دوره آموزشی ثبت نام کنند.  ۳۳۳۷۰۲۱۹

 »علــی اکبــر محرابیان« امروز در جلســه رای اعتماد 
مجلس شــورای اسامی در جلسه بررسی صاحیت های 
وزیران پیشــنهادی دولت ســیزدهم، با تشــکر از رئیس 
جمهوری بابت اعتماد به وی تشکر کرد و گفت: این سومین 
بار اســت که برای کســب رای اعتماد در مجلس حاضر 
شده ام.   وی با اشاره به اینکه در دوهفته اخیر طی جلساتی 
که داشــتیم نمایندگان به طور دقیق و موشکافانه نظرات 
خــود را مطــرح کردند، ادامه داد: در صورت کســب رای 
اعتماد تمام این نظرات را در دســتور کار وزارتخانه قرار 
خواهم داد.   وزارت نیرو در دولت کار و تاش تمام ظرفیت 
خود را به کار می بندد تا نســبت به رفع دغدغه های مردم 
اقدام کند.  وی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم در حالی 
کار خــود را شــروع می کند که قطعــی مکرر برق موجب 
اخال در زندگی مردم و کسب و کار شده است، گفت: به 
دلیل این قطعی ها، بخشی از ظرفیت صنایع و تولید متوقف 
مانده و ضرر هنگفتی به تولیدکنندگان وارد می آید و باعث 

بیکاری و افزایش نرخ کالاهای تولیدی شده است.
وزیر پیشــنهادی نیرو با بیان اینکه وضعیت در موضوع 
آب نیز در برخی نقاط کشور بهتر از برق نیست، ادامه داد: 
در برنامه ششم مجلس اهداف خوبی را در نظر گرفته بود 
کــه بــه آن نرســیدیم بنابراین مکلفیم عــاوه بر جبران 
عقب ماندگی هــا طــوری برنامه ریزی کنیم تا در افق بلند 

مدت قطعی آب و برق نداشته باشیم.  
 باید گارگاهی به وســعت ایران بنا کرده و کاســتی ها را 
جبران کنیم.   در زمان معرفی به مجلس برنامه ای تدوین 
کردم که شامل حصول اطمینان از تامین آب و برق پایدار، 
ارتقا حکمرانی آب با مبانی عدالت، شفافیت و قانون مداری، 
بهبــود اقتصــاد آب و برق با اولویــت افزایش بهره وری و 
راندمان، ارتقا ســطح پژوهش و فناوری با تکیه بر ســاخت 
داخل، بهبود فضای کســب و کار در آب و برق با تکیه بر 

بخش مردمی و مردمی سازی این صنعت است.  
مهمترین سرمایه ما نیروی انسانی انقابی، پاک، دانش 
آموخته و فرهیخته اســت. در اجرای برنامه ها خود را به 
رعابیت مفاد بالا دســتی ملزم کرده ام.   محرابیان با اشــاره 
به هدف گذاری های برنامه تنظیمی خود، گفت: در بخش 
برق ناترازی تولید و مصرف در تابستان امسال بیش از 1۳ 
هزار مگاوات اســت برای از بین بردن این ناترازی احداث 
1۰ هزار مگاوات نیروگاه جدید طی ۴ سال با مشارکت و 
همکاری صنایع بزرگ کشور به خصوص صنایع انرژی بر 

دردستورکار قرار  خواهد گرفت.
 تکمیــل و احداث 1۰ هزار مگاوات نیروگاه جدید طی 
۴ سال که شامل ۳ هزارمگاوات نیروگاه تا پیک سال آینده، 
۵ هزار مگاوات تکمیل ســیکل ترکیبی و احداث نیروگاه 
جدید انجام می شــود.  احداث 1۰ هزار مگاوات نیروگاه 
تجدیدپذیر با محوریت نیروگاه خورشیدی طی ۴ سال و 

با استفاده از ظرفیت های مردمی انجام خواهد شد.
وزیر پیشــنهادی نیرو خطاب بــه نمایندگان مجلس 
شورای اسامی گفت: صرفه جویی حاصل از نیروگاه های 
تجدیدپذیر یک گنج بزرگ و دائمی اســت چرا که تابش 

اشعه خورشید مستمر و رایگان است.
ســرمایه گــذاری لازم برای احــداث 1۰ هزارمگاوات 
نیروگاه حدود ۶ میلیارد دلار است در  صورتی که سالانه 

صرفه جویی به میزان سه میلیارد دلار خواهیم داشت.
 ظرفیت های قانونی اســتفاده از منابع حاصل از صرفه 
جویی در ســرمایه گذاری اینگونه طرح ها فراهم اســت. از 

جمله این قوانین ماده 1۲ قانون رفع موانع تولید است.
وزیــر پیشــنهادی برنامه بعدی خــود در بخش برق را 
مدیریت تقاضای برق با استفاده از سیاست های تشویقی 
برای ایجاد انگیزه در مردم اعام کرد و گفت:اصاح روابط 
مالی بین دولت، تولیدکننده و مصرف کننده به نحوی که 
باعث افزایش انگیزه ســرمایه گذاری شــود از جمله دیگر 

برنامه ها در این بخش خواهد بود.
 اکنون اصاح نظام تخصیص و توزیع آب کشور به گونه 
ای است که بیشتر نمایندگان و مردم نسبت به آن اعتراض 
دارنــد و مهمتریــن برنامه بنده در بخش آب، اصاح نظام 

حکمرانی آب و نحوه تخصیص بر مبنای سه اصل خواهد 
بود. وزیرپیشنهادی نیرو اصل نخست را عدالت، اصل دوم 
را شفافیت و اصل سوم را قانون مداری عنوان کرد و گفت:  
بــا اســتفاده از این الگو، اعتمــاد عمومی در جهت احقاق 

حقوق عامه مردم به وجود خواهد آمد.
 تامیــن آب روســتایی و مناطــق محروم از برنامه های 

اصلی وزارت نیرو در دوره جدید خواهد بود.
 در حال حاضر درصد برخوداری روستاییان از آب شرب 
۷۵ درصد است که طی این برنامه درصد برخورداری آنها 
به 9۰درصد خواهد رســید.  طی چهار ســال آینده با اجرا 
و تکمیل برخی سدها که اجرای آن مطابق مطالعات جدید 
ضروری است بیش از ۵ و نیم میلیارد متر مکعب به ظرفیت 
ذخیره ســدها افزوده خواهد شد. با استفاده از این ذخیره 
جدید،۶۰۰ میلیون متر مکعب برای آب شرب اختصاص 
داده خواهد شد که باعث از بین رفتن تنش آبی ۶۰۰ شهر 
کشــور می شــود. همچنین ۲۰۰ میلیون مترمکعب برای 
صنعت خواهد بود که حدود ۳۰۰ هزار شغل جدید ایجاد 
خواهد کرد و بقیه آن برای حوزه کشاورزی مصرف خواهد 

شد و البته سهم محیط زیست نیز محفوظ خواهد بود.
وزیر پیشنهادی نیرو از دیگر برنامه های خود به موضوع 
اجرای خطوط لوله آبرســانی به جای احداث کانال اشــاره 
کــرد و گفــت: این امر باعث جلوگیری از تبخیر، آلودگی و 
سومصرف خواهد شد و ایجاد صرفه جویی و افزایش بهره 

وری و سرعت اجرا را به دنبال دارد.
برق رسانی به چاه های کشاورزی با اولویت استفاده از 
انــرژی تجدیدپذیر به عنوان انرژی دائمی و پایدار و ارزان  
انجام می شود. محرابیان بر مهار آب های روان در برخی 
نقــاط بــه خصوص مناطق شــمالی کشــور تاکید کرد و 
خاطرنشــان ساخت: یکی از مهمترین برنامه ها در  بخش 

آب، افزایش سبد تامین آب است.
وزیر پیشــنهادی نیرو با بیان اینکه اســتفاده از آب دریا 
باید گســترش یابد، اظهار داشــت: در سال ۸9 در وزارت 
صنایع طرح انتقال آب از خلیج فارس به فات مرکزی را 
شروع کردیم تا آبی مطمئن و پایدار برای طرح های عظیم 
کشور تهیه شود.  طبق آمارهای موجود کشورهای حوزه 
خلیج فارس روزانه بیش از بیش از ۲۵ میلیون متر مکعب 
آب از دریا استخراج و شیرین و مصرف می کنند درحالی 

که سهم کشورما درحال حاضر بسیار اندک است.
 بســیاری از شــهرها و روستاهای حاشیه دریا فاقد آب 
اســت و بســیاری از صنایع متقاضی انتقال آب با سرمایه 
گذاری خود هستند که تاش می شود در چهار سال آینده 
با رعایت تمامی موازین زیســت محیطی اســتفاده از آب 
دریا و شــیرین ســازی آن را در کشــور از منابع آبی خلیج 

فارس و دریای عمان و دریای خزر گسترش داده شود.
منابــع عظیــم و جریان های عظیم آب در اعماق زمین 
در گستره کشور پهناورمان یافت شده است، استخراج آب 
ژرف و تصفیه و انتقال برای مصارف برخی شهرها و روستاها 
در برنامه قرار دارد. وی به موضوع مهار و مدیریت آب های 
مرزی اشــاره کرد و گفت: این امر از سیاســت های جدی 
وزارت نیــرو خواهــد بود و احقاق حقوق مردم به خصوص 
مرزنشینان با استفاده از ظرفیت دیپلماسی فعال در بخش 
آب با همکاری وزارت امورخارجه در دســتورکار خواهد 
بــود. در طــی این دوره چندین طرح جمع آوری و تصفیه 
خانه فاضاب به بهره برداری خواهد رســید و با ســرمایه 
گذاری بخش صنعت و کشــاورزی انتقال پســاب حاصله 

گسترش چشمگیری خواهد یافت.
 همــه تــاش خود را بکار خواهیم گرفت تا پروژه های 
راکــد را در  اینــدوره فعال کنیــم چراکه تاخیر در اجرای 

پروژه ها مادر اصلی مشکات فعلی ا
در اجــرای پروژه های آبی اولویت اجرای شــبکه های 
پایین دســت ســدها و انتقال آب به مصرف کننده خواهد 
بود. محرابیان یکی از نکات کلیدی برنامه خود را استفاده 
بــه موقــع از و کافی از اعتبــارات و منابع مالی لازم مالی 
برشــمرد و گفت: اســتفاده از ظرفیت های بودجه 1۴۰۰، 
صندوق توسعه ملی و سرمایه گذای های بخش خصوصی 

از راهکارهای اجرای برنامه خواهد بود.
 البتــه ضــرورت د ارد با همفکری دولت و مجلس برای 
تنظیم و تصویب بودجه 1۴۰1 و برنامه هفتم راهکارهای 

مناسب برای تامین منابع مالی این برنامه ایجاد شود.
 مــن اکنــون متعهد می شــوم با اســتفاده از ظرفیت 
متخصصان نخبه جوان و انقابی کشــور ســاختار وزارت 
نیــرو را متحــول کرده به گونه ای که طی ۴ ســال آینده 
شاهد حضور چند صد مدیر جوان متخصص در راس امور 
اجرایی وزارت باشــیم. با همکاری دانشــگاه ها و مراکز 
تحقیقاتی و شرکت های دانش بنیان پژوهش های بنیادی 
و کاربردی و تولید تجهیزات فناورانه را گسترش خواهیم 
داد. منبعد محور حرکت توســعه ما بخش خصوصی است 
بنابراین از همین تریبون از تمامی فعالان این بخش دعوت 
می کنم تا باســرمایه گذاری در حوزه انرژی و آب ضمن 
خدمــت بــه جامعه خود از ارزش افزوده ســرمایه گذاری 
پرســود بهره مند شــوند. رعایت موازین زیست محیطی 
الزام مکتب اســام و قانون اســت لذا تمامی پروژه ها با 

محوریت این اصل اجرا خواهد شد.
 تاش می شود در سایه یک همکاری تنگاتنگ با دیگر 
دستگاه های دولتی مرتبط مانند وزارت صنعت، معدن و 
تجارت و کشــاورزی و وزارت نفت خدمتی صادقانه برای 
ذینفعان ارائه شــود. وزارت نیرو و شــرکت های تابعه در 
جهت اجرای برنامه تبصره ۲۰قانون بودجه 1۴۰۰ تبدیل 
وضعیــت ایثارگــران را با تمام قوا پیگیری خواهد کرد. اگر 
با رای نمایندگان مجلس شــورای اســامی بار مسوولیت 
در شرایط حساس فعلی بردوش بنده افتاد تاش خواهم 
کرد با همکاری همه پرســنل صنعت آب و برق کشــور و 
فعالان این بخش نگرانی همه را مرتفع ســازم و برای این 

امر نیاز به همکاری نمایندگان دارم.

وزارت ورزش به حاشیه رفته است
 وزیر پیشــنهادی ورزش و جوانان گفت: در چند ســال 
گذشــته متأســفانه وزارت ورزش و جوانان تا حدودی از 
متن کشــور به حاشــیه رفته اســت. این وزارتخانه باید با 
نگاهی فرابخشــی به تعامل گسترده به دیگر وزارتخانه ها 

و نهادهای فرهنگ و حاکمیتی بپردازد.
 سید حمید سجادی وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان 
در جلسه رأی اعتماد به وزرای دولت سیزدهم طی سخنانی 
اظهار داشت: مقام معظم رهبری در بیانیه گام دوم انقاب 
جملــه ای راهبــردی را می فرماینــد که "ایــران از نظر 
ظرفیت های استفاده نشده ی طبیعی و انسانی رتبه ی اول 
جهان است و شما جوانان مومن و پرتاش می توانید این 

عیب بزرگ را برطرف کنید."
 یکی از مخاطبان این جمله ی راهبردی، وزارت ورزش 
ورزش و جوانان اســت و تحول نه فقط خواســت ما، بلکه 
ضرورتی گریز ناپذیر اســت. این وزارتخانه می تواند و باید 
پیشتاز و پرچمدار این تحول به عنوان یکی از دروازه های 

دولت مردمی باشد.
وزیر پیشــنهادی ورزش و جوانان با بیان اینکه چرایی 
تحــول و چگونگــی آن ابتدا از تغییر نگاه، سیاســت ها و 
راهبردها شروع می شود، خاطر نشان کرد: می کوشیم که 
متحولانه و دیگرگون به وزارت استعدادها بنگریم؛ در چند 
سال گذشته متأسفانه وزارت ورزش و جوانان تا حدودی 
از متن کشــور به حاشــیه رفته است. این وزارتخانه باید با 
نگاهی فرابخشــی به تعامل گسترده به دیگر وزارتخانه ها 

و نهادهای فرهنگ و حاکمیتی بپردازد.
بیانیه گام فصل جدیدی از جمهوری اســامی ایران را 
وعــده می دهــد و ما را به بیــش از هر چیز به میدان داری 
جوانــان و جهاد برای ســاختن ایران دعوت می کند. این 
وزارتخانه برای تحقق بیانیه گام دوم باید نقش ســتادی و 
تعاملی پیدا کند، نســل جوان را بر انگیزد و اســتعدادهای 
آنان را پرورش داده و با تعامات حاکمیتی، شــکوفایی و 
تحول آفرینــی را برای آن ها فراهم آورد. اگر جوانان موتور 
پیشــران پیشرفت هســتند، این وزارتخانه هم باید موتور 

پیشران حرکت تحولی دولت و کشور باشد. 
 نقش ورزش و تحرک در کاهش هزینه های بیمارستانی 
غیرقابــل انکار اســت و بســیاری از مولفه هــای امروز و 
حرکت هــای اجتماعــی از ورزش تأثیر می گیرد و روحیه 
پهلوانــی و مــروت را در جامعه بازآفرینی کرده و منشــأ 
مســاوات خواهد بود؛ هم چنین روح تعاون و همبســتگی 
اجتماعــی را تقویــت می کنــد. غفلــت ما باعث شــده 
ظرفیت هــای عظیم ورزشــی تحلیل رود و ما قصد داریم 
ظرفیــت بالقــوه ورزش را برای ایثــار اجتماعی به فعلیت 
برســانیم. وزیر پیشــنهادی ورزش و جوانان اظهار داشت: 
جبهــه فرهنگــی انقاب، گروه های جهــادی، بدنه هنر، 
فعالان رســانه ای، اســتارت آپ ها، خیریه ها، مســاجد و 
NGO ها باعث شده صدها سمن جوانانه شکل بگیرد که 
همراه با آرمان های انقاب هســتند. معقتدیم رویش های 
انقاب اسامی صدها برابر ریزش آن بوده و بخش مهمی 
از بدنه وزارتخانه باید متعلق به جوانان باشد و جریان های 
خودجــوش آن هــا را حمایت کند لذا آمده ایم تا تحول را با 
کمک شــما رقم بزنیم و رأی شــما شجاعت و حرکت ما را 

دو چندان می کند.
جوانان ما دوران انقاب را ندیده اند اما پای آن ایستاده اند 
که اتفاقی مبارک است لذا باید با آنها کارهای بزرگی انجام 
دهیــم که هر کجا کار بزرگ انجام شــده جوانان پای کار 
بوده انــد. ما وزارتخانه را قرارگاه مســائل جوانان خواهیم 
کرد و نیازهای آنها را برطرف کرده و استعدادها را شکوفا 
می کنیم که نیازمند تعامل با همه دستگاه ها است. دشمن 
همه تاش خود را برای ناامید کردن جوانان به کار گرفته 
ولی ما وزارتخانه را تبدیل به پایگاه ایجاد امید می کنیم.

معرفی بنده به عنوان یک افتخارآفرین در مســئولیت 
وزارت ورزش موجب خوشحالی بنده بود چرا که 1۷ سال 
از دوران جوانــی خــود را در تیم ملی دو و میدانی گذرانده 
و به اندازه وســعم تاش کردم البته که لیاقت مردم بیش 
از این ها بود و تعدادی مدال و رکورد که متاســفانه هنوز 
پابرجا است و ان شاءالله هرچه زودتر باید ارتقاء پیدا کند.

عدالــت در ورزش جــزو اصول غیرقابل انکار اســت، 
نمی شود بسیاری از استعدادهای ما در اقصی نقاط کشور 
بمانند و ما حرف از عدالت بزنیم، نمی توانیم شاهد باشیم 
برخی از استان ها و شهرها تیم ورزشی نداشته باشند. امروز 
از ورزش در دنیا به عنوان ابزاری برای افزایش شور، نشاط 
و انســجام یاد می شــود لذا داشتن تیم ورزشی در میادین 
مختلف اثر فوق العاده ای در مناطق کم برخوردار دارد این 
یعنی عدالت و برخورداری.  افزایش سرانه ورزش نیز یکی 
از موضوعات مهم بوده که در دستورکار است چرا که برای 
جمهوری اســامی شایســته نیست از اســتاندارد سرانه 
ورزشی ۳ متری در دنیا کمتر از یک متر داشته باشیم. ما 
عاقمندیم که در ایران این مهم رخ داده و شاهد پیشرفت 
ها در کشــور باشــیم. ما ایرانی هســتیم و ایران را با هیچ 
کجای دنیا عوض نمی کنیم، ورزشکاری به کشور مغولستان 
رفته و با رژیم اشــغالگر قدس مســابقه داده و مدالش را به 
این کشور هدیه می کند؛ نمی خواهیم بعد از این همه سال 
شــاهد چنین اتفاقاتی باشیم. ۶۰۰۰ مکان ورزشکاری به 
دلیل شیوع ویروس کرونا تعطیل شده و تمامی باشگاه داران 
و ســرمایه گذاران ورزشــی چشم امیدشــان به ما بوده تا 

برایشان کاری انجام دهیم.
 ۴۰۰۰ مکان ورزشی نیمه تمام در کشور وجود دارد و 
از ایــن تعــداد هزار و ۲۳۴ پــروژه ناتمام و ۲۲۸ پروژه در 
مناطــق محــروم و کم برخــوردار و 1۷ مکان ورزشــی با 

پیشــرفت بالای 9۰ درصد وجود دارد که با همکاری شما 
نمایندگان تاش می کنیم ســریعا به اتمام برسانیم. امروز 
ورزش همگانــی کاهش دهنده هزینه های درمانی بوده و 

موجب شادی، نشاط و پویایی مردم می شود.
باید اجازه دهیم ورزش همگانی در شــهرها و استان ها 
تقویت شده و همه مردم توسعه این ورزش ها را در خیابان ها 

و شهر مشاهده کنند.
 بنده 9 سال با فرزندان شهدا و ایثارگران در بنیاد شهید 
رایــگان کار کردم، آیا این ســابقه انقابی گری نیســت؟ 
مدت ها برنامه های ورزشــی حرم تا حرم را اجرا کردم، آیا 
ایــن فعالیت ها انقابی گری و فرهنگی نیســت؟ با افتخار 
طی ۴ ســال گذشــته عضو گروه جهاد هستم و ادای دین 
می کنم، این انقابی گری نیست؟ برخی می گویند سجادی 
در گل گهر ســیرجان که یک جای پولدار اســت آکادمی 
دومیدانی زده، آیا این جرم اســت؟ از گل گهر بپرســید هر 
موقع صحبت از پول کردند گفتم من در رابطه با دومیدانی 
پول نمی خواهم و یک ریال هم از این پروژه دریافت نکردم.

 یکی از فرزندانم در ســال ۲۸ ســال تا ســه ماه گذشته 
بیکار بود، فرزند دیگر من ســه ماه اســت که درخواســت 
مربی گری داده اما اکنون بیکار است، چه زندگی لاکچری 
دارم؟ همه ما برای خدمت آمده ایم، فکر می کنم شاید اگر 
بررســی ها چنــد روز دیگر ادامه می یافت شــاید تهمت 
جاسوسی به من زده می شد. در حوزه بانوان قول می دهم 
برای اولین بار در جمهوری اسامی ایران این حوزه مستقل 
و خودکفا باشــد و این امر در همه امور مربوط به ورزش 

بانوان که نیاز باشد محقق می شود.
 قول داده ام اگر وزیر شــوم طرح آمایش ســرزمین در 
حوزه ساخت و ساز را طی مدت ۳ ماه تدوین کنم؛ با توجه 
به اینکه در مناطق کمتر برخوردار فعالیت جهادی داشته ام 
تاش خواهیم کرد محرومیت زدایی در مناطق مختلف را 
محقق و روند ســاخت و ســازها را بر اســاس برنامه پیش 
ببریــم. در حــوزه جوانان قرار شــد قرارگاه یا هیئت امنا و 
شــورای مشورتی تشــکیل دهیم که این شورا متشکل از 
جوانان نخبه، دغدغه مند و همسو با گام دوم انقاب خواهد 
بود. به آقای رئیســی نیز گفته ام اجازه دهید ســطح این 
معاونــت با دیگر معاونت های وزارتخانه متفاوت باشــد و 
ارتقاء یابد بنابراین برای رفع دغدغه جوانان، با مشــورت 
ایشان و شورای مشورتی اقدام خواهیم کرد. برخی عنوان 
کردند که شما در انتخابات دو میدانی شرکت کرده و رأی 
نیاورده اید، طی ۸ سال گذشته در هیچ انتخاباتی شرکت 
نکرده ام؛ در ســال ۸1 الی ۸۲ که در ســطح وزارت ورزش 
نیز مسئولیتی نداشتم در انتخابات این رشته شرکت کردم 
که فقط ۷ رأی آوردم و بزرگان دیگری موفق شدند. برخی 
در خصــوص زندگی لاکچری گفتند، زندگی من معلمی، 
هیأت علمی و بســیار ســاده اســت، در خصوص مدیریت 
بولینــگ و بیلیــارد نیــز باید بگویم در ایــن حوزه کاری 

نداشته ام.
هم چنین برخی از مدیریت باشگاه سوارکاری می گویند 
که این طور نیســت، یکی از دوســتانم درخواست کرد به 
صورت افتخاری و اســمی در جلســات هیأت مدیره آنجا 
شرکت کنم که آیا چنین موضوعی جرم است؟ در خصوص 
مباحث مربوط به ایران مال باید بگویم بنده مشاور ورزشی، 
سامت و پزشکی مجموعه اقتصادی غیردولتی و خصوصی 
هســتم که ایران مال یکی از جاهایی اســت که اپراتوری و 
بهره برداری آن به عهده آنجا اســت؛ زمانی که کشــور نیاز 
به ۳ هزار تخت برای دوران نقاهت بیماران کرونایی داشت 
مثل شــیر ایستادم و کار کردم؛ بنده قرارداد مشاوره دارم 
و همواره توانســتیم مراکز واکسیناسیون احداث کنیم تا 

به مردم خدمت برسانیم.
 درباره حضور ۳۰ ساله در حوزه ورزش باید بگویم طی 
این ســال ها فقط ۴ ســال معاون وزیر بودم و حتی ۸ سال 
گذشــته در ورزش حضور نداشتم؛ نمی دانم چرا این همه 
هجمــه رخ می دهــد؛ روزی به یکی از بزرگان گفتم اگر ما 
را از ورزش بیــرون کننــد از تاریخ که بیرون نمی رویم زیرا 

رکوردهایمان در دو میدانی وجود دارد

وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان:  سید حمید سجادی

وزارت ورزش به حاشیه رفته است

رئیس جمهور در پاسخ به سوالات نمایندگان در صحن:

نمایندگان مجلس غیر از جایگاه نظارتی به عنوان مشاوران امین برای دولتمردان خواهند بود
ادامه از صفحه 2

رئیس جمهور تعامل با همه کشورهای دنیا به ویژه 
همســایگان را جزو سیاســت خارجی دولت سیزدهم 
برشــمرد و عنــوان کرد: کشــور ما بــا بهره مندی از 
ظرفیت هــای بســیار، می تواند زمینــه را برای ارتقاء 
صــادرات فراهم کند تــا از این طریق چرخ های تولید 

نیز بیش از پیش به حرکت درآید.
وی بــا بیان اینکه باید ظرفیت غیرفعال تولیدی در 
کشــور را فعال کنیــم، اضافه کرد: ۴۰ درصد ظرفیت 
کارخانه های کشور غیرفعال بوده که برای فعال سازی 
آن نیازمنــد اقدامــات فوری و انقابــی دارد، اگر این 
ظرفیت ها فعال شود مراجعاتی که به شما نمایندگان 

صورت می گیرد، با پیگیری قابل حل و فصل است.
مجلــس غیر از جایگاه نظارت به عنوان مشــاوران 

امین برای همه دولتمردان خواهند بود
رئیسی در ادامه با بیان اینکه کمیسیون های مجلس 

را بهتریــن هیأت مستشــاری دولت می دانیم، عنوان 
کرد: مجلس غیر از جایگاه نظارت به عنوان مشــاوران 
امیــن بــرای همه دولتمــردان خواهند بود و ما به این 
ظرفیت ارزشمند توجه داریم. همچنین درباره معرفی 
وزرای پیشنهادی روش ما این بود که بتوانیم به دولتی 
کارآمد و مردمی برسیم و این مسیر را برای نمایندگان 

شرح دادم.
رئیس قوه مجریه در ادامه با بیان اینکه ما مسئولیت 
شناخت افرادی که به ما معرفی شده اند را می پذیریم 
عنوان کرد: امیدواریم در بخش های مختلفی که مردم 
به حل گره  های آن و مشکات آن امید بسته اند موفق 
باشــیم و به آنچه گفتــه ام در عمل پایبند خواهم بود 
ضمن اینکه همه اقوام و اقشار باید بدانند امروز سمت 
و ســوی دولت، صداقت بوده و به همه آنچه گفته ایم 
جامه عمل می پوشانیم هر چند زمانبر باشد البته برخی 

امور باید در اسرع وقت عملیاتی شود.

رئیس جمهور در ادامه با اشــاره به تیمی که برای 
اصــاح برنامــه 1۴۰۰ مأمور کــرده تا به مجلس ارائه 
شــود، اظهار داشــت: همچنین بودجه 1۴۰1 نباید با 
کســری همراه باشــد لذا با همکاری مجلس آن را به 
نحوی تنظیم می کنیم که مشــکات به حداقل برسد، 
ضمن اینکه درباره سهام عدالت و بورس تاش خواهیم 
کــرد مشــکات برطرف شــده به خصــوص موضوع 
جامانــدگان از ســهام عدالت را بــا همکاری مجلس 

پیگیری خواهیم کرد.
وی در ادامه به انتخاب اســتانداران ویژه در برخی 
مناطق اشــاره و عنوان کرد: این اقدام به خاطر حضور 
متناوب آنها در هیأت دولت خواهد بود و حتی شــاید 
به یک نماینده خاص اختیار بدهیم تا مشکات را حل 

کند و این از اختیارات دولت است.
رئیســی با بیان اینکه هدفمندسازی یارانه ها قانون 
بوده و باید اجرا شود، گفت: نمایندگان حق ارائه طرح 

های مختلف را دارند تا مشــکات اســتانی را برطرف 
کنند اما توصیه می کنم بسیاری از این طرح ها باید با 
همکاری دولت تدوین شود که کار کارشناسی شده و 

مشکل شورای نگهبان پیدا نکند.
رئیس قوه مجریه در ادامه با تأکید بر احترام به همه 
اقوام و اســتفاده از ظرفیت فرهیختگان در اســتان ها 
برای حل مشــکات اظهار کــرد: دولتی که مبتنی بر 
رأی بالای نمایندگان تشــکیل شــود، پشتوانه بهتری 

برای کار قوی در بخش های مختلف خواهد داشت.
رئیــس جمهــور در پایان خاطر نشــان کرد: من از 
انتقادها و نظرات مخالف ناراحت نمی شوم بلکه زمانی 
ناراحت می شوم که مشکات را نگویید چرا که گفتن 
مشــکات و دغدغه ها اســت که به اصاح امور کمک 

می کند.
لازم به ذکر اســت که حجت الاســام سید ابراهیم 
رئیســی رئیس جمهور کشــورمان بعد از سخنرانی و 

پاسخگویی به سوالات نمایندگان، صحن علنی مجلس 
را ترک کرد. 
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سکهوارز

خبر
 بیمارستان تخصصی فولاد مبارکه 

احداث می شود
مدیرعامــل شــرکت فــولاد 
مبارکــه گفــت: ایجــاد پرونده 
سامت کارکنان و خانواده آن ها، 
یکی از اقداماتی اســت که باید در 
دســتور کار قرار گیرد چراکه در 
این زمینه زیرســاخت  و امکانات 
لازم فراهــم بوده و قابلیت اجرایی 

شدن دارد.
به گزارش ایراســین به نقل از 
روابــط عمومــی شــرکت فولاد 
مبارکــه، حمیدرضا عظیمیان به 
مناسبت روز پزشک ضمن دیدار 

با پزشــکان و کادر بهداشــت و درمان شــرکت فولاد مبارکه اظهار کرد: مردم 
ایران در دهه ۶۰ درگیر شرایط جنگ بودند و شعار »رزمندگان تشکر تشکر« 
را سر می دادند؛ اکنون نیز می بینیم که کادر درمان در جبهه سامت در حال 
تاش هســتند و فشــار زیادی روی آن ها وجود دارد اما باز هم مردم قدردان 
کادر درمان هســتند. وی با بیان این که مســأله کرونا تنها یکی از مشــکات 
موجود است، افزود: فعالیت در فولاد مبارکه یک فعالیت سخت بوده و همواره 
با حوادث و مشــکاتی در حین کار مواجه اســت اما خوشــبختانه طی ۳ سال 
گذشــته هیچ شــکایتی از بخش های HSE )طب کار، اورژانس و ...(  وجود 
نداشته که این امر نشان دهنده فعالیت مطلوب پرسنل و مدیران فعال در این 
بخش  است.  مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه ادامه داد: سطح توقع ما و کارکنان 
شرکت مجموعه از بخش بهداشت و درمان فولاد مبارکه همچون سطح توقعی 
است که جامعه از فولاد مبارکه دارد؛ البته اقدامات خوبی در این بخش انجام 

می شود و می توان با استفاده از تکنولوژی روز آن ها را ارتقاء بخشید.
وی تصریح کرد: پرونده ســامت کارکنان و خانواده آنها، یکی از اقداماتی 
است که باید در دستور کار قرار گیرد چراکه در این زمینه زیرساخت  و امکانات 

لازم فراهم بوده و قابلیت اجرایی شدن دارد.
بیمارستان تخصصی فولاد مبارکه احداث می شود

عظیمیان اذعان داشت: همچنین احداث بیمارستان مجهز نیز یکی دیگر 
از اقداماتی اســت که برای ســرویس دهی به کارمندان در شــرایط خاص و 
اورژانســی که ممکن اســت ناشــی از فعالیت در حین کار باشد، در دستور کار 
قرار گرفته تا سرویس دهی لازم ارائه شود؛ در واقع با احداث بیمارستان برای 
کارکنان امنیت سازمانی مجموعه افزایش پیدا می کند. به گفته وی، سرعت 
عمــل در دقایق خاص و خدمات اورژانســی هســتند کــه نجات دهندگی و 
تأثیرگذاری سیســتم بهداشــتی و پزشکی فعال در فولادمبارکه را می تواند به 
خوبی نشــان دهد.  عظیمیان از مشــارکت فولاد مبارکه برای مراکز درمانی 
کرونــا در اصفهــان خبــر داد و گفت که بخشــی از هزینه تجهیز این مراکز را 
شرکت فولاد مبارکه متقبل شده است.  وی در پایان از مدیر بهداشت حرفه ای، 
ایمنی و محیط زیســت شــرکت فولاد مبارکه نیز تقدیر و ابراز امیدوری کرد 
که فولاد مبارکه می تواند خدمات بهداشتی درمانی، طب کار و اورژانس را در 
سطح بالایی ارائه دهد و بیمارستان تخصصی را برای پرسنل خودر در آینده ای 

نزدیک احداث کند.

ذوب آهن اصفهان اولین و تنها  تولید کننده 
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